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ВЪВЕДЕНИЕ 
 

наете ли, че можете да молите Бог за дълъг, добър и здрав живот?  
Осъзнавате ли, че Бог все още изцелява хора и днес? А чудили ли сте се някога 

дали е Божията воля за вас да бъдете изцелени?  
Не знам пред какви обстоятелства сте изправени докато държите тази книга в 

ръцете си. Може би вие или ваш любим човек сте диагностицирани с тежко 
заболяване, и вие все още сте замаяни от шока, страха, и безпомощността. Или може 
би отново претърпявате състояние, което сте си мислели, че сте победили, и сте се 
примирили с него сякаш е „Божията воля“. 

Приятели, пред каквато и ситуация да сте изправени, не се предавайте.  
Не и сега.  
Никога.  
Няма значение колко ужасни може да са медицинските ви сведения, Бог все още 

може да преобърне ситуацията ви. Той е Бог на чудеса, и пред какъвто и гигант да сте 
изправени днес, Той е по-голям.  

Външните ви обстоятелства може да са обезсърчителни. Може да сте обградени от 
системи, дихателни апарати, или друго медицинско оборудване. Рентгеновия доклад, 
който сте получили, че бучките, които лекарите са открили в тялото ви, или 
разпространяващите се бенки по кожата ви може да са предзнаменование. Но знаете 
ли какво? Можете да видите тези неща, и това означава, че те са временни. Библията 
ни казва, че „видимите неща са временни, а невидимите са вечни“ (2 Коринтяни 4:18).  

Има враг, който използва видимото, за да ви улови в капан и да ви угнетява със 
страх и обезсърчение. Но аз вярвам, че Бог е подредил нещата така че да имате тази 
книга в ръцете си, понеже Той иска да държите очите си на Него — невидимият Бог, 
Който е вечен. Той никога няма да ви остави, нито ще ви забрави. И дори сега Той се 
протяга към вас чрез страниците на тази книга. Вие имате Бог, Който ви обича толкова 
много,  че даде Собствения Си живот за вас на кръста. 

Но въпреки това хората някак си са повярвали на лъжата, че понякога Божията воля 
за нас е да бъдем болни. Има дори такива, които твърдят, че Бог използва болест, за да 
ни „наказва“ или да ни научи на някой урок. Тези лъжи са лишили хората Му от това 
да участват в тяхното платено с кръв право на божествено изцеление. Тези лъжи са 
накарали толкова много вярващи просто да приемат болестта в телата си.  

Приятели, Бог не е авторът на болестта, страданието, и смъртта. Разрушителната 
сила на болестта и смъртта беше освободена чрез едно действие на ядене, когато Адам 
и Ева ядоха от дървото за познаването на добро и зло. Но Бог никога не е възнамерявал 
човека да страда от болест и страдание. Всъщност, Бог никога не е възнамерявал 
човека да умира. Смъртта навлезе в света, понеже Адам съгреши против Бога, а 
заплатата на греха е смърт (Римляни 6:23). 

Добрите новини са, че нашия прекрасен Спасител не просто умря за греховете ни — 
Той също така плати цената за изцелението на нашите болести и страдания, със 
Собственото Си тяло. И поради Неговото дело на кръста, можем да вярваме за 
изцеление и божествено здраве. Библията заявява, че „чрез Неговите рани ние сме 
изцелени“ (Исая 53:5).  

Как можем да получим това снабдяване на здраве и цялостност? Точно както 
смъртта и болестта дойдоха чрез действието на ядене, аз вярвам,  че Бог е наредил едно 
друго действие на ядене да отмени проклятието, което беше предизвикано в Едемската 
градина. Аз вярвам, че живот, здраве и изцеление също могат да бъдат освободени чрез 
простото действие на ядене.  

С други думи, можете да ядете по пътя си към живота и здравето.  
За какво говоря? Говоря за святото причастие.  
Истините зад святото причастие са пренебрегвани от тялото на Христос, като 

мнозина гледат на това като на прост ритуал или традиция и участват в него само 
няколко пъти в годината, или в най-добрия случай веднъж в месеца. Но поради 
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откровенията, които Бог отключи за нашата църква, ние участваме в святото причастие 
всяка неделя в продължение на години. Мнозина от членовете на нашата църква 
участват в причастието дори ежедневно, а някои го правят по няколко пъти на ден!  

Получавал съм свидетелства за изцеления от хора от целия свят откакто започнах да 
проповядвам евангелието на благодатта преди повече от две десетилетия, и особено, 
когато започнах да проповядвам как Бог е назначил святото причастие като канал за 
получаване на изцеление, здраве и цялостност. Когато повече и повече хора се хванаха 
за поученията за Господната вечеря, започнаха да текат свидетелства за изцеления, и 
аз нямам търпение да споделя някои от тях с вас в тази книга. Дали сте изправени пред 
медицинско предизвикателство или просто желаете да живеете в по-голяма мярка на 
здраве, знам, че ще бъдете благословени от истините в тази книга. 

Интересно е, че много хора смятат, че начина да се живее дълъг и здравословен 
живот е като внимават какво ядат. Ето защо идват и си отиват толкова много 
маниашки диети, и постоянно ни се казва, че се нуждаем от „здравословни храни“ като 
зелен ечемик, кокосово масло и спирулина1, да споменем само няколко, за да останем 
здрави. Бях шокиран да открия, че диетичната индустрия само в Америка днес е 
индустрия за седем милиарда долара,2 която има бизнеси, опитващи се да насърчават 
всякакви диетични методи, добавки и планове.  

Не ме разбирайте погрешно. На всяка цена яжте добре, избирайте правилната 
храна, и стойте далеч от големи количества, които ще навредят на тялото ви. Но 
нашата зависимост не може да бъде от диети, склонност към проследяване на 
активността, приложения за упражнения и здравословни храни. Благодаря на Бог за 
диетолозите и фитнес инструкторите. Те се борят със същата битка. Обаче нашето 
упование трябва да бъде в изкуплението, купено чрез Христос, а не в творението. Аз ще 
доразвия това в следващите глави.  

Божественото здраве и дългия живот могат да дойдат единствено от Бог. За разлика 
от индустриите за здравословните храни, диети, или витамини и добавки, опитващи се 
да продават продуктите си, Божието снабдяване за живота и здравето не се продава в 
шишенце, нито пък е план или хапче. То ни е дадено безплатно, но дойде на 
астрономично високата цена, която беше платена на кръста на Голгота от Самият Син 
на Бога.  

Пиша тази книга, понеже искам да приемете — чрез участие в святото причастие — 
пълните ползи от всичко, което Господ Исус придоби за вас на кръста. Искам да знаете 
отвъд сянката на съмнение, че Бог ви иска изцелени, цялостни и в добро състояние. 
Искам да знаете, че Божието сърце за вас е да се наслаждавате на дълъг, здрав, и 
задоволяващ живот.  

Ето само някои от въпросите, на които се надявам да ви отговоря в тази книга:  
 

• Божията воля ли е да ме изцели?  

• Отговарям ли на изискванията за Неговата изцелителна сила? 

• Какво трябва да правя, ако съм болен?  

• Наказва ли ме Бог с болест и страдание?  

• От какво практично значение е святото причастие за мен?  

• Може ли Бог да изцели моите любими?  

• Как мога да имам дълъг, здрав живот?  

• Какво да правя, когато не виждам резултати?  
 

Отговаряйки на тези въпроси, аз не искам да споделям личното си мнение с вас. 
Искам да ви покажа вечните обещания от Божието Слово. Искам да споделя 

 
1 Нишковидни цианобактерии, които образуват заплетени маси в топли алкални езера в Африка и 
Централна и Южна Америка.  
2 Лиза Рабаска Роепе, „Диетичната индустрия“, SAGE бизнес изследовател, 5 март, 2018 г., 
http://businessresearcher.sagepub.com/sbr-1946-105904-2881576/20180305/the-diet-industry. 
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свидетелства от Писанието, както и от хора, които са получили изцеление, въпреки че 
лекарите са им казали, че техните заболявания са в последен стадий или нелечими.  

Това, което Бог е направил за тях, може да го направи и за вас.  
Приятели, вашият изцелителен пробив е на път, и нямам търпение да приемете 

всяка йота от благословенията, които нашия Господ Исус е платил за вас, за да им се 
наслаждавате. Нека да ви покажа как можете да ядете по пътя си към живота и 
здравето. 
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1. ЕЛАТЕ НА ТРАПЕЗАТА 
 

ази книга, която държите не е обикновена книга.  
Аз усещам силно, че имам задача от Бог, задача, която да ни доведе до място, 

където всяко Божие дете да може да ходи в божествено здраве през всичките дни 
на неговия или нейния живот!  

Напълно вярвам, че Господ ми е дал мисия да поучавам за даващата здраве, 
предаващата живот, изцелителна сила на святото причастие, и нямам търпение да ви 
кажа повече. 

Това не е ново откровение или някаква преминаваща мода. Проповядвал съм, 
поучавал съм и съм практикувал прозренията, които Господ ми е дал в продължение 
почти две десетилетия до сега. Ние имаме събрание от повече от тридесет и три хиляди 
човека, събиращи се на множество служби на много места всяка неделя. Всяка неделя, 
на всяка служба, включително детските ни служби, ние участваме в святото причастие 
заедно като църква. 

Святото причастие за мен не е просто нещо, за което да поучавам. Аз съм напълно 
убеден в неговата ефикасност, и лично участвам в Господната вечеря ежедневно. Има 
сезони, когато дори участвам в нея по няколко пъти на ден, и нямам търпение да 
започна да ви разказвам как свободата да приемаме свободно Господната вечеря е 
благословила мен и семейството ми.  
 

ПОЛУЧЕТЕ МОЩНО ОТКРОВЕНИЕ ЗА ПРИЧАСТИЕТО 
 
Проповядвал съм много послания за причастието през последните двадесет години. Но 
проповядвах това, което считам за най-важно послание, на 7 април, 2002 г., озаглавено 
„Изцеление и цялостност чрез святото причастие“. Това не беше просто още една 
проповед. Истините, разкрити този ден доведоха до изцелението и трансформацията 
на безброй животи по света и освободиха прилив от откровения, който продължава да 
въздейства чрез много животи.  

Приятели, не искам да пропуснете това послание! Ще ми позволите ли да ви върна 
във времето? Приготвил съм един линк към посланието, като моя подарък за вас. 
Можете да го слушате като отидете на JosephPrince.com/eat. Докато слушате, искам да 
знаете това: Бог не е ограничен от времето или пространството. Ще слушате слово, 
което Господ сложи в сърцето ми за вас преди много години. То беше мощно тогава, но 
вярвам, че никога не е било по-уместно отколкото е сега. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ОТКРОВЕНИЕТО ЗА СВЯТОТО 
ПРИЧАСТИЕ НИКОГА  

НЕ Е БИЛО ПО-УМЕСТНО 
ОТКОЛКОТО Е СЕГА. 

 
------------------------------------------------------- 

 
 

Без значение дали това е първия път, когато ме чувате да поучавам за святото 
причастие или сте ме слушали стотици пъти, аз се моля животът ви да бъде коренно 
променен докато Господ ви разкрива Своите истини. Каквато и болест или болка да 
имате, нека изцелението ви да започне днес докато научавате повече и повече за това 
как можете да участвате в завършеното дело на Исус чрез святото причастие.  

Плодовете от поучаването за святото причастие са поразителни. Откакто започнах 
да проповядвам за това, свидетелствата за изцеление потекоха от целия свят. Ако сте 

Т 
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един от тези, които са ми писали, благодаря ви. От дъното на сърцето си, благодаря ви. 
Толкова смиряващо ми действа това, че сте отделили време да споделите 
свидетелството си с мен. Може да не съм могъл да отговоря на всеки или да споделя 
всяко свидетелство по време на моето проповядване, но това да чета за това какво е 
направил Господ за вас и за вашите любими хора ме е благословило безмерно, и искам 
да знаете, че словото на вашето свидетелство също е излязло, за да помогне на други да 
победят врагът в живота си (Откровение 12:11).  

Искам да изкажа специална благодарност особено на тези от вас, които сте ми 
изпратили копия от медицинските си доклади, скенери, рентгени и друга медицинска 
документация, която потвърждава изцелението на Господа в живота ви. Радвам се да 
разбера, че ходите в изцелението, за което Господ Исус плати да му се наслаждавате. 
Още повече се радвам да разбера, че сте преживели любовта Му към вас по такъв 
осезаем начин.  
 

ИЗЦЕЛЕНИЕТО Е НАЙ-ГОЛЯМОТО БЛАГОСЛОВЕНИЕ 
 
Ще се съгласите ли, че отделно от дара на спасението — приемането на Исус за наш 
Господ и това да бъдем освободени от вечно унищожение — най-голямото 
благословение, което можем да получим е изцелението? Можете да имате чудесно 
семейство, но ако сте на легло и не можете да се наслаждавате на това да бъдете с тях, 
това би било нещастие. Що се отнася до парите, може да можете да си позволите 
последното медицинско лечение или най-добрите операции, но всички пари на света 
не могат да купят здраве.  

Аз не се съмнявам, че Бог иска вие и аз да се наслаждаваме на Неговото 
благословение от здраве. Когато Исус ходеше по земята, Той не ходеше по вода, нито 
смъмряше бури през цялото време, но изцеляваше през цялото време. Всяко селище, в 
което стъпваше, навсякъде, където ходеше, Той ходеше, за да върши добро и да 
изцелява всички, които бяха угнетявани (Деяния 10:38).  
 

НИЕ СМЕ ОГРАБЕНИ! 
 
Една от причините, поради която съм толкова ревностен да проповядвам за святото 
причастие е, че бях жертва на фалшиво, легалистично учение, което ме държеше в 
страх от робство в продължение на много години, когато бях млад християнин. Няма 
да съм изненадан, ако някои от вас, които четете това сте учени на същите неща.  
 

------------------------------------------------------- 
 

ИСУС НЕ ХОДЕШЕ ПО ВОДА,  
НИТО СМЪМРЯШЕ БУРИ  

ПРЕЗ ЦЯЛОТО ВРЕМЕ, НО ТОЙ  
ИЗЦЕЛЯВАШЕ ПРЕЗ  

ЦЯЛОТО ВРЕМЕ. 
------------------------------------------------------- 

 
Бях учен да „изпитвам себе си“ преди да идвам на Господната трапеза и бях 

предупреден да не участвам в святото причастие, ако имаше грях в живота ми, който 
ме прави недостоен. Беше ми казано, че ако го направя, ще си навлека осъждение. Ще 
стана слаб и болнав, и дори мога да умра преди времето си. В резултат на това, аз 
толкова се страхувах от причастието, че никога не участвах в него.  

В края на краищата, аз не бях глупак. Защо трябваше да искам да рискувам? Не 
живеех в грях или нещо такова, но какво би станало, ако имах някакъв грях в живота 
си, за който не знаех или бях забравил да изповядам? За да станат нещата още по-зле, 
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беше ми казано, че мога да извърша не само грехове на упълномощаване (неща, които 
съм направил), но също и грехове на пропускане (неща, които не съм успял да 
направя), и дори грехове на предаване (грехове извършени от моите предшественици). 
Как можех някога да знам дали съм достатъчно „достоен“? 

В предишната църква, която посещавах, спомням си как онези, които желаеха да 
участват в святото причастие бяха канени да излязат отпред и трябваше да ходим до 
олтара пред църквата. Тогава бях млад водач, затова се преструвах, че отивам отпред 
заедно с онези, които приемаха причастието. След като стоях известно време, аз се 
връщах на мястото си и давах изглед сякаш вече съм взел причастие. Но никога не 
участвах в него.  

Защо? Поради страх.  
Бях ограбен от моето наследство поради добронамерено, но неправилно 

проповядване, което постави невидима ограда около нещо, което беше предназначено 
да бъде източник на здраве, изцеление и благословение за Божиите хора. Оградата 
беше поставена около това, като се казваше: „Не се приближавайте, ако не сте 
достойни“. Не искам да бъдете ограбени както бях аз, и затова искам да видите за себе 
си какво казва Божието Слово. Готови ли сте? 
 

НЕПРАВИЛНОТО ТЪЛКУВАНЕ НА ПИСАНИЕТО ВОДИ ДО 
ПОГРЕШНИ УБЕЖДЕНИЕ 

 
Как са възникнали такива погрешни убеждения? Те произлизат от неправилно 
тълкуване на поучението на апостол Павел за святото причастие в посланието му до 
Коринтската църква:  
 

Затова, който яде този хляб или пие тази чаша на Господа по недостоен 
начин, ще бъде виновен за тялото и кръвта на Господа. Но нека човек да 
изпитва себе си и така да яде от хляба и да пие от чашата. Защото, който 
яде и пие по недостоен начин, яде и пие осъждение за себе си, като не 
разпознава тялото на Господа. Поради тази причина мнозина между вас 
са слаби и болнави, а доста са и заспали. (1 Коринтяни 11:27-30) 
 

Някак си, хората са разбрали неправилно стихове 27 и 29 и са поучавали, че не 
можем да участваме в причастието, ако сме „недостойни“ поради нашите грехове. Но 
кръвта на Исус вече е проляна за нас, и като вярващи, ние сме Божията правда в 
Христос (2 Коринтяни 5:21). Ние сме напълно праведни и достойни, не защото сме 
съвършени, а защото Той е съвършен.  

Сега, искам да бъде ясно, че аз съм против греха. Но ние не трябва да бъдем 
съвършени, за да дойдем на Господната трапеза. Ако това беше необходимо условие, 
никой не би могъл да участва! Може да си мислите, че не сте извършили някакви 
сериозни или големи грехове, но за Бог, греха е грях, и ако сте се провалили дори в 
една област, вие се считате за виновни във всичко (Яков 2:10). Благодаря на Бог, че 
дори когато се проваляме, ние имаме „изкупление чрез кръвта Му, прощението на 
греховете, според богатствата на Неговата слава“ (Ефесяни 1:7). 
 

------------------------------------------------------- 
 

НИЕ НЕ ТРЯБВА ДА БЪДЕМ  
СЪВЪРШЕНИ, ЗА ДА ДОЙДЕМ  

НА ГОСПОДНАТА ТРАПЕЗА. 
 

------------------------------------------------------- 
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Също така искам да посоча, че стихове 27 и 29 не казват, че онези, които са 
недостойни не могат да участват в причастието. Гледайте внимателно. Павел говореше 
за начинът, по който човек участва в причастието. Апостолът пишеше на Коринтската 
църква, която се отнасяше към Господната вечеря с неуважение, като ядяха, за да 
задоволят глада си, без да са загрижени за другите и дори се напиваха. Павел описва 
начина, по който те участваха:  
 

И така, когато се събирате заедно, това не е, за да ядете Господната вечеря, 
защото когато ядете, всеки бърза да вземе своята вечеря първи [като не 
изчаква другите или бедните]. Така че един остава гладен, докато друг се 
напива. Защо! Нямате ли си къщи, в които да ядете и да пиете? Или 
показвате презрение към Божията църква и унижавате онези [разорени 
вярващи], които нямат нищо? (1 Коринтяни 11:20-22 AMP)  

 
Ясно е, че Павел ги коригираше затова, че се отнасяха към Господната трапеза като 

към всяко друго ядене, вместо да участват в нея по начин, който беше достоен за това, 
което нашия Господ Исус беше наредил тя да бъде. Те се отнасяха към причастието 
като към нещо обикновено, вместо да го гледат като свято и отделено.  

За нас днес, да участваме в причастието по недостоен начин е да сме като 
Коринтската църква, като се отнасяме към елементите на причастието като към нещо 
обикновено, незначително, и безсилно. Това е да се отнасяме към елементите на 
причастието като естествени и обикновени и да не успеем да разпознаем могъщата, 
свещена сила, която вземаме да държим в ръцете си. Това е да презрем елементите и да 
бъдем като децата на Израел, които бяха толкова свикнали с манната, която Бог снабди 
в Своята благодат, че виждаха хляба от небето като никакъв (Числа 21:5). Това е просто 
да преминем през действията на ядене на хляба и вземане на чашата без да оценяваме 
значението и силата, които те съдържат.  
 

------------------------------------------------------- 
 

НЕДЕЙТЕ ПРОСТО ДА ПРЕМИНАВАТЕ 
ПРЕЗ ДЕЙСТВИЯТА НА УЧАСТВАНЕ 

В ХЛЯБА И ЧАШАТА БЕЗ ДА  
ОЦЕНЯВАТЕ ТЯХНОТО ЗНАЧЕНИЕ 

И СИЛА. 
 

------------------------------------------------------- 
 

Може би никога не сте разбирали истински защо християните участват в 
причастието, а просто сте участвали, защото ви е казвано да го правите. Това е един 
празен ритуал за вас, нещо, което църквата ви организира веднъж месечно, или само 
на специални случаи, като Разпети Петък. Може би участвате в причастието суеверно 
— правите го просто защото сте чули свидетелства за изцеления от други, и се 
надявате, че неговата „магия“ може да проработи и за вас. Или може би го виждате 
като сантиментален обичай или отживяла традиция, която просто напомня на 
християните за корените на тяхната вяра. Може би, когато държите елементите, 
всичко, което виждате е чипс и някакъв сок, нищо повече.  

Ако това звучи сякаш се отнася за вас, нека да ви кажа, че вие също сте били 
ограбени? Библията казва, че Божиите хора са унищожени „поради липсата на знание“ 
(Осия 4:6). Липсата ви на знание за това за какво наистина се отнася святото причастие 
ви е унищожила, и вие дори не го знаете! 
 

НИЕ ИМАМЕ ИСТИНСКИЯ ИЗВОР НА МЛАДОСТТА 
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Нека да ви кажа защо проповядвам толкова силно за святото причастие, и защо 
участвам в него всеки божи ден. Нека да ви кажа защо святото причастие е проникнало 
като част от ДНК-то на нашата църква и защо вярвам, че е по-мощно от всяко 
лекарство, от всяка медицинска процедура, от всеки антибиотик и всяка химиотерапия, 
използвани за лечението на нашите тела. Нека да ви кажа защо вярвам, че святото 
причастие е пословичния „извор на младостта“, който човечеството е търсил 
поколения наред и защо вярвам, че всеки път, когато участваме в него, ние правим 
нашата младост да се подновява като на орлите (Псалм 103:5).  
 

------------------------------------------------------- 
 

ВСЕКИ ПЪТ, КОГАТО УЧАСТВАМЕ В 
ПРИЧАСТИЕТО, НАШАТА МЛАДОСТ  
СЕ ПОДНОВЯВА КАТО НА ОРЛИТЕ. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Земята е била под божествено осъждение откакто Адам съгреши. Остаряването, 

болестите и смъртта, всички са част от тази божествена присъда. Реалността е, че ние 
живеем в един паднал свят и тези следствия от божествената присъда се случват на 
всички наши смъртни тела. Но Бог никога не е възнамерявал Неговите деца да 
претърпяват нещо от това. Ето защо Той изпрати Сина Си, за да понесе нашите грехове 
и болести на кръста. Това е причината, поради която Той осигури святото причастие 
като начин за избягване на божественото осъждение, което е върху този свят, да 
преустанови следствията му. Святото причастие е свръхестествен канал за това 
Неговото здраве и цялостност да текат в телата ни. Докато света става по-слаб и по-
болен, аз вярвам, че ние ставаме по-силни и по-здрави всеки път когато участваме в 
святото причастие чрез вяра!  
 

------------------------------------------------------- 
 

СВЯТОТО ПРИЧАСТИЕ Е  
СВРЪХЕСТЕСТВЕН КАНАЛ  

ЗА ТОВА НЕГОВОТО ЗДРАВЕ  
ДА ТЕЧЕ В НАШИТЕ ТЕЛА. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Има някои хора, които са изтълкували погрешно 1 Коринтяни 11:27 като че ли казва, 

че когато сме недостойни и участваме в причастието, Бог ще ни съди като ни даде 
болест. Натъжаваме това, че хората по невнимание обвиняват нашия любящ Баща за 
това, че ни нанася болести, когато Той принесе крайната жертва, за да отмахне 
болестите от нас. Не е ли  това точно като измамникът, който издига огради от 
погрешни убеждения около самия канал, който Господ е определил като 
противоотровата за болестта и страданието? Не е ли това точно като врагът, който 
поставя тези огради, така че Божиите хора толкова да се страхуват да участват в 
Неговото снабдяване?  

Ранната църква ясно разбираше колко е мощно причастието. Ето защо те не 
участваха в него само от време на време. Библията ни казва, че те разчупваха хляб „от 
къща на къща“ (Деяния 2:46). Когато се събираха в неделя, главната причина не беше 
да слушат проповядване и поучение. Искам да видите това за себе си:  
 

И в първия ден на седмицата . . . учениците се събраха, за да разчупят хляба. 
(Деяния 20:7) 
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Въпреки че апостол Павел беше гост говорителят през този уикенд, главната 

причина, поради която те се събраха беше да разчупят хляба. Ако хората днес само 
знаеха величината на силата, съдържаща се в Господната вечеря, те щяха да бъдат като 
ранната църква, участвайки в Господната вечеря колкото могат по-често и приемайки 
колкото могат повече от Неговите облаги. Ние сме били ограбени, хора! Време е да се 
събудим!  

Нека винаги да изпитваме себе си, не за грехове (тъй като те са измити чрез кръвта 
на Исус), а за да се уверим, че участваме по начин достоен за Господната вечеря, с 
откровение за Неговото завършено дело. Нека винаги да осъзнаваме, че, когато 
участваме в хляба, ние участваме в тялото на Исус, което беше разчупено, за да могат 
нашите тела да бъдат цели (1 Коринтяни 11:24; Исая 53:5). А когато участваме в чашата, 
нека да осъзнаваме, че приемаме Неговата кръв, която беше проляна за прощението на 
всички наши грехове (Матей 26:28; Колосяни 2:13).  
 

------------------------------------------------------- 
 

УЧАСТВАЙТЕ В ГОСПОДНАТА 
ВЕЧЕРЯ С ОТКРОВЕНИЕ ЗА 

НЕГОВОТО ЗАВЪРШЕНО 
ДЕЛО. 

 
------------------------------------------------------- 

 

ТОЙ Е С ВАС ПОСРЕД  ВАШЕТО ИЗПИТАНИЕ 
 
Но ако Бог иска да бъдем здрави, и тялото на Исус беше разчупено за нас, защо има 
християни, които са болни? Аз лично познавам вярващи, които се борят със сериозни 
заболявания, а съм сигурен, че и вие познавате такива. Вие или ваш любим дори може 
да сте изправени пред здравословно предизвикателство точно сега. 

Ако се борите с някакво заболяване, моля ви знайте, че е правилно да имате 
съмнения и въпроси. Господ знае объркването и болката, които чувствате, и Той иска 
да знаете, че Той е с вас през всичко това. Знам, че може да е трудно да продължите да 
Му се доверявате, когато минавате през огнено изпитание. Но продължавайте да 
уповавате на Него, приятели. Той е, точно сега, вашата присъстваща помощ (Псалм 
46:1). Продължавайте да държите очите си на Него. Той е верен, и Той никога няма да 
ви остави, нито да ви забрави (Второзаконие 31:6).  

В Данаил 3та глава е записана историята на трима приятели (Седрах, Месах и 
Авденаго), които бяха вързани и хвърлени в една огнена пещ, когато отказаха да се 
наведат и да се поклонят на златния образ поставен от цар Навуходоносор. Пещта беше 
толкова гореща, че хората, които ги хвърлиха вътре бяха убити от горещината. Но 
царят видя тримата приятели да се разхождат посред огъня, и той видя един четвърти 
човек с тях, който беше „като Божия Син“ (Данаил 3:25). Удивен, царят ги извика 
навън, и той и всичките му служители видяха, че огънят не бе имал сила върху тях. 
Нито един техен косъм не беше изгорял, дрехите им не бяха обгорени или повредени, и 
дори нямаше миризма на пушек върху тях. В резултат на това, царят призна, че няма 
друг Бог, който да може да избавя като техния Бог, и тримата приятели не само бяха 
освободени, те бяха и повишени.  

Възлюбени, вашият Господ Исус е обещал, че „нищо по никакъв начин няма да ви 
навреди“ (Лука 10:19). Дори и да минавате през изпитание, Той ще ви избави. Точно 
както беше в огъня с тримата приятели на Данаил, Той е с вас. Аз се моля в името на 
Исус да излезете от това изпитание по-силни отколкото сте били преди да влезете в 
него. Заявявам, че това заболяване няма да има власт върху вас, и че Господ ще ви 
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избави толкова съвършено, че ще излезете от това без дори да имате миризма на 
пушек върху себе си!  
 

------------------------------------------------------- 
 

ВИЕ ЩЕ ИЗЛЕЗЕТЕ ОТ ИЗПИТАНИЕТО  
СИ МНОГО ПО-СИЛНИ ОТКОЛКОТО  

СТЕ БИЛИ ПРЕДИ ДА ВЛЕЗЕТЕ  
В НЕГО. 

 
------------------------------------------------------- 

 

КАК ДА ИЗБЕГНЕТЕ ДА БЪДЕТЕ СЛАБИ И БОЛНИ 
 
Искам да споделя с вас нещо, което вярвам, че може да ни помогне да преживеем 
повече от Неговата изцелителна сила. Апостол Павел привлича вниманието ни към 
причината много християни да са слаби, болни и дори да умират преждевременно. Не 
се ли радвате, че той използва думата причина, а не причини? Не казвам, че всяка 
болест на вярващите се дължи на това. Просто посочвам, че в Своето Слово, Бог 
изтъква това като причината много християни да са слаби, болни и заспали (умрели 
преждевременно). Това са добри новини, понеже това означава, че когато знаем каква 
е тази причина, можем да я избягваме.  
 

Защото, който яде и пие по недостоен начин, яде и пие осъждане на себе си, 
като не разпознава Господното тяло. Поради тази причина мнозина 
между вас са слаби и болнави, а доста са заспали. (1 Коринтяни 11:29-30)  
 

„Причината“ изтъкната от Павел е „не разпознаване на Господното тяло“. Думата 
разпознаване е преведена от гръцката дума диакрино, което означава „да направиш 
разлика“.3 (Ако искате да научите повече за използваните ключови гръцки думи и 
техните значения в 1 Коринтяни 11:28-32, моля ви разгледайте приложението.) Има 
някои, които разпознават, че кръвта на Исус беше пролята за прощението на греховете 
ни, но те не разпознават, че тялото Му беше разчупено, за да могат телата ни да бъдат 
здрави. Има и такива, които приемат хляба и чашата като едно, като виждат и двете 
като представляващи прощението на греховете, вместо да разделят двете.  
Но Исус не просто пострада и умря за нашето прощение. Той умря също и за 
изцелението ни. Псалмиста Давид написа: „Благославяй, душо моя, Господа, и не 
забравяй нито едно от всичките Му благодеяния: Който прощава всичките ти 
беззакония, Който изцелява всичките ти болести (Псалм 103:2-3). Същия Исус, Който 
плати за прощението на всичките ни грехове, премахна също и всичките ни болести. 
Неуспеха да се направи разлика и да се види, че тялото на Господа беше разчупено, за 
да могат нашите болести да бъдат изцелени причинява мнозина да бъдат болни и 
слаби. 

Ако мнозина са болни и слаби, понеже не са успели да разпознаят тялото на 
Господа, тогава от само себе си се разбира противоположната истина: онези, които 
разпознават, че тялото Му беше разчупено за нашето здраве, ще бъдат здрави и силни, 
и ще живеят дълъг, добър живот! Това, приятели, е причината, поради която пиша 
тази книга. Има такава изцелителна сила в святото причастие, но твърде много хора са 

 
3 НЗ: 1252, Джоузеф Хенри Тайер, Гръцкият лексикон на Тайер (електронна база данни). Авторско право 
© 2000, 2003, 2006 by Biblesoft, Inc. Всички права са запазени.  
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били ограбени от този дар или защото не знаят за него или защото са били поучавани 
погрешно за това какво Господ го е определил да бъде.  

 
------------------------------------------------------- 

 

СЪЩИЯТ ИСУС, КОЙТО КУПИ 
ПРОЩЕНИЕТО ЗА ВСИЧКИ НАШИ  

ГРЕХОВЕ, ПРЕМАХНА И 
ВСИКИТЕ НИ БОЛЕСТИ. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Всеки път, когато участваме в Господното тяло, ние поглъщаме здраве, жизненост, 

сила, и дълъг живот. Ако има болест в тялото, болестта ще бъде свръхестествено 
изгонена. Ако има отпадане и влошаване, влошаването ще бъде обърнато. Ако има 
болка, тя ще бъде премахната. Резултатите могат да не са грандиозни и мигновени, но 
те са сигурни и със сигурност ще дойдат. И аз се моля вие да ги преживеете за себе си.  
 

РАКЪТ ИЗЧЕЗНА СЛЕД УЧАСТВАНЕ В ПРИЧАСТИЕТО 
 
Преди няколко години, лекарите откриха огромен тумор в гърлото на чичо ми. 
Биопсията показа, че е ракообразен. След това той беше изпратен за по-пълен преглед, 
и патологът му каза, че рака се разпространява агресивно по целия му врат и зад езика 
му. Чичо ми ми каза, че в момента, в който чул какво му е казал патолога, той предал 
надеждата, че ще живее. Но преди да отиде да се оперира, за да се опитат да премахнат 
тумора, дъщерите му, които посещаваха църквата ни от години, отишли при него и му 
казали: „Хайде да вземем причастие заедно, татко. Хайде да се молим и да вярваме на 
Бог“.  
 

------------------------------------------------------- 
 

ВСЕКИ ПЪТ, КОГАТО УЧАСТВАМЕ 
В ГОСПОДНОТО ТЯЛО, НИЕ 

ПОГЛЪЩАМЕ ЗДРАВЕ, 
ЖИЗНЕНОСТ, СИЛА И 

ДЪЛЪГ ЖИВОТ. 
 

------------------------------------------------------- 
 

Той каза, че когато участвали в причастието, той усетил надежда да се надига в 
сърцето му за първи път, и той участвал вярвайки, че Исус е неговия изцелител и 
вярвайки, че тялото на Исус ще направи разлика в неговото тяло точно там в 
болничната стая. След това, той отишъл на операцията и лекарите премахнали буцата 
от гърлото му. Удивителното нещо е, че когато те направили биопсия на израстъка, 
който бил премахнат, те не открили абсолютно никаква следа от рак в тумора, и 
лекарите му не можели да обяснят това!  

Множество изследвания преди операцията потвърдили, че израстъка в гърлото му 
бил раков. Всъщност, тестовете показали, че ракът се разпространявал и че бил 
агресивен. Но когато туморът бил премахнат, нямало следа от рак в него. Някак си 
Господ беше направил така че ракът свръхестествено да изчезне, и аз вярвам, че това се 
е случило, когато чичо ми и семейството му са участвали в причастието.  

По същия начин, ако има заболяване в тялото ви, и вашите лекари са ви дали 
негативна прогноза, не се страхувайте. Ние можем да не знаем как ще се случи 
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изцелението ни, но нека да имаме вяра в завършеното дело на Исус. „С Бог, всичко е 
възможно“ (Матей 19:26).  

Въпреки че едва започнахме да говорим за святото причастие, аз се моля тази глава 
вече да е помогнала да отговори на някои от въпросите ви и сега да сте развълнувани 
да приемете безплатно ползите от него. Вие сте толкова възлюбени. Не живейте така 
сякаш нямате Спасител. С каквото и заболяване да сте диагностицирани, не се 
отчайвайте. Той е платил цената, за да бъдете добре. И Той е направил лесно за вас да 
приемете не само Неговата любов и прошка, но също и изцелителната Му сила.  

Искам да ви поканя на Господната трапеза. Трапезата е приготвена, не от човешки 
ръце, които могат да се запънат и провалят, а от Съвършеният, чиито ръце бяха 
приковани за кръста заради вас. Той приготвя тази трапеза в присъствието на вашите 
врагове, и ви кани да дойдете да участвате в Неговото тяло, разчупено за вас и в 
Неговата кръв, проляна за вас. Елате смело на трапезата и участвайте чрез вяра и 
приемете изцелението си.  
 

------------------------------------------------------- 
 

ТОЙ Е НАПРАВИЛ ЛЕСНО ЗА 
ВАС ДА ПРИЕМЕТЕ И НЕГОВАТА 

ПРОШКА И ИЗЦЕЛИТЕЛНАТА  
МУ СИЛА. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Ако сте приели Исус за ваш Господ и Спасител, вие сте направени достойни чрез 
кръвта на Агнето. Вие сте измити от всичките ви грехове. Не позволявайте на врагът да 
ви ограбва повече. Участвайте в Господната вечеря с благодарност, като знаете, че 
всеки път, когато участвате, вие ставате по-здрави, по-силни и по-млади в Христос! 
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2. ТОВА НЕ Е ДРУГ ДИЕТИЧЕН ПЛАН 
 

ожете да вземете тази книга, като си мислите, че съм привърженик на някакъв 
нов диетичен план. Истината е, че не съм! Но храната и питието, за които 
говоря не са естествена храна и питие. И те нямат нищо общо с количеството 

въглехидрати, които ви е позволено да ядете или дали са или не са от органичен 
произход. В тази глава, искам да ви говоря повече за тази свръхестествена храна и 
питие и ключът да се живее дълъг, здравословен живот по Божия начин.  
 

НА КАКВО СЕ ОСНОВАВА ВАШЕТО ЗДРАВЕ? 
 
Според Центровете за контрол и профилактика на заболяванията, от 2015 до 2016 г., 70 
процента от възрастните в Съединените щати от двадесет годишна възраст и нагоре са 
с наднормено тегло или затлъстели.4 Това е доста стряскаща статистика, ако ме питате. 
Още по-голямо притеснение е, че затлъстяването е свързано с повишаване на процента 
на десетки хронични заболявания и болести, включително диабет, сърдечни 
заболявания, рак, депресия, и дори безплодие.5 

Може би се чудите как можете да си осигурите дълъг, здрав живот. Мога ли да ви 
кажа, че да преследвате най-новата модерна диета или да си купите най-актуалното 
устройство за проследяване на активността не е отговорът? Въпреки че някои 
диетични планове могат да доведат до резултати като загуба на тегло, много хора 
възвръщат теглото си с отмъщение, след като прекратят диетата си. Що се отнася до 
устройствата проследяващи активността, спомням си, че бях в магазин за електроника 
и разговарях със собственика, когато тенденцията започна в началото. Той сподели с 
мен как има такова търсене на устройства проследяващи активността, че те буквално 
излитаха от рафтовете му. Но едно проучване показа, че въпреки че един на всеки 
десет американци над осемнадесет години притежава устройство проследяващо 
активността, повече от половината от тях заявили, че напълно са спрели да го 
използват.6 

Моля ви, чуйте ме. Не казвам, че не трябва да се храните добре или да спортувате. 
Разбира се, че трябва да го правите! Само изтъквам, че макар да се изливат милиарди 
долари на пазарите за диети и отслабване всяка година, резултатите, които дават, са 
смесени и често са временни. Аз съм напълно за фитнес планове или устройства, които 
могат да помогнат на хората да постигнат своите здравни цели. Аз лично спазвам 
здравословна диета, а също така спортувам и ходя редовно на разходки. 

Но мога ли да ви представя, че като вярващи, ние не трябва да бъдем обсебени или 
зависими от диети и фитнес режими за нашето здраве? Бог има нещо специално 
заделено за Своите деца и това е дарът на Божественото Му здраве. Това е 
свръхестествено здраве, което не се основава на храната, която ядем или колко 
усилено спортуваме. Ако това е всичко, което би могло да доведе до божествено здраве 
и живот, тогава всеки, включително невярващите, би могъл да ходи в него! 
 

------------------------------------------------------- 

 
БОГ ИМА НЕЩО СПЕЦИАЛНО  

ЗАДЕЛЕНО ЗА НЕГОВИТЕ ДЕЦА – 
 

4 „Затлъстяване и наднормено тегло“, Центрове за контрол и предотвратяване на заболяванията, прегледано 
последно на 13 юни, 2016 г., https://www.cdc.gov/nchs/fastats/obesity-overweight.htm. 
5 „Какви са последствията?“, Обществено здраве, достъп 7 февруари, 2019 г., 
https://www.publichealth.org/public-awareness/obesity/consequences/. 
6 Дан Леджър и Даниел Маккафри, „Inside Wearables: Как Науката за промяната на човешкото поведение 
предлага тайната на дългосрочната ангажираност“, Архива на партньорите на поведението, януари 2014 г., 
https://medium.com/@endeavourprtnrs/inside-wearable-how-the-science-of-human-behavior-change-offers-
the-secret-to-long-term-engagement-a15b3c7d4cf3. 

М 

https://medium.com/@endeavourprtnrs/inside-wearable-how-the-science-of-human-behavior-change-offers-the-secret-to-long-term-engagement-a15b3c7d4cf3
https://medium.com/@endeavourprtnrs/inside-wearable-how-the-science-of-human-behavior-change-offers-the-secret-to-long-term-engagement-a15b3c7d4cf3
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ДАРЪТ НА СВРЪХЕСТЕСТВЕНОТО 
ЗДРАВЕ. 

------------------------------------------------------- 
 

ЕДИНСТВЕНАТА ГАРАНЦИЯ ЗА БОЖЕСТВЕНО ЗДРАВЕ 
 
Много вярващи преследват храната и диетата като свой ключ към здравето и има 
много книги за това какво да се яде и какво да не се яде. Например, има вярващи, 
които подкрепят преминаване към диетата, която Адам и Ева са яли в Едемската 
градина. Това означава да ядем повече плодове, зърна и семена, сякаш можем да се 
върнем към времето, преди Адам да съгреши. Но не можем да се преструваме, че 
падението никога не се е случило – то се случи!  

Има и такива, които подкрепят средиземноморската диета, която нашият Господ 
Исус е ял. Съгласен съм, че средиземноморската диета е добра, но ако се замислите, 
всеки един човек, който Исус изцели, беше на средиземноморската диета и те все пак 
се разболяха. Други диети също са идвали и са си отивали, като привържениците се 
застъпват за различни неща – от липса на въглехидрати, до периодично гладуване, до 
вегански храни. За съжаление правилното хранене не гарантира добро здраве. Човек 
може да яде само онова, което се счита от диетолозите за най-добрите органични 
суперхрани и да бъде феноменално дисциплиниран с ежедневната си тренировка, но 
въпреки това накрая да се разболее и животът му да бъде съкратен от болест. Защо е 
така? Творението е паднало. Отговорът не се намира в творението; намира се в 
изкуплението! 

Аз не удрям специални видове диети. Ако сте били на такива диети и те са били 
добри за вас, хвалете Господ! Просто казвам, че нашето доверие и зависимост не могат 
да бъдат в храните, които ядем, за да ни направят здрави или да ни дадат дълъг живот. 
Няма надежда в творението. Независимо дали се придържат към определени диети, 
използват билкови лекарства или ядат органични храни, всички те идват от този 
създаден свят. Те могат да бъдат полезни, но не могат да гарантират здраве, защото 
земята е паднала. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ОТГОВОРЪТ  НЕ СЕ НАМИРА  
В ТВОРЕНИЕТО; НАМИРА СЕ  

В  ИЗКУПЛЕНИЕТО! 
 

------------------------------------------------------- 
 
Цялото творение стене и е подчинено на смърт и разпадане (Римляни 8:21-22 NLT). 

Библията дори ни казва: „Защото е добре сърцето да бъде установено чрез благодат, а 
не с храни, които не са ползвали тези, които са били завладяни от тях“ (Евреи 13:9). 
Единственото сигурно нещо, върху което трябва да установим сърцата си, е 
благодатта, а благодатта е самата личност на нашия Господ Исус. Единствената 
гаранция е завършеното дело на нашия Господ Исус Христос. 
 

СЛОЖЕТЕ УПОВАНИЕТО СИ В  ИЗКУПЛЕНИЕТО, А НЕ В 
ТВОРЕНИЕТО 

 
Докато зависим от нашето хранене и упражнения, за да ни поддържат здрави, вместо 
да се доверяваме на Господа, нашата зависимост все още е от творението (естествени 
средства), а не от изкуплението (Неговото свръхестествено дело). Дори когато се 
храним здравословно и спортуваме редовно, ако искаме да ходим в свръхестествено 
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здраве, тогава нашето доверие трябва да бъде в свръхестествения Бог и в 
свръхестествената храна, която Той ни е дал. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ЗА ДА СЪЗДАДЕ,  БОГ САМО  
ТРЯБВАШЕ  ДА ГОВОРИ;  
ЗА  ДА НИ ИЗКУПИ, ТОЙ  
ТРЯБВАШЕ ДА  ПРОЛЕЕ  

КРЪВТА СИ. 
 

------------------------------------------------------- 
 
Човекът има множество изследвания, посветени на сътворението и цели библиотеки 

и изследователски центрове, фокусирани върху изучаването на въпроси като как се е 
образувала земята и как е започнал животът. Но знаете ли какво мисли Бог за 
сътворението? Той използва само една глава в цялата Библия, говорейки за 
сътворението. 

Когато става дума за изкуплението, Бог използва повече от десет глави само в Изход, 
говорейки за кръвните жертви, приношенията и скинията на Мойсей, защото всички 
те говорят за славата и красотите на Неговия Син и делото на изкуплението, което Той 
е изпратен да извърши. 

За да можеше Бог създаде, Той трябваше само да говори. Но за да ни изкупи, Той 
трябваше да пролее кръвта Си. Изкуплението струва на Бог толкова много повече, 
отколкото бихме могли да си представим. Ако мислим, че можем да гледаме към 
творението, за да ни направи здрави, знаете ли какво казваме? Ако бихме могли да 
постигнем благословението на здравето чрез нашата дисциплина и добри дела, тогава 
казваме, че кръстът е бил безполезен и страданията на Исус са напразни. Но, приятели, 
това не е така. Няма надежда в творението; има надежда само в кръста! 
 

ХРАНАТА, КОЯТО НОСИ  ЗДРАВЕ И ЦЯЛОСТНОСТ 
 
Нека да ви кажа повече за тази свръхестествена храна и питие, които приемаме. Това е 
единствената храна и питие, които не се основават на падналото творение, нито 
зависят от усилията на падналия човек. Когато ядем и пием тази свръхестествена 
храна, ние участваме в делото на изкуплението, а не на сътворението. 

Нашият Господ Исус каза: „Аз съм живият хляб, който е слязъл от небето. Ако някой 
яде от този хляб, ще живее вечно; и хлябът, който Аз ще дам, е Моята плът, която 
ще дам за живота на света“ (Йоан 6:51). Думата живот тук е гръцката дума дзое, която 
е същата гръцка дума, използвана в Септуагинта, когато Бог вдъхна в Адам и Адам 
получи живот (Битие 2:7). Въпреки че дзое се отнася до живота, който Бог живее, дзое 
също се отнася и до физическия живот, здравето, жизнеността и цялостта.7 Храната, 
която Бог ни е дал да ядем, не е нетрайна храна, а жив хляб – Исус, който дойде от 
небето и беше даден за нас, за да имаме живот. 

Ако се чудите как Исус може да ни даде плътта си да я ядем, вие сте в добра 
компания, защото евреите, които чуха това, което Исус каза, зададоха същия въпрос 
(Йоан 6:52). 
 

------------------------------------------------------- 
 

ХРАНАТА, КОЯТО  ИМАМЕ, НЕ Е  

 
7 НЗ: 2222, Уилям Едуи Вайн, Обяснителния речник на библейски думи на Вайн. Авторско право © 1985, 
Издателства Томас Нелсън. 
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НЕТРАЙНА А ЖИВ ХЛЯБ,  ДАДЕН  
ЗА НАС,  ЗА ДА ИМАМЕ ИЗОБИЛЕН  

ЖИВОТ. 
 

------------------------------------------------------- 
 
Има някои, които смятат, че Исус просто говореше за вярване в Него. Но аз искам да 

ви обърна вниманието към това как нашият Господ Исус продължи като каза: „Защото 
Моята плът е истинска храна и кръвта Ми е истинско питие. Който яде плътта Ми и пие 
кръвта Ми, пребъдва в Мен и Аз в него“ (Йоан 6:55-56). 

Знаете ли, че тук се използват две различни гръцки думи за думата яде? Когато Исус 
каза: „Ако някой яде от този хляб, ще живее вечно“ (Йоан 6:51), се използва общата 
гръцка дума фаго за ядене. Фаго може да се използва във физически смисъл или в 
духовен смисъл, както да се храним с Христос.8 Но когато Исус каза: „Който яде плътта 
Ми и пие кръвта Ми, пребъдва в Мен и Аз в него“ (ст. 56), гръцката дума, използвана за 
яде, е трого, което означава „да гриза или да хрупам, хрускам“,9 като когато ядем ядки. 

Няма как да одухотворим хрускащия звук. Исус не говореше за духовно хранене или 
ядене тук. Той говореше за физическо хранене, за дъвчене с хрускащ звук! 

За да разберем повече за какво говори нашия Господ, вижте какво каза Той в нощта, 
когато беше предаден, когато знаеше, че ще положи живота Си за нас: 
 

И докато ядяха, Исус взе хляб, благослови го и го разчупи и го даде на 
учениците и каза: „Вземете, яжте; Това е Моето тяло“. После взе и чашата и 
благодари и им я даде, казвайки: „Пийте от нея, всички. Защото това е 
Моята кръв на новия завет, която се пролива за мнозина за опрощаване на 
греховете“ (Матей 26:26-28). 

 
За какво говореше нашият Господ Исус, когато разчупи хляба и го даде на 

учениците Си, казвайки: „Вземете, яжте; това е Моето тяло“? И какво имаше предвид 
Той, когато им даде чашата, казвайки: „Това е Моята кръв на новия завет, която се 
пролива за мнозина за опрощаване на греховете“? Да, Той говореше за разпъването Си, 
но Той също установяваше святото причастие, физическа храна. 

Причастието е определен от Бога начин или система за освобождаване, за да 
получим безкрайния, свят, подмладяващ, побеждаващ и вечно здрав живот, който 
Исус имаше, докато „ядем плътта Му и пием кръвта Му“. Библията ни казва, че „цялото 
множество се стремеше да се докосне до Него, защото силата излизаше от Него и 
изцеляваше всички“ (Лука 6:19). Тялото на нашия Господ Исус излъчваше такова 
божествено здраве, сила и живот, че просто докосването дори до подгъва на Неговата 
дреха направи мнозина да се изцелят (Марк 6:56). Можете ли да си представите силата, 
която поглъщаме, когато приемаме хляба и чашата – Неговото разчупено тяло и 
пролята кръв? 
 

ВИЖДАНЕ НА ИСУС В ХЛЯБА МАЦА 
 

Хлябът, който нашия Господ Исус използва, когато разчупи хляб в нощта на Пасхата и 
каза: „Вземете, яжте; това е Моето тяло, което е разчупено за вас“ (1 Коринтяни 11:24) 
беше безквасен еврейски хляб маца. Хлябът маца е плосък, подобен на крекер хляб, 
специално приготвян за Пасхата. Искам да подчертая това, защото днес повечето от 

 
8 НЗ: 5315, Джеймс Стронг, Библейския софтуер с новата изчерпателна номерация на Стронг и 
конкорданса с разширения гръцко-еврейски речник. Авторско право © 1994, 2003, 2006 Biblesoft, Inc. and 
International Bible Translators, Inc. 
9 НЗ: 5176, Джоузеф Хенри Тайер, Гръцкия лексикон на Тайер (електронна база данни). Авторско право © 
2000, 2003, 2006 by Biblesoft, Inc. Всички права са запазени. 
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нас си мислят за меки, пухкави хлябове, когато споменаваме хляб. Но това не е онзи 
вид хляб, за който Исус говореше. 

Когато църквата ни беше по-малка, купувахме хляб маца и го начупвахме на парчета 
за нашето събрание, когато участвахме в святото причастие всяка седмица. Докато 
ядяхме хляба, можехме да чувахме хрупкащи звуци от хората около нас и вярвам, че 
чувахме писанието в Йоан 6:56 да се изпълнява – да чуваме това, което звучи като 
трого! 

Еврейските водачи, които дори не вярваха в Исус, са предали през вековете 
инструкциите за приготвянето на хляба маца. Ако погледнете картинката на хляба 
маца по-долу, ще забележите, че е на резки, пробит и препечен. 
 
 

 
 
 

Хлябът маца е практично, визуално  
напомняне за това какво изстрада 

Исус за нашето изцеление.  
 
Знаете ли защо хлябът маца се прави по този начин? Вярвам, че Господ е определил 

той да бъде на резки, пробит и препечен, така че всеки път, когато участвате в святото 
причастие, отново да си припомняте какво е преживял Исус за вас: 
 

• На резки — поради резките, които Той носеше, когато войниците Го биха, за да 
бъдем изцелени (Исая 53:5).  

• Пробит — понеже ръцете и краката Му бяха прободени от пироните, страната Му 
беше прободена от копието на войника (Йоан 19:34) и челото Му беше пробито от 
трънения венец (Йоан 19:2).  

• Препечен — понеже огънят на Божия съд падна върху Него, когато Той понесе 
греховете ни (Исая 53:4).  

 

ТОЙ БЕШЕ БИТ И СМАЗАН ЗАРАДИ ВАС 
 
Защо нашият Господ Исус избра хляба и виното като елементите, в които Той искаше 
да участваме за „възпоменание“ за Него (1 Коринтяни 11:24-25)? 

Вярвам, че е така, защото те са практически и визуални напомняния за случилото се 
с Него, когато Той отиде на кръста. И зърното, и гроздето трябва да преминат през 
процес на смазване, преди да можете да получите хляб или вино. 
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Не получавате вино просто от ядене на грозде. Първо трябва гроздето да бъде 
стъпкано и напълно смачкано. След това се оставят на тъмно, за да ферментират. Това 
е, което се случи с нашия Господ Исус. 

Важно е да различаваме Господното тяло за нашето здраве. Всеки път, когато 
участвате в Неговото разчупено тяло, като ядете хляба, не бързайте да минавате през 
това. Участвайте с откровение за това какво е направил Той за вас и размишлявайте за 
процеса, през който трябва да премине хлябът. За да получат хляб по времето на Исус, 
първо е трябвало да се овършеят житни стъбла. Това би могло да стане чрез удряне 
(Съдии 6:11 NASB) или с използването на диканя (Исая 41:15). Какъвто и да е процесът, 
той е бил насилствен, който е включвал удряне, раздробяване и рязане на житото, за да 
се отдели зърното от стъблата. Но това не било всичко. За да се получи брашно, 
зърното трябвало да се смила във воденица или да се удря в хаван. След това трябва да 
се добави вода и след това брашното се омесва и тестото се удря, преди да се изпече на 
огън. 

Всичко това е картина на случилото се с нашия Господ Исус. За да стане Хлябът на 
живота за теб и за мен, Той беше жестоко бит и удрян отново и отново. Това започна в 
Гетсиманската градина, когато голямо множество с мечове и тояги дойде да Го 
арестуват (Марк 14:43). След това беше вързан и заведен в дома на първосвещеника, 
където беше осъден от първосвещеника и синедриона. Те Му се подиграваха, плюеха Го 
и Го биеха. Завързаха очите Му и го удариха по лицето (Лука 22:63-64; Марк 14:65). 
 

------------------------------------------------------- 

 
ВСЕКИ ПЪТ, КОГАТО УЧАСТВАТЕ В  

НЕГОВОТО РАЗЧУПЕНО ТЯЛО, 
ПРАВЕТЕ ГО С ОТКРОВЕНИЕ ЗА  

ТОВА КАКВО Е НАПРАВИЛ 
ТОЙ ЗА ВАС. 

 
------------------------------------------------------- 

 
След това Той беше изпратен при Пилат Понтийски, който Го бичува зверски чрез 

римски войници (Матей 27:26). Филмът Страстите Христови се опитва да изобрази 
страданията, през които е преминал нашия Господ Исус. Филмът беше критикуван, 
защото хората смятаха, че сцената на бичуването е твърде насилствена, но истината е, 
че тя дори и не се доближава до реалността. Библията ни казва: „Лицето Му беше 
обезобразено повече от всеки човек и образа Му повече от човешките синове“ (Исая 
52:14). Той беше толкова лошо повреден, че вече дори не приличаше на човек и 
вярвам, че присъстващите трябваше да поглеждат настрани и да крият лицата си, 
защото не можеха да понесат да гледат странния Му, треперещ образ (Исая 53:3 ). 

Но изпитанието Му не спря дотук. След това цял гарнизон от войници се събра 
около Него и облякоха алена роба върху пребитото Му тяло. Те сплетоха венец от 
тръни и го набиха на главата Му. Сложиха тояга в дясната Му ръка, коленичиха пред 
Него и Му се подиграха. Плюеха Го и взеха тоягата и Го удряха по главата отново и 
отново, като с всеки удар забиваха тръните все по-дълбоко и по-дълбоко в Неговата 
плът. Те бяха склонни напълно да Го унижат. Когато „най-накрая им беше омръзнало 
да се подиграват с Него“, те Му съблякоха робата и отново Му сложиха Неговите 
дрехите. След това Го заведоха да бъде разпънат (Матей 27:27-31 NLT). 

Никога не можем напълно да си представим или разберем ужасяващото мъчение, 
унизително унижаване и мъчителна болка, който Спасителят ни изтърпя заради нас. 
Но знаете ли, че Той имаше силата да спре мъченията Си и да победи мъчителите Си 
във всеки един момент? Когато войските дойдоха да Го арестуват, те казаха: „Търсим 
Исус от Назарет“. Библията ни казва, че Той пристъпи напред и изрече страхотното 
Божие име, което беше разкрито на Мойсей – АЗ СЪМ (Изход 3:14) – и войниците се 
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отдръпнаха и паднаха на земята (Йоан 18:5-6). Това е сила. Но Той избра да положи 
живота Си и да изтърпи цялата болка – за вашето изцеление и за моето изцеление. 
Това е любов! 

Нашият Спасител не искаше да бъдете спасени само от греховете си. Ако това беше 
всичко, което Той искаше да постигне, само проливането на Неговата съвършена, 
изкупваща кръв би било достатъчно. В Стария завет, когато децата на Израел носеха 
жертвените си животни на свещениците като изкупление за греховете им, животните 
никога не страдаха. Те бяха убивани хуманно по метод, известен днес като шехита, за 
да се гарантира, че те умират бързо и безболезнено.10 

Но нашият Господ Исус не умря с бърза, безболезнена смърт. Той страдаше като 
никой друг, преминавайки час след час в невъобразими мъчения, преди най-накрая да 
умре. Вижте това писание: 
 

[Христос] Сам понесе нашите грехове в собственото Си тяло на дървото, за 
да можем ние, като сме умрели за грехове, да живеем за правдата – с чиито 
камшични рани вие сте изцелени (1 Петрово 2:24). 

 
Т. Дж. Макросан, гръцки учен, подчертава, че в първоначалния гръцки текст 1 Петър 

2:24 всъщност казва: „чрез чиято камшична рана вие сте изцелени“. Той обяснява, че 
думата камшична рана е в единствено число, а не в множествено число, защото Исус е 
бичуван, докато на гърба Му не е останала нито една част от кожата. На гърба Му е 
имало една кървава ивица, едно голямо зеещо разкъсване.11 Според някои сведения 
бичуването можело да бъде толкова брутално, че да се виждат дори вътрешните органи 
на жертвите.12 

Приятели, Той ви обича толкова много. Той премина през всички тези мъчения, 
защото беше необходимо наказание за вашето благополучие и здраве и Той позволи 
наказанието да падне върху Него (Исая 53:5 AMP). Само като четете това и знаете какво 
е направил за вас, вярвам, че изцеление започва в тялото ви. С каквато и болест да сте 
била диагностицирани, Исус я понесе на Собственото Си тяло, за да не се налага вие да 
страдате от нея. Той издържа всичко. Невъобразимата болка, пълната деградация. И 
Библията ни казва защо: това беше „заради радостта, която беше поставена пред Него“ 
(Евреи 12:2). 
 

------------------------------------------------------- 

 
С КАКВАТО И  БОЛЕСТ ДА СТЕ 

ДИАГНОСТИЦИРАНИ 
ИСУС Я ПОНЕСЕ НА  

СОБСТВЕНОТО СИ ТЯЛО, 
ЗА ДА НЕ СЕ НАЛАГА ВИЕ 

ДА СТРАДАТЕ ОТ НЕЯ. 
 

------------------------------------------------------- 
 

Радостта? Каква беше радостта, поставена пред Него, която Му даде такава сила, за 
да издържи кръста? 

 
10 „Ръководство за шехита“, Шекита ОК, май 2009 г., https://www.shechitauk.org/wp-
content/uploads/2016/02/A_Guide_to_Shechita_2009__01.pdf.  
11 Т. Дж. Маккросан, Телесно изцелени и изкупление (Тулса, ОК: Служенията на Кенет Хегин, Inc., 1989 г.), 
http://www.schoolofgreatness.net/wp-content/uploads/2018/08/Kenneth-E-Hagin-Bodily-Healing-and-
Atonement.pdf. 
12 Флавий Йосиф, Юдейските войни (Овърледн Парк, КС: Издателство Digireads, 2010 г.).  

 

https://www.shechitauk.org/wp-content/uploads/2016/02/A_Guide_to_Shechita_2009__01.pdf
https://www.shechitauk.org/wp-content/uploads/2016/02/A_Guide_to_Shechita_2009__01.pdf
http://www.schoolofgreatness.net/wp-content/uploads/2018/08/Kenneth-E-Hagin-Bodily-Healing-and-Atonement.pdf
http://www.schoolofgreatness.net/wp-content/uploads/2018/08/Kenneth-E-Hagin-Bodily-Healing-and-Atonement.pdf
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Това беше любовта Му към вас! Това беше радостта да ви види добре, да ви види 
свободни от рак на панкреаса, свободни от левкемия, свободни от ревматоиден артрит, 
свободни от болестта на Лу Гериг. Каквато и болест да имате, Исус взе всичко. 

Ако сте болни в момента и може би четете това на болничното си легло, кажете това: 
„Благодаря ти, Господи Исусе, Ти преживя всичко това за мен“. 
 

ПРОСТОТО ДЕЙСТВИЕ НА ЯДЕНЕ МОЖЕ ДА ПРЕОБЪРНЕ 
ПРОКЛЯТИЕТО 

 
Може би си мислите в себе си: Как толкова просто нещо като яденето на святото 
причастие може да доведе до изцелението ми? Трудно ми е да го повярвам! Нека ви 
попитам това: Как дойде грехът в света? Как дойдоха смъртта, болестта, страданието и 
болката  в света?  

Това стана чрез простото действие на ядене. 
Бог никога не е възнамерявал за човека да остарее и да се разболява. Бог никога не е 

възнамерявал човека да умира. Греха на Адам, който беше, че яде от Дървото на 
познаването на доброто и злото, донесе смъртта. Библията ни казва, че „чрез един 
човек грехът влезе в света, а смъртта влезе чрез греха и по този начин смъртта се 
разпространи във всички хора, защото всички съгрешиха“ (Римляни 5:12). Това 
единствено действие на ядене  от страна на Адам предизвика падането на човека и 
всички проклятия, съпътстващи падението. Неговото единствено действие на ядене 
даде на света еднопосочен билет към страданието, депресията, болестите и смъртта. 

Бог мразеше греха, който унищожаваше човека. В голямата Си любов към вас и към 
мен Бог изпрати Своя Собствен Син. Нашият Господ Исус се лиши от божествеността 
Си и стана човек, за да може да понесе всичките ни грехове върху Собственото Си тяло. 
И на кръста Бог отприщи Своя свят съд не върху теб и мен, а върху тялото на Исус. 
 

------------------------------------------------------- 

 
БОЛЕСТТА И СТРАДАНИЕТО  
НЯМАТ ПРАВО  ДА БЪДАТ В  

НАШИТЕ ТЕЛА, ЗАЩОТО  
НАШИЯ  ГОСПОД ИСУС 

ВЕЧЕ ПОНЕСЕ ВСЕКА  
БОЛЕСТ В ТЯЛОТО СИ! 

 
------------------------------------------------------- 

 
Поради кръста можем да дойдем смело при Бога, знаейки, че всичките ни грехове 

са простени. Поради кръста можем да имаме пълна увереност, че болестта и 
страданието нямат право да бъдат в нашите тела, защото нашият Господ Исус вече е 
понесъл всяка болест в тялото Си! Нашият Господ Исус преобърна всяко проклятие 
чрез Своята смърт на друго дърво. Днес можем да получим всичко, което Исус направи 
на кръста, като участваме в святото причастие – чрез простото действие на ядене. 

 

НЕ ПОДЦЕНЯВАЙТЕ ДЕЙСТВИЕТО НА ЯДЕНЕТО 
 
За съжаление, самата простота на святото причастие е, което го прави толкова трудно 
за много хора да повярват, че може да бъде ефективно. Всичко, което те могат да видят, 
е едно малко парче хляб и малка чаша сок. Те не могат да си представят как нещо 
толкова привидно незначително може да прогони болестта или да ги направи да 
живеят дълъг живот. В края на краищата това не е произведено след години на 
щателни изследвания от учени в лаборатория, пълна с авангардни технологии. 
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Аз не съм против медицината. Ако вашият лекар ви е предписал лекарства, моля ви, 
продължете да ги приемате. Но дори и да ги приемате или да се подлагате на лечение, 
вашето доверие може да бъде във вашия Господ Исус да ви изцели. Участвайте в 
святото причастие заедно с вашите лекарства. Лекарствата са произведени от човека и 
се предлагат с предупреждения, в които са изброени всичките им възможни странични 
ефекти. Но святото причастие беше осигурено от самия Бог и единствените странични 
ефекти са, че ще ставате по-млади и по-силни всеки път, когато участвате в него! 
 

БОГ ИЗПОЛЗВА СЛАБИТЕ НЕЩА, ЗА ДА ОБЪРКА 
СИЛНИТЕ 

 
Когато отхвърляме елементите на причастието, защото изглеждат толкова 
незначителни и слаби, ние забравяме начина, по който Бог работи. Библията казва: 
„Бог избра слабите неща на света, за да посрами силните“ (1 Коринтяни 1:27). От време 
на време виждаме как Бог побеждава враговете на израилтяните не чрез военна мощ, а 
чрез на пръв поглед незначителни неща. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ДОРИ И ДА СТЕ ПОДЛОЖЕНИ НА 
МЕДИЦИНСКО ЛЕЧЕНИЕ, 
ДОВЕРЕТЕ СЕ НА ВАШИЯ  

ГОСПОД ИСУС  ДА ВИ ИЗЦЕЛИ. 
 

------------------------------------------------------- 
 

Бог използва прашка и камък в ръката на едно младо овчарче, за да повали Голиат, 
мощният юнак на филистимската армия (1 Царе 17:38-51). Той използвал чук и кол за 
палатка в ръцете на една беззащитна жена, за да унищожи Сисара, безмилостния 
военачалник на ханаанците, който потискаше децата на Израел в продължение 
двадесет години (Съдии 4:3-22). Той използва челюстната кост на едно магаре в ръката 
на Самсон – един човек – за да убие хиляда филистимци (Съдии 15:15-16). 

По същия начин, когато държите в ръцете си елементите на причастието, те могат 
да изглеждат малки и незначителни. Вашата плът може да се опита да ви каже: „Това е 
глупаво. Какво може да направи този малък крекер?“ или„ Няма смисъл да се надяваш. 
Нищо не може да ти помогне“. Но не слушайте тези лъжи. Не правете грешката да 
презирате хляба и чашата, защото Бог може да използва това, което изглежда толкова 
малко, за да унищожи напълно болестите, за които светът няма лек. 

Когато една езичничка дойде при Господ Исус, търсейки изцеление за тежко 
демонизираната си дъщеря, Той нарече изцелението  „хляба на децата“. Знаете ли 
какво Му каза жената? „Да, Господи, но дори малките кученца ядат трохите, които 
падат от трапезата на господарите им“. Исус тогава й каза: „Жено, голяма е твоята 
вяра! Нека ти бъде както желаеш“. И в същия час дъщеря й оздравя (Матей 15:22-28). 
 

------------------------------------------------------- 
 

БОГ МОЖЕ ДА ИЗПОЛЗВА ТОВА,  
КОЕТО ИЗГЛЕЖДА  ТОЛКОВА МАЛКО,  

ЗА ДА УНИЩОЖИ НАПЪЛНО  
БОЛЕСТИТЕ, ЗА КОИТО  

СВЕТЪТ  НЯМА ЛЕК. 
 

------------------------------------------------------- 
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На какво смятате, че е сянка хлябът на децата, който се е слагал на „масата на 

господарите“? Святото причастие! Вие и аз седим на трапезата на Господаря, понеже 
ние сме синове и дъщери на Всевишния Бог и участваме свободно в Господната вечеря. 
Ако дори „трохите“, които падаха от масата, можаха да изцелят детето на жената, колко 
повече изцеление и живот ще получим, когато имаме същността на святото причастие! 
 

СВРЪХЕСТЕСТВЕНО ВЪЗСТАНОВЯВАНЕ  ОТ УДАР 
 
Тъй като говорим за това как можем да ядем по пътя си към живота и здравето, искам 
да споделя едно свидетелство от Зак, един човек от Сингапур, който тренира почти 
ежедневно и който по собствените му думи е „внимателен с диетата си“: 
 

Един ден, докато се подготвях за работа, изведнъж загубих сила в левия 
крак и ръката. Не можах да си обуя панталона и се облегнах на шкафа, 
докато се плъзнах на пода. Извиках жена си и й казах, че се чувствам 
неразположен. 

Започнах да се моля в Духа, призовавайки Исус. Жена ми също се молеше 
и заявяваше, че чрез камшичните рани на Исус съм изцелен! 

След около пет минути силата се върна в крака ми и в ръката ми. Можах 
да се изправя и да продължа към дивана и седнах. Въпреки че силата в 
крака и ръката ми се върна, усетих, че моторните ми умения не са добре. 

Семейството ми ме заведе в болницата, където се подложих на някои 
тестове. MRI сканирането показа, че съм претърпял лек инсулт. Моят свят 
потъна тотално. Улових се да питам: Как можа да стане това? Тренирам 
почти всеки ден и внимавам с диетата си. 

Бях приет в болницата и над вратата на стаята ми висеше кръст. Гледах 
към кръста и заявявах за завършеното дело на Христос, обявих тялото си за 
здраво поради Неговото съвършено дело и продължих да заявявам 
завършеното дело на Христос. 

Ние също участвахме в святото причастие като семейство и аз се 
помазах с масло. Молех се и обявявах Божиите обещания в Псалм 23:4-6. 

На следващия ден усетих, че силата и двигателните ми умения са се 
върнали. Когато лекарят дойде да ме прегледа сутринта, той потвърди, че 
силата ми се е върнала на около 80 до 85 процента и ме изпрати на 
физиотерапия. На третата сутрин лекарят ме прегледа и ме уведоми, че 
мога да бъда изписан, тъй като възвърнах 95 процента от силата си. 

При следващия преглед ми беше казано напълно ясно да се върна към 
редовната си тренировка. Скоро след това се състезавах в 18K бягане и го 
завърших за малко повече от два часа. 

Благодаря на Бог за бързото ми възстановяване и благодаря и на теб, 
пастор Принс, за поученията ти за участието в святото причастие и 
прилагането на помазването с масло за изцеление, и за твоите благодатни 
послания седмица след седмица. 

Давам цялата хвала на Исус! Амин. 
  
Зак претърпял инсулт и имал ужасяващото преживяване внезапно да загуби силата 

в половината от тялото си. Инсултът може да доведе до трайни увреждания в тялото, 
но слава на Господа, Зак се възстановил много бързо и аз напълно вярвам, че това беше 
заради защитата и изцелението на Господа. 

Но това, което искам да видите, е следното: Зак бил озадачен от това, че е получи 
инсулт, тъй като той тренира почти ежедневно и внимава с диетата си. В крайна сметка 
Зак не можеше да зависи за здравето си от своето хранене и трениране. Той можеше да 
гледа само към кръста и да зависи от завършеното дело на Христос. И това е и нашата 
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единствена гаранция! Забелязахте ли как Зак заявил, че тялото му е здраво заради 
съвършеното дело на Исус (а не заради дисциплинирания му начин на живот)? 

Ако се окажете пред заболяване, мога ли да ви насърча да направите това, което Зак 
направи? Радвам се със Зак за бързото му възстановяване, но колкото и страшна да 
продължава да е прогнозата ви, продължавайте да стоите на завършеното дело на 
Христос. Продължавайте да говорите Неговото Слово над себе си и продължавайте да 
благодарите на Господа за Неговите обещания. Прочетете за себе си обещанията, за 
които Зак се е държал, след като претърпява инсулта: 
 

Да, въпреки че минавам през долината на 
сянката на смъртта, 
Няма да се страхувам от зло; 
Защото Ти си с мен; 
Твоят жезъл и Твоята тояга ме утешават. 
Приготвяш трапеза пред мен в 
присъствието на враговете ми; 
Помазваш главата ми с масло; 
Чашата ми прелива. 
Със сигурност добротата и милостта ще ме следват 
През всичките дни на живота ми. (Псалм 23:4-6) 

 
Знайте, че дори да вървите през тъмна долина и сянката на смъртта да надвисва над 

вас, не е нужно да се страхувате, защото Господ е с вас. 
Вижте как Господ приготвя трапеза пред вас в присъствието на вашите врагове. 

Забележете, че Господ приготвя трапеза пред вас в присъствието (а не в отсъствието) 
на враговете ви. Апостол Павел спомена святото причастие като „Господната трапеза“ 
(1 Коринтяни 10:21). Това означава, че дори когато симптомите са в тялото ви и дори 
когато болката е налице, Господ иска да дойдете на Неговата трапеза и да ядете. Яжте 
от всичко, което нашия Господ Исус направи за вас на кръста, като участвате в святото 
причастие. Тялото му беше разчупено, за да може вашето да е цяло. 
 

------------------------------------------------------- 

 
НЕ СЕ СТРАХУВАЙТЕ, ЗАЩОТО  

ГОСПОД Е С ВАС. 
 

------------------------------------------------------- 
 
Човешката природа е да се наслаждаваме и празнуваме само след като видим, че 

проблемите ни са решени и враговете ни изкоренени. Но това не е, което Бог иска да 
правите. Той ви обича толкова много и точно сега ви казва: „Почивайте. Седнете. Яжте. 
Защото Аз ще водя битката ви. Ще победя враговете ви!“ С всяка хапка, когато ядете, 
виждайте себе си, че ставате свръхестествено по-силни. Вижте тумора като изсъхващ. 
Вижте Неговото здраве вливащо се в тялото ви. 

Не се страхувайте от враговете си. Те може да са навсякъде около вас, но вие можете 
да ядете от Господната трапеза с радост, знаейки, че със сигурност добротата и 
милостта и Неговата ненамаляваща любов ви следват през всичките дни на живота 
ви! Ако потърсите еврейската дума за следване в Псалм 23:6, ще видите, че това е 
радаф, а радаф означава „да гониш, да ловуваш или да преследваш“.13 Вижте 
добротата и любовта на вашия Татко Бог как ви гони, където и да ходите. Дори ако 
трябва да се подложите на операция, химиотерапия или трансплантация на органи, 

 
13 СтЗ: 7291: Джеймс Стронг, Библейския софтуер с новата изчерпателна номерация на Стронг и 
конкорданса с разширения гръцко-еврейски речник. 
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Той е точно там с вас. В операционната зала, Той е там. В интензивното отделение, Той 
е там. Не се страхувайте – Той е с вас, а враговете ви нямат власт над вас! 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Яжте по пътя си към живота и здравето 
 

27 

 

3. НИКАКВИ СЛАБИ, НИКАКВИ БОЛНИ 
 

ярвам, че докато се задълбочавате повече в разбирането на изцелителната сила 
на святото причастие, вашата вяра да приемате всичко, което Господ има за вас, 
се разширява. С нарастването на откровението ви следва и вярата. Вярата не е 

борба. Колкото повече виждате Исус, толкова повече вяра ще имате. Точно сега се моля 
да се разшири вашето виждане за Исус и всичко, което Той е направил за вас на кръста 
докато ви разкривам някои красиви и мощни истини от Пасхалната вечеря, които 
знам, че ще укрепят вашата вяра, за да получите вашето изцеление. Може да бъдете 
изумени да откриете, че Пасхалната вечеря, която децата на Израел ядоха в Египет, 
предвещава нашето ядене на святото причастие днес – и двете сочат към завършеното 
дело на кръста! 

ПРИПОМНЯНЕ НА ПЪРВАТА ПАСХА 
 
Когато преди няколко години бях в Израел с някои от моите пастори, бях поканен от 
един скъп приятел да се присъединя към семейството му, когато празнуваха еврейската 
Пасха. Те са месиански вярващи, напълно преобразени от евангелието на благодатта, и 
за моите пастири и за мен беше голяма привилегия да участваме в Пасхалната вечеря с 
тях. Фактът, че бяхме в Израел, го направи още по-специално за мен и аз ценях 
интимното време, което имахме като семейство от вярващи. 

По време на тази пасхална вечеря отличителното за мен беше въпросът, който 
децата на масата задаваха на възрастните: „Защо тази нощ е различна от всички 
останали нощи?“ Те следваха устна традиция на еврейския народ, предавана от 
поколение на поколение. По-важното е, че този въпрос поставя възможността 
възрастните да споделят със следващото поколение как Господ е избавил децата на 
Израел от робство. 
 

------------------------------------------------------- 

 
КОЛКОТО ПОВЕЧЕ  ВИЖДАТЕ ИСУС, 

ТОЛКОВА ПОВЕЧЕ ВЯРА ЩЕ  
ИМАТЕ. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Възрастните разказаха на децата за всички съдби срещу Египет, на които са били 

свидетели техните прадеди – от жабите, които изплуваха от всяка река, езерце и поток, 
за да покрият земята на Египет, до праха, който стана на въшки и нападнаха 
египтяните, и облаците скакалци, които опустошиха земята, поглъщайки всичките й 
посеви. Можете да си представите как се чудят и напълно удивените погледи по лицата 
на децата, когато чуват за спасителния план на Господ да избави Своя народ, когато 
фараонът многократно отказваше да ги освободи (Изход 7-11). 

Тогава възрастните разказват на децата как Господ е инструктирал израилтяните да 
изберат едно агне без недостатък за всяко домакинство. Тялото на агнето трябваше да 
бъде печено и изядено с безквасен хляб и горчиви билки, докато кръвта му трябваше 
да се нанесе върху горния праг и двата стълба на вратите на къщите им (Изход 12:22). 
Помолих моя екип да подготви снимката по-долу, която показва как израилтяните 
нанасяха кръвта. Можете ли да видите как нанасянето на кръвта според инструкциите 
формира картина на кръста? 

В 
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Нанасянето на кръвта на агнето върху горния праг и двата  
стълба (горната  илюстрация) щяха да формират картина  

на кръста (илюстрацията отдолу). 
 
Възрастните разказваха как ангелът на смъртта обикалял целия Египет в полунощ и 

виковете на техните египетски потисници се чували из цялата земя, тъй като всеки 
първороден син – дори и на могъщият фараон – бил умъртвен. 

Децата чуваха как, докато се случвало това, техните предци се сгушили заедно в 
домовете си. Някои били развълнувани и очакващи, като знаели, че това е нощта, в 
която най-накрая ще бъдат освободени от години на съкрушително робство, а други се 
ужасявали, че разрушителят ще порази и техните домовете. Но каквото и да е било 
състоянието на техния ум, смъртта подминала къщите им, тъй като кръвта на агнето 
била на стълбовете и на горния праг на къщите им. В същата нощ фараонът най-сетне 
пуснал упоритото си захващане на израилтяните и те започнали своя изход от 
египетската земя. Били свободни. 
 

СЯНКА СРЕЩУ СЪЩНОСТ 
 
Всяка година евреите по света продължават да възстановяват начина, по който Господ 
ги спасява толкова мощно през нощта на първата Пасха, като участват във внимателно 
приготвена храна и спазват определени традиции. Но знаете ли какво? Пасхата беше 
само картина на онова, което нашият Господ Исус щеше да извърши на кръста, когато 
Той избави човечеството от робството на един по-голям фараон – самият сатана!  

Това, което децата на Израел имаха, беше само сянката. Това, което ние имаме под 
Новия завет, въведен чрез Неговата пролята кръв, е същността. Неслучайно нашият 
Господ Исус установи святото причастие в същата нощ, когато Той отпразнуваше 
Пасхата (Матей 26:17-29; Марк 14:12-25; Лука 22:7-20). Апостол Павел Го нарича: 
„Христос, нашето Пасхално Агне“ (1 Коринтяни 5:7 NLT), защото Неговата жертва на 
кръста беше изпълнението и пълнотата на Пасхата, която израилтяните празнуваха 
поколения наред. 
 

„ЗАЩО ТАЗИ НОЩ Е РАЗЛИЧНА ОТ ВСИЧКИ ДРУГИ 
НОЩИ?“ 
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По-рано споменах, че по време на празниците на Пасхата всяка година децата питат 
родителите си: „Защо тази нощ е различна от всички останали нощи?“ 

Когато участвате в святото причастие, задайте си същия въпрос: Защо тази нощ е 
различна от всички останали нощи? 

Може да не е нощно време, когато участвате в святото причастие, но докато 
участвате, си спомняйте какво се случи, когато нашия Господ Исус беше прикован към 
кръста, провесен между небето и земята и отхвърлен от хората и от Бога. Когато Исус се 
роди, полунощ стана пладне, когато ангели изпълниха небето и Божията слава светеше 
навсякъде (Лука 2:8-11). Но когато Исус висеше на кръста за вас и за мен, пладне стана 
полунощ, когато тъмнината покри земята (Матей 27:45). Дори да преминавате през 
тъмен период, окуражете се. Вашият Спасител мина през тъмнината, за да можете вие 
винаги да стоите в Неговата прекрасна светлина (1 Петрово 2:9) и да виждате Слънцето 
на Правдата да изгрява с изцеление в крилете Си (Малахия 4:2). 

Поради това, което се случи през този ден на кръста, можете да се доверите на Бог за 
свобода от болестта, която ви е оковала. Можете свободно да получите благословенията 
на изобилен живот, здраве и сила. Можете да почивате в знанието, че сте белязани и 
покрити от кръвта на Неговата закрила и никаква язва не може да се приближи до 
вашето жилище. Можете да имате увереността, че същият Бог, Който освободи цял 
народ от потисничество се бори за вас. И ако Бог е откъм вас, никаква болест, никакъв 
вирус и никакво заболяване не може да надделее над вас (Римляни 8:31)!  
 

------------------------------------------------------- 

 
ВЪВ ВАШАТА ТЪМНА  СИТУАЦИЯ,  

ВИЖТЕ  СЛЪНЦЕТО НА 
ПРАВДАТА  ДА ИЗГРЯВА  

С ИЗЦЕЛЕНИЕ В  
КРИЛАТА СИ. 

 
------------------------------------------------------- 

 

ИЗЦЕЛЕНИ ЧРЕЗ УЧАСТИЕ В АГНЕТО 
 
Знаете ли какво се случи, когато синовете на Израел ядоха пасхалното агне? Бог 
освободи израилтяните от тежко потисничество и ги освободи от техния плен. Но това 
не беше всичко. Той също ги „изведе със сребро и злато, и между племената Му 
нямаше никой слаб“ (Псалм 105:37). 

Изход 12:37 отбелязва, че около шестстотин хиляди мъже напуснаха Египет в нощта 
на изхода. Но когато включите жените и децата, учените изчисляват, че тази нощ са 
освободени около два до три милиона израилтяни.14  

От тях нито един – нито един – не излезе слаб! 
Нито един болен, нито един, който се спъваше, нито един, който нямаше сила или 

имаше проблеми с придвижването, въпреки годините на тежък и усилен труд, които 
трябваше да издържат при своите господари като роби (Изход 1:13-14 AMP). Противно 
на някои кинематографски интерпретации на изхода, никой не е изнесен на носилка 
или да напуска бавно Египет. Моята Библия казва, че не е имало нито един слаб! 

Между другото, не е нужно да сте болни, за да се насладите на предимствата на 
причастието. Дори да няма нищо нередно с вас, можете да вярвате за по-голяма мярка 

 
14 Стив Руд, „Пътят на изхода, населението на излизащите юдеи, броят на излизащите, колко евреи 
участваха в изхода“, достъп 14 февруари, 2019 г., http://www.bible.ca/archeology/bible-archeology-exodus-
route-population-of-jews-hebrews.htm.  

 

http://www.bible.ca/archeology/bible-archeology-exodus-route-population-of-jews-hebrews.htm
http://www.bible.ca/archeology/bible-archeology-exodus-route-population-of-jews-hebrews.htm
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на здраве. Независимо дали участвате в причастието за изцеление в тялото си или 
просто вярвате за нова сила, искам да видите, че можете да вярвате за свръхестествено 
здраве, като децата на Израел, които участваха в пасхалното агне. Болните излязоха 
изцелени. Онези, които бяха слаби, излязоха силни. А тези, които бяха силни, излязоха 
още по-силни! 
 

СВРЪХЕСТЕСТВЕНО ЗДРАВЕ ПРЕДАВАНО ПО ВРЕМЕ НА 
ПАСХАТА 

 
Искам да помислите за смазващата работа, която израилтяните бяха принудени да 
вършат, и побоите и камшиците, които претърпяваха, да не говорим за недохранването 
поради оскъдната храна, което вероятно трябваше да издържат заедно, и за лошите 
условия на живот, с които трябваше да се сблъскват. 

Мислите ли, че по естествен начин всеки един от робите на този народ би могъл да 
бъде напълно силен и здрав? Разбира се, че не. И сред толкова много от тях съм 
сигурен, че e имало и възрастни роби. И така, как е възможно Библията да записва, че 
„никой не е бил немощен“? 

Представям ви, че нещо се е случило с телата им в нощта на Пасхата, докато ядяха 
печеното агне. 

Вярвам, че много от тях бяха слаби и болнави преди нощта на Пасхата. Но се случи 
нещо, което обърна всички последици от повтарящите се стресови наранявания, 
мускулни и сухожилни напрежения, наранявания вследствие на тежкия труд, свързани 
с възрастта заболявания и инфекции, които биха могли да поразят израилтяните 
поради условията, в които живееха. Нещо се случи тази нощ, което ги направи 
свръхестествено да станат здрави. Децата на Израел бяха изпълнени с божествена сила 
за пътуването, което Бог знаеше, че ще бъде дълго, и вярвам, че тяхната младост беше 
подновена като на орела (Псалм 103:5; Исая 40:31). 

Ако това можеше да се случи за израилтяните, когато всичко, което те имаха, беше 
едно естествено агне (сянката на истинското Божие Агне, което вие и аз имаме), колко 
повече ние трябва да видим телата си изцелени, силата ни подмладена и всяка слабост 
обърната, когато участваме в святото причастие? Ние имаме истинското Божие Агне, 
същността и реалността на сянката, в която израилтяните вярваха. Колко повече 
ние трябва да нямаме  слаби и  болни сред нас! 

Може да нямате физически вериги, които да ви връзват днес, нито камшици от 
брутални робски господари, които да ви водят. Но може би не ви е чуждо някое 
хронично заболяване, което ви връзва с години. Може би сте измъчвани от повтарящи 
се симптоми, които са ви оставили в постоянна болка. Докато участвате в святото 
причастие, вижте себе си участвайки в Исус, истинското Пасхално Агне. Дори и да не 
видите незабавни резултати, продължете да участвате. Докато участвате, знайте, че 
свободата ви е близо. Докато участвате, знайте, че ставате все по-силни и по-здрави. 
 

------------------------------------------------------- 

 
ВАШАТА СВОБОДА Е БЛИЗО. 

ДОКАТО УЧАСТВАТЕ,  ВИЕ  
СТАВАТЕ  ВСЕ ПО-СИЛНИ  

И ПО-ЗДРАВИ. 
 

------------------------------------------------------- 

 

 НЕЗАБАВНО ИЗЦЕЛЕНИЕ НА ГЪРБА СЛЕД ПРИЕМАНЕ 
НА ПРИЧАСТИЕ 
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Дейлин, една дама от Пенсилвания, преживяла изцелителната сила на истинското 
Божие Агне, докато участвала в святото причастие. Моля се да бъдете насърчени, 
докато четете нейното свидетелство: 
 

В сряда на работа гърбът ми много ме заболя и почувствах гадене. Прибрах 
се вкъщи и спах останалия следобед и през нощта до късно на следващата 
сутрин. 

Събудих се и гърбът ми все още ме болеше, затова гледах вашето видео за 
святото причастие. Моята вяра беше изградена да повярвам, че 
потисничеството и болката вече са понесени в тялото на Исус. 

Докато участвах в причастието, видях Исус да ми дава хляба и ми 
казваше: „Това е Моето тяло“. Ядох и визуализирах преобразяването в 
тялото си, когато получих Неговото изцеление. Размишлявах, че ако едно 
печено агне можеше да укрепи и да даде сила на Израел, колко повече  
Божието Агне ще излекува една Божия дъщеря. Гърбът ми веднага беше 
изцелен, угнетяването се вдигна и аз се възстанових. Слава на Бога! 

Посланието на благодатта преобрази живота ми почти във всяка област. 
Много ти благодаря, че проповядваш Неговото послание. 

 
Слава на Господа! 
Между другото, мога ли да ви обърна внимание на това как Дейлин гледала едно 

видео, на което имало поучение за святото причастие преди самата тя да участва? Ако 
уповавате на Бог за изцеление, искам да ви насърча да правите това, което е направила 
Дейлин, да слушате поучение за святото причастие, преди да участвате. Докато 
слушате или гледате, нека вярата ви да бъде изградена, за да приеме всичко, което 
Господ е направил за вас, и нека също да преживеете изцеление и свобода от 
угнетяване. 
 

ПРОСТЕНИ, НАПРАВЕНИ ПРАВЕДНИ, И ЗАЩИТЕНИ 
ЧРЕЗ НЕГОВАТА КРЪВ 

 
Преди Пасхата Бог каза на израилтяните: „И когато видя кръвта, ще ви подмина; и 
язвата няма да бъде върху вас, за да ви унищожи, когато поразя Египетската земя“ 
(Изход 12:13). 

Може да се чувствате притеснени, понеже лекарите са открили някои отклонения в 
скорошните ви здравни изследвания. Или може би някои от вашите роднини са се 
поддали на определена болест и се страхувате, че може да сте следващият. 

Приятели, искам да знаете, че не е нужно да се страхувате. 
Сред израилтяните онези, които трепереха по домовете си, когато ангелът на 

смъртта премина през земята, се страхуваха излишно. Те можеха да си спестят сълзите 
и треперенето не само защото безпокойството им не направи нищо за тях, а защото 
кръвта на агнето вече беше на вратите им. Те бяха спасени от унищожение не защото 
бяха израилтяни и не заради доброто си поведение или заради нещо, което направиха. 
Те бяха спасени само заради едно – кръвта на агнето. По същия начин вие сте спасени 
чрез кръвта на Агнето. Ако сте вярващ, можете да поставите упованието си и 
увереността си в кръвта на вратата на живота си. Почивайте си в Агнето! 

Нещо повече, Агнето, което умря за вас на Голгота, не беше обикновено агне. То 
беше истинското Божие Агне, което понесе греха на света (Йоан 1:29). Кръвта, която 
беше пролята за вас, не беше кръвта на естествено агне, а царската кръв, която тече 
през вените на Емануил. Кръстът надхвърля времето и в този ден кръвта Му ви измива 
от всеки грях – минал, настоящ и бъдещ. Вие сте напълно простени не заради добрите 
ви дела, а заради Неговата кръв (Ефесяни 1:7). 

Спрете да се дисквалифицирате от Неговото изцеление поради неуспехите в живота 
си. Спрете да вярвате на лъжите на врага, че не заслужавате да бъдете изцелени поради 
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грешките, които сте направили или защото не ходите достатъчно на църква. Когато Бог 
ви гледа, Той не ви вижда във вашите неуспехи и слабости. Той вижда единствено Своя 
Син, защото вие сте в Христос. Понеже сте в Христос, вие сте напълно приети във 
Възлюбения (Ефесяни 1:6) и вече сте благословени с всяко духовно благословение 
(Ефесяни 1:3). Това означава, че дори и да има симптоми в тялото ви, Бог ви вижда 
като изцелени. 

Всеки път, когато участвате в святото причастие, започнете да виждате себе си така, 
както Бог ви вижда. Виждайте себе си изцелени, цели и изпълнени с божествена сила и 
живот. Всеки път, когато вземате чашата на Новия завет в Неговата кръв (1 Коринтяни 
11:25), знайте, че кръвта на Исус „говори по-добри неща“ под Новия завет, отколкото 
кръвта на Авел (Евреи 12:24). Кръвта на Авел викаше за отмъщение (Битие 4:10). 
Кръвта на Исус вика за вашето изкупление (Ефесяни 1:7; 1 Петрово 1:18-19), вашето 
оправдание (Римляни 5:9), вашата победа над врага (Откровение 12:11) и толкова 
много повече! 
 

------------------------------------------------------- 

 
КРЪВТА НА ИСУС ВИКА ЗА 

ВАШАТА ПОБЕДА 
НАД ВРАГА. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Поради кръвта на Исус, Бог ви вменява праведност в момента, в който приемете 

Исус за свой Господ и Спасител. Няма преграда между вас и Бог (Ефесяни 2:13). 
Можете да дойдете смело пред Бога. Можете да се приближите до Него, за да намерите 
помощ във вашето време на нужда (Евреи 4:16; 10:19-22). Каквито и предизвикателства 
да срещнете, независимо дали това е вашето здраве, емоции, финанси или 
взаимоотношения, не е нужно да се справяте сами. Създателят на цялото небе и земя 
ви нарича Своето собствено скъпоценно дете (Йоан 1:12; 1 Йоан 3:1). Бягайте към Него! 

И ако кръвта на животно можеше да предпази израилтяните от язвата, колко повече 
святата, безгрешна кръв на Божия Син ще ви предпази от унищожение и ще ви 
предпази от всяка болест? Не казвам, че като вярващ никога няма да се разболеете. За 
съжаление живеем в паднал свят. Но ако се разболеете, имате закупеното от кръвта 
право да декларирате, че чрез камшичните рани, които Спасителят ви е понесъл, сте 
изцелени. Имате закупеното от кръвта право да претендирате за здраве и цялост като 
свой дял. 
 

КАК ДА УЧАСТВАМЕ В  АГНЕТО  
 
Не обичате ли да виждате Исус в Пасхата? Аз наистина вярвам, че колкото повече Го 
виждате в Пасхата, толкова повече ще преживявате изцеление и освобождение. Не 
преглеждайте просто книгата Изход и не я разглеждайте като исторически запис на 
нещо, случило се преди няколко хиляди години. Аз обичам дребните подробности, 
записани от Святия Дух, и вярвам, че когато отделите време да изследвате Писанията, 
очите на вашето разбиране ще се отворят и ще видите откровения за Исус, които 
никога досега не сте виждали.  

Например, погледнете Божиите инструкции за това как израилтяните трябваше да 
ядат пасхалното агне: 
 

Тогава да ядат месото в онази нощ; печено на огън, с безквасен хляб и с 
горчиви билки, да го ядат. Не го яжте сурово, нито варено с вода, а печено 
на огън – главата с краката и вътрешностите му. (Изход 12:8-9) 
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На децата на Израел им беше казано да не ядат пасхалното агне сурово. 
Как се прилага това за нас? Когато участваме в святото причастие, не трябва да се 

съсредоточаваме върху живота на нашия Господ Исус в суров вид, преди Той да бъде 
„изгорен“ от огъня на Божието осъждение на кръста. Не трябва да го виждаме като 
бебе в ясла или както Той е записан в Евангелията преди кръста. Нито трябва да 
виждате Исус като просто морален водач или велик учител. 

 
------------------------------------------------------- 

 
ВИЕ ИМАТЕ  КУПЕНОТО С КРЪВТА  

ПРАВО ДА ИЗИСКВАЙТЕ  ЗДРАВЕ И  
ЦЯЛОСТНОСТ КАТО  ВАШ ДЯЛ. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Да, Той е най-отличният разяснител на Писанията, защото Той е авторът на 

Писанията. Но Той не е просто учител; Той е въплътен Бог. Той е Емануил, Бог с нас. И 
да, Той живя съвършен живот, но не Неговият съвършен живот ни спаси. Неговата 
жертва и смърт на кръста го направиха. С други думи, ние трябва да Го видим „изпечен 
в огън“. Това е, върху което трябва да размишляваме, когато участваме в причастието. 
 

ВИЖТЕ КАК ИСУС ПОСТРАДА  ЗАРАДИ ВАС  
 
На децата на Израел също им беше казано да не ядат агнето, „сварено с вода“ (Изход 
12:9). 

Вярвам, че това означава, че не трябва да напояваме или да хигиенизираме това, 
което Исус направи за нас на кръста. Много традиционни филми и картини на Исус на 
кръста го изобразяват, че изглежда много чист, с малки рани и само няколко капки 
кръв. 

Но това въобще не е това, което се случи с нашия Господ Исус, и такива образи 
обезцветяват това, което Той преживя за вас и за мен. Поради бича и побоите, които 
Той изтърпя, Библията казва, че на кръста визията на Исус или лицето Му беше 
неразпознаваемо. Лицето му беше помрачено повече от това, на който и да е човек 
(Исая 52:14), дотолкова, че в Него нямаше красота (Исая 53:2). 
 

------------------------------------------------------- 

 
РАЗМИШЛЯВАЙТЕ ЗА  НЕГОВАТА  

ЖЕРТВА  И СМЪРТ  НА КРЪСТА,  
КОГАТО  УЧАСТВАТЕ В  

ПРИЧАСТИЕТО.  
 

------------------------------------------------------- 
 
Никой филм не може да изобрази как Исус наистина изглеждаше на кръста. Никой 

дори не може да го проумее. Всеки път, когато участвате в святото причастие, 
представяйте си Исус на кръста и си спомнете как Той страда за вашето прощение и 
изцеление. Спомнете си как Той беше помрачен и обезобразен, за да можете вие да 
бъдете славни по всякакъв начин. 
 

ИСУС ПОНЕСЕ ОГЪНЯТ НА БОЖИЕТО  ОСЪЖДЕНИЕ  
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Бог също каза на израилтяните да ядат агнето „изпечено в огън“. Това е картина на 
огъня на Божия съд върху Христос. Следващият път, когато участвате в причастието, 
следващия път, когато държите хляба в ръката си, вижте Неговото тяло изгорено и 
поразено от нашите болести на кръста, и вижте Бог да отприщва Своето свято 
отмъщение и праведен гняв срещу нашите грехове в тялото на Своя Син. Грехът 
трябваше да бъде наказан и Исус го пое целия върху Себе Си, така че вие и аз не трябва 
да понасяме наказанието. 

На кръста Исус не просто взе нашите грехове; Той стана грях, за да можем ние да 
станем Божията правда в Него (2 Коринтяни 5:21). Той също понесе нашите немощи и 
понесе болестите ни върху собственото Си тяло (Исая 53:4 YLT; Матей 8:17). Всеки 
тумор, всеки раков израстък, всяка деформация, всеки ревматоиден артрит, всякакъв 
вид заболяване, Той го понесе върху Себе Си на кръста. 
 

------------------------------------------------------- 

 
ИСУС ДОЙДЕ  ПОД БОЖИЕТО  
ОСЪЖДЕНИЕ,  ТАКА ЧЕ, КАТО  

ВЯРВАЩИ,  ВИЕ И АЗ  
НИКОГА ДА НЕ ТРЯБВА  
ДА ИДВАМЕ ПОД НЕГО.  

 
------------------------------------------------------- 

 
И когато Исус висеше на кръста, Той извика: „Жаден съм!“ (Йоан 19:28). Знаете ли 

защо беше жаден? Защото огънят на Божието свято отмъщение и праведното 
възмущение падна върху Него. Той дойде под Божия съд, така че вие и аз никога да не 
попадаме под Божия съд (Римляни 5:9-11 NLT). Тъй като нашите грехове бяха наказани 
в тялото на нашия заместител, би било несправедливо Бог да наказва същите грехове 
два пъти. Днес Божията святост и Божията правда са на наша страна, изискващи 
нашето оправдание, изискващи прошката ни, изискващи нашето изцеление и 
изискващи нашето освобождение. 
 

УЧАСТВАЙТЕ, КАТО ОЧАКВАТЕ ФИЗИЧЕСКО 
ИЗБАВЛЕНИЕ 

 
Също ми харесва това, че Бог каза на израилтяните да участват в пасхалното агне по 
този начин: 
 

И така да го ядете: с колан на кръста, със сандали на краката и тояга в ръка. 
(Изход 12:11) 

 
Защо трябваше да ядат с колани на кръста, сандали на краката и тояга в ръце? Бог 

им казваше да бъдат готови за физическото им освобождение, дори когато ядат 
печеното агне. 

По същия начин, когато участваме в Господната вечеря, нека да участваме с вяра и 
очакване. Нека участваме в очакване на нашето чудо, очаквайки нашето освобождение. 
Това направиха израилтяните и излязоха с нито един болен, с нито един немощен. 
Искам да видя това да се случва за моята църква и за всички вас. Може още да не сме 
стигнали до мястото, където можем да кажем, че „няма немощен“, но вярвам, че сме на 
път. 

Дори ако имате заболяване или болка в тялото си, участвайте в Господната вечеря с 
вяра, благодарейки, че вече сте изцелени, очаквайки да видите пълното проявление на 
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вашето изцеление. Вярвам, че всеки път, когато участваме в Господната вечеря, 
ставаме все по-здрави и по-здрави, все по-силни и по-силни! 
 

БЪДЕТЕ ГОТОВИ ЗА НОВО  НАЧАЛО 
 
Ако си мислите: Опитвал съм да участвам в святото причастие и преди, но не се 
получи, имам слово за вас. 
 

------------------------------------------------------- 
 

КОГАТО УЧАСТВАТЕ В ГОСПОДНАТА  
ВЕЧЕРЯ С  ВЯРА, ОЧАКВАЙТЕ  

ДА ВИДИТЕ ПЪЛНОТО 
ПРОЯВЛЕНИЕ  НА ВАШЕТО  

ИЗЦЕЛЕНИЕ. 
------------------------------------------------------- 

 
Има враг, който иска да ви държи заробени в това заболяване в живота ви. Врагът 

иска да ви задържи на място на отчаяние и да ви държи толкова съсредоточени върху 
разочарованията ви, че да не можете да се хванете за обещанията на Бог за вас. Това е, 
което направи той на израилтяните. Когато Мойсей каза на израилтяните, че Бог ще ги 
спаси от робството им, Библията ни казва, че „те отказаха да слушат“, тъй като „бяха 
твърде обезкуражени от жестокостта на своето робство“ (Изход 6:6-9 NLT). 

Но знаете историята. Бог не ги изостави, въпреки че те отказаха да слушат. Той 
знаеше, че те са в състояние на отчаяние, защото толкова дълго време страдаха под 
игото на робството. Искате ли да знаете какво направиха израилтяните, които накараха 
Бог да ги спаси толкова мощно? Искам да прочетете това за себе си: 
 

Тогава израилевите синове стенаха заради робството и извикаха; и викът им 
дойде при Бога заради робството. Така Бог чу тяхното стенание и Бог Си 
спомни завета Си с Авраам, с Исаак и с Яков. (Изход 2:23-24) 

 
Децата на Израел бяха толкова угнетени, че всичко, което можеха да правят беше да 

стенат. В тях не беше останало нищо, което да състави някакви молитви. И Библията 
ни казва, че Бог чу тяхното въздишане и Той Си спомни завета Си с Авраам, Исаак и 
Яков. 

Споделям това с вас, защото искам да знаете, че не е необходимо да изработвате 
впечатляващи декларации на вяра или да правите нещо за Бога, преди Той да ви чуе. 
Просто стон ще стигне до престола. Една проста въздишка от вас ще стигне до тронната 
зала на вашият Авва на небето. Ако едно просто стенание на израилтяните можеше да 
активира завета, който Бог беше разсякъл с техните предци, колко повече би постигнал 
вашия вик, деца на Всевишния! 

Може би това състояние във вашето тяло ви е спъвало толкова дълго, че сте си 
казвали да спрете да се надявате, защото ако не се надявате, поне няма да бъдете 
разочаровани отново. Може би си мислите, че не сте квалифицирани да се молите, 
защото просто нямате „достатъчно вяра“. Може би сте чували, че трябва да се молите 
без съмнение в сърцето си (Марк 11:23), но не можете да направите нищо, освен да 
чувствате страх, тъй като се сблъсквате с размера на тумора или от това докъде се е 
разпространила болестта или нивото на броя на тромбоцитите ви. 

Така че просто сте спрели да се молите. Спрели сте да се надявате. Спрели сте да 
вярвате. 
 

------------------------------------------------------- 
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ПРОСТО ЕДИН СТОН  ЩЕ ДОСТИГНЕ  
ДО ПРЕСТОЛА. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Ако нещо от казаното ви се струва твърде познато, мога ли да ви поканя да дадете 

още един шанс на Господ? 
Когато Бог научи израилтяните да спазват първата Пасха, Той каза: „Този месец ще 

бъде началният ви месец“ (Изход 12:2). Това говори за ново начало. 
Може би никога не сте имали откровение за това как Господ Исус пострада, за да 

плати за вашето изцеление. Може би никога не сте знаели каква сила се съдържа в 
святото причастие. Но аз се моля, докато продължавате да четете тази книга, очите на 
вашето разбиране да се отворят за превъзходното величие на Неговата сила към вас и 
вие да знаете, че същата сила, която възкреси Христос от мъртвите, работи за вас 
(Ефесяни 1:18-20). 

Днес искам да ви насърча да направите крачка на вяра. Нека този ден бъде вашето 
начало на дните. Когато поставяте упованието си в Агнето, убито за вас, вие стъпвате в 
ново начало. Забравете за миналите неща. Забравете за провалите и разочарованията 
от миналото. 
 

------------------------------------------------------- 
 

СЪЩАТА  СИЛА, КОЯТО  ВЪЗКРЕСИ  
ХРИСТОС  ОТ МЪРТВИТЕ  

РАБОТИ ЗА ВАС. 
 

------------------------------------------------------- 
 
Искам да ви поканя отново да започнете да поставяте вярата си в Онзи, Който даде 

Своя живот за вас. Вземете хляба и кажете: „Благодаря Ти, Господи Исусе. Ти предаде 
тялото Си да бъде разчупено, за да може моето да е цяло. Чрез камшичните рани, 
които паднаха по гърба Ти, виждам как тялото ми оздравя от върха на главата до 
стъпалата на краката ми“. 

Вземете чашата в ръката си и кажете: „Господи Исусе, благодаря Ти за Твоята 
скъпоценна кръв, която ме е измила от всеки грях. Днес аз участвам във всяко 
наследство на праведните, което включва защита, изцеление, цялост и снабдяване“. 
Когато дойдете на Господната трапеза, вярвайте, че ще преживеете това, което 
израилтяните преживяха след като участваха в печеното агне и излязоха с нито един 
немощен и нито един болен. Приятели, вярвам с вас за вашия пробив. Врагът иска да 
ви държи вързани, но Господ иска да ви освободи! 
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4. ОТКЪМ ВАС, НЕ ПРОТИВ ВАС 
 

поделих с вас някои истини, за които се моля да горят в сърцето ви точно сега. Но 
може би се чудите дали болестта, срещу която се борите, е някак си от Бога. Може 
би си мислите, че Той ви наказва за нещо, което сте направили и че има урок, 

който Той иска да научите. 
Ако сте повярвали на някоя от горните лъжите, значи сте станали плячка на сатана, 

който е най-големият измамник и баща на лъжите (Откровение 12:9; Йоан 8:44 NLT). 
Неговият начин на действие е да ви измами, а основната му стратегия е да ви убеди, че 
болестта всъщност е от Бога. Искам да знаете без съмнение, че вашият небесен Баща ви 
обича и Той ви желае доброто. Той не иска животът ви да бъде съкратен от болест и 
никога не е Неговият план за вас или за вашите близки да страдате от някаква болест 
или заболяване. 
 

------------------------------------------------------- 
 

НИКОГА НЕ Е НЕГОВИЯТ ПЛАН ЗА  
ВАС ИЛИ ЗА ВАШИТЕ БЛИЗКИ ДА  

СТРАДАТЕ ОТ НЯКАКВА БОЛЕСТ  
ИЛИ ЗАБОЛЯВАНЕ. 

 
------------------------------------------------------- 

 

БОГ НЕ СЕ Е ПОЯВИЛ, ЗА ДА ВИ УБИЕ 
 

Искам да сте много наясно по този въпрос: има враг, който иска да ви унищожи. 
Нашият Господ Исус каза: „Крадецът идва само, за да краде, да убива, и да унищожава“ 
(Йоан 10:10). Сатана е убиец (Йоан 8:44) и крадец, който се появява, за да краде от вас. 
Когато сатана измами Адам и Ева в Едемската градина, грехът влезе в света. Но 
човекът не просто загуби позицията си на праведност. Ние също загубихме 
взаимоотношението си с Бога и доверието в Неговото сърце към нас. Страхът и 
осъждането влязоха, ограбиха ни от нашата вяра и доверието ни в един добър Бог. 

И точно както сатана открадна от Адам и Ева, той иска да открадне от вас вашето 
здраве, младостта и радостта ви. Той иска да унищожи всяка мечта, която сте 
подхранвали, и да ви откъсне от прегръдките на хората в живота ви. Той иска да ви 
убие, защото знае, че има призив и цел в живота ви, които само вие можете да 
изпълните, и той иска да намери всеки начин, за да ви изтръгне. 

Всеки път, когато откриете, че вие или вашите близки сте ограбени, било то за 
здраве, финанси или семейни отношения, Бог никога не стои зад това. Човекът е 
създаден да се наслаждава на всичко, което Бог е предоставил, и това включва 
здравето. Нашият Господ Исус каза: 
 

„Аз дойдох, за да имат живот и да го имат изобилно“ (Йоан 10:10). 
 

Можете ли да видите Неговото сърце към вас? Крадецът идва да открадне, да убие и 
да унищожи, но нашият Господ Исус дойде да ви даде живот и не просто живот, а 
„изобилен живот“! Когато Исус каза това, Той не говореше просто за биологичния 
живот. Гръцката дума, използвана за живота тук, е дзое и се отнася до най-висшата 
форма на живот, животът, чрез който Бог живее.15 Той не иска просто да продължавате 
да дишате. Той иска толкова повече за вас и Той дойде да ви даде качество на живота, 
който Самият Бог притежава, живот, който е отвъд обикновения човешки живот.  

 
15 НЗ: 2222, Уилям Едуи Вайн, Обяснителния речник на библейски думи на Вайн. Авторско право © 1985, 
Издателства Томас Нелсън. 

С 
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------------------------------------------------------- 

 

ИСУС ДОЙДЕ ДА ВИ ДАДЕ  НЕ  
ПРОСТО ЖИВОТ, А ПО-ИЗОБИЛЕН  

ЖИВОТ! 
 

------------------------------------------------------- 
 
Ако ви е казано, че ще умрете млади или няма да ви се налага да живеете дълго, 

искам да знаете, че не е нужно да приемате диагнозата. Благодаря на Бога за лекарите, 
които са посветили живота си на облекчаване на болката и страданието, но с цялото си 
уважение, лекарите нямат последната дума в нашия живот – всемогъщият Бог я има. 

Той е Алфата и Омегата, първият и последният (Откровение 22:13). Той може да 
отмени всяка мрачна диагноза, всяко известие за смъртта – и това е, което Той обеща в 
Словото Си: 
 

„С дълъг живот ще го наситя и ще му покажа Моето спасение“. (Псалм 
91:16) 
 

Божието сърце никога не е да умрете млади, нито пък да живеете дълъг, но 
нещастен живот. Той иска да живеете дълъг, удовлетворяващ живот, пълен с Неговата 
доброта, цялостност и мир. Ако не сте доволни от текущата продължителност на 
живота си, кажете Му. И между другото, когато Той заяви: „С дълъг живот ще го наситя 
и ще му покажа Моето спасение“, еврейската дума за спасение тук е думата йешуа16 и 
това е името на Исус. Бог ще ви насити с дълъг, съвършен живот, в който ще ходите във 
всички благословения на здраве, цялостност и снабдяване, които имате в Христос. 
Каквито и да изглеждат обстоятелствата ви отвън, продължете да стоите в обещанията 
Му.  
 

------------------------------------------------------- 
 

БОЖИЕТО СЪРЦЕ ЗА ВАС Е  ДА  
ЖИВЕЕТЕ ДЪЛЪГ,  УДОВЛЕТВОРЯВАЩ 

ЖИВОТ, ПЪЛЕН С  НЕГОВАТА ДОБРОТА,  
ЦЯЛОСТНОСТ, И МИР. 

 
------------------------------------------------------- 

 

ИСУС РАЗКРИ СЪРЦЕТО НА ТАТКО КЪМ ВАС 
 
Откъде знаете, че е волята на Бог да ви изцели? Просто погледнете какво направи Исус 
по време на земното Си служение. Когато гледаме Исус, виждаме сърцето на нашия 
небесен Баща към нас, както Исус каза: „Който Ме е видял, видял е Татко“ (Йоан 14:9). 

В Евангелията какво виждаме Исус неуморно да прави? 
 

И Исус обикаляше цяла Галилея, като поучаваше в техните синагоги, 
проповядвайки евангелието на царството и изцеляваше всякакви болести и 
всякакви немощи сред хората. Тогава славата Му се разнесе из цяла Сирия; 

 
16 СтЗ: 3444, Джоузеф Хенри Тайер, Франсис Браун, Самуел Ролс Драйвер и Чарлз Аугустус Бригс, Онлайн 
версията на библейския гръцки лексикон на Тайер и Еврейския лексикон на Браун Драйвер и Бригс. 
Авторско право © 1993, Библейско общество Woodside, Онтарио, Канада. Лицензиран от института за 
изследване на творението. 
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и доведоха при Него всички болни хора, които бяха засегнати от различни 
болести и мъки, и онези, които бяха обладани от демони, епилептици и 
парализирани; и Той ги изцели (Матей 4:23-24).  
 
Тогава големи множества дойдоха при Него, като носеха със себе си куци, 
слепи, неми, сакати и много други; и те ги положиха в краката на Исус и Той 
ги изцели (Матей 15:30). 
 
Когато слънцето залязваше, всички, които имаха болни от различни 
болести, ги доведоха при Него; и Той положи ръцете Си на всеки от тях и ги 
изцели (Лука 4:40). 

 
Отново и отново Библията записва как нашия Господ Исус „обикаляше да прави 

добро и да изцелява всички, които бяха угнетявани от дявола“ (Деяния 10:38). Накара 
куците да ходят, а слепите да виждат. Той отпушваше глухи уши. Той очистваше хората 
от проказа. Той дори възкресяваше мъртвите. 

И знаете ли какво каза нашият Господ Исус за всичко, което Той направи? Той каза: 
„Думите, които ви казвам, не ги казвам по Моя инициатива или авторитет, но 
пребъдващия непрекъснато в Мен Татко върши Своите дела [Своите потвърждаващи 
чудеса и действия на сила]“ (Йоан 14:10 AMP). 
 

------------------------------------------------------- 
 

ТОВА Е ЖЕЛАНИЕТО НА ВАШИЯ  
НЕБЕСЕН БАЩА ЗА ВАС ДА  

БЪДЕТЕ НАПЪЛНО  
ИЗЦЕЛЕНИ ОТ ВСЯКА  

БОЛЕСТ. 
 

------------------------------------------------------- 
 
Исус каза, че Татко е, Който е извършва (чрез Него) чудесни изцелителни чудеса 

навсякъде, където ходи. Можете ли да видите, че това наистина е желанието на вашия 
небесен Баща да бъдете напълно изцелени от всяка болест? 

Дяволът може би е откраднал доверието на човека в един добър Бог, но когато Исус 
дойде, Той не само възстанови образа на един добър Бог, но също ни разкри един Бог, 
Който е любящ Баща. 
 

ВАШИЯ БАЩА ВИ ИСКА ИЗЦЕЛЕНИ 
 
Като баща винаги ме боли да виждам децата си болни. Първородната ми дъщеря 
Джесика вече е пораснала, но си спомням как ми разби сърцето, когато я гледах как 
боледуваше от вирусна треска като бебе. Спомням си как я притисках в ръцете си и се 
молех за нея, докато цяла нощ крачех из стаята й. Докато беше болна, не можех да си 
почина. 

Аз поливах горещото й тяло отново и отново. Пеех й в опит да я успокоя. Мразех 
треската, която караше бебето ми да се гърчи от болка. Бих направил всичко, за да 
облекча дискомфорта й. Ако можех да взема треската й и да я сложа върху собственото 
си тяло, за да не се налага тя да преживява болката, с удоволствие бих го направил. 

Това, което чувствам, когато децата ми са болни, е само микроскопично отражение 
на това, което чувства нашия небесен Баща за нас, когато сме зле. Той иска да 
преливаме от здраве и живот. Той мрази болестите и немощите, поради това, което ни 
причиняват. Но разликата е тази: Той успя да вземе нашите болести и ги постави върху 
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тялото на Исус, докато висеше на кръста, за да не се налага да страдаме от тях. 
Библията ни казва: 
 

Самият Той взе нашите немощи и болестите ни понесе (Матей 8:17). 
 
Защо нашият Господ Исус направи това? Защото Той ни обича толкова много. Той 

не можеше да Си почине, докато не беше осигурил нашето спасение, нашето здраве и 
нашата цялост. Накрая, когато понесе всеки грях, всяка болест и всяка немощ върху 
Собственото Си тяло, Той извика: „Свърши се!“ (Йоан 19:30) и Си почина. 
 

ТОЙ ВИ ДАВА БЕЗПЛАТНО ИЗЦЕЛЕНИЕ 
 
Исая 53:5 ни казва, че чрез камшичните рани на Исус ние сме изцелени. Всяка рана от 
камшика, която понесе, докато беше бичуван, беше за нашето изцеление. И Той с 
готовност позволи рана след рана да разкъса тялото Му, за да може вие и аз да бъдем 
здрави. Никога не вярвайте на лъжата на врага, че Бог ви иска болни или че Той не е 
готов да ви изцели. На кръста нашия Господ Исус демонстрира веднъж завинаги, че 
Той ви иска здрави. 

Библията дори ни казва, че беше угодно на Господ да Го „смаже“ (Исая 53:10 NASB). 
Чудех се как може да е угодно на Господ да смаже Собствения Си Син. Тогава един ден 
Господ ми показа. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ВСЯКА РАНА ОТ КАМШИКА,  
КОЯТО ТОЙ ПОНЕСЕ БЕШЕ 
ЗА НАШЕТО ИЗЦЕЛЕНИЕ. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Съпругата ми Уенди и аз бяхме отишли до мола, а най-близкият паркинг, който 

можехме да намерим, беше на доста голямо разстояние. Този ден направихме много 
покупки и преди да разберем ръцете ни бяха пълни с пазарски чанти. По това време 
моята Джесика, която тогава беше две годишно ангелче, беше уморена и искаше да 
бъде носена. Вдигнах я с едната си ръка и тя беше толкова изтощена, че заспа на 
рамото ми почти веднага. 

Когато тръгнахме към нашата кола, почувствах как ръката ми изтръпва и разбрах, че 
колата е много по-далеч, отколкото си мислех. Чувствах сякаш милион топлийки и 
игли ми пронизваха ръката и знаех, че мога да спра парещата болка, като просто пусна 
Джесика и я накарам да върви през останалата част от пътя. Но тя спеше толкова 
здраво и дълбоко, че не можех да понеса да я смъкна. Толкова я обичах, че бях готов да 
„смачкам“ ръката си, за да може моето малко любимо същество да продължи да спи. 

Изведнъж започнах да разбирам как може да е угодно на Бог да смаже Исус, който е 
описан в същата глава като „ръката на Господа“ (Исая 53:1). На Господ Му беше угодно 
да смаже Своя Единороден Син заради голямата Си любов към вас и мен. Това беше 
единственият начин, по който Бог можеше да ни спаси от греха и болестите и Той с 
готовност избра да даде Сина Си. 

Днес можете да имате пълна увереност, че Бог иска да ви изцели. Библията ни 
казва: 
 

Този, Който не пощади Собствения Си Син, а Го предаде за всички нас, как 
няма заедно с Него да ни даде всичко? (Римляни 8:32) 
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Бог вече ни даде най-доброто от небето, когато ни даде Своя любим Исус. Какви са 
нашите временни нужди, когато Той вече ни е дал дар, който е вечен? Каквито и да са 
вашите нужди, независимо дали е финансово осигуряване или изцеление за тялото ви, 
всички те са по-малки в сравнение с дарът на Неговия Син. Как няма Той да ви ги даде 
също безплатно с Него? Бог няма да задържи изцелението Си от вас. Всъщност Той 
вече е платил цената за вашето изцеление. Вашата част е да продължите да вярвате и 
да продължите да се доверявате, докато не видите пълната проява на изцелението си. 
 

НИКОГА НЕ Е БОЖИЯТА ВОЛЯ ЗА ВАС ДА БЪДЕТЕ 
БОЛНИ 

 
Бог е добър Бог и Той ни обича толкова много. Ето защо не мога да разбера защо има 
такива, които учат, че Бог понякога използва болест, за да ни научи на някой урок или 
че трябва да се „молим упорито“ за Неговото изцеление. Можете ли да си представите 
някой земен баща да причинява страдание на собственото си дете? Трябва ли да бъдете 
убедени, за да облекчите болката на детето си? Има дори хора, които твърдят, че 
понякога е Божията воля да сме болни. Но когато собствените им деца се разболеят, те 
правят всичко по силите си, за да гарантират, че децата им се възстановяват. Ако 
наистина Божията воля е да сме болни, търсенето на възстановяване би било умишлен 
опит да се измъкнем от Божията воля! 
 

------------------------------------------------------- 

 
ТОЙ ВЕЧЕ Е ПЛАТИЛ ЦЕНАТА.  

ВАШАТА ЧАСТ Е ДА  
ПРОДЪЛЖИТЕ ДА ВЯРВАТЕ  

ДОКАТО НЕ ВИДИТЕ  
ПЪЛНАТА ПРОЯВЯ  

НА ВАШЕТО  
ИЗЦЕЛЕНИЕ. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Ако земните, склонни да грешат родители искат най-доброто за децата си, колко 

повече нашият небесен Баща? Той ни иска силни, здрави и да се радваме на живота. 
Нашият Господ Исус го каза така: „Ако вие, които сте зли, знаете как да давате добри 
дарове на децата си, колко повече вашият небесен Баща ще даде добри неща на тези, 
които Го молят!“ (Матей 7:11). 

Никога няма да откриете Исус да гледа човек и да каже: „Ела тук. Ти си твърде 
здрав. Вземи малко проказа“. Никога няма да откриете Исус да казва: „Баща Ми те 
наказва, затова си болен“. Знаете ли защо? Защото Бог не дава болести и немощи. 
 

------------------------------------------------------- 
 

СПРЕТЕ ДА ВЯРВАТЕ, ЧЕ  
БОЛЕСТТА Е ЧАСТ ОТ  
БОЖИЯТА ВОЛЯ. БОГ  

ВИ ИСКА ЗДРАВИ! 
 

------------------------------------------------------- 
 
Исус ни научи да се молим: „Твоята воля да бъде на земята, както е на небето“ 

(Матей 6:10). Мислите ли, че на небето има смърт или разруха? Има ли болници или 
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гробища на небето? Ако болестта, немощта и смъртта бяха Божията воля, небето щеше 
да бъде пълно с тях. Но знаем, че не е така. Така че нека спрем да вярваме, че болестта 
е част от Божията воля. Ако има болест в тялото ви, нека тази истина да загори в 
сърцето ви: Бог ви иска здрави! 

 

МОМЧЕТО ИЗЦЕЛЕНО ОТ СКОЛИОЗА 
 

Искам да споделя с вас едно скъпоценно свидетелство от Халев, един баща в Тексас, 
който писа на моя екип: 
 

Най-малкият ми син беше диагностициран със сколиоза, когато рентгенът 
му показа седемнадесет градуса изкривяване в гръбнака. След като 
получихме новината, в сърцата ни започнаха да се настаняват страх, 
съмнение, гняв, тъга, притеснение и осъждане. Бяхме загрижени и за 
потенциални увреждания и операции за нашия син в бъдеще. 

Като пастор се оказах, че се боря с християнските си убеждения. Въпреки 
това можех да почувствам любящата прегръдка и мира на Господа, докато 
се молех за сина си. Моята църква също се молеше за него и ние вярвахме, 
че Господ може и ще го изцели. 

Лекарят го насочи към детска болница и уговори среща. С вяра решихме 
да отидем за уговорката, за да потвърдим, че изцелението вече е започнало. 
Въпреки че съмнението, осъждането и страхът проникнаха в сърцата ни, ние 
продължихме да декларираме завършеното дело на кръста и продължихме 
да участваме в святото причастие. 

По време на срещата лекарят прегледа сина ми и направи още 
рентгенови снимки. Тогава тя каза: „Имам добри новини за вас!“ и ни 
показа рентгеновите снимки, които не показваха следи от сколиоза. 
Гръбнакът на нашия син се беше изправил. Господ го беше изцелил! В 
кръста наистина има победа и сила! 

Сега разпространяваме копие от книгата на пастор Принс Силата на 
правилното вярване, на всеки нов член в нашата църква. Вярваме, че се 
случват чудеса, докато се изпълваме с добрите новини на Евангелието. 

 
Наистина съчувствах на Халев, когато той описваше чувствата, през които е 

преминал, когато е чул че сина му е диагностициран със сколиоза. Вярвам, че всеки 
любящ родител би изпаднал в смут, ако детето му бъде диагностицирано с болест, 
която потенциално би могла да доведе до увреждане през целия живот. Всеки родител 
иска детето му да е добре и да се радва на качествен живот и това е и сърцето на нашия 
небесен Баща към нас. 

Въпреки страховете и несигурността си, Халев направил най-доброто, което можел 
за сина си. Той продължил да декларира завършеното дело на кръста и продължил да 
участва в святото причастие. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ВАШИЯ НЕБЕСЕН БАЩА ИСКА ДА СТЕ  
ДОБРЕ И ДА СЕ НАСЛАЖДАВАТЕ   

НА КАЧЕСТВЕН ЖИВОТ. 
 

------------------------------------------------------- 
 
И точно така, без да се случва нищо грандиозно, без глас да извиква от небето и без 

никаква демонстрация на сила разтърсваща земята, синът му оздравял.  
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Халев, като гледам отново копията на рентгеновите снимки на твоя син, показващи 
съвършено изцеления и нормален гръбначен стълб, аз се радвам с теб. Благодаря ти, че 
ми изпрати не само писменото ти свидетелство, но и копия на рентгеновите снимки, 
направени на твоя син, когато е бил диагностициран за първи път със сколиоза, както и 
тази, показваща изкривяването на гръбнака. Врагът се опитал да унищожи сина ти, но 
Господ го изцели напълно. Моля се в дните напред Господ да използва сина ти мощно 
като свидетелство за Неговата изцелителна сила и да донесе насърчение за мнозина. 
 

БЪДЕТЕ ВКОРЕНЕНИ В НЕГОВАТА ЛЮБОВ 
 
Приятели, ако сте получили негативно известие, естествено е да се страхувате. 
Забележете, че Халев изпитвал страх, съмнение, гняв, тъга, притеснение и осъждане и 
дори „се е борил със своите християнски убеждения“. Господ не очаква никога да не се 
разклатите. Но в разгара на емоциите си, дръжте очите си на Исус и подобно на Халев, 
продължавайте да декларирате завършеното Му дело над вашата ситуация. 

Може би точно сега сте ядосани на Бог, че е позволил на някаква болест да се 
вкорени в тялото на любим човек. Може би се чувствате безпомощни, защото се 
чувствате така, сякаш стоите в кулоарите и няма какво да направите, за да облекчите 
страданието. Или може би вие самите сте приковани в болнично легло и сте ужасени. 
Всеки път, когато ви подканят за повече снимки, не знаете какво ще открият лекарите 
и викате: „Боже, защо ми се случва това? Къде си?“ 
 

------------------------------------------------------- 

 
ДРЪЖТЕ ОЧИТЕ СИ НА ИСУС 

И ПРОДЪЛЖАВАЙТЕ ДА  
ДЕКЛАРИРАТЕ НЕГОВОТО  

ЗАВЪРШЕНО ДЕЛО НАД  
ВАШАТА СИТУАЦИЯ. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Когато се взирате в симптомите в тялото си или в тялото на любимия човек, когато 

изглежда, че сте се молили с цялото си сърце и все още болестта остава, знам, че е 
трудно да вярвате, че Бог може да изцелява. Или може би вярвате, че Той може да 
изцелява, но се съмнявате, че иска. Може би сте се отказали от надеждата, защото 
смятате, че ако Той искаше да изцели вас или любимия ви човек, Той вече би го 
направил. 

Ако се чувствате така в момента, може ли да ви насърча да се храните с любовта 
Му към вас? Съмненията в ума ви може да крещят толкова силно, че дори да е трудно 
вече да вярвате в Него. Но се моля да успеете да видите с нов поглед ширината, 
дължината, дълбочината и височината на любовта на вашия Спасител към вас 
(Ефесяни 3:18-19). Моля се дори когато умът ви не може да го разбере, сърцето ви да 
бъде вкоренено и утвърдено в Неговата любов към вас. Когато сте така утвърдени в 
Неговата любов, ще Го видите да извършва изключително, изобилно, повече от 
всичко, което искате или мислите (Ефесяни 3:20).  
 

------------------------------------------------------- 
 

КОГАТО СТЕ  УТВЪРДЕНИ 
В НЕГОВАТА ЛЮБОВ, ЩЕ  

ГО ВИДИТЕ ДА ИЗВЪРШВА 
ИЗКЛЮЧИТЕЛНО, ИЗОБИЛНО,  
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ПОВЕЧЕ ОТ ВСИЧКО, КОЕТО МОЖЕТЕ  
ДА ИСКАТЕ ИЛИ ДА МИСЛИТЕ. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Не позволявайте на врага да разклати вашата вяра. Не позволявайте на врага да ви 

продава повече лъжи. Той е победен враг и каквото и зло да е възнамерявал срещу вас, 
Бог ще го обърне за ваше добро и за Негова слава. Божието Слово заявява, че „нито 
едно оръжие, скроено срещу вас, няма да успее“ (Исая 54:17). Дори и врагът да е скроил 
срещу вас някакво оръжие на болест, вярвайте, че то няма сила да успее и да надделее 
над вас. 

Имате небесен Баща, Който толкова ви обича, че даде за вас Своя собствен Син. 
Дяволът иска да бъдете разочаровани и да се отвърнете от Бога, но, приятели, сега е 
моментът, в който трябва да се обърнете към Него повече от всякога. Сега е времето, 
което трябва да се доверите на своя Спасител. Сега е моментът за вас да вземете властта 
си като дете на Всевишния Бог и да заявите всяко обещание в Писанията за здраве и 
дълъг живот, които Исус умря, за да ви даде! 
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5. НИКАКВО МЯСТО ЗА СТРАХ 
 

рез годините, докато служех на скъпоценни хора, съм виждал как страхът може 
да се промъкне, когато някой е диагностициран с някаква болест или когато 
близките развият сериозни заболявания. Ако познавате някой, който 

преживява това, можете да ги насърчите с този стих от 2 Тимотей, който заявява, че 
„Бог не ни е дал дух на страх, а на сила, любов и здрав ум“ (2 Тимотей 1:7). Поради това, 
което Исус направи на кръста, ние не трябва да оставаме изпълнени с опасения, но 
можем да се доверим на Господ да дойдем на място, където няма място в сърцата ни за 
страх, знаейки, че Неговата съвършена любов прогонва всеки страх от сърцата ни (1 
Йоан 4:18). 
 

------------------------------------------------------- 
 

НЕГОВАТА СЪВЪРШЕНА ЛЮБОВ  
ПРОГОНВА ВСЕКИ СТРАХ ОТ  

СЪРЦАТА НИ. 
 

------------------------------------------------------- 
 

Разбирам, че да разберете, че вие или ваш любим има някакво заболяване, може да 
е плашещо. Може би току-що сте открили в тялото си бучка, която никога преди не я е 
имало, или повече не можете да пренебрегвате тревожни симптоми като болката, 
която не изчезва, замъгленото виждане, което продължавате да изпитвате, или 
вълните от гадене, които са ви удряли. 

Може би мислите ви са напълно извън контрол и няма как да не си представите най-
лошото, докато очаквате резултатите от поредния ядрено магнитен резонанс, кръвна 
проба или други тестове, които не разбирате. Може би вече са ви поставили диагноза и 
тя е по-лоша от това, което сте си представяли. Сега имате усещането, че не можете да 
дишате и се опитвате да не изпадате в паника, но е толкова трудно. Въпросите 
непрекъснато профучават през ума ви и нямате отговори, само повече въпроси. 

Ами ако имам същото заболяване, от което майка ми почина? 
Как ще си позволя лечението? 
Кой ще се грижи за децата ми? 
Колко време ми остава? 
Ако продължа с това лечение, какво ще ми се случи? Ще изгубя ли цялата си коса? 

Ще бъда ли същият отново? 
Защо? Защо аз? 
Може дори да имате приятели и членове на семейството, които се опитват да ви 

уверят, че нещата ще са наред, но думите им ви звучат празни. Как могат те да 
разберат? Как могат да казват, че нещата ще са наред? Те не са тези, които се борят да 
запомнят дори името на собственото си дете. Те не са тези, чиито тела трябва да бъдат 
отворени. Те не са тези, които ще имат излъчване на радиация в телата си. Те не са 
тези, които трябва да гледат безпомощно, докато детето им е закарано за още една 
операция. 

Как могат да ви кажат да не се притеснявате и да имате вяра, когато нямат представа 
какво е да се задушаваш от смразяващия страх от това да получиш още едно лошо 
известие, след като сте се молили и вярвали, че най-накрая ще има добри новини? Как 
могат да ви кажат да не се страхувате, когато не знаят какво е чувството да трябва да 
преминеш през още един цикъл на химиотерапия или да осъзнаеш, че губиш толкова 
много сила, че трябва да се бориш само за да седнеш? 
 

------------------------------------------------------- 
 

П 
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ВАШИТЕ СИМПТОМИ СА  
РЕАЛНИ. НО  СИЛАТА НА  
БОГ  Е ОЩЕ ПО-РЕАЛНА. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Страхът може да ви завладее като цунами. Може да ви парализира. Може да ви 

накара да се ядосате. Да се ядосате на живота. На Бога. На всички. 
Може би знаете точно какво имам предвид. 
Ако е така, мога ли да ви помоля да продължите да четете? Вярвам, че Господ има 

слово за вас. 
 

ФОКУСИРАЙТЕ СЕ ВЪРХУ БОЖИИТЕ ОБЕЩАНИЯ, А НЕ 
ВЪРХУ БОЛЕСТТА 

 
Туморът, апарата за диализа и захранващата тръба са истински. Но за вас е толкова 
важно да знаете това: Божията сила е още по-реална. 

Знаете ли какво ще се случи, ако хванете една монета и я приближавате направо към 
едното си око, докато държите другото око затворено? Тази малка монета изглежда 
толкова голяма, че може да блокира вашия поглед за всичко останало. Докато 
продължавате да се фокусирате върху тази монета, вие сте ефективно заслепени. Това, 
приятели, е нещото, което врагът се опитва да направи точно сега. 

Врагът иска да бъдете силно фокусирани върху болестта, опустошителното 
медицинско известие, непрекъснатия звук на мониторите около вас и стерилната 
миризма на болничната стая. Той иска да сте напълно фиксирани върху страховете и 
въпросите, които продължават да крещят в ума ви. Докато всичко, което можете да 
виждате е вашата болка, страхът ви, разочарованието ви и вашето страдание, той има 
надмощие. 

И знаете ли защо врагът е склонен да ви държи погълнати от предизвикателството, 
пред което сте изправени? Защото се страхува, че ще видите, че вече е победен. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ДОКАТО ВСИЧКО, КОЕТО МОЖЕТЕ ДА  
ВИЖДАТЕ Е ВАШАТА  БОЛКА И  

СТРАДАНИЕ,  ВРАГЪТ ИМА   
НАДМОЩИЕ. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Библията ни казва, че на кръста нашият Господ Исус обезоръжи всички началства и 

власти, направи публичен спектакъл от тях и триумфира над тях (Колосяни 2:15). 
Врагът е обезоръжен. Той е лишен от оръжията си (това включва всички видове 
болести и немощи) срещу вас. Не е нужно да се боите от него, деца на Всевишния! 

Дяволът ще продължи да се опитва да ви мами и да отвлича вниманието ви от тази 
истина. Той ще продължава да се опитва да ви накара да се съсредоточите върху 
временното, видимото около вас. Той не иска да виждате вечните неща, като ангелите, 
които са били инструктирани да бдят над вас и да ви пазят във всичките ви пътища  
(Псалм 91:11). Както Божието Слово, което никога няма да премине (Матей 24:35) и 
заявява, че чрез Неговите камшични рани вие сте изцелени (Исая 53:5). 
 

------------------------------------------------------- 
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ВРАГЪТ Е   ОБЕЗОРЪЖЕН.  
НЕ Е НУЖНО ДА СЕ БОИТЕ  

ОТ НЕГО, ДЕЦА НА  
ВСЕВИШНИЯ! 

 
------------------------------------------------------- 

 

ПОВЕЧЕ СА С ВАС ОТКОЛКОТО СРЕЩУ ВАС 
 
Библията записва какво се е случи, когато враговете на Израел се опитаха да заловят 
пророк Елисей, докато той беше в град Дотан. Една голяма армия с коне и колесници 
дойде през нощта и обгради града. Когато слугата на Елисей се събуди, той се отчая и 
извика: „Какво да правим?“ (4 Царе 6:14-15). 

Мога ли да ви поканя да прочетете сами какво се случи след това? 
 

Затова той [Елисей] отговори: „Не се бой, защото тези, които са с нас, са 
повече от онези, които са с тях“. И Елисей се помоли и каза: „ГОСПОДИ, 
моля Ти се, отвори очите му, за да види“. Тогава ГОСПОД отвори очите на 
младежа и той видя. И ето, планината беше пълна с огнени коне и 
колесници около Елисей (4 Царе 6:16-17). 

 
Може да се чувствате сякаш една огромна армия от симптоми, негативни известия и 

може би дори финансов дълг ви е обградила. Но, възлюбени, не се страхувайте, защото 
тези, които са с вас, са толкова много повече от онези, които са с тях. 

Точно сега се моля Господ да отвори очите ви, за да видите легионите ангелите, 
разположени около вас. Махнете очите си от враговете си. Способността на враговете 
ви да ви наранят е нищо в сравнение с величието на вашия Бог и Неговата сила да ви 
спаси. Откъснете очи от врага, за да видите превъзходното величие на Божията сила 
спрямо вас. Същата мощна сила, която възкреси нашия Господ Исус от гроба, същата 
сила, която Го постави от дясната страна на Бог в небесните места – далеч над всички 
началства, власти и господства и всяко име, с което се именуват, не само в този век, но 
също и в идния век (Ефесяни 1:19-21) – работи за вас и за вашите любими! 

 
------------------------------------------------------- 

 

СПОСОБНОСТТА НА  ВРАГОВЕТЕ ВИ  
ДА ВИ НАРАНЯТ Е НИЩО  В  

СРАВНЕНИЕ С  БОЖИЯТА  
СИЛА  ДА ВИ СПАСИ. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Човешкият папиломен вирус име ли е? Бактериалния менингит име ли е? Болестта 

на Паркинсон име ли е? Тогава тя трябва да се подчини на Исус, Който е седнал 
отдясно на Татко, далеч над болестите. И както е Той, така сте и вие в този свят (1 Йоан 
4:17). 
 

КАК ДА ИЗГОНИМ ВСЕКИ СТРАХ 
 
Докато чакате присъдата на лекаря за естеството на клетките, които е видял при 
сканирането ви, или докато гледате тъмната маса в рентгена си, не можете да 
направите нищо освен да бъдете изпълнени с трепет. Опитвате се да си казвате да не се 
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страхувате, но не можете да спрете да се страхувате. Знаете ли защо? Защото не можете 
да разсъждавате от страха си. Страхът не е логичен. 

Единственият начин да се избавите от страха в живота си е да го изгоните, и 
Библията ни казва как: 
 

В любовта няма страх; но съвършената любов прогонва страха, защото 
страхът включва мъчение. (1 Йоан 4:18) 

 
Изгонвате страха, като се излагате на съвършената любов на Бог. Продължавайте да 

позволявате на Неговата любов да ви залива и да прогонва всеки страх. Библията 
говори за това да пазите себе си в любовта на Бог (Юда 1:21). Вместо да се фокусирате 
върху болката в тялото си или болестта, причиняваща страдането на любимия ви 
човек, пазете се в Неговата любов. Поставете ума си върху безпогрешната, 
неизчерпаема и съвършена любов на вашия небесен Баща. 
 

------------------------------------------------------- 

 
ВИЕ ИЗГОНВАТЕ  СТРАХА, КАТО  

СЕ ИЗЛАГАТЕ НА СЪВЪРШЕНАТА  
БОЖИЯ ЛЮБОВ. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Имате Бог, който ви обича толкова, че даде Сина Си да умре на кръста за вас. Това, 

приятели, е причината защо винаги можете да имате твърдо убеждение, че сте обичани 
от Него. Библията определя Неговата любов към нас така: 
 

Бог показа колко много ни обича, като изпрати Своя Единствен Син в света, 
за да можем да имаме вечен живот чрез Него. Това е истинска любов – не че 
ние възлюбихме Бога, а че Той ни възлюби и изпрати Своя Син като жертва, 
за да ни отнеме греховете. (1 Йоан 4:9-10 NLT)  

 
Кръстът е вечното доказателство за любовта на Бог към вас. Кръстът е мярката за 

това колко ви обича Той. Никога не трябва да съдите за Неговата любов въз основа на 
вашите обстоятелства. Дяволът може да атакува вашите обстоятелства, но той никога 
не може да атакува кръста. Махнете очите си от обстоятелствата и ги сложете на 
кръста. Именно тук веднъж завинаги беше демонстрирана любовта на Бог към вас! 
 

КАК ДА ПАЗИМ СЕБЕ СИ В НЕГОВАТА СЪВЪРШЕНА 
ЛЮБОВ 

 
Знам, че може да е много трудно да усещате любовта на Бог към вас, когато се 
сблъсквате с множество симптоми в тялото си, натрупвайки дългове от медицинските 
ви сметки и се тревожите за бъдещето си. Живеем в свят, в който сме управлявани от 
нашите пет сетива и истината е, че има моменти, когато е трудно да повярваме в 
любовта на Някой, когото не можем да видим, докоснем или чуем. Но не можем да 
зависим от чувствата и външните обстоятелства (които могат да се променят), за да сме 
сигурни в Божията любов към нас. Толкова е важно, че вместо това ние фокусираме 
очите си върху нашия Господ Исус, Чиято любов към нас е съвършена, никога не се 
променя и никога не отпада. 

Мога ли да споделя с вас някои от нещата, които можете да направите, които 
вярвам, че ще помогнат да ви поддържат в Неговата любов? 
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------------------------------------------------------- 

 
НИКОГА НЕ СЪДЕТЕ  ЗА БОЖИЯТА  
ЛЮБОВ КЪМ  ВАС ВЪЗ ОСНОВА НА  

ВАШИТЕ ОБСТОЯТЕЛСТВА. 
 

------------------------------------------------------- 
 

Вместо да позволявате на врага да ви храни с лъжи, които ви карат да се страхувате, 
мога ли да ви насърча да продължавате да слушате послания, които ще ви държат в 
съзнанието за любовта на Бог към вас? Прегърнете Неговата любов, за да прогоните 
всеки страх. Всеки път, когато врагът се опитва да ви нападне със страхове, пуснете си 
проповед, която възвеличава Господната доброта и Неговата любов към вас. Вместо да 
се поддавате на хитростите на врага, продължавайте да слушате проповеди за 
завършеното дело на Исус. 

Всеки път, когато страхът се опитва да се промъкне във вас, отидете на някое тихо 
местенце и размишлявайте за това колко много ви обича Господ, докато участвате в 
святото причастие. Говорете на своя Спасител и докато издигате хляба, кажете Му: 
„Господи Исусе, благодаря Ти, че толкова много ме обичаш, че позволи тялото Ти да 
бъде разчупено, така че моето да бъде цяло. Точно сега аз приемам Твоята цялост, 
Твоята сила и Божественото Ти здраве“. Като вдигате чашата, кажете: „Благодаря Ти за 
скъпоценната Ти кръв, която ме очиства от всеки грях. Точно сега мога да дойда смело 
пред Твоя престол на благодатта, като знам, че съм напълно праведен, като знам, че 
молитвите ми постигат много!“ 

Когато участвате в причастието, вие „провъзгласявате смъртта на Господа“ (1 
Коринтяни 11:26) и напомняте на дявола и на неговите сили за унизителното им 
поражение на кръста (Колосяни 2:15). Вие заявявате на врага, че той няма право да 
поставя симптоми или болести върху тялото ви, защото вашият Господ Исус вече е 
понесъл всяка болест и болка върху Собственото Си тяло. 

Вместо да четете статии в интернет, които ви казват колко сериозно може да стане 
състоянието ви или да четете медицинския си доклад отново и отново, четете 
хвалебствени известия за любовта и верността на Господа.17 Четете писания за 
Неговата любов и обещания за изцеление. Обградете се с Божието Слово и се пазете в 
Неговата любов. 

Библията ни казва: „И ние познахме и повярвахме в любовта, която Бог има към 
нас. Бог е любов и, който пребъдва в любовта, пребъдва в Бога и Бог в него“ (1 Йоан 
4:16). Не е достатъчно да знаете стихове за Неговата любов. Продължавайте да 
размишлявате върху тях, докато не повярвате, че Той ви обича. Когато се пазим в 
съзнанието за Божията любов към нас, ние пребъдваме в Бога. С други думи, ние Го 
правим нашето жилище. Това е толкова мощно, защото когато Господ е вашето 
жилище, вие сте на място на безопасност и защита. 
 

------------------------------------------------------- 

 
ОБГРАДЕТЕ СЕ С  БОЖИЕТО  

СЛОВО И СЕ  ПАЗЕТЕ В  
НЕГОВАТА  ЛЮБОВ. 

 
------------------------------------------------------- 

 

 
17 За да прочетете хвалебни известия за любовта и верността на Господа, посетете 
https://blog.JosephPrince.com/category/praise-reports/. 

https://blog.josephprince.com/category/praise-reports/
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Прочетете Псалм 91 и заявете за себе си, че няма да ви сполети никакво зло, нито ще 
се приближи язва до жилището ви. Докато пребъдвате в Него, всемогъщият Бог става 
ваше убежище и крепост. Няма значение колко хора са умрели от болестта, с която сте 
диагностицирани. Хиляда могат да паднат до вас и десет хиляди от дясната ви страна, 
но няма да се приближи до вас (Псалм 91:7). И дори ако вече сте в затруднение, Господ 
е с вас и Той ще ви избави. 
 

ДРЪЖТЕ ОЧИТЕ СИ НА  ТОЗИ, ЧИЯТО ЛЮБОВ ТРАЕ  ДО 
ВЕКА 

 
Отделете време да се покланяте на Господ, особено когато ви се струва, че срещу вас 
има непреодолими неблагоприятни условия. Направете това, което направи цар 
Йосафат, когато враговете му обединиха сили и събраха огромна армия, за да 
унищожат Израел. По естествен път Йосафат знаеше, че Израел няма шанс да спечели 
битката. Но той избра да направи нещо, което ти и аз трябва да се научим да правим, 
когато сме обсадени от враговете си. Той извика към Господа, казвайки: „Не знаем 
какво да правим, но очите ни са насочени към Теб“ (2 Летописи 20:12 NIV). Тогава 
Йосафат постави не командоси, а поклонници начело на войската си, и това е, което те 
пееха: „Благодарете на ГОСПОДА, защото любовта Му трае до века“ (2 Летописи 
20:21 NIV). 

Вместо да се отчайват заради враговете си, те избраха да насочат погледа си към 
Господа, благодарейки Му и пеейки за Неговата любов. Това се случи много преди 
кръста на Исус. Колко повече можем вие и аз да пеем за Неговата любов, която никога 
не отпада, която трае завинаги! 

И знаете ли какво се случи? Господ порази враговете на Израел, като ги обърна един 
срещу друг, и войските на Йосафат дори не трябваше да вдигат пръст, за да се бият. 
Вместо това, когато се появиха на мястото, което трябваше да бъде тяхното бойно поле, 
враговете им вече бяха мъртви и всичко, което в крайна сметка правеха, беше да 
съберат тяхната плячка от екипировка, дрехи и ценни вещи. В същност Библията 
записва, че имаше толкова много плячка, че прекараха три дни да я събират. Това е 
толкова мощен разказ и се надявам да прочетете подробности за себе си във 2 
Летописи 20:1-30. 

В името на Исус това може да се случи и на вас. Когато сте обсипани с 
предизвикателства и не знаете какво да правите или дори как да се чувствате, просто 
извикайте към Господа и му кажете: „Господи, не знам какво да правя, но очите ми са 
към Теб“. Това е най-мощната поза, която можете да заемете, очите ви да са насочени 
не към враговете ви, а към вашия Спасител. Докато се съсредоточавате върху Неговата 
любов, която трае вечно, Самият Господ ще води битката ви за вас (2 Летописи 20:15). 
Бъдете толкова съзнателни за съвършената Му любов, че всеки страх да е прогонен от 
живота ви и ходете толкова по-силни, отколкото сте били преди враговете ви да се 
опитат да дойдат срещу вас! 
 

------------------------------------------------------- 

 
САМ  ГОСПОД ЩЕ  
ВОДИ  БИТКАТА  

ВИ.  
 

------------------------------------------------------- 
 

БОЖИЯТА ЛЮБОВ НЕ ОСТАВЯ НИКАКВО МЯСТО  ЗА 
СТРАХ 
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Вашият небесен Баща се грижи за всяка минута в детайли от вашия живот. Няма нищо 
твърде голямо или твърде малко за Него. Дали ще е обикновена пъпка или смущаващ 
израстък в тялото ви, ако има значение за вас, има значение и за вашия Татко Бог. 
Нашият Господ Исус ни казва: „Самите косми на главата ви са преброени. Затова не 
се бойте“ (Лука 12:7). Намирам това за толкова удивително – вашето Татенце ви обича 
толкова много, че отделя време, за да преброи космите на главата ви! 

Аз много обичам дъщеря си Джесика и сина ми Джъстин, но никога не съм 
преброявал и не съм водил запис колко кичури коса имат на главата си. Очевидно 
повечето хора имат средно около сто хиляди космени фоликули и губят между петдесет 
и сто косми всеки ден.18 Така че дори и да опитам да преброя колко косми имат децата 
ми, бройките непрекъснато ще се променят. И все пак Господ знае точно колко косми 
има на главата на всеки един от нас във всеки един момент. 
 

------------------------------------------------------- 

 
ВСЕКИ МАЛЪК ДЕТАЙЛ СВЪРЗАН С  

ВАШЕТО ТЯЛО ИМА ЗНАЧЕНИЕ  
ЗА НЕГО. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Колко повече мислите, че има значение за Него, когато тялото ви е атакувано от 

болест, която ви ограбва от вашето здраве? Възлюбени, Той ви обича толкова много и 
всяка ваша клетка, всяка тъкан и всеки орган в тялото ви имат значение за Него. Не се 
страхувайте, защото Самият Господ – Този, Който храни въздушните птици и облича 
полските цветя – се грижи за вас (Матей 6:25-33). Всеки път, когато се страхувате, 
обръщайте се към Неговата съвършена любов, която прогонва всеки страх. 
 

БОГ ЖЕЛАЕ ДА ПРЕУСПЯВАТЕ И ДА БЪДЕТЕ ЗДРАВИ  
 
Докато пиша тази книга, Господ ми говори за изцелението по един много силен начин. 
Той ме накара да прочета един стих, който вярвам, че ясно формулира Неговата воля 
за нас. Той е написан от ученика, когото Исус обичаше, ученикът, който беше 
очевидец, докато Исус изцеляваше всички, които идваха при Него, ученикът, който се 
облягаше на гърдите на Исус и познаваше сърдечния ритъм на Неговата любов: 
 

Възлюбени, моля се да преуспяваш във всичко и да си здрав, точно както 
преуспява душата ти. (3 Йоан 1:2) 

 
Това, което искам да видите, е следното: Йоан пишеше на възлюбения Гай, вярващ. 

Йоан знаеше, че душата на Гай вече преуспява. Ако сте поканили Исус в сърцето си да 
бъде ваш Господ и Спасител, тогава сте получили дарът на вечния живот и можете да 
имате пълна увереност, че небето е вашият дом (Римляни 10:9-11). С каквито и 
предизвикателства да се сблъскате отвън, вашата душа, която е вечна, е започнала да 
преуспява. Но не беше достатъчно за Йоан да знае, че душата на Гай преуспява. Йоан 
се моли Гай също така да „преуспява във всичко и да бъде здрав“. С други думи, можете 
да се молите за вашето външно, физическо тяло да бъде здраво, точно както душата ви 
е здрава в Христос. 

Можете да сте сигурни, че Божията воля е да сте здрави, защото Неговото Слово го 
заявява. Тъй като Неговата воля е да бъдете „здрави“, не вървете с човешката традиция 
или с човешкото мнение, което казва, че понякога е Неговата воля да бъдете болни. Не 

 
18 Катрин Уотсън, „Рутинно разресване на косата: защо се случва и колко да очакваме“, Healthline, достъп 4 
януари, 2019 г., https://www.healthline.com/health/how-much-hair-loss-is-normal. 

https://www.healthline.com/health/how-much-hair-loss-is-normal
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позволявайте на човешките предположения и теории да ви накарат да повярвате в 
лъжата, че може би Бог иска да издържите болестта в тялото си, за да можете да се 
научите да Му се доверявате повече или да израствате в търпение. Поради това, което 
Исус направи на Голгота, можем да сме сигурни, че болестта никога не е от Бога. 
Изцелението е! 

Върнете се към простотата да декларирате като дете: „Исус ме обича, това го знам, 
защото Библията ми казва така“. По същия начин, откъде да знам, че Исус иска да 
ходим в Неговото здраве и цялост? Защото Библията ми казва така. 
 

ЗАЩО НЕ СЪМ ИЗЦЕЛЕН АВТОМАТИЧНО? 
 
Може би се чудите: Ако Бог ме обича и Неговата воля е да ме изцели, защо не съм 
изцелен автоматично? Защо дори трябва да се моля или да участвам в 
причастието? 

Приятели, знаем, че Божията воля е всеки да получи спасение, да получи дарът на 
вечния живот, който беше даден безплатно на света (Йоан 3:16). Но никой не се 
спасява „автоматично“, защото всички имаме избор да приемем или отхвърлим 
Божието предложение. Бог е джентълмен и няма да насили спасението Си на никого. 
Той няма да насили даровете Си върху нас. Той няма да насили благословенията си 
върху нас. Той няма да насили Своето здраве или доброта върху нас. 
 

------------------------------------------------------- 

 
ОТКЪДЕ ДА ЗНАМ, ЧЕ ИСУС ИСКА  

ДА ХОДИМ В ЗДРАВЕ? ЗАЩОТО  
БИБЛИЯТА МИ КАЗВА ТАКА.  

 
------------------------------------------------------- 

 
Когато се молим и участваме в святото причастие, ние активно освобождаваме 

вярата си, за да бъдем съгласувани с Божията воля, Божието Слово и Божията сила. 
Ние не Го молим да ни изцели, нито се опитваме да Го убедим да изцели нашите 
близки – ние вече знаем, че е волята Му да изцелява. Молитвата е за изграждане на 
близко (интимно) взаимоотношение с Него. Когато се молим и участваме в святото 
причастие, ние приемаме Неговата любов към нас и приемаме изцелителната Му сила 
във физическите ни тела. Говорете на Бога днес (това е молитвата) за вашите 
здравословни предизвикателства и нека Той ви даде смелост и увереност в сърцето ви, 
че Той ви иска здрави. 
 

ИЗЦЕЛЕН ОТ АЛЦХАЙМЕР СЛЕД РЕДОВНО УЧАСТИЕ В 
ПРИЧАСТИЕТО 

 
Позволете ми да споделя с вас едно хвалебствено съобщение от Кати, на чийто съпруг, 
Маркъс, му било казано да „подреди нещата си“ след като бил диагностициран с 
болестта на Алцхаймер. Според Асоциацията на Алцхаймер, болестта на Алцхаймер, 
която е шестата водеща причина за смърт в Съединените щати, е прогресиращо 
заболяване, което се влошава с течение на времето и няма лечение.19 Мога само да си 
представя безпомощността и страха, които Маркъс и Кати са изпитвали, когато за 
първи път са получили диагнозата. Но прочетете и вижте какво е направил Господ за 
тях:  

 
19 „Лечения“, Асоциация на Алцхаймер, достъп 4 януари, 2019 г., https://www.alz.org/alzheimers-
dementia/treatments. 

https://www.alz.org/alzheimers-dementia/treatments
https://www.alz.org/alzheimers-dementia/treatments
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Преди няколко години, по време на рутинен преглед след мозъчен 
кръвоизлив, лекарката на Маркъс ни каза, че Маркъс наистина е напреднал 
много повече, отколкото е очаквала. Въпреки това, въз основа на 
последното му изследване на мозъка, както и скенера от престоя му в 
болницата четиринадесет месеца по-рано, тя ни обясни, че Маркъс има 
болестта на Алцхаймер. Тя продължи и ни казва, че Маркъс трябва да 
„подреди нещата си“ и да започне да планира да се пенсионира за 
постоянно от работата си. 

 
------------------------------------------------------- 

 
КОГАТО УЧАСТВАМЕ В ПРИЧАСТИЕТО,  

НИЕ ОСВОБОЖДАВАМЕ ВЯРАТА СИ,  
ЗА ДА БЪДЕМ СЪГЛАСУВАНИ С  

БОЖИЯТА ВОЛЯ, СЛОВО, И  
СИЛА. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Излишно е да казвам, че това беше огромен шок за нас – такъв, който 

никой от нас не беше готов или не желаеше да приеме. Но ние наистина 
предадохме ситуацията на Бог. Много може да се каже за пътуването, през 
което ни преведе нашия Господ, което включва вашето поучение като 
потвърждение на това, което ние вярвахме, че чуваме от Него. 

Нашият Татко Бог ни даде вяра, надежда и такъв мир през онези мрачни 
времена, когато започнахме наистина да Му се доверяваме във всеки аспект 
от живота си. Именно Писанието и вашите послания за святото причастие 
ни подтикнаха да започнем редовно да приемаме причастието у дома. 
Вярваме, че това беше моментът, когато нашето бъдеще започна да се 
просветлява. 

 
Забелязахте ли какво са направили Маркъс и Кати? Диагнозата на Маркъс била 

огромен шок за тях. Но те не приели просто диагнозата. Те изпълнили себе си с 
писания, продължили да слушат проповядваното Слово и започнали редовно да 
участват в святото причастие вкъщи. 

Докато правели всичко това, Кати написа, че „бъдещето им започва да просветлява“. 
Може би през това време те са продължавали да забелязват симптоми, но те 
упорствали. И когато днес погледнат назад, те знаят, че техният пробив е започнал, 
когато са започнали редовно да участват в причастието. Не е било незабавно и пълно, 
но е започна тогава. 

Кати пише, че 4 години и половина по-късно Маркъс се подложил на друг ядрено 
магнитен резонанс и ето как реагирал неговият неврохирург, когато видяла 
резултатите: 
 

Докато проучваше резултатите, тя изглеждаше доста объркана, преди да 
каже: „Гледам един много здрав мозък. Тук няма болест на Алцхаймер. 
Премахвам напълно тази диагноза от медицинските ви досиета“. 
 
Нещата, които са невъзможни за човека, са възможни за нашия Бог (Лука 
18:27)! Вместо да се изражда, мозъкът на Маркъс стана „много здрав“ и той 
беше напълно освободен от болестта на Алцхаймер. Алилуя! 

 
------------------------------------------------------- 
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НЕЩАТА, КОИТО СА НЕВЪЗМОЖНИ 

ЗА ЧОВЕКА СА ВЪЗМОЖНИ ЗА  
НАШИЯ БОГ. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Независимо каква диагноза може да сте получили от вашия лекар, продължете да 

пълните сърцето си с писания. Продължавайте да слушате послания за завършеното 
дело на Господ и да участвате в причастието. Не забравяйте нашия Господ Исус и 
Неговата любов към вас. Всеки път, когато страхът заплашва да ви погълне, бягайте 
отново в Неговите обятия на любов и позволявайте на Неговата любов да изгонва 
всеки страх. И дори и да не виждате своя пробив все още да се случва, продължавайте 
да водите добрата битка на вярата, като знаете в сърцето си, че Бог ви обича и ви иска 
здрави. Това, което е направил за Маркъс, Той може да го направи и за вас! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Яжте по пътя си към живота и здравето 
 

55 

 

6. ТОЙ ПЛАТИ СМЕТКАТА 
 

ко вие или вашият любим човек сте били диагностицирани с някакво 
заболяване, шансовете са, вие също да се сблъсквате с нарастващи медицински 
сметки. А здравеопазването е скъпо. В световен мащаб се предвижда разходите 

за здравеопазване да продължат да нарастват бързо. През 2016 г. изследователите 
откриха, че Америка харчи почти два пъти повече за здравеопазване в сравнение с 
други страни с високи доходи като Австралия.20 През 2017 г. общите разходи за 
здравеопазване в Америка възлизат на 3,5 трилиона долара или 17,9 процента от 
брутния вътрешен продукт на САЩ.21 

Може би прихода ви за дома е достатъчен само за покриване на месечните ви 
разходи за живот и това, с което сте диагностицирани, е натоварило вашите финанси. 
Сметнали сте кредитните си карти, за да платите за престоя в болницата, лекарствата и 
всички скенери, на които трябваше да се подложите, и сега сте затънали в дългове. 
Може би нямате здравна осигуровка, защото сте между две работни места и не можете 
да си го позволите. И сега, докато постоянната висока температура, от която страдате, 
ви тревожи, вие не сте ходили на лекар, тъй  като потенциалния разход от това да 
отидете ви тревожи още повече. 

Възлюбени, не се безпокойте от всички натрупани сметки. Господ не е само Йехова 
Рафа, Господ вашият изцелител, Той също е Йехова Ире, Господ вашият снабдител. 
Библията обещава, че Той „щедро ще снабди (изпълни до пълна степен) всяка ваша 
нужда според Неговото богатство в слава в Христос Исус“ (Филипяни 4:19 AMP). Моля 
се да сте толкова по-съзнателни за изобилието на Неговото неизчерпаемо снабдяване, 
отколкото за нуждите за вашите финанси. Никога не се чувствайте все едно трябва да 
се справите сами с натиска и да се грижите за всички медицински сметки, като 
същевременно гарантирате, че семейството ви има храна и дрехи на гърба си. Не се 
безпокойте, защото вашият небесен Баща знае, че се нуждаете от всички тези неща 
(Матей 6:32). Пуснете тревогите си и дръжте очите си върху Него. Той ще се погрижи 
за вас. 
 

НЯМА ЗНАЧЕНИЕ КОЛКО ДЪЛГО Е БИЛО 
 
Знаете ли, че Библията записва историята на една жена, която се оказа в сериозна 
финансова криза поради дългосрочното си здравословно състояние (Марк 5:25-34)? Тя 
страдаше от кръвоизлив или „течение на кръв“ и постоянно кървеше за един 
продължителен период. Не знаем какво е причинило състоянието й. Ненормалното й 
кървене може да е причинено от фиброиди, хипотиреоидизъм или дори рак на 
репродуктивния тракт. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ГОСПОД НЕ Е САМО ВАШИЯТ  
ИЗЦЕЛИТЕЛ; ТОЙ СЪЩО Е  

ВАШИЯТ СНАБДИТЕЛ.  
ТОЙ ЩЕ СЕ ПОГРИЖИ 

 
20 Ирен Папаниколас, Лиана Р. Уоски и Ашиш К. Джа, „Разходи за здравеопазване в Съединените щати и 
други страни с високи доходи“, списание на американската медицинска асоциация, 319, no. 10 (2018 г.): 
1024–39, https://doi.org/10.1001/jama.2018.1150.  
21 „Данни за националните разходи за здравеопазване: исторически“, Центрове за медицински и 
инвалидни услуги, достъп 7 януари, 2019 г., https://www.cms.gov/Research-Statistics-Data-and-
Systems/Statistics-Trends-and-Reports/NationalHealthExpendData/NationalHealthAccountsHistorical.html.  

 

А 

https://doi.org/10.1001/jama.2018.1150
https://www.cms.gov/Research-Statistics-Data-and-Systems/Statistics-Trends-and-Reports/NationalHealthExpendData/NationalHealthAccountsHistorical.html
https://www.cms.gov/Research-Statistics-Data-and-Systems/Statistics-Trends-and-Reports/NationalHealthExpendData/NationalHealthAccountsHistorical.html
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ЗА ВАС. 
 

------------------------------------------------------- 
 

Каквато и да е причината, знаем, че това беше едно ужасно състояние, което й 
причиняваше много агония в продължение на дванадесет дълги години. Знаем също, 
че тя е ходила при много различни лекари в опит да се излекува и е претърпяла много 
страдания от ръцете им. През годините тя похарчи всичко, което имаше, за да плати за 
леченията си, но не стана по-добре. Всъщност състоянието й се влоши. 

Докато четете това, може би можете да се идентифицирате със затрудненията на 
тази жена. Може би от години се борите с някакво заболяване и банковата ви сметка е 
напълно изчерпана заради преминаването през всички лечения, за които експертите 
са ви казали, че ще ви помогнат да се подобрите. Претърпели сте толкова много 
тестове, подложени сте на толкова много сонди и сте опитали толкова много 
„революционни лечения“, че сте загубили бройката. Но всеки път лечението се е 
проваляло и всичко, което ви остава, е неуправляем дълг и състояние, което се е 
влошило, въпреки най-добрите ви усилия. 

Може би е стигнало дотам, че ви е писнало да се опитвате и сте уморени да се 
надявате. Болестта е опустошила тялото ви и нямате нито воля, нито финанси, за да 
продължите да се борите. 

Ако това ви описва, моля, знайте, че неслучайно четете тези думи. Вярвам, че Господ 
е искал да прочетете това, защото Той ви обича. Не се предавайте. Дори ако сте ходили 
на специалист след специалист и сте пробвали различни лечения без резултат, все още 
има надежда! 
 

------------------------------------------------------- 
 

ДОРИ АКО СТЕ ХОДИЛИ НА  
СПЕЦИАЛИСТ  СЛЕД СПЕЦИАЛИСТ  

И СТЕ ПРОБВАЛИ РАЗЛИЧНИ 
ЛЕЧЕНИЯ БЕЗ РЕЗУЛТАТ,  ВСЕ  

ОЩЕ ИМА НАДЕЖДА. 
 

------------------------------------------------------- 
 

И ако смятате, че вече знаете всичко за историята на тази жена, моля, продължете 
да четете. Аз съм я изучавал и проповядвал много пъти и мислех, че я знам и отзад 
напред. Но Господ започна да ми изтъква една определена фраза отново и отново, 
докато не видях нещо, което никога досега не бях виждал. 

Наистина вярвам, че това, което искам да споделя с вас, ще ви помогне да получите 
своя пробив както в тялото, така и във финансите ви. Ето разказа на апостол Марк: 
 

Когато чу за Исус, тя дойде зад Него сред множеството и докосна дрехата 
Му. Защото си каза: „Ако мога само да докосна дрехите Му, ще оздравея“. 
Веднага кръвотечението й престана и тя усети в тялото си, че е изцелена от 
страданието. И Исус, веднага като разбра в Себе Си, че сила излезе от Него, 
се обърна към тълпата и каза: „Кой се докосна до дрехите Ми?“ Но 
учениците Му казаха: „Ти виждаш, че множеството Те притиска и казваш: 
„Кой Ме докосна?““ Но Той се огледа, за да види тази, която беше направила 
това. А жената, страхувайки се и треперейки, като знаеше какво се беше 
случило с нея, дойде и падна пред Него и Му каза цялата истина. И Той й 
каза: „Дъще, твоята вяра те изцели. Иди си с мир и бъди изцелена от 
страданието си“ (Марк 5:27-34). 
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Ако сте вярвали на Бог за изцеление, може би си мислите: Ако само можех да видя 
Исус със собствените си очи или да Го чуя със собствените си уши, тогава бих могъл 
да се изцеля. Апостол Лука записва, че „голямо множество се събра, за да чуят и да 
бъдат изцелени от Него от немощите им“ (Лука 5:15). Тези множества чуха Исус за себе 
си и бяха изцелени. Те чуха и бяха изцелени. 

Но разказът на апостол Марк за жената с кръвотечението не казва: „Когато чу Исус“. 
Той казва: „Когато чу за Исус“. 
Алилуя! Знаете ли какво означава това? 
Това означава, че можем да имаме същата вяра, която тази жена имаше само като чу 

за Исус. 
Ние можем да не виждаме или да чуваме Исус лично, както хората на планината на 

блаженствата или в синагогата в Капернаум. Но само като чуем за Исус, можем да 
получим същата вяра и изцелителен пробив, който жената получи – дори ако 
заболяванията са били в нашите тела от години и дори ако лекарите и скъпото лечение 
не са успели! 
 

ТОВА, КОЕТО СТЕ ЧУЛИ ЗА ИСУС ИМА ЗНАЧЕНИЕ 
 
Сега какво мислите, че жената чу за Исус, което беше толкова мощно? 

В продължение на дванадесет години тя кървеше. Според левитския закон тя беше 
„нечиста“. Който я докосне или дори докосне нещо, на което е седяла, също се счита за 
нечист (Левит 15:19-25). Това означава, че в продължение на дванадесет години тя е 
била отбягвана и отлъчена. В продължение на дванадесет години не й е било 
позволявано да докосва никого, за да не го оскверни. Можете ли да си представите, да 
живеете живот, в който всеки ден болезнено ви се напомня колко сте нечисти, колко 
сте мръсни и колко сте негодни? 

Но тогава тя чу нещо за Исус. 
Тя чу нещо, което предизвика надежда да изплува в измъченото й сърце и й даде 

вярата да повярва, че ще се оправи, просто като докосне Неговите дрехи. 
Тя чу нещо, което й даде дързост и решителност да притисне отслабеното си тяло 

през цяла тълпа, въпреки че левитският закон й забраняваше да докосва когото и да 
било. 

Най-вече тя чу нещо, което я накара да повярва, че въпреки факта, че е нечиста, тя 
може да получи изцеление. Това е, което искам да чуете днес за нашия Господ Исус. 

Въпреки факта, че сте нечисти, въпреки факта, че сте се провалили, въпреки факта, 
че в живота ви има грях, можете да получите изцеление! 

Не позволявайте на човешките традиции да ви държат далеч от любящия ви 
Спасител. Елате при Него точно такива, каквито сте. Не е нужно да правите нищо, за да 
се квалифицирате. Не е необходимо да се измивате, преди да можете да се приближите 
до Него. Не е нужно да копнеете за Неговото докосване от разстояние, като желаете да 
сте достатъчно добри или чисти. Елате при Него с всичките си грехове и с всичките си 
тежести – Той ще ви направи чисти. Същият Исус, Който даде Своето тяло за вашето 
изцеление, също даде и кръвта Си за вашето прощение. Просто елате при Него! 
 

ВИЕ СТЕ КВАЛИФИЦИРАНИ ЗА ВСЯКО БЛАГОСЛОВЕНИЕ 
 
Преди години, когато за първи път започнах да проповядвам, поучавах защо 
християните не са изцелени. Един от моите духовни герои тогава беше казал: „Няма 
нищо нередно в Бога и нищо нередно с Неговото Слово. Когато не приемате от Бога, 
има нещо, което не е наред с вас“. Така че и аз научих църквата си на това. Исках 
хората в моето събрание да са изцелени и цялостни и затова ги научих на списък от 
причини, поради които те не получават изцелението си, но този списък просто 
продължаваше да расте. 
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------------------------------------------------------- 
 

ЕЛАТЕ ПРИ НЕГО ТОЧНО  
КАКВИТО СТЕ. ТОЙ ЩЕ  
ВИ НАПРАВИ ЧИСТИ. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Един ден, когато  поучавах по този предмет наистина силно, чух гласа на Святия Дух 

вътре в мен да казва: „Спри да дисквалифицираш Моите хора!“ 
Стана ми тъжно, че Господ ми каза това и Му казах: „Но Господи, аз обичам Твоите 

хора. Искам да са добре“. 
И Господ каза: „Тогава спри да дисквалифицираш Моите хора“. 
Аз се противопоставих: „Но Господи, аз не ги дисквалифицирам. Опитвам се да ги 

квалифицирам за Твоето изцеление“. 
Когато казах това на Господа, очите ми се отвориха и се разкаях. 
Аз не мога да квалифицирам никого за изцеление и дори не трябва и да се опитвам. 

Бог вече ни е квалифицирал чрез кръвта на Сина Си. 
Нека да ви покажа какво казва Божието Слово: 

 
Благодарейки на Татко, Който ни е квалифицирал да бъдем участници в 
наследството на светиите в светлината. Той ни избави от силата на 
тъмнината и ни пресели в царството на Сина на Неговата любов, в Когото 
имаме изкупление чрез Неговата кръв, опрощаването на греховете. 
(Колосяни 1:12-14) 

 
Днес вие и аз можем да благодарим на Татко, Който ни е квалифицирал. Ние вече 

сме квалифицирани да участваме във всяко благословение. 
И не само това, Той вече ни е избавил от силата на тъмнината и ни е преселил в 

царството на Сина на Неговата любов. Не ви ли харесва как го казва Библията? Ние 
сега сме в царството на Сина на Неговата любов и това означава, че дяволът вече няма 
нищо, с което да ни държи. Той няма власт над нас. Той няма власт да ни ограбва от 
нашето здраве. 
 

------------------------------------------------------- 
 

БОГ ВЕЧЕ НИ Е КВАЛИФИЦИРАЛ  
ЧРЕЗ КРЪВТА НА СВОЯ СИН 
ДА УЧАСТВАМЕ ВЪВ ВСЯКО 

БЛАГОСЛОВЕНИЕ. 
 

------------------------------------------------------- 
 

Какъвто и грях да сте извършили, каквито и грешки да сте направили, спрете да се 
дисквалифицирате. Нищо, което можете да направите, не е толкова мощно, че да 
отмие завършеното дело на Христос.  

Може би не мислите, че заслужавате да бъдете изцелени. Може би смятате, че 
заслужавате тази болест в тялото си. В крайна сметка вие сте избрали да пълните 
тялото си с всичката тази нездравословна вредна храна с години. В крайна сметка не 
сте тренирали. В крайна сметка тази болест е резултат от вашите лоши решения. 

Казвам ли, че не трябва да се храните здравословно или да не се грижите за тялото 
си? Абсолютно не. Това, което казвам, е, че дори и да сте направили грешки, не е нужно 
да се дисквалифицирате. За това е благодатта – благодатта е за незаслужаващите! 
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------------------------------------------------------- 
 

БЛАГОДАТТА Е ЗА 
НЕЗАСЛУЖАВАЩИТЕ. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Няма нищо нередно в Бога, нищо нередно с Неговото Слово и определено нищо 

нередно с вас, защото Исус ефективно и перфектно е отстранил всичките ви грехове 
чрез кръвта Си. Сега приемете своето изцеление. 

Можете смело да заявите „Да“ и „Амин“ на всички Божии обещания в Христос (2 
Коринтяни 1:20). Той вече ви е квалифицирал безплатно да получите Неговото 
изцеление, Неговото снабдяване за вашите финансови нужди, Неговото благоволение, 
Неговата радост и Неговия мир. 
 

ИЗБАВЕНА ОТ ПРИСТРАСТЯВАНИЯ И ОТ ХЕПАТИТ „С“ 
 
Шърли от Тексас писа, за да сподели свидетелството си с моя екип и аз искам да 
споделя част от него тук, защото в естественото имало много неща в живота й, които 
биха я лишили от получаване на Божието изцеление, според това, което мнозина 
вярват. 

В продължение на десет години Шърли била пристрастена към наркотици и 
алкохол. В резултат на този начин на живот тя се заразила от хепатит „С“, сериозно и за 
съжаление тихо чернодробно заболяване, което е хронично и понякога фатално. 
Година по-късно, при друг тест, тя все още реагирала на вируса на хепатит „С“. 

Шърли сподели как, въпреки че Господ я е избавил от зависимостите й (и оттогава 
тя е трезва), тя чувства, че е отпаднала като християнка, дори когато се опитва да 
постигне най-доброто от себе си. Тя продължавала да чувства, че може да се моли 
повече, да чете Библията повече, да ходи на църква повече. 

Тогава тя ме чула да споделям евангелието и за святото причастие. По нейните 
думи, това вкарало „радикалната Божия благодат“ в нейната ситуация. Тя писа, за да 
ни каже какво се е случило: 
 

Започнах да слушам Джоузеф Принс и посещавах църквата Революция на 
благодатта в Далас. Започнах също да участвам в святото причастие у дома 
и да стоя върху завършеното дело на Исус, когато получавах причастието. 

По-късно отидох при специалист по инфекциозни заболявания, за да ми 
направят кръвна работа, за да разбера какъв генотип на хепатит „С“ имах, за 
да получа правилното лечение. Няколко седмици по-късно получих 
обаждане от лекаря, който каза, че има добри новини за мен: бях рядък 
индивид, защото бях развила антитела срещу вируса и сега бях 
имунизирана срещу него. Тя ми каза, че тялото ми се е преборило с вируса и 
нямам нужда от лечение. Слава на Исус! Цяла слава е за Него! Както е Исус, 
така съм и аз в този свят. Както Той няма хепатит „С“ в кръвта Си, така и аз! 

Това, което е толкова хубаво в това, е, че чувствах, че не бях прекарвала 
толкова време с Бог, колкото бих искала. Имах чувството, че съм отпаднала 
като християнка. Дори не бях ходила толкова на църква. Това е силно 
послание за мен – че няма нищо, което мога да направя, за да спечеля 
изцелението си или правилното стоене с Татко. Фактът, че през последната 
година се чувствах по-малко духовна, но все пак бях изцелена, е мощно 
свидетелство за радикалната благодат на нашия Господ Исус Христос. 

На всичкото отгоре през цялата година не съм се разболявала от 
настинка или нещо друго. Обикновено се разболявам поне три до четири 
пъти през зимните месеци. Всеки път, когато почувствах, че започвам да се 
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разболявам, заявявах завършеното дело на Исус над тялото си. На сутринта 
се събуждах изцелена и освежена! Слава на Бога! 

Благодаря ти много, пастор Принс, за невероятното послание за Божията 
благодат, което промени живота ми. Благодаря ти, че отвори очите ми за 
силата на завършеното дело на Исус и Неговата агапе любов към нас. 

 
Слава на Господа! Радвам се, че Шърли е свободна от хепатит „С“ и се наслаждава 

безплатно на Господната благодат и любов. 
В живота на Шърли е имало много области на неуспех, но това, което харесвам, е как 

Божията благодат я е избавила от десет години тежка зависимост и всяко желание да 
употребява наркотици и да пие не беше в състояние да се върне, докато тя 
продължаваше да слуша проповеди за Исус, получавайки дарът на правдата и 
участвайки в святото причастие за нейното изцеление. Наистина, Божията доброта ни 
води към покаяние. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ТОВА, КОЕТО  ЧУВАТЕ ЗА БОГ МОЖЕ  
ДА ОПРЕДЕЛИ РАЗЛИКАТА МЕЖДУ  

ЖИВОТА И СМЪРТТА. 
 

------------------------------------------------------- 
 

Ако Шърли беше чула, че трябва да оправи живота си, преди Бог да може да я 
изцели, мислите ли, че тя би получила изцелението си от хепатит „С“ или да преживее 
по-голямо здраве и защита в тялото си, отколкото досега? 

Това, което чувате за Бог, може да определи разликата между живота и смъртта. 
Чувате ли гласа на дисквалификация или гласа на благодатта, който ви квалифицира 
въз основа на кръста на Исус? 
 

ИСУС МОЖЕ И ИСКА ДА ВИ ИЗЦЕЛИ 
 
Видяхте как нашия Господ Исус изцели жената с кръвотечението. Искам да ви покажа 
как Исус изцели друг човек, който също беше дисквалифициран и считан за нечист 
според закона. Матей 8 се случва на планината на блаженствата веднага след като Исус 
проповядва проповедта на планината и започва така: 
 

Когато Той слезе от планината, големи множества Го последваха. И ето, 
един прокажен дойде и Му се поклони, като каза: „Господи, ако желаеш, 
можеш да ме очистиш“. Тогава Исус протегна ръката Си и го докосна, 
казвайки: „Искам; бъди очистен“. Веднага проказата му се очисти. (Матей 
8:1-3) 

 
Всеки път, когато трябва да пътувам до Израел със своите пастири, едно от 

любимите ми места за посещение е планината на благословенията. Преди няколко 
години се изкачихме до мястото, където Исус може да е седял, докато е проповядвал на 
множествата по-долу. Тогава, докато моите пастири си говореха, ги оставих там и 
тръгнах по пътека, за да прекарам известно време с Господа. Тогава разбрах, че 
пътеката води до Капернаум. 

Дълго време съм си представял как Исус слиза от планината към множеството. Но 
този ден разбрах, че евангелието на Матей записва, че когато Исус слезе от планината, 
„големи множества Го последваха“. Ако беше тръгнал надолу към множествата, 
нямаше да има смисъл да се казва, че Го „следват“. Много вероятно Той трябва да е 
вървял от другата страна на планината към Капернаум, за да могат множествата да Го 
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последват. Само един стих, след като Исус изцели човека с проказата, Библията ни 
казва, че Той е влязъл в Капернаум (Матей 8:5), така че вярвам, че именно на там се е 
запътил Исус, след като завърши Своята проповед. 

Както и да е, продължих да вървя по тази пътека, докато стигнах до огромна 
купчина скали отстрани и забелязах други плочи от камък, разпръснати наблизо. 
Изведнъж почувствах, че Господ ме спря и започна да ми дава вътрешно видение. 

Видях как човекът с проказа можеше да се скрие под тези скали, за да чуе Исус да 
проповядва, без да бъде видян от множеството. Ако беше видян, бивайки нечист 
заради проказата си, хората, отблъснати от неговото състояние, може би щяха да го 
замерят с камъни, за да го прогонят. 

Видях мъката на човека, който страдаше не само защото тялото му беше покрито с 
проказни язви и сурова, открита плът, но и защото беше принуден да се изолира и да 
бъде отрязан от близките си, за да не ги замърси или оскверни (Левит 13:45-46). 

Видях отчаянието на човека, който се хвърли пред Исус, като Му се покланяше, като 
каза: „Господи, ако желаеш, можеш да ме очистиш“. 

И видях красотата и величието на нашия Господ Исус, когато Той се наведе да 
докосне човека с проказа, вдигна го и произнесе: „Искам; бъди очистен“. 

В този момент Господ не просто възстанови здравето на човека, Той възстанови и 
неговото човешко положение. 

Не знам дали осъзнавате колко невероятно е, че Исус докосна човек с проказа. 
Според закона, когато чистият докосне нечистото, чистият става нечист. Нашият 
Господ Исус показваше, че под благодатта, когато чистият (Исус) докосне нечистото, 
нечистият става чист! Исус не се оскверни, като докосна проказата – Той я прогони. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ПОД БЛАГОДАТТА, КОГАТО ЧИСТИЯТ  
ДОКОСНЕ НЕЧИСТО, НЕЧИСТИЯТ  

СТАВА ЧИСТ! 
 

------------------------------------------------------- 
 

Въз основа на видяното в Духа аз работих с моя екип, за да подготвя видеоклип за 
изцелението на човека с проказата, за да можете и вие да го преживеете и аз включих 
URL адреса тук: JosephPrince.com/eat. Дори музиката, която ще чуете, когато гледате 
видеото, беше от небето. Аз изпях една спонтанна песен в Духа по време на една от 
нашите служби по средата на седмицата и решихме по-късно да използваме мелодията 
за видеото. Докато го гледате, усетете дълбочината на състраданието на нашия Господ 
и почувствайте Нежната Му любов към вас. Вижте, че Неговата святост е святост, към 
която можете да се приближите, и вижте Го да идва към вас, търсейки ви и вдигайки ви 
от вашата болка. 
 

СПРЕТЕ ДА СЕ ДИСКВАЛИФИЦИРАТЕ 
 
Има много хора, които вярват, че Бог има силата да изцелява. Но подобно на човека с 
проказата, те се съмняват, че Бог иска да използва Своята сила, за да изцели тях. Ако 
някога сте приели подобни съмнения относно Неговата готовност да ви изцели, нека 
завинаги да се установи в сърцето ви, когато чуете Исус да ви казва: „Искам, бъди 
очистен! Бъди изцелен!“ Вашите грехове и недостатъци не отблъскват Исус. Напротив, 
самите неща, за които вярвате, че ви дисквалифицират, ви квалифицират за Неговата 
спасителна благодат. Докато Му се покланяте и гледате отдалеч от дисквалификациите 
си, нека Той да ви докосне и да ви направи чисти. 
 

------------------------------------------------------- 
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ВИЖТЕ ИСУС ДА ИДВА ПРИ ВАС,  
ТЪРСЕЙКИ ВИ И ВДИГАЙКИ  

ВИ ОТ ВАШАТА БОЛКА. 
------------------------------------------------------- 

 
Изцелението е дар на благодатта. Не можете да спечелите изцеление с добрите си 

дела, както и вашите недостатъци не могат да ви направят да бъдете 
дисквалифицирани от това да го получите. Помислете само за всеки човек, когото Исус 
изцели. За големите множества, които бяха изцелени, не мислите ли, че е имало хора, 
които са имали грях и провали в живота си? Някой от онези, които Исус изцели, 
трябваше ли да направи нещо, за да заслужи или да се квалифицира за своето 
изцеление? 

Възлюбени, спрете да се дисквалифицирате. Няма значение как мислите, че сте се 
провалили, няма значение колкото мръсни и нечисти мислите, че сте, Бог ви обича. 
Точно както Той очисти човека с проказата и изцели жената с кръвотечението, Той 
може да ви изцели и много иска да го направи. Съгласно закона, вие ще бъдете 
дисквалифицирани. Но Исус дойде да изпълни всяка йота и всяка точица от закона 
(Матей 5:17-18), така че днес да можем свободно да получим доброто, което не 
заслужаваме. Нашият Господ Исус понесе нашите грехове, както и нашите болести на 
кръста. Когато Бог ви гледа, Той не вижда вашите грехове и провали. Ако сте приели 
Исус в сърцето си, вие сте ново създание в Христос (2 Коринтяни 5:17). Елате смело и 
получете помощ за всяка нужда (Евреи 4:16)! 

Моля се днес да сте чули за Исус, Който свободно освобождава благословения, 
снабдяване и изцеление с щедра ръка, която не задържа. Моля се да сте видели Исус, 
Който демонстрира Своята готовност да вземе вашите болести и нечистота и да ви даде 
в замяна Неговото божествено здраве и правда. 
 

КОЕ Е ПО-ДОБРО ОТ ТОВА ДА ИМАМЕ ИСУС ЛИЧНО  
 
Но може би все още имате съмнения относно изцелението си. 

Видяхте как Исус изцели жената от хронично, дългогодишно страдание и очисти 
човека от неизлечима болест. Може би си мислите: Да, но те срещнаха Исус лично. 
Ако можех просто да се срещна лично с Исус, можех да се изцеля. 

Приятели, имам толкова добри новини за вас. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ИСУС ДОЙДЕ ДА ИЗПЪЛНИ ВСЯКА  
ЙОТА И ВСЯКА ТОЧИЦА ОТ ЗАКОНА,  
ТАКА ЧЕ ДА МОЖЕМ СВОБОДНО ДА  

ПОЛУЧИМ ДОБРОТО, КОЕТО  
НЕ ЗАСЛУЖАВАМЕ.  

------------------------------------------------------- 
 

Сам нашия Господ Исус каза на учениците Си: „За ваша полза е да Си отида; защото 
ако не Си отида, Помощникът няма да дойде при вас; но ако замина, ще го изпратя при 
вас“ (Йоан 16:7). Когато Исус беше на земята, Той беше ограничен. Той можеше да бъде 
само на едно място в даден момент. Но сега, когато Той ни е изпратил Святия Дух, това 
е в наша полза! Той е напълно неограничен и може да каже това на вас и на мен: 
 

„Аз съм с вас винаги, дори до края на века“ (Матей 28:20). 
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Алилуя! Исус в момента е – в сегашното време – с вас и мен. Той не е далеч. Където 
и да сме и с каквито и обстоятелства да се сблъскаме, Той е с нас. Нашата част е да 
дойдем смело при Него, за да получим Неговата милост, Неговата благодат и Неговата 
помощ (Евреи 4:16). Не се дисквалифицирайте повече нито  позволявайте на някого да 
ви казва, че не заслужавате Неговия дар на изцеление. Елате смело при Него днес. 

Но това не е всичко. Забелязахте ли, че жената с кръвотечението беше изцелена, 
само докосвайки дрехите на Исус? Днес имате нещо много по-добро от дрехите Му. 
Трябва да участвате в тялото на Исус по осезаем и практичен начин. 
 

------------------------------------------------------- 
 

С КАКВИТО И ОБСТОЯТЕЛСТВА  
ДА СЕ СБЛЪСКАМЕ,  

ТОЙ Е С НАС.  
 

------------------------------------------------------- 
 

Какво искам да кажа с това? В нощта, когато нашия Господ Исус беше предаден, Той 
установи святото причастие. Той взе хляб и Библията ни казва това: 
 

Когато благодари, Той го разчупи и каза: „Вземете, яжте; това е Моето 
тяло, което е разчупено за вас; правете това за Мое възпоменание“. По 
същия начин Той взе и чашата след вечеря, като каза: „Тази чаша е новият 
завет в Моята кръв. Правете това, винаги когато я пиете, за Мое 
възпоменание“ (1 Коринтяни 11:24-25) 

 
Всеки път, когато участваме в святото причастие, ние участваме в собственото тяло на 
Исус и приемаме Неговата кръв. Ако дори Неговите дрехи съдържаха такава 
изцелителна сила, можете ли да си представите каква сила се съдържа в святото 
причастие? Има толкова много, което искам да споделя с вас за изцелителната сила на 
святото причастие, и нямам търпение да се гмурна по-нататък! 
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7. ОТКРОВЕНИЕТО НОСИ РЕЗУЛТАТИ 
 

ко сте чели тази книга от самото начало, моля се да сте започнали да виждате, че 
каквото и заболяване да имате вие или някой ваш любим, има надежда. 

Има надежда, защото не сте сами и не сте оставени сами – вие 
принадлежите на Бог, Който ви обича с толкова силна любов, че никога не бихте могли 
да разберете дължината, широчината, дълбочината и височината на Неговата 
превъзходна любов към вас. Това е любов, която превъзхожда знанието, любов, която е 
твърде велика, за да се разбере някога (Ефесяни 3:18-19). 

Има надежда, защото принадлежите на Бог, Който не можеше да ви остави да 
страдате от болест и скръб и изпрати Своя любим Син да понесе всичките ви болки и 
страдания върху Собственото Си тяло. 

Има надежда, защото принадлежите на Бог, Който ви е дал практичен начин, чрез 
който можете да имате достъп до Неговата изцелителна сила по всяко време. Можете 
да дойдете при Него свободно. Няма религиозни обръчи, през които да преминете, 
няма квалификации, които трябва да посрещнете. Той вече ви е квалифицирал и 
единственото, което трябва да направите, е да откликнете на поканата Му, когато взе 
хляба и каза: „Вземете, яжте; това е Моето тяло“, когато взе чашата и каза: „Пийте 
от нея, всички“ (Матей 26:26-27). 

Моля се да сте получили откровение за това какво да ядете, за да живеете живот, 
който е изпълнен с жизненост и да имате тяло, което е изпълнено с божествено здраве 
и сила. В тази и следващата глава искам да споделя с вас за това как да ядете 
Господната вечеря за живот и здраве. Може да ви се стори странно, че бих искал да 
пиша за това как да участваме в святото причастие. Не става ли въпрос само за ядене 
(дъвчене и преглъщане) и пиене, които не са точно умения, които трябва да се учат? 
Приятели, участието в причастието включва ядене и пиене. Но това е напълно 
различна от всяка друга диета, която може да сте опитвали. 

 
------------------------------------------------------- 

 
НЯМА РЕЛИГИОЗНИ ОБРЪЧИ,  
ПРЕЗ КОИТО ДА ПРЕМИНЕТЕ,  

ЗА ДА ИМАТЕ ДОСТЪП ДО  
НЕГОВАТА СИЛА.  

------------------------------------------------------- 
 

СВЯТОТО ПРИЧАСТИЕ НЕ СЕ ОТНАСЯ ЗА ПРАВИЛА И 
РИТУАЛИ  

 
Всеки план за диета и хранене има правила, които трябва да спазвате, за да видите 
резултати и пробиви. Независимо дали става дума за намаляване на въглехидрати, 
вземане на протеини, контрол на порциите или въздържане от определени храни в 
различни срокове, всяка диета има свой набор от позволени и непозволени неща. Ако 
искате да постигнете някакъв напредък, трябва да бъдете достатъчно дисциплинирани 
и да следвате всички принципи на диетата. Но ако вземете такава с твърде много 
„залъгващи дни“, ще има минимални или никакви резултати. Това, което искам да 
кажа е, че резултатите от всяка диета са изцяло зависими от вас. Дали вашата диета 
работи или не, зависи от падналото творение – от вашата дисциплина, силата на 
вашата воля и способността ви да поддържате и спазвате правилата. 

Когато става дума за святото причастие, то няма нищо общо с онова, което трябва да 
направите, а е свързано с това да имате откровение за това, което е направено за вас. 
Всеки път, когато четете Библията, помнете, че това не е просто исторически текст или 
запис на живота на нашия Господ Исус. Библията документира Неговата любов към 

А 
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вас! Моля се Святият Дух да ви даде очи да видите, че всичко, което Исус издържа 
беше за вас. Вие и вашата цялостност беше радостта, която беше поставена пред Него. 
Всяка жертва, която Той направи, беше за вас. Божественият пострада за вас, за да 
имате божествен живот, здраве и цялостност! 
 

УЧАСТВАНЕ ВЪВ ВЪЗПОМЕНАНИЕ 
 
Искам да ви покажа какво написа апостол Павел за святото причастие: 
 

Защото аз от Господа получих това, което ви и предадох: че Господ Исус в 
същата нощ, в която беше предаден, взе хляб; и като благодари, Той го 
разчупи и каза: „Вземете, яжте; това е Моето тяло, което е разчупено за 
вас; правете това за Мое възпоменание“. По същия начин Той взе и 
чашата след вечеря, като каза: „Тази чаша е новият завет в Моята кръв. 
Правете това, всеки път, когато я пиете, за Мое възпоменание“. Защото 
винаги когато ядете този хляб и пиете тази чаша, вие възвестявате смъртта 
на Господа, докато Той дойде“ (1 Коринтяни 11:23-26). 

 
------------------------------------------------------- 

 

СВЯТОТО ПРИЧАСТИЕ НЯМА НИЩО  
ОБЩО С ТОВА, КОЕТО ТРЯБВА  

ДА НАПРАВИТЕ, А Е СВЪРЗАНО 
С ТОВА ДА ИМАТЕ ОТКРОВЕНИЕ 
ЗА ТОВА, КОЕТО Е НАПРАВЕНО  

ЗА ВАС. 
 

------------------------------------------------------- 
 

Резултатите от диетите и упражненията идват от правилата, рутината и режима. 
Резултатите от святото причастие идват от взаимоотношение, откровение и разбиране 
на изкупителното дело на Христос. 

Причастието е за Неговата любов. Става дума за Неговата сила да ви изцели и 
избави от всяка болест и страдание. И затова нашият Господ Исус иска да участваме в 
святото причастие за Негово възпоменание. 

Когато еврейският народ използва думата възпоменание, това не е просто пасивно 
спомняне или сантиментално припомняне. Това е много по-силна дума, която има 
идеята за възстановяване, за преминаване през събитието отново. Става въпрос за 
възстановяване на всичко, през което Той е преминал, като виждате Неговото тяло 
разчупено, докато разчупвате хляба в ръцете си, и да виждате как кръвта Му се 
пролива за вас, докато пиете от чашата. Става въпрос за активното оценяване на кръста 
и да виждате колко мощен е Той за вас днес, тъй като си спомняте, че за вас пострада 
Царят на царете. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ПРИЧАСТИЕТО Е ЗА НЕГОВАТА ЛЮБОВ 
И ЗА НЕГОВАТА СИЛА ДА ВИ  

ИЗЦЕЛИ И ИЗБАВИ. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ФОКУСИРАЙТЕ СЕ НА КРЪСТА, А НЕ НА ВАШАТА БОЛЕСТ 
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Забелязахте ли, че нашият Господ Исус ни каза да участваме в святото причастие за 
Негово възпоменание, а не за възпоменание на нашите болести? Имаше време, когато 
много от израилтяните умираха от ухапвания от змии в пустинята и те извикаха към 
Мойсей да се помоли Господ да премахне змиите. Мога ли да ви покажа как Бог 
отговори на вика на израилтяните? 
 

Тогава ГОСПОД каза на Мойсей: „Направи си една огнена змия и я постави 
на един прът; и всеки, който е ухапан, когато я погледне, ще живее“ (Числа 
21:8). 

 
Божият отговор не беше да премахне змиите. Отговорът Му беше да инструктира 

Мойсей да направи реплика на самото нещо, което ги убиваше – змията – и да я 
постави на един прът, за да могат всички да я гледат. Библията продължава и ни казва 
какво се е случи след това: 
 

И така, Мойсей направи бронзова змия и я постави на един прът; и ако змия 
ухапеше някого, когато той погледнеше бронзовата змия, оставаше жив 
(Числа 21:9). 

 
Вълните от гадене, които ви обездвижват, са истински. Спазмите, които завземат 

тялото ви, са истински. Задухът, с който се борите, е реален. Болката, която се прорязва 
през главата ви с всяко движение, е истинска, точно както болезнените ухапвания от 
огнените змии бяха истински за израилтяните. Точно сега се моля всяка болка и всеки 
дискомфорт да бъдат премахнати от тялото ви в мощното име на Исус. Нашият Господ 
Исус нарече изцелението „хлябът на децата“ (Матей 15:26). Ако сте дете на Бог, 
изцелението ви принадлежи. 
 

------------------------------------------------------- 
 

АКО СТЕ ДЕТЕ НА БОГ, ИЗЦЕЛЕНИЕТО  
ВИ ПРИНАДЛЕЖИ. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Но приятели, вашето изцеление няма да дойде от това, като се съсредоточите върху 

състоянието си. Изцелението ви ще дойде, когато правите това, което правеха 
израилтяните – те отместиха поглед от раните си и погледнаха бронзовата змия, 
издигната на пръта. 

Сам нашия Господ Исус говори за тази бронзова змия, когато каза: „И както Мойсей 
издигна змията в пустинята, така и Човешкият Син трябва да бъде издигнат“ (Йоан 
3:14). Змията на пръта е картина на нашия Господ Исус, Който е издигнат на кръста, 
провесен между небето и земята. Той беше отхвърлен от човека и също беше отхвърлен 
от Бог. Собственият му Баща трябваше да се отвърне от Него, защото Той понасяше 
всичките ни грехове. 

Но това не е всичко. Това беше бронзова змия, защото бронзът в Библията говори за 
съд. Бог е свят и справедлив и Бог трябва да накаже греха. Бог обичаше вас и мен 
толкова много, че Той изпрати Исус да бъде наш заместник, да понесе нашето 
наказание и нашия съд. На кръста Исус беше наказан за всеки грях. Той понесе всяко 
последствие и всяко проклятие на греха, което вие и аз трябваше да преживеем, и това 
включва всяка болест и всяка немощ. 

Въпреки че много бяха убити от змии, всеки от израилтяните, които поглеждаха 
към бронзовата змия, оздравя. Еврейската дума, използвана за поглеждане в Числа 
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21:9, е набат, което означава да „гледам внимателно“.22 По същия начин, когато 
участвате в святото причастие, не участвайте със съзнанието за симптомите в тялото си. 
Участвайте в святото причастие за възпоменания на вашия Господ Исус, а не за 
възпоменание на вашата болка. Гледайте внимателно към Него и с очакването, че Той 
ще ви спаси и ще ви изцели. 

Вижте Го издигнат на кръста, осъден с вашата болест. Ако имате проблем с бъбрека 
си, вижте бъбрека на Исус, поразен от болестта ви на кръста. Ако имате изкривяване на 
гръбначния стълб, вижте гръбнака на Исус, поразен от това състояние на кръста. 
Когато видите тялото на Исус поразено от болестта ви, тя не може да остане във вас. 
Дори и да имате „крайна“ болест, от която са умрели други, погледнете към Него и 
приемете изцелението си! 

Всеки път, когато участвате в святото причастие, мога ли да ви насърча да не 
минавате набързо през него? Господ ви обича толкова много. Отделете малко време да 
се поклоните на Господа, докато не усетите Неговото присъствие. Отделете време да Го 
възвеличите, докато вашето съзнание за Неговата доброта и Неговата изцелителна 
сила е толкова по-голямо от чувствата на вашата немощ или от симптомите в тялото на 
вашия любими. Докато се покланяте на личността на нашия Господ Исус, вярвам, че 
ще получите всички ползи от делото, които идват с личността. Ето защо участваме във 
възпоменание на Него. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ВСЕКИ ПЪТ, КОГАТО УЧАСТВАТЕ   
В ПРИЧАСТИЕТО, ОТДЕЛЕТЕ  

ВРЕМЕ ДА СЕ ПОКЛОНИТЕ  
И ДА ВЪЗВЕЛИЧИТЕ 

ЛИЧНОСТТА НА  
ИСУС. 

 
------------------------------------------------------- 

 

ОТДЕЛЕНИ ЗА ЖИВОТ И ЗДРАВЕ 
 
Някои хора се смущават от думата свят, когато говорим за святото причастие. За тях, те 
усещат това като остаряло и може би дори неуместно. Но знаете ли, че да бъдеш „свят“ 
просто означава да бъдеш „отделен за Бога“23 и да бъдеш необикновен? Това говори за 
особения характер на причастието. Всеки път, когато участвате в святото причастие, 
вие позволявате на Господ да ви отдели от света и Му позволявате да има лично време 
на близост (интимност) и общение с вас! Погледнете какво направи Бог за 
израилтяните, когато язвите дойдоха върху египетската земя. Той заяви: 
 

„И в онзи ден ще отделя земята на Гесен, в която живеят Моите хора, да 
няма там рояци мухи, за да знаете, че аз съм ГОСПОД посред земята. Ще 
направя разлика между Моя народ и твоя народ“ (Изход 8:22-23). 

 
По същия начин, когато имате божествена представа за силата и значението на 

святото причастие, Самият Господ ви отделя и прави разлика между вас и хората от 

 
22 СтЗ: 5027, Джеймс Стронг, Библейски софтуер с новата изчерпателна номерация на Стронг и 
конкорданса с разширения гръцко-еврейски речник. Авторско право © 1994, 2003, 2006 Biblesoft, Inc. and 
International Bible Translators, Inc. 
23 НЗ: 40, Джоузеф Хенри Тайер, Гръцкия лексикон на Тайер (електронна база данни). Авторско право © 
2000, 2003, 2006 by Biblesoft, Inc. Всички права са запазени.  
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света. Това означава, че не сте като хората от света. Това означава, че може да е 
обичайно хората от света да хващат „обичайния грип“, или е обичайно за хората в 
определена епоха, демографски да изпитват определени симптоми или да развият 
определени заболявания. Но вие не е нужно да приемате никакви „обичайни“ 
неразположения, защото Бог ви е отделил, за да бъдете необикновени. 
 

------------------------------------------------------- 
 

НЕ ТРЯБВА ДА ПРИЕМАТЕ  
„ОБИЧАЙНИТЕ“ БОЛЕСТИ,  

ПОНЕЖЕ БОГ ВИ Е  
ОТДЕЛИЛ. 

 
------------------------------------------------------- 

 
В свят, който се разпада и умира от болести, Той е платил цената, за да сте 

необичайно здрави, цели и изцелени. Докато останалият свят може да отслабва с 
възрастта, Библията декларира, че „колкото са дните ви, толкова ще бъде и силата ви“ 
(Второзаконие 33:25) и че дори с напредване на възрастта можете да се върнете към 
дните на вашата младост (Йов 33:25). Моля се с това за вас сега: с увеличаване на дните 
ви, да се увеличава и силата ви и здравето ви, и Господ да ви върне дните на вашата 
младост и да направи плътта ви да бъде млада като на дете. Амин!  
 

ПРИЧАСТИЕТО СЕ ОСНОВАВА НА ОТКРОВЕНИЕ И 
ВЗАИМООТНОШЕНИЕ  

 
Има нещо за святото причастие, което трябва да знаете: просто приемането на 
елементите на святото причастие няма да даде резултати. 

Когато за пръв път започнах да уча нашата църква за причастието, някои от 
членовете на моята църква просто казаха на своите приятели, които бяха болни, да 
участват в причастието. Въпреки че разбирах техните намерения, просто 
преминаването през действията на яденето на хляба и пиенето на чашата, лишено от 
взаимоотношение с нашия любящ Спасител, не работи. 

Не можете просто да ядете елементите от суеверие или с нагласата просто да го 
„изпробвате“. Не можете просто да поставите елементи на причастие в ръцете на 
любимите си хора, които са болни и просто да им кажете да ядат. Както споменах и 
преди, няма нищо вълшебно в елементите на причастието. Ако нямате откровение за 
значението на причастието и нямате усещането на Неговата любов в сърцето си, 
святото причастие става празно. За разлика от диетите и фитнес плановете, които 
работят, ако спазвате предписаните правила, силата на святото причастие се основава 
на откровение за изкупителното дело на Христос и вяра в Неговото завършено дело. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ТОЙ ПЛАТИ ЦЕНАТА ЗА ВАС,  
ЗА ДА СТЕ НЕОБИЧАЙНО  

ЗДРАВИ, ЦЕЛИ И  
ИЗЦЕЛЕНИ.   

------------------------------------------------------- 
 

КАК ДА РАСТЕМ ВЪВ ВЯРА 
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Ако нямате откровение или нямате вяра, започнете да слушате и да гледате проповеди, 
пълни с Исус. Слушайте поучения или четете книги за святото причастие, които 
разкриват това, което Той е направил за вас. Библията ни казва, че „вярата идва от 
слушане, а слушането е от Божието слово“ (Римляни 10:17). Забелязахте ли, че не 
казва, че вярата идва от това „да сте чули“? Ако нямате вяра, можете да накарате вярата 
да „дойде“ чрез слушане и слушане. Затова продължавайте да слушате и не се 
задоволявайте с това просто да сте чули. 

Преводът на новата международна версия (NIV) на този стих също обяснява, че 
вярата идва, когато чуваме „словото за Христос“. Вярата не идва от това да чуете това, 
което трябва да направите, за да заслужите благословението си или как сте се 
провалили. Тя идва, като чуете всичко за Исус и Неговата непреодолима любов към 
вас. 
 

ПРИЧАСТИЕТО Е СВЪРЗАНО С БЛИЗКО (ИНТИМНО) 
ОБЩЕНИЕ  

 
Нека споделя с вас нещо, което се моля да накара сърцето ви да се изпълни с такава 
топлина, като виждате все повече и повече Исус. Самата дума причастие говори за 
взаимоотношението, което нашия Господ иска да има с нас. Апостол Павел пише: 
 

Чашата на благословението, която благославяме, не е ли общението в 
кръвта на Христос? Хлябът, който разчупваме, не е ли общението в 
Христовото тяло? Защото ние, макар и много, сме един хляб и едно тяло; 
защото всички ние участваме в този един хляб. Забележете Израел по плът: 
Онези, които ядат от жертвите, не участват ли в олтара? (1 Коринтяни 10:16-
18). 

 
Думата, използвана за общение в оригиналния гръцки език, е думата койнония, 

която означава „общение“.24 Тя също така има идея за близко (интимно) участие, като 
интимността, която съпругът и съпругата споделят, когато казват и правят неща, за 
които никой друг не е осведомен. Не е ли красиво това? Всеки път, когато участвате в 
причастието, това е време на интимност между вас и Господ. Това е време, което сте 
отделили, за да си спомняте за своя небесен Младоженец, Който ви е възлюбил 
толкова, че Той се е предал за вас (Ефесяни 5:25). Това е време, в което тичате към Него 
и се изгубвате в Неговото присъствие, и позволявате на Неговата съвършена любов да 
изгони всеки страх, който може да ви изяжда. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ВЯРАТА ИДВА, КОГАТО ЧУЕТЕ ВСИЧКО  
ЗА ИСУС И НЕГОВАТА НЕПРЕОДОЛИМА  

ЛЮБОВ КЪМ ВАС. 
------------------------------------------------------- 

 
Той знае тайните страхове на сърцето ви, докато вие гледате симптомите в тялото 

си. Той знае тежестта, която ви тежи, когато лекарите ви казват за дългосрочните 
усложнения, страничните ефекти и финансовите разходи, до които би довело това 
лечение. Бягайте към Него и хвърлете всичките си тревоги, всичките си притеснения и 
всичките си грижи към Него, защото Той се грижи за вас с най-дълбока обич и много 
внимателно бди над вас (1 Петрово 5:7 AMP). 

 
24 НЗ: 2842, Джоузеф Хенри Тайер, Гръцкия лексикон на Тайер. 4.НЗ: 4372, Джоузеф Хенри Тайер, 
Гръцкия лексикон на Тайер. 
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Когато отделяте време да общувате с Него и да Го помните чрез святото причастие, 
знаете ли какво се случва? Вие ставате „интимен участник“ в ползите от тялото и 
кръвта. Точно както тези, които ядат жертвите, стават „участници в олтара“ (1 
Коринтяни 10:18), когато ядете хляба и пиете чашата, вие ставате участник на всичко, 
което Исус, извърши на кръста. Когато пиете чашата, това е общение и участие в 
кръвта на Христос (1 Коринтяни 10:16 NASB). Когато вземате разчупения хляб, вие 
участвате в тялото на Христос, което беше разчупено за вас (1 Коринтяни 10:16 NIV). 
 

------------------------------------------------------- 

 
ПРИЧАСТИЕТО Е ВРЕМЕ НА  
ИНТИМНОСТ МЕЖДУ ВАС  

И ГОСПОД.  
------------------------------------------------------- 

 

ЯЖТЕ ПРЯСНО  
 
Когато Бог снабди манна за израилтяните в пустинята, Мойсей каза на хората: „Никой 
да не оставя нищо от нея до сутринта“ (Изход 16:19). Когато някои от тях не се 
вслушаха в думите на Мойсей и запазиха част от нея до следващата сутрин, тя червяса 
и се вмириса. Това ми напомня за закона, който децата на Израел трябваше да спазват, 
когато носеха примирителния принос за благодарност: „Месото от жертвата на 
примирителния му принос за благодарност да се изяде в същия ден, в който е 
принесено. Да не остане нищо от него до сутринта“ (Левит 7:15). 

Тези два стиха говорят за прясно участие и да не се оставя манната или месото от 
жертвата  да се превърнат в застояли. По същия начин винаги, когато участваме в 
святото причастие, нека помолим Господ за ново откровение за това, което Той е 
направил за нас на кръста. Нека никога не ставаме толкова фамилиарни със святото 
причастие, че да започнем да гледаме на него като нещо обичайно и обикновено. Ние 
държим разчупеното тяло на Божия Син и пием от пролятата Му кръв.  

Нека да споделя с вас още един мощен пасаж от Писанието, намиращ в Евреи 10: 
 

Следователно, братя, като имаме дръзновение да влезем в Пресвятото място 
чрез кръвта на Исус, по нов и жив път, който Той освети за нас, чрез 
завесата, тоест Неговата плът (Евреи 10:19-20). 

 
Чрез кръста нашият Господ Исус освети „нов и жив път“ за нас да се приближим до 

Бога не със страх и трепет, а с дръзновение. Той позволи Неговата плът да бъде 
разкъсана, за да можем ние днес да имаме свободен достъп до нашия любящ Баща. 
Искам да насоча вниманието ви към оригиналната гръцка дума, използвана за нов тук. 
Това е думата просфатос и означава „заклан току-що, прясно убит“.25 

Защо Святият Дух използва тази необичайна дума тук? Защото всеки път, когато 
участвате в святото причастие, Бог не иска да участвате така, сякаш възпоменавате 
историческо събитие, станало преди две хиляди години. Кръстът се издига над 
времето. Докато участвате в святото причастие за Негово възпоменание, вижте своя 
Господ Исус пред себе си, сякаш сте точно там на Голгота. Вижте вашия Господ Исус 
прясно убит, носещ всичките ви болести и носещ всичките ви болки. Не участвайте 
ритуално, а натискайте за ново откровение на Неговата любов, която беше 
демонстрирана на кръста. 
 

------------------------------------------------------- 
 

 
25 НЗ: 4372, Джоузеф Хенри Тайер, Гръцкия лексикон на Тайер. 
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КОГАТО ЯДЕТЕ ХЛЯБЪТ И ПИЕТЕ  
ЧАШАТА, ВИЕ СТАВАТЕ УЧАСТНИК  

НА ВСИЧКО, КОЕТО ИСУС ИЗВЪРШИ  
НА КРЪСТА. 

------------------------------------------------------- 
 

ИЗБАВЕНА ОТ ДЪЛБОКА ДЕПРЕСИЯ СЛЕД УЧАСТВАНЕ В 
ПРИЧАСТИЕТО  

 
Нека споделя с вас мощното свидетелство, което ми изпрати Кери от Кентъки. Бях 
докоснат, докато четох как Господ е служил на Кери толкова лично, показвайки й, че 
Неговото снабдяване на нейното изцеление е свежо всеки ден: 
 

Оставих един насилствен брак, който продължи дванадесет години, а децата 
ми живеят с бившия ми съпруг. Успявам да ги виждам само два пъти 
годишно, защото живея на дванадесет часа път. 

След последното ми посещение, за да видя децата си миналата година, 
изпаднах в дълбока депресия. Не можех да ставам от леглото и спях по 
двадесет часа на ден. Лекарствата не ми помогнаха. Отслабнах с петдесет и 
осем килограма за пет месеца, защото не можех да ям. 

Пастор Принс, слушах вашите проповеди за святото причастие, буквално 
по двадесет и четири часа в някои дни. Оставях ги да звучат, докато спях и 
слушах през няколкото часа, в които бях будна. 

Откровението, което получих за причастието, ми помогна да изляза от 
такъв дълбок мрак и депресия. Бог ми показа, докато стоях на опашка в Уол-
Март и чаках лекарствата ми, че ежедневният Му хляб е моето ежедневно 
изцеление – за днес, не за вчера или за утре, а за днес. Както и с манната, 
която падаше, ако израилтяните се опитаха да запазят за следващия ден, тя 
се разваляше. Всеки ден Бог снабдяваше нова манна. 

 
------------------------------------------------------- 

 
ВИЖТЕ ГОСПОД ИСУС, НОСЕЩ  

ВСИЧКИТЕ ВИ БОЛЕСТИ И  
ВСИЧКИТЕ ВИ БОЛКИ. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Бог ми каза, че е същото и с причастието. Че днес Той снабдява цялото 

ми изцеление чрез елементите на хляба и сока, простите неща, които 
представляват това, което Неговият Син направи за мен на кръста. И Той ми 
каза, че когато дойде утре, Той ще ми осигури нов хляб и ново изцеление за 
този ден. Затова започнах да приемам причастието всеки ден и особено, 
когато имах наистина мрачни моменти. 

И ето ме сега, без депресия. Бог възстанови надеждата в живота ми. По-
доброто разбиране на причастието ми даде надежда и ми показа, че без 
Исус надеждата е просто една празна дума. 

Цялата хвала е за Бог за откровението Му! И благодаря на хора като вас, 
които никога не се отклоняват от проповядването на истината Му.  

 
Слава на Господа! Радвам се с Кери, понеже тя ходи в свобода от депресията, която я 

е била вързала, и се моля каквато и диагноза да имате, вие също да държите очите си 
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на вашия Господ Исус и да получавате свежо снабдяване от Неговото изцеление всеки 
ден. 

Не обичате ли Исус? Не намирате ли такава увереност в това да знаете, че вашето 
здраве и вашето изцеление не се основават на правила относно това какво можете да 
ядете или какво ви е забранено да ядете, а се основават на интимно взаимоотношение с 
живия Спасител? Не се ли чувствате здраво установени, знаейки, че Той е направил 
всичко за вас и вашата част е просто да гледате към Него и да приемете завършеното 
Му дело чрез святото причастие? Имам толкова много повече, което искам да споделя с 
вас, което знам, че ще ви благослови и изпълни сърцето ви с вяра, за да получите от 
Него. 
 

------------------------------------------------------- 

 
НАШАТА ЧАСТ Е ПРОСТО ДА ГЛЕДАМЕ  

КЪМ НЕГО И ДА ПРИЕМЕМ  
ЗАВЪРШЕНОТО МУ  

ДЕЛО. 
 

------------------------------------------------------- 
 

Но преди да преминем към следващата глава, мога ли да ви насърча да направите 
малка пауза? 

Не бързайте с тази книга. Не минавайте през нея, само за да получите повече 
информация за това за какво се отнася святото причастие. Не позволявайте на тази 
книга да говори само на главата ви. Молитвата ми е да хванете откровение за Исус, 
което ще накара сърцето ви да гори във вас (Лука 24:32). 

Направете пауза и отделете време, за да се поклоните на Царя на царете и Господа 
на господарите. Отделете време да Му пеете с псалми, химни и духовни песни 
(Ефесяни 5:18-19). Докато Му се покланяте, Той ще освободи свежата Си сила над вас, 
за да ви изцели, да ви избави и да ви донесе победата. Алилуя. Слава на Господа за 
това, че Той е толкова добър, любовта Му е вечна! 
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8. НАПЪЛНО ПОКРИТИ, БЕЗ ИЗКЛЮЧЕНИЯ 
 

лагодаря ви, че останахте с мен до тук и ми дадохте привилегията да споделя с 
вас за Бог, Който ви обича толкова много, че даде Собствения Си Син, за да плати 
цената за вашето изцеление. Вече сигурно знаете много повече за святото 

причастие, отколкото някога преди. Може би сте научили и някои нови стихове от 
Библията, а може би сте намерили свидетелствата и историите в тази книга за 
вдъхновяващи. 

Но може би сте проучили документите на застрахователната си полица и 
осъзнавате, че съдържат списък с изключения и условия. Или може би дори не можете 
да получите застрахователно покритие поради вашите съществуващи условия и се 
чудите дали Божията изцелителна сила идва също със собствен набор от изключения. 
В края на краищата това, което Исус направи на кръста, се случи преди повече от две 
хиляди години, когато съвременни заболявания като Ебола и хипертония може да не 
са съществували. Дали святото причастие въпреки това се отнася за тях? 

В тази глава искам да ви уверя, че няма никакви изключения в завършеното дело на 
Христос. Нашият Господ Исус не остави нищо, когато понесе нашите болести на 
кръста. Покритието Му е всеобхватно и напълно изчерпателно и всяко заболяване е 
покрито! Моля ви, разберете, че аз напълно съм за това да получите необходимото 
застрахователно покритие за вас и вашите близки, както и аз за моето семейство. 
Независимо от това, моята вяра и увереност винаги ще бъдат закрепени към 
непоколебимата сила на Господ. 

Може би ви е трудно да повярвате, че Бог наистина е толкова добър. Не знам през 
какво сте минали. Може би сте били наранени от хората в църквата и това е оцветило 
вашето виждане за Бога. Може би чувствате, че всичко, което споделих с вас, просто ви 
се струва прекалено хубаво, за да е истина, и ви е трудно да повярвате, че Този Бог, за 
Който съм писал, би искал да изцели вас. 
 

------------------------------------------------------- 

 
ИСУС НЕ ОСТАВИ НИКАКВА БОЛЕСТ,  

КОГАТО ПОНЕСЕ НАШИТЕ  
БОЛЕСТИ НА КРЪСТА. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Или може би сте били разочаровани преди. Молили сте се толкова силно за пробив, 

но той не се е случил. Уповавали сте на Него или сте имали любим човек, който го е 
правил, но трагедията въпреки това се е случила. И сега не искате да вярвате, защото 
не смеете да вярвате. Смятате, че е по-добре да приемете диагнозата на лекаря, защото 
няма смисъл да се надявате. В крайна сметка медицинската наука вече е определила, 
че вашето заболяване е неизлечимо. Невъзможно за опериране. Неизлечимо. В 
последен стадий. В крайна сметка заболяването ви е много рядко. В края на краищата, 
вие сте живели с това заболяване толкова дълго. 

Приятели, самият факт, че четете тази книга ми казва, че Бог ви обича и Той не иска 
да се отказвате!  

С каквото и здравословно състояние или болест да сте вие или ваш любим днес, Бог 
може да го излекува. Дори ако сте получили много обезкуражаващо медицинско 
заключение и шансовете ви за възстановяване да са много слаби по естествен начин, аз 
се моля, докато днес се задълбочаваме в Божието Слово, да намерите надежда и сила. 
Не се отказвайте още. Продължавайте да вярвате. Каквото и да са казали медицинската 
наука или лекарите, името на Исус е по-високо и по-мощно от всяко заболяване, болест 
или немощ. Нищо не е твърде трудно за Господа (Еремия 32:27). 

Б 
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ИЗЦЕЛЕНИЕ ЗА ВСЯКА ЧАСТ ОТ ТЯЛОТО ВИ 
 
По-рано ви показах Божиите инструкции за това как да се участва в пасхалното агне и 
се моля Святият Дух да ви е дал прозрения, които да доведат разбирането ви за святото 
причастие на съвсем ново ниво. Но има още една мощна истина, която искам да 
подчертая тук: 
 

Тогава да ядат месото в онази нощ; изпечено на огън, с безквасен хляб и с 
горчиви билки, да го ядат. Не го яжте сурово, нито варено с вода, а изпечено 
на огън – главата му, с краката му и вътрешностите му (Изход 12:8-9). 
 

 
В Библията няма незначителни подробности. Защо Бог специално споменава, че 

агнето трябва да се пече на огън с главата, краката и вътрешностите му? Вярвам, че Той 
иска да видите, че Исус, вашето Пасхално Агне, понесе всяко заболяване във всяка част 
на тялото ви. Няма болест, нараняване или заболяване, които Той да не е понесъл в 
Собственото Си тяло на кръста. 

Израилтяните живееха под стресиращото, жестоко потисничество на своите 
господари и под ужаса на детеубийството. Може би някои от тях са страдали от след 
травматично стресово разстройство или са имали повтарящи се пристъпи на паника. 
Може би някои са имали хронична болка и физически увреждания от жестокото 
отношение на своите господари. Не е трудно да си представим как те също биха могли 
да се поддадат на огнища и епидемии като туберкулоза. Но независимо от 
заболяването, от което може да са страдали, вярвам, че са били изцелени, докато са яли 
печената глава, крака и вътрешности на агнето. 
 

------------------------------------------------------- 
 

НЯМА БОЛЕСТ, НАРАНЯВАНЕ  
ИЛИ ЗАБОЛЯВАНЕ, КОИТО  

ТОЙ ДА НЕ Е ПОНЕСЪЛ В  
СОБСТВЕНОТО СИ ТЯЛО  

НА КРЪСТА.  
------------------------------------------------------- 

 
По същия начин Бог иска вие и вашите близки да бъдете изцелени от всяко 

заболяване, което засяга някоя част от тялото ви. Ако вие или ваш любим има 
неврологично състояние като повтарящи се мигрени, енцефалит, менингит, дименсия 
или страдате от последиците от инсулт, вижте мозъка на вашия Спасител, засегнат от 
състоянието на кръста, докато участвате в Господната вечеря. Размишлявайте за това 
как Той взе върху Себе Си тези немощи, за да можете вие да имате съвършена свобода 
от тях (Матей 8:17). 

 

МАЙКА ОСВОБОДЕНА ОТ АЛЦХАЙМЕР СЛЕД УЧАСТВАНЕ 
В ПРИЧАСТИЕТО  

 
В глава 5 споделих с вас как Маркус е излекуван от болестта на Алцхаймер. Нека ви 
споделя още едно мощно свидетелство за изцеление от болестта на Алцхаймер, което 
ми изпрати Паула от Тексас: 
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Майка ми беше опустошена от болестта на Алцхаймер. Беше изтощена до 
степен, че не разпознаваше членовете на семейството си. Баща ми ми каза, 
че дори започнала понякога да се чуди кой е той. 

 
------------------------------------------------------- 

 

БОГ ИСКА ДА БЪДЕТЕ ИЗЦЕЛЕНИ  
ОТ ВСЯКО ЗАБОЛЯВАНЕ, КОЕТО  

ВЛИЯЕ НА ВСЯКА ЧАСТ  
ОТ ТЯЛОТО ВИ.  

------------------------------------------------------- 
 

Родителите ми живеят с мен, така че можех да виждам всекидневните 
борби и трудности. Това беше едно нещастно съществуване както за нея, 
така и за онези от нас, които се опитваха да се грижат за нея. Имаше 
моменти, в които просто ми липсваше майка ми и ми се искаше да я видя  
отново здрава. 

Тогава един ден сестра ми сподели с мен едно прославящо свидетелство, 
след като следваше вашето поучение за святото причастие, така че аз 
веднага започнах да участвам в причастието с майка ми. 

Майка ми си легна на третата вечер след приемане на причастието и на 
следващия ден се събуди, изглеждайки с десет години по-млада. Всички 
неща, които беше забравила как да ги прави, тя ги прави отново. Сега тя си 
спомня кои сме всички. Тя спря да се повтаря, нещо, което правеше от 
изгрев до залез и е пълна радост да бъдеш наоколо сега. Исус изцели ума й и 
я освободи! 

Слава на Исус за завършеното Му дело на кръста. Все още се радваме, че 
тя се върна. Аз я попитах за нейното преживяване и най-доброто, което тя 
можеше да опише, беше, че е била изгубена и хваната в капан, но всичко 
това вече е приключило. 

Толкова съм щастлива за майка ми и семейството ни. Пиша, за да може 
другите да имат надежда посред това, което изглежда като болест, която не 
предлага надежда за възстановяване. Нищо не е твърде голямо за 
завършеното дело на Христос Исус и Го възхвалявам за това. Сега моята 
майка ме попита дали ще участваме в причастието, така че аз участвам в 
него всеки ден с нея. 

Благодаря ви, пастор Принс, за вашето поучение за завършеното дело на 
Христос Исус. То освободи майка ми! 

 
За Бог да бъде цялата слава и цялата хвала! С напредването на годините не 

приемайте лъжата, че ще ставате по-забравливи. Когато псалмистът написа, че Бог 
„възстановява душата ми“ (Псалм 23:3), той използва думата нефеш за душата. 
Нефеш включва живота ви, емоциите ви, а също и ума ви.26 Дори и да сте преживели 
някакво израждане в тази област, Господ може да направи възстановяване. И когато 
Господ възстановява, Неговото възстановяване винаги е по-голямо от оригинала по 
качество. 
 

------------------------------------------------------- 
 

БОЖИЕТО ВЪЗСТАНОВЯВАНЕ  

 
26 СтЗ: 5315, Джоузеф Хенри Тайер, Франсис Браун, Самуел Ролс Драйвер и Чарлз Аугустус Бригс, Онлайн 
версията на библейския гръцки лексикон на Тайер и Еврейския лексикон на Браун Драйвер и Бригс. 
Авторско право © 1993, Библейско общество Woodside, Онтарио, Канада. Лицензиран от института за 
изследвания на творението. 
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ВИНАГИ Е ПО-ВЕЛИКО ОТ  
ОРИГИНАЛЪТ.  

 
------------------------------------------------------- 

 
Светът казва, че с напредването на дните ви и възрастта ви, силата ви намалява. Но 

Словото заявява: „Колкото са дните ви, толкова ще бъде и силата ви“ (Второзаконие 
33:25). На кое известие ще вярвате? Продължавайте да участвате в Господната вечеря и 
гледайте на себе си като участващи в ума на Христос. Декларирам, че умът ви става все 
по-здрав и по-здрав в името на Исус! 
 

ИЗКУПЕНИ ОТ СТРЕС И ОТ СЪСТОЯНИЯ СВЪРЗАНИ СЪС 
СТРЕС  

 
Преди Исус да премине през бичуването за нашите болести, Библията ни казва, че Той 
беше подложен под такъв натиск в Гетсиманската градина, че „потта Му стана като 
големи капки кръв, падащи на земята“ (Лука 22:44). Медицинската наука ще ви каже, 
че има едно рядко състояние, наречено хематидроза, при което човек под силен стрес 
всъщност се поти с кръв.27 Вярвам, че това е, което се случи с Исус. Той се потеше с 
големи капки кръв от челото си. 

Това е важно поради това, което се случи в една друга градина, Едемската градина. 
Библията ни казва, че в тази градина Адам, първият човек, съгреши и Бог му каза това: 
 

„Проклета е земята заради теб; чрез мъчителен труд ще ядеш храна от нея 
през всичките дни на живота си. Тя ще ти ражда тръни и бодили, и ти ще 
ядеш растенията от полето. С потта на челото си ще ядеш храната си“ 
(Битие 3:17-19 NIV). 

 
Поради греха на Адам земята беше прокълната, което доведе до това, че Адам 

трябваше да се труди и да се поти, за да може да произвежда храна. С други думи, 
работата стана стресираща за човека. Но когато потта на Исус се смеси с Неговата 
изкупителна кръв, Той ни избави от проклятието на стреса. 

Тръните също са картина на грижите на този свят. Когато Исус обясни притчата за 
сеяча, Той посочи тръните като „грижите на този свят и измамата на богатството“ 
(Матей 13:22). Не е чудно, че Исус позволи трънен венец да се набие на главата Му. 
Следващия път, когато участвате в святото причастие, не бързайте да минавате през 
него. Вижте вашия Господ Исус, прободен не само от пироните, но и от тръните. 
 

------------------------------------------------------- 
 

КОГАТО ПОТТА НА ИСУС СЕ СМЕСИ  
С НЕГОВАТА ИЗКУПИТЕЛНА  

КРЪВ, ТОЙ НИ ИЗБАВИ  
ОТ ПРОКЛЯТИЕТО  

НА СТРЕСА.  
 

------------------------------------------------------- 
 

Всичко това беше за вас. Всичко това беше за вашата свобода. Децата на Израел бяха 
освободени от физически вериги и окови. Днес заявявам за вас в името на Исус, че сте 
освободени от веригите на стрес и всяко предизвикано от стрес състояние. 

 
27 „Какво е хематидроза?“ WebMD, последно прегледано на 15 февруари, 2018 г., https://www.webmd.com/a-
to-z-guides/hematidrosis-hematohidrosis#1. 
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Стресът може да причини сърдечно-съдови заболявания, хранителни разстройства, 
менструални проблеми, сексуални дисфункции, стомашно-чревни проблеми, както и 
проблеми с кожата и косата. Ако днес сте изправени пред предизвикателства в някоя 
от тези области, Неговата кръв ви е изкупила и Неговата кръв ви е спасила. Ходете в 
пълнотата на всичко, за което Той умря, за да ви даде. 
 

ИЗЦЕЛЕНИЕ ОТ ЗАБОЛЯВАНЕ В ОЧИТЕ, НОСА, 
ГЪРЛОТО, УШИТЕ И УСТАТА  

 
Не забравяйте, че очите, носът, гърлото, ушите и устата ви са разположени в главата 
ви. Ако имате заболяване в някоя от тези области, вижте засегнатия орган в тялото на 
Исус на кръста. Например, ако сте били диагностицирани с очни заболявания като 
глаукома, катаракта или очна хипертония, вижте очите на Исус, поразени от тези 
заболявания, докато Той висеше на кръста, и приемете Неговите съвършени и здрави 
очи. 
 

ИЗЦЕЛЕНИЕ ЗА КРАЙНИЦИТЕ ВИ 
 
Имате ли страдание, което да ви прави слаби в краката или да влияе на вашата 
подвижност? Независимо дали болката или заболяването се дължи на злополука, 
израждане или нараняване, Бог иска да ви освободи от това. 

Докато участвате в Господната вечеря, вижте се как ядете печените крака на Агнето 
и получавате сила. Вижте как Исус взема всяко заболяване на мускул, коляно или 
глезен за вас, и вижте краката Му, приковани към кръста, за да могат вашите да 
отидат, където искате. 
 

ИЗЦЕЛЕНИЕ ЗА ВЪТРЕШНИ ОРГАНИ 
 
Бог също каза на израилтяните да се хранят с печените вътрешности на агнето. Вече 
сигурно знаете защо – за да могат техните вътрешности да са напълно здрави. 

Вътрешностите се отнасят до всички ваши вътрешни органи и това включва 
стомаха, червата, сърцето, бъбреците, черния дроб, простатата и репродуктивните 
органи. Каквото и заболяване да имате, независимо дали е синдром на раздразненото 
черво, язва на стомаха, цироза, хронична болест на долните дихателни пътища или 
пневмония, вижте Исус на кръста, поразен от болестта ви, и приемете Неговото 
съвършено здраве в тези области. 
 

ИЗЦЕЛЕНИЕ ЗА ВСЯКО СТРАДАНИЕ 
 
Каквото и страдание да имате в която и да е част от тялото ви, искам да знаете, че всяко 
заболяване беше понесено от Исус на кръста. Въпреки че Бог специално инструктира 
израилтяните да ядат главата на агнето с краката и вътрешностите, цялото агне беше 
изпечено. Това означава, че без значение с каква болест се борите днес, Исус я е взел 
върху Себе Си. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ВИЖТЕ ИСУС НА КРЪСТА, ПОРАЗЕН  
ОТ БОЛЕСТТА ВИ И ПРИЕМЕТЕ  

НЕГОВОТО СЪВЪРШЕНО  
ЗДРАВЕ. 

 
------------------------------------------------------- 
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Вашата част е да продължавате да участвате в канала на божественото здраве, който 

Той ви е дал, докато не видите проявлението на вашата победа. Вашата част е да 
вдигнете ръцете си към Него и да кажете: „Господи Исусе, аз приемам Твоето 
изцеление. Чрез камшичните удари, които паднаха върху Теб, всяка част от тялото ми 
– всяка клетка, всеки орган – е изцелен и функционира с максимална ефективност. 
Благодаря Ти, Исусе, за изцелението Ти“. 
 

ИЗКУПЕНИ ОТ ПРОКЛЯТИЕТО НА ЗАКОНА 
 
Моля се да сте получили бегло зърване на абсолютното съвършенство на завършеното 
Му дело на кръста и колко ви обича Той, за да понесе всяка възможна болест върху 
Собственото Си тяло, така че вие няма нужда да страдате от тях. 

Но не съм свършил да ви показвам как можете да се обърнете към кръста за всяко 
медицинско предизвикателство и заболяване. Библията ни казва, че нашият Господ 
Исус ни е изкупил от всяко проклятие на закона, за да може благословението на 
Авраам да дойде върху нас: 

 
Христос ни изкупи от проклятието на закона, като стана проклятие за нас 
(защото е писано: „Проклет всеки, който виси на дърво“), за да може 
благословението на Авраам да дойде върху езичниците в Христос Исус, за да 
получим обещанието на Духа чрез вяра. (Галатяни 3:13-14) 

 
Второзаконие 28 има много дълъг и подробен списък с проклятия. Попитах Господа 

защо е отделил толкова време да изясни подробностите за проклятията и Той ми 
показа, че е, за да може след като Исус умря на кръста, да разберем от какво ни е 
изкупил. След като видях това, четенето за проклятията се превърна в благословение 
за мен, защото ми напомня, че сме били изкупени от всяко едно от проклятията. 

Не би било възможно да преминем през всички проклятия, но искам да се 
съсредоточа върху проклятията, които обхващат болестите и страданията. Нека ви 
покажа точно от какво е изкупил Исус за вас и мен: 
 

• Изтощение (заболявания, които водят до изчерпване на белите дробове), треска и 
възпаления (Второзаконие 28:22) 

• Циреи, тумори, скорбут, „сърбежът, от който не можете да се излекувате“ 
(Второзаконие 28:27 NLT) 

• Лудост, слепота и паника (Второзаконие 28:28 NLT) 

• Тежки циреи, които не могат да се излекуват (Второзаконие 28:35) 

• Големи и продължителни язви и сериозни и продължителни заболявания 
(Второзаконие 28:59) 

 
Еха. Не се ли радвате, че Христос ви е изкупил от проклятието на закона? Той ви е 

изкупил от всички болести и страдания, споменати във Второзаконие 28. И ако 
смятате, че вашето конкретно заболяване не е напълно покрито, Библията продължава 
и споменава „всички болести на Египет“ (Второзаконие 28:60). Египет е картина на 
света. Като Божии хора, не трябва да се страхуваме от болестите, от които страда 
светът, защото Той ни е извел от света и сега може да сме в света, но не сме от този 
свят (Йоан 17:11, 14).  

Не само това. 
Тя също така включва „всяка болест и всяка язва, които не са записани в тази книга 

на закона“ (Второзаконие 28:61). 
Алелуя! Можете ли да видите, че всяка болест и всяко заболяване са част от 

проклятието на закона и че Христос ни е изкупил от всяко проклятие? Бог иска да 
бъдете толкова благословени в здравето си, че точно както постави всичките ви грехове 
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върху тялото на Исус, Той постави и всичките ви болести върху тялото на Исус. Бог ви 
обича толкова, че позволи Собствения Му Син да стане проклятие, за да можете вие да 
бъдете откупени от проклятието на закона. 

Това не означава, че врагът няма да се опита да наложи симптомите на проклятието 
в живота ви. Но всеки път, когато врагът се опита да предизвика симптом на 
проклятието, можете да го отхвърлите. Откажете да го приемете. Вече сте изкупени от 
този симптом в името на Исус! 
 

БОГ МОЖЕ ДА НАПРАВИ ПЪТ 
 
Може да не разбирам напълно обстоятелствата, през които минавате, или дълбините 
на вашето отчаяние, докато гледате как любимия ви се бори да остане жив. Това, което 
знам, е следното: Бог ви обича повече, отколкото някога можете да схванете, и Той 
може да направи път, дори когато изглежда, че няма път. 

Изход 14 записва как израилтяните смятаха, че са обречени, когато могъщата 
египетска армия ги затвори. Изглеждаше, че смъртта е неизбежна. Или щяха да бъдат 
заклани от египтяните или да загинат във водния гроб на Червено море. Но искам да 
видите какво им каза Мойсей: 
 

И Мойсей каза на народа: „Не се страхувайте. Стойте тихо и вижте 
спасението на ГОСПОДА, което Той ще извърши за вас днес. Защото 
египтяните, които виждате днес, няма да ги видите повече. ГОСПОД ще 
се бие за вас, а вие ще останете мирни“ (Изход 14:13-14). 

 
Тогава Бог раздели морето и израилтяните „вървяха по сухо сред морето“ (Изход 

14:29). Но Бог не спря дотук. Бог накара морето да се върне в пълната си дълбочина, 
докато страшните сили на фараона все още преследваха, и аз обичам как Библията 
изрича това: „Не остана нито един от тях“ (Изход 14:28). 
 

------------------------------------------------------- 
 

КОГАТО ВРАГЪТ СЕ ОПИТВА 
ДА ДОНЕСЕ СИМПТОМ НА  

ПРОКЛЯТИЕТО, ОТКАЖЕТЕ  
ДА ГО ПРИЕМЕТЕ. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Възлюбени, вие или ваш любим може да се сблъсквате с плашеща и на пръв поглед 

невъзможна медицинска ситуация. Цялото ви безпокойство и сълзи не могат да 
променят ситуацията ви, но има Един, Който може. Не се страхувайте. Стойте тихо и 
вижте спасението на Господа. Той ще се бие за вас. Той ще надвие враговете ви заради 
вас. Не продължавайте да питайте защо имате болестта. Не приемайте болестта нито 
вярвайте на лъжата, че заслужавате да се разболеете заради грешката, която сте 
направили. Господ Исус вече е платил цената за вашата цялост. Просто сложете ръката 
си в Неговата и Го оставете да ви води през вашата ситуация. 

Той ще ви направи да ходите по суша посред морето. Отрицателните известия, 
медицинската статистика и симптомите, които виждате, могат да изричат неизбежна 
ситуация, но Той ще направи път, който ще смае всички около вас. Червеното море, в 
което смятате, че ще се удавите, вместо това ще стане място за погребване на враговете 
ви. Може да ги виждате днес, но вече няма да виждате тези потискащи симптоми!  
 

------------------------------------------------------- 
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СТОЙТЕ ТИХО И ВИЖТЕ  
СПАСЕНИЕТО НА ГОСПОДА.  

ТОЙ ЩЕ СЕ БИЕ ЗА ВАС. 
 

------------------------------------------------------- 
 

Виждам, че главоболието ви от мигрена си отива. Възпалението в ставите ви 
изчезва. Парализиращата умора си отива. Негативното известие за вашето неродено 
бебе си отива. Кръвта в урината ви си отива. Не остава нито едно от тях! 

Дори когато експертите са казали, че ви остават само месеци или дори дни да 
живеете, Бог може да направи път. В лицето на смъртта издигнете елементите на 
святото причастие и обявете, че Неговата кръв ви дава живот. Неговата кръв ви дава 
прошка на греховете. Дори лекарите да са опитвали всичко, което знаят и вашият 
любим все още не отговаря, Господ може да направи път. Дори ако сте били роб на 
безкрайните кръгове на лечение и лекарства толкова дълго, колкото можете да си 
спомните, Той може да направи път! 
 

ИЗЦЕЛЕН ОТ БОЛЕСТТА НА МЕНИЕР 
 
Един от моите водачи сподели с мен как лекарите му поставили диагноза за болестта 
на Мениер, когато изведнъж претърпял пристъпи на силен световъртеж, което го 
направило напълно недееспособен с часове. Той не знаел какво ги е задействало, но 
всеки път, когато се появявал пристъп на световъртеж, вълни от гадене го завладявали 
и той повръщал неконтролируемо. Той също изпитвал редовно симптоми на шум в 
ушите, при който всеки звук около него се увеличавал или изкривявал и той не можел 
да чува какво му казват хората. 

Излишно е да казвам, че за него това било ужасяващо, защото атаките били 
внезапни и непредсказуеми и можели да се случат, докато шофира. Лекарите му 
казали, че заболяването му е генетично, тъй като няколко години по-рано майка му 
също е била диагностицирана с болестта на Мениер. Било му казано, че макар да могат 
да предпишат лекарства за овладяване на симптомите, за неговото състояние няма лек. 
Предупредили го, че всъщност симптомите вероятно ще се влошат още повече. 

Междувременно всеки път, когато претърпявал атака, той се превивал върху 
тоалетната чиния, гадейки му се и повръщайки, докато не се изтощавал. Имал 
чувството, че е хванат в капан във разпенените води на силна буря, от която не можел 
да избяга. 

Тогава един ден, докато прекарвал време в Божието Слово, Господ го повел към този 
пасаж: 
 

„Ето, всички, които са разгневени против теб, ще бъдат посрамени и 
опозорени; те ще бъдат като нищо и ония, които се борят с теб, ще загинат. 
Ще ги търсиш и няма да ги намериш – онези, които се бориха с теб. Тези, 
които воюват срещу теб, ще бъдат като нищо, като несъществуващо 
нещо. Защото аз, ГОСПОД, твоят Бог, ще държа дясната ти ръка, като ти 
казвам: „Не бой се, Аз ще ти помогна““ (Исая 41:11-13). 

 
Той каза: „Когато Бог ми даде това слово, аз продължих да размишлявам върху него 

и го поддържах в духа си. Думите „ще бъде като несъществуващо нещо“ продължаваха 
да ми изскачат и знаех, че го имам. Бях изцелен“. 

Той не видял пълното проявление на изцелението си веднага, но имал вяра, че вече 
е изцелен заради словото, което е получил. Вярата е същността на нещата, за които се 
надяваме, „доказателство за неща, които не се виждат“ (Евреи 11:1). Така че още преди 
да е видял реалността, той е знаел, че е изцелен. 
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Той продължил редовно да участва святото причастие, но вече не го правел от 
чувство на страх, че симптомите ще стават все по-изтощителни. Вместо това той 
участвал, знаейки, че вече е изцелен и след известно време той „спрял да изпитва 
симптомите напълно“. Сега, когато пиша това, той е напълно свободен от симптомите в 
продължение на повече от една година. Цяла слава е за нашия прекрасен Спасител! 

Какъв мощен пасаж, върху който да размишлявате, ако днес сте изправени пред 
враговете на болестта и страданието. Това не ви ли напомня за това, което Господ 
направи за израилтяните, когато раздели Червено море за тях, въпреки че 
изглеждаше, че всичко е изгубено? Господ не се респектира от хората. Поставете 
упованието си в Него. Той може да направи път, когато изглежда, че няма път. Ако Той 
го направи за израилтяните и го направи за един брат в моята църква, Той може да го 
направи и за вас. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ТОЙ МОЖЕ ДА НАПРАВИ ПЪТ,  
КОГАТО ИЗГЛЕЖДА ЧЕ  

НЯМА ПЪТ. 
 

------------------------------------------------------- 
 

БОЖИЕТО СЛОВО НОСИ ЖИВОТ И ИЗЦЕЛЕНИЕ ЗА 
ЦЯЛОТО ВИ ТЯЛО 

 
В свидетелството, което току-що прочетохме, харесва ми това, че дори преди братът да 
спре да изпитва симптоми в тялото си, той имал вяра, че вече е изцелен заради 
словото, което е получил. Сигурен съм, че не винаги е било лесно да вярва, че е 
изцелен, особено по време, когато е повръщал неконтролируемо. Но той водел всяка 
битка на страх и неверие, въоръжен с този стих от Господа, и това е, което искам да ви 
насърча да направите и вие. Намерете обещания от Господа за вас в Писанията и се 
дръжте за тях. 
 

КАКТО Е ИСУС, ТАКА СТЕ И ВИЕ В ТОЗИ СВЯТ 
 
Получих много други свидетелства за изцеление, при които скъпоценни хора са били 
изцелени, когато са се вкопчили в конкретни обещания в Неговото Слово за тях. Преди 
няколко години проповядвах върху 1 Йоан 4:17, където се казва: „Както е Той, така сме 
и ние в този свят“. Нашият Господ Исус понесе нашите грехове и болести в собственото 
Си тяло на кръста, и Той възкръсна от гробът без тях. Това означава, че както Исус е 
без никаква болест и както Той е в пълно божествено здраве, така сме ние и в този свят. 
Както Той е увенчан със слава и чест, така сме и ние в този свят. 

В църквата ми имаше една дама, която чула моето послание. Същата седмица 
трябвало да ходи на мамография. Когато медицинският доклад се върнал, той показал, 
че има бучка в гърдата й. Лекарите й били загрижени и й казали да се върне вечерта, за 
да могат да вземат някои проби от нея, за да направят биопсия. 

Знаете ли какво направила тя? 
Тя написала в своя медицински доклад: „Както е Исус, така съм и аз в този свят. 

Господи Исусе, Ти имаш ли бучки в гърдите си?“ 
Видях нейния доклад за себе си с тези думи, написани в горната му част. И след това 

тя се помолила: „Господи, както Си Ти, а Ти Си свободен от бучки, така съм и аз в този 
свят“. Това е всичко. Това било просто една обикновена молитва. 

Когато се върнала същата вечер, лекарите я прегледали, и я прегледали и отново я 
прегледали. Но не могли да намерят никаква бучка! 
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Лекарите били объркани и не можели да обяснят как бучката просто можела да 
изчезне. Не е необходимо да знаем как; просто трябва да знаем Кой. Нашият Исус е 
Този, Който я е изцелил. Алелуя! 

Удивителното е, че получих свидетелства от толкова много скъпоценни хора, които 
бяха насърчени от хвалебствения доклад на тази дама. Те стояли на същото писание и 
продължавали да го изповядват, докато не получили своите пробиви. 
 

ПОБЕЖДАВАМЕ ВРАГЪТ ЧРЕЗ СЛОВОТО НА НАШЕТО 
СВИДЕТЕЛСТВО  

 
Наистина вярвам, че много други са получили собственото си чудо, след като са 
прочели хвалебния  доклад на тази дама, понеже четенето на свидетелства е Божият 
начин. Ето защо Библията е изпълнена с толкова много свидетелства за изцеление. 
Святият Дух записва история след история за изцеления, много от тях с много 
подробности, в наша полза. 

Няма изцеление твърде голямо или твърде малко за Господа. Свидетелства от 
свекървата на Петър, която беше изцелена от треска (Матей 8:14-15), до човека, чиято 
изсъхнала ръка стана толкова здрава и нормална, колкото другата му ръка (Матей 12:9-
13), до жената, която беше прегърбена повече от осемнадесет години и не можеше да се 
изправи (Лука 13:11-13), всички са записани за нас. Има хвалебни доклади за оздравели 
слепи очи (Йоан 9:1-7; Марк 8:22-25; Лука 18:35-43; Матей 9:27-30), отворени глухи 
уши (Марк 7:32-35) и проговаряне на ням човек (Матей 9:32-33). Има свидетелства за 
умрелите, върнати към живот (Йоан 11:1-44; Марк 5:35-42). 
 

------------------------------------------------------- 
 

НЯМА ИЗЦЕЛЕНИЕ ТВЪРДЕ ГОЛЯМО  
ИЛИ ТВЪРДЕ МАЛКО ЗА  

ГОСПОДА. 
 

------------------------------------------------------- 
 

Разкази за изцеления са записани също и в Стария завет. Нееман беше изцелен от 
проказа (4 Царе 5:1-14). Езекия имаше неизлечима болест и му беше казано, че няма да 
се възстанови и ще умре, но Бог го изцели и удължи живота му с петнадесет години (4 
Царе 20:1-7). И това са само няколко от многото свидетелства, записани за нас в 
Божието Слово. 
 

СВИДЕТЕЛСТВА ЗА ИЗЦЕЛЕНИЯ СЛЕД УЧАСТВАНЕ В 
СВЯТОТО ПРИЧАСТИЕ  

 
През годините съм получавал безброй свидетелства от хора, които са били изцелени, 
докато са продължавали да участват в святото причастие чрез вяра. Една дама писа, за 
да сподели как баща й, който е бил в интензивното отделение, е бил измъкнат от прага 
на смъртта. Тя разказа подробно как баща й се подобрява всеки път, когато участват в 
святото причастие от негово име. Това започнало с частичното възстановяване на 
бъбречните му функции, след това сърдечната му честота и кръвното налягане се 
стабилизирали и след това той можел да диша независимо. Накрая бил освободен и 
успял да отпразнува осемдесет и шестия си рожден ден в любимия си ресторант. Дори 
лекарят му признал, че възстановяването му е чудо. 

Няколко свидетелства дойдоха от хора, излекувани от рак. Един брат, който развил 
възпаление на мозъка и получил много малък шанс да оцелее, беше изцелен. Друга 
дама свидетелства как е родила здраво бебе без синдром на Даун, въпреки че е 
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получила известия, че бебето й ще има това генетично разстройство. Друга дама, която 
се е справила с постоянна болка след счупване на тазобедрената й става, оздравя. Бебе, 
което се е родило десет седмици преждевременно и се е борило с множество 
здравословни проблеми, е оздравяло. Имаше такива, които бяха изцелени от тежки 
пристъпи на безпокойство, дълбока депресия и разстройства на съня. Имаше 
свидетелства от хора, излекувани от лупус, астма, заболявания на кожата, тумори, 
стомашни болки и много други заболявания. 

Приятели, Исус е същият вчера, днес и завинаги и Той продължава да изцелява и 
днес. 

Няма значение какво е вашето медицинско предизвикателство днес. Той може да ви 
изцели. Святото причастие не е трик; не е ритуал; то не е сантиментален обичай. То е 
най-големият израз на Божията любов. Когато участвате в хляба с това откровение, вие 
освобождавате вярата си да получите Неговото здраве и цялостност в замяна на вашите 
болести и немощи. Когато пиете чашата, ви се припомня, че кръвта на безгрешния 
Божий Син не ви е донесла просто прошка, но и ви е направила вечно праведни, святи 
и непорочни. И така, днес поради Господното тяло, което беше разчупено и Неговата 
кръв, която беше пролята, вие имате съвършено стоене пред Татко и ушите Му 
внимават за най-слабата ви въздишка. 

 
------------------------------------------------------- 

 

УШИТЕ МУ ВНИМАВАТ ЗА  
НАЙ-СЛАБАТА ВИ  

ВЪЗДИШКА. 
 

------------------------------------------------------- 
 
В тази книга мога да споделя само малка извадка от свидетелствата, но има още 

толкова много хвалебни известия, от които можете да извлечете насърчение. Моят 
екип е подготвил уебсайт, на който можете да прочетете свидетелствата за себе си. Ако 
вярвате за пробив, моля, отидете на JosephPrince.com/eat и отделете малко време, за да 
прочетете хвалебните известия. И когато получите своя пробив, моля, пишете ми, 
използвайки формата на JosephPrince.com/eat, за да можем да продължим да добавяме 
към свидетелствата там. 

С каквото и да се сблъскате днес, сърцето ми е свидетелствата, разказани тук, да 
вдъхнат вяра във вас, дори и това да е просто едно зрънце. Нашият Господ Исус каза на 
учениците Си, че ако имат вяра колкото синапово семе, нищо няма да бъде 
невъзможно за тях (Матей 17:20). Знаете ли колко е малко синаповото семе? Това е 
буквално мъничко зрънце. И това е всичко, от което се нуждаете! 
 

------------------------------------------------------- 
 

КОЛКОТО ПОВЕЧЕ ЧЕТЕТЕ СВИДЕТЕЛСТВА  
ЗА НЕГОВАТА ДОБРОТА И ВЯРНОСТ,  

ТОЛКОВА ПОВЕЧЕ ВЯРА ЗА  
ВАШЕТО ИЗЦЕЛЕНИЕ ЩЕ  

ДОЙДЕ.  
 

------------------------------------------------------- 
 
Може би нямате вяра да вярвате, че заболяването в тялото ви ще изчезне веднага. 

Но можете ли да имате вяра да повярвате, че Той наистина ви обича? Че Той наистина 
е толкова добър, колкото Словото казва, че е? Тогава нека започнем с това. Вярвам, че 
колкото повече четете свидетелства за Неговата доброта и вярност и колкото повече се 
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потапяте в това да слушате всичко за Исус и завършеното Му дело, толкова повече вяра 
за изцелението ви ще дойде. 
Очаквам с нетърпение да получа вашето хвалебно известие. Заедно нека запалим 
вярата на другите, които все още вярват в своите пробиви. Давид използва същия меч, 
който Голиат се опита да използва срещу него, за да отреже главата на Голиат. Когато 
споделяте свидетелството си, това е, което ще направите. Ще позволите на Господ да 
използва това, което дяволът е възнамерявал за зло срещу вас и да го обърне за добро и 
за Негова слава. Ще помогнете на другите да победят врага чрез словото на вашето 
свидетелство (Откровение 12:11). 
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9. НЕ СЕ ПРЕДАВАЙТЕ! 
 

адявам се, че сте имали възможността да прочетете някои от свидетелствата в 
URL адреса, който споделих с вас в последната глава. Не се ли радвате, че 
имаме Бог на чудесата и че Той продължава да изцелява, спасява и 

освобождава и днес? 
Но може би от известно време участвате в святото причастие, но изглежда нищо не 

се случва. Може би ви е писнало да чувате свидетелствата на другите, защото не 
можете да направите нищо друго освен да си помислите: Какво ще кажеш за мен, 
Господи? Забравил ли Си за мен? Кога ще получа изцелението си? Колко време 
трябва да чакам? 

Възлюбени, искам да знаете, че е добре да викате към Господа и да питате: „Докога, 
Господи?“ 
 

------------------------------------------------------- 
 

ДОБРЕ Е ДА ВИКАТЕ КЪМ ГОСПОДА  
И ДА ПИТАТЕ: „ДОКОГА,  

ГОСПОДИ?“ 
 

------------------------------------------------------- 
 

Това е, което направи псалмистът Давид и ние трябва да прочетем думите, които той 
изля към Господа в своята мъка: 

 
Докога, ГОСПОДИ? Ще ме забравиш ли завинаги? 
Докога ще криеш лицето Си от мен? 
Колко време ще се съветвам в душата си, 
Изпитвайки скръб в сърцето си всеки ден? 
Докога врагът ми ще бъде възвишен над мен? (Псалм 13:1-2) 

 
Бог ви обича и Той се грижи за вас. Той знае обезсърчаването, което ви завладява, 

когато чувствате, че врагът на болестта е надделявал над вас толкова дълго и чувствате 
Бог толкова далеч. Той не е шокиран, когато изразявате подобни мисли. Той иска да 
тичате при Него, дори когато имате такива мисли. Той знае точно през какво 
преминавате и отчаянието, което сякаш ви смазва. Просто предайте всичко на Господа, 
но не оставайте в това място на обезкуражение. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ДОНЕСЕТЕ ЦЯЛОТО ОТЧАЯНИЕ  
ПРЕД ГОСПОДА, НО НЕ  

ОСТАВАЙТЕ В ТОВА МЯСТО  
НА ОБЕЗКУРАЖЕНИЕ. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Продължете да четете написаното от Давид. Псалм 13 завършва с това: 
 

Но аз се уповах на Твоята милост;  
Сърцето ми ще се радва в Твоето спасение.  
Ще пея на ГОСПОДА,  
Защото Той се е отнесъл щедро с мен (Псалм 13:5-6). 

Н 
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Но.  
Една малка дума, която прави цялата разлика.  
Може да чувствате, че безнадеждността може да ви надвие, но не се отказвайте. В 

оригиналния еврейски думата, която псалмистът Давид използва за милост, е хесед 
(благодат), докато думата, използвана за спасение, е йешуа. Продължавайте да се 
доверявате на Неговата благодат. Дръжте очите си върху своя Йешуа, вашия Исус. 
Вашето спасение – благополучие, освобождение и победа – се намира в Него! 

Докато разговаряте с Господа и прекарвате време в Неговото присъствие, ще 
откриете, че Той не ви дава отговора; Той е отговорът. Дори когато външните ви 
обстоятелства изглежда не се променят, ще откриете, че вие сте се променили. Вижте 
какво се случи с Давид, когато той извика към Бога в Псалм 3: 

 
ГОСПОДИ, как са се увеличили тези, които ме смущават 
Много са тези, които се надигат срещу мен. 
Много са тези, които казват за мен: 
„Няма помощ за него в Бога“. Села. 
 
Но Ти, ГОСПОДИ, си щит за мен, 
Моята слава и Този, който повдига главата ми (Псалм 3:1-3). 

 
Забелязахте ли селата в псалма? Ще намерите такива „моменти на села“ в псалмите 

на Давид. Това означава, че Давид правеше пауза . . . и слушаше. В тези моменти Давид 
обръщаше очи от проблемите си и поглеждаше към своя Бог. 

В тези моменти вярвам, че той отново си припомняше, че не трябваше той да води 
битките си, защото Господ на Силите се бори за него (1 Царе 17:45-47). Той отново си 
припомняше за Бога, Който го беше избавил от лапата на лъва и лапата на мечката, 
Бог, Който надви Голиат без меч или копие. И докато гледаше към Господа, той се 
укрепваше в Господа (1 Царе 30:6) и тогава нещата започваха да се променят. 

Промяната дойде, когато той измести фокуса си от болезнените си и ужасни 
обстоятелства и позволи да бъде погълнат вместо това от Господната благодат, когато 
той направи пауза и се настрои на онова, което Господ го насърчава отвътре. 

Вярвам, че в тези няколко мига на размисъл за Божията доброта и милост той чу 
Господ да му казва: „Давиде, защо се тревожиш за всички тези хора, които идват срещу 
теб? Аз Съм твоят щит. Аз съм славата и повдигащият глава ти“. Това беше, което 
доведе до повратната точка на Давид в ситуацията. Божията утеха дойде при Давид, 
когато той избра да направи села. 
 

------------------------------------------------------- 
 

БЯГАЙТЕ КЪМ ГОСПОДА В  
ПРИСЪСТВИЕТО НА  
НЕПРИЯТЕЛИТЕ ВИ.  

 
------------------------------------------------------- 

 
Изглежда ли, че враговете ви са се увеличили и мнозина се издигат срещу вас? 

Получавали ли сте едно лошо известие след друго от лекаря? Може би сте приети в 
болницата за определено заболяване. Но докато лекарите ви са ви преглеждали, те са 
открили повече обезпокоителни неща, за които преди това дори не сте знаели. И сега 
сърцето ви е натежало, защото изглежда, че дори Бог не може да ви помогне. 

В моменти като този направете това, което направи Давид. 
Села.  
Направете пауза и изберете да изтичате към Господа в присъствието на враговете си. 
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Когато Давид се върна към псалма, враговете му все още бяха там. Но той можеше 
да се издигне и да заяви: „Но Ти, ГОСПОДИ, Си щит за мен, моя слава и Този, който 
повдига главата ми“. 

Във вашите села моменти с Господа, ще намерите своя повратен момент и победа. 
Не оставайте обезкуражени. Не бягайте от Него. Бягайте към Него и Му се покланяйте. 

 
------------------------------------------------------- 

 

ИЗДИГАЙТЕ ГО ВМЕСТО ДА  
ВЪЗХВАЛЯВАТЕ  

ПРЕДИЗВИКАТЕЛСТВАТА  
СИ, И ГЛЕДАЙТЕ КАК ТОЙ  

НОСИ ПОБЕДА ВЪВ ВАШАТА  
СИТУАЦИЯ! 

 
------------------------------------------------------- 

 
И ако не знаете откъде да започнете, мога ли да ви поканя да се присъедините към 

нас? Като църква преди време имахме мощно, интимно и освободително време, 
покланяйки се с псалмите на Давид, и бихме се радвали и вие да го преживеете. 
Можете да го направите, като отидете на JosephPrince.com/eat. Издигнете Него и 
Неговия хесед, вместо да възхвалявате предизвикателствата си, и гледайте как Той 
носи победа във вашата ситуация! 
 

ВАШЕТО ИЗЦЕЛЕНИЕ МОЖЕ ДА СЕ СЛУЧИ МИГНОВЕНО  
 

Можете да получите изцеление чрез молитвата на вяра (Марк 11:24) и много пъти по 
време на нашите служби хората са изцелявани моментално, когато текат дарбите на 
изцеление (1 Коринтяни 12:9). 

Обичам, когато Бог излива дарбите на Святия Дух. Когато излива, Той не излива от 
буркан или дори от бъчва. Усеща се сякаш цялото небе се излива върху нас и 
независимо колко голяма е аудиторията ни и колко други места за служби имаме, все 
още не можем да поберем всичкото добро, което Бог има за нас. 

Има нещо мощно в това да бъдете в църква, когато името на нашия Господ Исус се 
издига. Има корпоративно помазание в действие, когато църквата се събира заедно, 
понеже Исус каза: „Защото, където двама или трима са събрани заедно в Мое име, там 
Съм и Аз посред тях“ (Матей 18:20). 

Където е Исус, смъртта се превръща в живот и възкресение, слабостта става сила, 
малкото става много и в присъствието на Господа е пълнота от радост и удоволствия 
завинаги (Псалм 16:11). В Неговото присъствие ще преживеете възкресение и живот 
(Йоан 11:25). Ето защо Библията ни казва да не забравяме да се събираме заедно 
(Евреи 10:25). Когато се събираме, Той е посред нас. 
 

МАЛКО ПО МАЛКО ТОЙ ЩЕ ИЗГОНИ НЕПРИЯТЕЛИТЕ 
ВИ 

 
Бих се радвал всички да получават винаги незабавно и пълно изцеление. Но макар да 
знаем, че могат да се случват чудеса на моменталното изцеление, мога ли да ви кажа, 
че не е необходимо да имате мигновено проявление или да почувствате нещо осезаемо 
в тялото си, за да знаете, че Бог ви изцелява? В момента, в който участвате в святото 
причастие с вяра, вашето изцеление е започнало. Не се обезкуражавайте, ако не 
получите мигновено проявление на изцелението си. 
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------------------------------------------------------- 
 

В МОМЕНТА, В КОЙТО УЧАСТВАТЕ  
В СВЯТОТО ПРИЧАСТИЕ С ВЯРА,  

ВАШЕТО ИЗЦЕЛЕНИЕ Е  
ЗАПОЧНАЛО. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Повечето хора, които са изпращали своите свидетелства за изцеление до моето 

служение, не са изцелени на зрелищно молитвено събрание или когато мъж или жена 
на Бог са им полагали ръце. Те са изцелявани постепенно от Господа, докато са 
участвали в канала, чрез който Той е определил за нас да получим свръхестествения 
Му живот и здраве – святото причастие. 

В глава 1 споделих с вас как апостол Павел е подчертал причината, че мнозина в 
църквата са били слаби и болни. Причината, която той даде, не беше „недостатъчно 
полагане на ръце на болните“ или „не провеждане на достатъчно изцелителни 
събрания“. Причината, която той даде  беше „не разпознаването на Господното тяло“ (1 
Коринтяни 11:29-30). 

Понякога ученията за молитвата на вяра могат да окажат натиск върху вас да 
повярвате, че имате пълно изцеление в момента, в който се молите. Но истината е, че 
повечето от нас нямат такъв тип вяра. Що се отнася до даровете на изцелението, те 
действат както Духът желае (1 Коринтяни 12:11), а не както желае човек. Когато става 
дума за святото причастие, няма натиск. Всеки път, когато участвате във вяра, 
получавате мярка за изцеление. Всеки път, когато участвате, ставате все по-добре и по-
добре. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ВСЕКИ ПЪТ, КОГАТО УЧАСТВАТЕ В  
ПРИЧАСТИЕТО С ВЯРА, ВИЕ  

ПОЛУЧАВАТЕ МЯРКА НА  
ИЗЦЕЛЕНИЕ. 

------------------------------------------------------- 
 
Понякога ставаме нетърпеливи и искаме Господ да изгони всички наши врагове от 

раз. Мога ли да ви покажа един пасаж, който се моля да ви насърчи? Ето какво каза 
Господ на израилтяните, когато се подготвяха да влязат в обещаната земя: 
 

„Няма да ги изгоня пред вас за една година, за да не стане земята запустяла 
и полските зверове да станат твърде много за вас. Малко по малко ще ги 
изгоня отпред вас, докато не се увеличите и наследите земята“ (Изход 23:29-
30). 

 
Малко по малко. 
Малко по малко. 
Днес ние не се сблъскваме с евейците, хетейците или ханаанците, както децата на 

Израел. Но нашите врагове могат да са бъбречна недостатъчност, левкемия или високо 
кръвно налягане. 

Каквото и да е, не се обезкуражавайте. Симптомите все още може да са налице, 
въпреки че сте участвали в святото причастие, но продължавайте да участвате. 
Проявлението на вашето изцеление идва. Врагът е прогонен от живота ви. Вашето 
изцеление може да не се случи толкова бързо, колкото бихте искали, но то се случва. 
Приятели, не се отказвайте! 
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СВРЪХЕСТЕСТВЕНО, НО НЕ ЗРЕЛИЩНО ИЗЦЕЛЕНИЕ 
ЧРЕЗ СВЯТОТО ПРИЧАСТИЕ 

 
Дори когато става дума за причастието, има моменти, когато някой участва в 
Господната вечеря и изцелението, което последва е незабавно. Но това обикновено е 
по-скоро изключение, отколкото правило. В повечето случаи това, което съм видял е, 
че изцелението става постепенно. Постепенно не означава, че изцелението не става. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ВАШЕТО ИЗЦЕЛЕНИЕ СЕ СЛУЧВА.  
НЕ СЕ ОТКАЗВАЙТЕ! 

 
------------------------------------------------------- 

 
Преди няколко години имах болка в опашната си кост, която продължи известно 

време. Изпитвах остра болка всеки път, когато ставах, след като бях седнах, дори ако 
столът беше мек и облечен с кожи. Когато се консултирах с лекар, той ми каза, че се 
износва „поради възрастта“ и няма нищо, което мога направя за това. Когато той каза 
това, аз осъзнах, че тялото ми се поддава на естествените сили на стареене. 

Но аз отказах да го приема, защото съм в този свят, но не и от този свят (Йоан 17:11, 
14). Не бива да съм подчинен на това, от което страда светът. И вие също не трябва. 
Както видяхме в глава 8, Христос ни изкупи от проклятието на закона и това включва 
всички болести, от които страда света. 

Реших да се възползвам от Божието снабдяване и започнах да участвам в святото 
причастие за болката в опашната ми кост.  

Знаете ли какво се случи веднага след като участвах в святото причастие? 
Станах от мястото си. 
И силна болка прониза тялото ми. 
На следващия ден отново участвах в Господната вечеря. Когато се изправих, болката 

отново ме разтърси; и отново трябваше да спра за момент, преди да мога да ходя. 
Това продължи известно време. Аз участвах в святото причастие, но болката 

оставаше. 
Тогава един ден внезапно разбрах, че съм се изправил, без да трепна. Всъщност, 

като се замислих, разбрах, че не съм изпитвал никаква болка от няколко дни. Бях 
изцелен! 
 

------------------------------------------------------- 
 

ВСИЧКО, ОТ КОЕТО СЕ НУЖДАЕТЕ  
ОТ БОГ ВЕЧЕ Е СНАБДЕНО ЗА  

ВАС ЧРЕЗ КРЪСТА. 
 

------------------------------------------------------- 
 

Не знам колко време съм участвал в святото причастие заради болката в опашната 
ми кост. Дори не бях осъзнавах кога съм бил изцерен. Господ ме беше изцелил 
свръхестествено. Но изцелението стана толкова постепенно, докато продължавах да 
участвам в Господната вечеря, че не разбрах веднага, когато бях изцерен. Вярвам, че 
така се случват повечето изцеления. 
 

УЧАСТВАЙТЕ ЧЕСТО В СВЯТОТО ПРИЧАСТИЕ 



Яжте по пътя си към живота и здравето 
 

90 

 

 
Ето защо нашият Господ Исус каза: „Правете това всеки път, колкото пиете, за Мое 
възпоменание“ (1 Коринтяни 11:25). Забележете, че Той каза „всеки път“, а не „от време 
навреме“ или „рядко“. 

Това ни казва, че Той говореше за постоянно участване в святото причастие. Но как 
да дефинираме „често“? Господ оставя на нас да решим. 

Просто знам това: ранната църква участваше в причастието ежедневно, разчупвайки 
хляб от къща на къща (Деяния 2:46). Трябва да са имали откровение за това колко 
полезно е причастието за телата им и са участвали в причастието толкова често, 
колкото са можели. Не казвам, че трябва да участваме в святото причастие всеки ден. 
Но ако се чувствате водени да го правите, моля ви, направете го по всякакъв начин. 
 

ПОБЕДАТА ВЕЧЕ Е ВАША  
 
И така, какво да правите, когато продължавате да се сблъсквате със симптомите или 
дори когато врагът ви напомня за този и онзи, който не е бил изцелен? 

Продължавайте да участвате в святото причастие и да благодарите на Господа за 
изцелението, което Той ви е дал. Всичко, от което се нуждаете от Бог, вече ви е 
доставено чрез кръста. Писанието ни казва, че Той вече ви е изкупил от проклятието на 
закона и от всяка болест и страдание (Галатяни 3:13). 

Когато Исус прокле смокинята, тя не изглеждаше мъртва веднага. Но на следващия 
ден учениците видяха, че е изсъхнала от корените си (Марк 11:12-14, 20-21). По същия 
начин, все още може да виждате симптомите, след като сте участвали в причастието. 
Но тази болест вече е умряла в корените си в момента, в който сте приели Неговото 
завършено дело, така че вашата част е да си почивате в това, което е направил Христос. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ВАШАТА ЧАСТ Е ДА СИ ПОЧИВАТЕ В  
ТОВА, КОЕТО Е НАПРАВИЛ  

ХРИСТОС. 
 

------------------------------------------------------- 
 

Когато нашият Господ Исус установи святото причастие, Той взе чашата и 
благодари (Матей 26:27). Гръцката дума за благодарност е еухаристео, което означава 
„да изразя благодарност“. Ето защо святото причастие е известно още като Евхаристия. 
Вие благодарите за нещо, което вече е направено, което вече сте получили. Така че 
дори и симптомите да са все още в тялото ви, можете да благодарите и да се наречете 
изцелени, защото Неговото Слово заявява, че „чрез Неговите камшични рани ние сме 
изцелени“ (Исая 53:5). 

Не се опитвайте да „получите“ изцеление за себе си или за любимия човек. То вече е 
ваше! Врагът вече е победен (Колосяни 2:15). Исус вече ви е дал божествено здраве и 
цялост. Винаги помнете това: като вярващ, вие не се биете за победа; биете се от 
победа. 
 

НЕ ВЗЕМАЙТЕ ПРЕДВИД СОБСТВЕНОТО ВИ ТЯЛО 
 
Приятели, нека бъдем като Авраам, който беше убеден, че Бог може да направи това, 
което е обещал. Въпреки че Авраам беше в много напреднала възраст, той вярваше на 
Божието обещание, че ще го направи баща на много народи и не вземаше предвид 
собственото си тяло или мъртвостта на утробата на жена си Сара (Римляни 4:19). 
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И знаете историята: Исаак се роди на Авраам, когато той беше вече на сто години 
(Битие 21:5) и когато Сара беше на около деветдесет. В естественото, това е 
невъзможно, тъй като и двамата бяха преминали естествената детеродна възраст. 
 

------------------------------------------------------- 
 

КАТО ВЯРВАЩ, ВИЕ НЕ СЕ БИЕТЕ  
ЗА ПОБЕДА; БИЕТЕ СЕ ОТ  

ПОБЕДА. 
 

------------------------------------------------------- 
 

Но Авраам не взе предвид мъртвостта на собственото си тяло; той взе предвид 
Божието обещание. Римляни 4:20-21 ни казва, че той „не се поколеба относно Божието 
обещание чрез неверие, но се укрепи във вяра, като отдаде слава на Бога и като беше 
напълно убеден, че това, което е обещал, Той е в състояние и да го изпълни“. 

По същия начин, дори ако има болест в тялото ви, мога ли да ви насърча да сте като 
Авраам? Не вземайте предвид симптомите в тялото си или лошото известие, дадено от 
вашия лекар. Вместо това насочете погледа си към нашия Господ Исус и помислете за 
обещанието в Божието Слово, което заявява, че чрез камшичните рани на Исус вие сте 
изцелени. Продължавайте да участвате в причастието с вяра, като Му благодарите, че 
тялото Му беше разчупено, за да може вашето да бъде цяло. И докато участвате, като 
децата на Израел, пригответе се и продължавайте да очаквате физическото си 
освобождение. 
 

КАКВО ДА ПРАВИТЕ, КОГАТО НЯМАТЕ ВЯРА 
 
Но какво да кажем, ако сте на място, където се чувствате така, че не можете да извикате 
повече никаква вяра, камо ли „да не се колебаете относно Божието обещание“ като 
Авраам? 

Какво да кажем, ако си мислите: Пастор Принс, искам да повярвам на всичко, 
което си споделил. Наистина го искам. Но съм опитвал и не изглежда, че нещо се 
случва. Толкова отдавна беше. Наистина съм уморен от опитите. Нямам повече 
вяра да продължа. 

Нека ви покажа какво казва Библията за Сара: 
 

Чрез вяра и самата Сара също получи сили да зачене семе и роди дете, 
когато беше преминала възрастта, защото сметна за верен Този, Който беше 
обещал (Евреи 11:11). 

 
Имаше включена вяра, когато Сара зачена и роди дете. Но ако смятате, че вярата е 

ужасно трудна и че просто нямате вяра, моля се това да ви насърчи. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ВЯРВАЙТЕ НА ОБЕЩАНИЕТО В  
БОЖИЕТО СЛОВО, ЧЕ ЧРЕЗ  

КАМШИЧНИТЕ РАНИ НА  
ИСУС ВИЕ СТЕ  

ИЗЦЕЛЕНИ. 
 

------------------------------------------------------- 
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Как Сара получи своето чудо след толкова дълго време и когато изглеждаше 
невъзможно в естественото? Тя „сметна за верен Този, Който беше обещал“. 

Изглежда толкова просто, но в това лежи нейното чудо. Ходенето във вяра не е 
трудно. То е лесно и не изисква усилия. Когато вярата ви се изчерпи, сметнете Бог за 
верен. Когато вече не знаете как да имате вяра, помислете за Неговата вярност. Дори 
когато ви се струва, че нямате вяра, помнете, че Той е верен. Облегнете се на Неговата 
вярност. 

Не се отказвайте, защото смятате, че нямате достатъчно вяра. След като Бог ви даде 
обещание, вашата работа не е да си внушавате вяра. Работата ви е да си почивате в 
Този, Който е обещал, като знаете, че Той е верен. 

Има един красив стих, с който искам да украсите духа си и да го запомните, ако е 
възможно. Това е стих, който ще ви направи здрави в борбата на вярата, когато 
изглежда, че отговорите ви не предстоят: 
 

Ако сме неверни, Той остава верен; Той не може да се отрече от Себе Си (2 
Тимотей 2:13). 

 
Дори когато сте неверни, Той остава верен. На кръста, когато Исус понасяше 

всичките ни грехове, Татко Бог трябваше да се отвърне от Сина Си и Исус извика: 
„Боже мой, Боже мой, защо си ме оставил?“ (Матей 27:46). Той плати цената за вас и 
мен, за да имаме постоянно присъствието на Бог и поради това Бог никога няма да ви 
остави, нито ще ви забрави (Евреи 13:5). Той никога няма да спре да ви държи. Когато 
се чувствате неверни, знайте, че не е нужно да се опитвате да се държите за Него – Той 
е Този, Който ви държи. Библията казва, че Господ, твоят Бог, държи дясната ти ръка, 
като ти казва: „Не бой се, Аз ще ти помогна“ (Исая 41:13). 

Ако днес се чувствате слаби, не се притеснявайте и не се страхувайте. Можете да си 
почивате в Неговите обятия на любов, като знаете, че Той ще се погрижи за вас. 

Не гледайте собствената си вяра и да си мислите: Аз нямам достатъчно вяра за 
пробива, който ми трябва. Вярата не е нищо повече от това да се гледа към Исус. В 
Евангелията имаше само две личности, които Исус определи като имащи „голяма 
вяра“: стотникът, който вярваше, че Исус трябва да изговори само дума, и слугата му у 
дома ще бъде изцелен (Матей 8:5-13) и сирофиникианката, на която Исус каза: „Жено, 
голяма е твоята вяра!“ (Матей 15:21-28). 
 

------------------------------------------------------- 
 

ВЯРАТА НЕ Е НИЩО ПОВЕЧЕ  
ОТ ТОВА ДА СЕ ГЛЕДА  

КЪМ ИСУС. 
 

------------------------------------------------------- 
 
И никой от тях не осъзнаваше собствената си вяра. 
Искате ли да знаете за какво бяха съзнателни те? Те бяха съзнателни за Исус. Те Го 

видяха като Този, Който е верен и мощен. Те имаха силно оценяване на Неговата 
благодат и доброта. И когато те Го видяха в Неговата благодат, Той ги видя във вярата 
им! 

Не се притеснявайте дали имате достатъчно вяра или не. Просто гледайте към Исус. 
Прекарвайте време в Неговото присъствие. Гледайте или слушайте проповеди, които 
са пълни с Исус. Когато докосвате Исус, вие докосвате вярата, защото Той е авторът и 
завършителят на вярата (Евреи 12:2). Библията заявява, че Той е верен и Той няма да 
позволи да преминете през повече от това, което можете да понесете (1 Коринтяни 
10:13). Той ще ви преведе през всичко. 
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Когато битката ви със заболяването ви е била толкова дълга, и се чувствате напълно 
изчерпани и нямате повече сили дори да имате вяра, мога ли да ви насърча да 
направите това? Отделете време да отидете в присъствието на Господа и просто Му 
кажете: 
 

Господи Исусе, благодаря Ти за Твоята вярност към мен. Ти Си верен в 
Твоята доброта към мен. Ти Си верен да изпълняваш обещанията Си в 
моя живот. Ти Си верен да виждаш какво ми се случва, и Ти Си верен да ме 
изцеляваш и да ми възстановяваш всяко късче здраве и благополучие, 
което съм загубил от тази болест. В момента Ти вярно ме държиш, 
така че няма да се страхувам. И понеже Ти ме държиш, аз мога да се 
пусна и да си почивам в Теб. Именно Твоята вярност ще предизвика 
моето изцеление да се прояви. Благодаря Ти, Господи Исусе. Амин. 

 
------------------------------------------------------- 

 

БИБЛИЯТА ЗАЯВЯВА, ЧЕ ТОЙ Е  
ВЕРЕН, И ТОЙ ЩЕ ВИ  

ПРЕВЕДЕ ПРЕЗ  
ВСИЧКО. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Възлюбени, просто да говорите с Него така, това е вяра в Него. Това е вярване, че 

Той е във вашата ситуация с вас и че Той слуша. И докато заявявате над симптомите в 
тялото си, че Този, Който ви е обещал изцеление, е верен, вие Го считате за верен и ще 
Го видите вярно да предизвиква изцелението ви да се прояви. 
 

КИСТА В МАТКАТА ИЗЧЕЗВА  
 
Преди няколко години съпругата на един от моите ключови водачи беше 
диагностицирана с киста в матката. Тя ходи при различни лекари, за да потвърдят 
диагнозата и всички лекари стигнаха до извода, че трябва да се подложи на операция 
за отстраняване на кистата. Казаха й, че може дори да й се наложи да премахнат 
цялата й матка. Разбира се, тази двойка беше много засегната от новината. Срещнах се 
с тях, за да се помоля с тях и да участвам в святото причастие. 

Честно казано, не чувствах никаква вяра, когато се молех за тях. Всъщност се 
чувствах доста безпомощен. 

Но чух Господ да ми казва да си почивам. Чух Го да ми казва да не се опитвам дори 
да използвам вярата и просто да си почивам в Неговата вяра. Така че просто казах: 
„Израстък, аз те проклинам от корените ти в името на Исус. Бъди изтръгнат от 
корените си и бъди хвърлен в морето“. В същото време аз също се молех Господ да 
направи така че младостта й да се обнови като на орела. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ПРОСТО ДА СЕ ГОВОРИ С БОГ Е  
ВЯРА В НЕГО. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Няколко дни по-късно й бе насрочено последно сканиране преди операцията. И 

познайте какво? Лекарите не можаха да открият кистата! Нейният гинеколог казал, че 
целият израстък просто е изчезнал и че това е чудо. 
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Но Господ не спря с отстраняването на кистата в матката й. Помните ли как се молех 
младостта й да бъде подновена? Месечният й цикъл всъщност беше спрял за известно 
време, но скоро след като се помолих за нея, той се върна. Господ беше обновил 
утробата и младостта й. Алелуя! 

Не чувствах никаква вяра, когато се молех за нея, така че, благодаря на Бога, че 
нейното изцеление не зависи от моята вяра. Това е вярата на Верният, нашия Господ 
Исус. Ето защо святото причастие е толкова мощно. То поставя фокуса ви върху Исус и 
единствено върху Него. 
По същия начин, дори и да не чувствате никаква вяра, когато участвате в святото 
причастие, не спирайте. Не се фокусирайте върху вярата си или нейната липса. 
Понякога бъркаме вярата с емоциите. Просто се доверете на Онзи, който никога не се 
колебае. Не се отказвайте! 
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10. БИТКАТА ЗА ПОЧИВКА 
 

е знам дали осъзнавате това, затова искам да го направя много ясно: ние сме 
въвлечени във воюване. 

В нашия съвременен свят много от нас имат достъп до лекари, болници и 
различни лекарства и лечения. И тъй като можем просто да се обърнем към Гугъл за 
информация за нашите симптоми и да разберем всички възможни причини, 
възможности за лечение и противопоказания за различни лекарства, лесно е да 
забравим, че има невидима сфера. Лесно е да забравим, че има истински враг и че 
могат да бъдат замесени духовни сили, когато се окажем атакувани в нашите тела. 

Има враг, който иска да ни погуби, враг, който иска да ни потисне с болест и да ни 
попречи да пожънем жътвата от здраве и божествен живот, които са нашето наследство 
като вярващи. Не казвам, че всички болести са причинени от духове, но нека не 
забравяме, че духовете съществуват. Евангелието от Лука записва как нашия Господ 
Исус изцели една жена, потисната от „дух на немощ“ (Лука 13:10-17). В продължение на 
осемнадесет години тя беше прегърбена и не можеше да се изправи. Сам нашия Господ 
Исус каза, че това беше защото сатана я е вързал. 

Благодаря на Бог за лекари и медицински сестри, които са посветили живота си на 
грижата за болните, предотвратяването на заболявания и облекчаването на 
страданията на техните пациенти. Те са голямо благословение и напълно вярвам, че 
Бог може да работи чрез тях. 

Но има ограничение за това какво могат да направят лекарите, когато са въвлечени 
духовни сили, и ние не можем да използваме естествени средства, за да се 
противопоставим на свръхестествените сили. 

Апостол Павел пише: 
 

Защото ние не се борим срещу плът и кръв, а срещу началствата, срещу 
властите, срещу владетелите на тъмнината на този век, срещу духовните 
сили на нечестието в небесните места (Ефесяни 6:12). 

 
Нашата борба не е срещу плът и кръв. Нашето воюване е духовно. 

 

ДУХОВНО ВОЮВАНЕ  
 
За повечето хора духовната война предизвиква идеята да участват в ожесточени битки 
с дявола. Но преди няколко години, когато написах една книга, озаглавена Духовно 
воюване, знаете ли какво избрах за картинка за корицата на книгата? 

Снимка на мъж, лежащ на шезлонг на плажа, със скръстени ръце зад главата му. 
Важно е да се отбележи, че целият пасаж за духовното воюване в Ефесяни 6 ни казва 

отново и отново да „стоим“ и споменава да се бием само веднъж, когато ни казва, че не 
се „борим срещу плът и кръв“ (Ефесяни 6:11-14). 

Нашата борба е борбата да останем в почивка и да вярваме, че работата вече е 
приключила. Единственият труд е трудът да влезем в почивката, която Господ Исус 
закупи за нас на кръста. Нашата част е да стоим мирни и да видим спасението на 
Господ. Нека да стоим в победата, която Христос вече ни е дал, вместо да се опитваме 
да победим враг, който вече е победен на кръста. 
 

КАК ИЗГЛЕЖДА ДУХОВНОТО ВОЮВАНЕ 
 
Няма да се задълбавам в поучаване за духовното воюване тук, но за да ви покажа какво 
означава да сте въвлечени в духовното воюване, позволете ми да споделя с вас едно 
ценното пътешествие, предприето от Анна. 

Н 
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Анна беше част от служителския екип от Сингапур, който пътуваше до САЩ за 
моята обиколка на Революция на благодатта. Докато беше в Далас, Тексас, тя премина 
през ужасяващо изпитание. Ето какво разказа тя: 
 

Започнах да изпитвам изтръпване в краката, което бързо се пренесе до 
диафрагмата ми. Неспособна да се движа, бях бързо занесена в спешното 
отделение, където претърпях петчасова спешна операция за компресия на 
гръбначния мозък, причинена от множество лезии и туморни израстъци по 
целия ми гръбначен мозък. По-късно ми казаха, че имам рак в четвърти 
стадий, който се е метастазирал от гръдната област до врата и костите ми и 
ми беше даден живот от две до три години. 

 
Можете ли да си представите колко ужасяващо трябва да е било това за Анна? Тя 

сподели с един от моите пастори, че преди деня, в който е била вкарана в спешното, тя 
не е имала представа, че ракът се разпространява коварно и безшумно по целия й 
гръбначен мозък. Без предупреждение тя се озова в леглото си след операция и се 
изправи в битка срещу рак от четвърти стадий. Тя беше вкарана в болницата за повече 
от месец. През това време и дълго след като се освободи, Анна се укрепваше ежедневно 
с Божието Слово, поставяйки сърцето си срещу всеки страх и отказвайки да позволи на 
врага да разклати вярата й в завършеното дело на Христос. Ето как тя описа битката 
си: 
 

------------------------------------------------------- 
 

НАШАТА БИТКА Е БИТКАТА ДА  
ОСТАНЕМ В ПОЧИВКА. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Всичко, което аз, една уплашена овца, можех да направя, беше просто да 
стоя наистина близо до Великия Пастир. По време на целия ми тридесет и 
три дневен престой в болницата (в Далас и по-късно вкъщи в Сингапур) 
Исус се превърна в моята непроницаема „сигурна къща“, предпазвайки ме 
от по-допълнителни атаки от дявола. 

Помолих посетителите да бъдат сведени до минимум по време на моя 
престой в болницата, като избрах да прекарвам времето си с Онзи, Чието 
присъствие и думи сега бяха моят живот и изцеление. Разбира се, не можех 
да държа настрана лекарите и медицинските сестри и понякога, като чувах 
начина, по който говорят за моя рак, предизвикваше живота и мира в мен 
да изтичат – чувствах, че съм докоснала смъртта. 

Но аз останах в моя „сигурен дом“, Исус. И понеже вярвах, че Божието 
Слово беше живот и здраве за цялата ми плът, аз се хранех с Божието Слово 
по време на часовете, когато бях будна, често пропусках да спя, като пак си 
пусках проповедите на пастор Принс на моя iPad. 

И всеки път, когато трябваше да взема лекарствата си срещу рака, 
едновременно с това участвах в святото причастие. Направих същото, след 
като се подложих на всеки кръг лъчетерапия. И вярвам, че това беше 
причината да не изпитам нито един от страничните ефекти през 
петнайсетте си цикъла на лечение с лъчетерапия. С изключение на загубата 
на коса, която продължи само няколко месеца, тялото ми (особено моите 
кръвни клетки, черен дроб и бъбреци, които бяха притеснителни за моя 
онколог) не показва никакви други странични ефекти от продължаващото 
ми лечение за рак дори до днес, като продължавам ежедневно в Словото и в 
участване в святото причастие. 
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Ракът беше истински, и туморите в тялото й бяха истински. Но Анна знаеше, че 

истинската битка е духовна. Разбира се, тя се страхуваше. Как можеше да не се 
страхува? Но тя беше Божие дете и не позволи на врага да я плаши. Нито просто  
посрещна атаките му лежейки. Тя се би, въоръжена с меча на Духа (Ефесяни 6:17) и 
знаеше, че нейният Бог я подкрепя докрай. 
 

БЪДЕТЕ СЪЗНАТЕЛНИ ПОВЕЧЕ ЗА ВАШИЯ БОГ 
ОТКОЛКОТО ЗА ВРАГА ВИ 

 
Не ви ли напомня Анна за Давид, младото овчарче, което победи героя на 
филистимската армия? Давид не избяга, когато Голиат се появи. Той се ядоса и поиска 
да знае „кой е този необрязан филистимец, че да се противопоставя на армиите на 
живия Бог?“ (1 Царе 17:26). Останалите войници бяха уплашени от размера на врага си. 
Давид осъзнаваше само колко е голям неговият Бог. Вижте какво каза той, когато 
дойде лице в лице с великана: 
 

„Ти излизаш срещу мен с меч, с копие и с челюст. Но аз идвам против теб 
в името на ГОСПОДА на Силите, Бога на войските на Израел, Когото ти 
похули“ (1 Царе 17:45). 

 
Възлюбени, ако врагът се опитва да ви атакува със симптоми, моля ви да уловите 

духа на Давид. Не се страхувайте. Застанете на земята си и знайте, че врагът вече е 
победен. Неговите оръжия могат да изглеждат страхотни за света, но те не могат да се 
противопоставят на вашия Бог. Тази битка не е ваша, за да се биете. Врагът може да 
излезе срещу вас с меч, копие и челюст, но когато вие излезете срещу него в името на 
Господа на Силите, този Голиат не е достоен противник за вашия Бог! 
 

------------------------------------------------------- 
 

НЕ ПОСРЕЩАЙТЕ АТАКИТЕ НА ВРАГА  
ЛЕЖЕЙКИ. БИЙТЕ СЕ, ВЪОРЪЖЕНИ  

С МЕЧЪТ НА ДУХА.  
 

------------------------------------------------------- 
 

УКРЕПЕТЕ СЕ С БОЖИЕТО СЛОВО 
 
Връщайки се към пътуването на Анна, нейните лекари й казали, че самите лечения, 
които трябвало да й помогнат в борбата с раковите клетки, могат да унищожат и други 
жизненоважни части от тялото й. Факти като тези причинили живота и мира в нея да 
„изтекат“. Но вместо да приеме тези факти, тя облече пълното Божие всеоръжие, като 
застана решително върху завършеното Му дело, дори когато положението й 
изглеждаше мрачно. 

Всъщност мисля, че тя надхвърли това, че се поддържаше в духовното всеоръжие – 
тя се пазеше в тайното място на Всевишния, позволявайки Му да бъде нейно убежище 
и крепост, приемайки Го за свой избавител (Псалм 91:1-3), и превръщайки Го в своя 
„непроницаема безопасна къща“ и нейния ковчег. Той беше нейната силна кула, 
нейният щит и нейният Велик Пастир, който я защитаваше и я носеше близо до 
сърцето Му. 
 

------------------------------------------------------- 
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ВРАГЪТ МОЖЕ ДА ИЗЛЕЗЕ СРЕЩУ ВАС,  
НО ТОЗИ ГОЛИАТ НЕ Е ДОСТОЕН  

ПРОТИВНИК ЗА ВАШИЯ БОГ. 
 

------------------------------------------------------- 
 
Тя не искаше да чува стенанията на другите пациенти и постоянния звук на всички 

медицински инструменти в отделението си или да продължава да гледа смъртта и 
болестта около себе си. Така че тя се потопи в Словото, слушайки проповеди, 
размишлявайки върху писанията през целия ден и участваше ежедневно в святото 
причастие. 

Тя се опаса с истината на Божието Слово, вместо да приеме медицинските факти. 
Например тя сподели с екипа ми как фактът беше, че сканирането й показало, че 
врата й и гръбначният й стълб са били нападнати от рака. Но тя стоеше върху вечната 
истина на живото Слово, което заявява: 
 

Праведният се сблъсква с много неприятности, но ГОСПОД всеки път идва 
на помощ. Защото ГОСПОД пази костите на праведните; нито една от 
тях не се строшава! (Псалм 34:19-20 NLT). 
 
„В онзи ден бремето му ще се свали от рамото ти, и игото му от врата 
ти, и игото ще бъде унищожено заради маслото за помазване“ (Исая 10:27). 

 
Има много други писания, на които тя стоеше, и просто искам да споделя някои от 

тях тук. Моля се те да ви укрепят и да ви помогнат да водите битките си: 
 

Той изпраща словото Си и ги изцелява и ги избавя от разрушенията им 
(Псалм 107:20). 
 
И ако Христос е във вас, тялото е мъртво поради греха, но Духът е живот 
поради правда. Но ако Духът на Онзи, Който възкреси Исус от мъртвите, 
живее във вас, Този, Който възкреси Христос от мъртвите, ще даде 
живот и на вашите смъртни тела чрез Неговия Дух, който живее във вас 
(Римляни 8:10-11). 
 
„Когато извикат към Мен, Аз ще отговоря; ще бъда с тях в беда. Ще ги спася 
и почета. Ще ги възнаградя с дълъг живот и ще им дам спасението Си“ 
(Псалм 91:15-16 NLT). 

 
Докато Анна продължаваше да се храни с писание след писание, вярвам, че Божието 

Слово буквално стана като лекарство за нея и тя ставаше все по-силна и по-силна. В 
края на краищата книгата Притчи ни казва, че Неговите думи са „живот за онези, 
които ги намират, и здраве на цялата им плът“ (Притчи 4:22). 
 

ИМА СИЛА В БОЖИЕТО СЛОВО 
  
С каквото и заболяване да се сблъсквате, искам да ви насърча да направите това, което 
Анна направи. Насищайте се със Словото по всякакъв начин, по който можете. Пишете 
стихове, слушайте вашата аудио Библия, слушайте проповеди за завършеното Му дело 
и четете книги (като тази), които възвеличават всичко, което Исус е направил за вас. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ОБЛЕЧЕТЕ ПЪЛНОТО БОЖИЕ  
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ВСЕОРЪЖИЕ, КАТО СТОИТЕ  
РЕШИТЕЛНО ВЪРХУ НЕГОВОТО  

ЗАВЪРШЕНО ДЕЛО. 
 

------------------------------------------------------- 
 

Когато прекарвате време в Божието Слово, няма как да не се възползвате от 
неговите изцелителни ползи. Еврейската дума за здраве е марпе, което също означава 
„лекарство“ или „лек“.28 Забележете, че Притчи 4:22 казва: „здраве за цялата им 
плът“. За разлика от много лекарства, Божието Слово не облагодетелства една част от 
тялото ви само, за да навреди на друга част. То е здраве за носа ви, за коленете ви, за 
вътрешното ви ухо, за червата ви, за кожата ви – за цялата ви плът. 

Библията също заявява, че Божието Слово е „живо и мощно и по-остро от всеки 
двуостър меч, пронизващ дори до разделението на душата и духа, на ставите и мозъка“ 
(Евреи 4:12). То е обратното на смъртта и е мощно. 

Не е чудно, че нашият Господ Исус, когато обяснява притчата за сеяча, ни казва, че 
когато сеячът сее Словото, „сатана идва веднага и отнема словото, което е посято в 
сърцата им“ (Марк 4:15). 

Забелязахте ли, че врагът идва веднага? Исус имаше предвид семената, които 
„паднаха край пътя“, но принципът, който искам да видите, е, че врагът иска да 
открадне Словото от сърцата ни, защото не иска да „повярвате и да се спасите“ (Лука 
8:5, 12). Дяволът знае, че ако приемете Словото и го повярвате, ще бъдете спасени. Ето 
защо той ще направи всичко възможно, за да спре Божието Слово да се вкорени в 
сърцето ви. Той знае, че ако остане достатъчно дълго, това ще бъде вашата победа и 
неговото поражение! 
 

------------------------------------------------------- 
 

БОЖИЕТО СЛОВО Е ЗДРАВЕ ЗА  
ЦЯЛАТА ВИ ПЛЪТ. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Думата, използвана за спасени в оригиналния гръцки език, е думата содзо, което 

означава „да спася човек от нараняване или опасност; да спася страдащ човек от 
загиване, например, някой, страдащ от болест; да направя да оздравее, да изцеля, да 
възстановя здравето“.29 

Врагът знае колко мощно е Божието Слово. 
Вие знаете ли? 
Без значение какъв канал използвате, за да прекарате време в Неговото Слово, 

уверете се, че сте добре напоени със Словото. Докато се поддържате намокрени и 
напоени с Божието Слово, вярвам, че несъзнателно и без усилия ще ставате по-силни и 
по-силни, по-здрави и по-здрави. 
 

БАВНО, НО СИГУРНО 
 

 
28 СтЗ: 4832, Джеймс Стронг, Библейския софтуер с новата изчерпателна номерация на Стронг и 
конкорданса с разширения гръцко-еврейски речник. Авторско право © 1994, 2003, 2006 Biblesoft, Inc. and 
International Bible Translators, Inc. 
29 НЗ: 4982, Джоузеф Хенри Тайер, Гръцкия лексикон на Тайер (електронна база данни). Авторско право 
© 2000, 2003, 2006 by Biblesoft, Inc. Вси1чки права са запазени. 3. „Римският Бич“, Онлайн библейска 
история, достъп 4 март, 2019 г., https://www.bible-history.com/past/flagrum.html.  

 

https://www.bible-history.com/past/flagrum.html


Яжте по пътя си към живота и здравето 
 

100 

 

Изцелението на Анна не дойде за една нощ. Девет месеца тя беше прикована на легло и 
отново трябваше бавно да се учи да ходи. След като премина през лечение с 
лъчетерапия, тя също трябваше да премине през хормонална химиотерапия. Но тя 
продължаваше да се държи за обещанията на Господ и продължаваше да участва в 
причастието, като си спомняше всичко, което Той беше направил за нея. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ДОКАТО СЕ ПОДДЪРЖАТЕ НАПОЕНИ  
С БОЖИЕТО СЛОВО, ВИЕ ЩЕ  
СТАВАТЕ ВСЕ ПО-СИЛНИ И  

ПО-ЗДРАВИ. 
 

------------------------------------------------------- 
 

Приятелите, които бяха на това пътуване с нея, споделиха как са видели, че нейното 
изцеление става бавно, но сигурно. 

Първият път, когато я посетили в болницата, тя дори не можела да седне. 
Следващият път, когато я посетили, тя успяла да се изтласка, използвайки болничните 
рамки. 

Когато за първи път я посетили в дома й, след като я изписали, тя не можела да 
отиде до вратата. Член на семейството й трябвало да им отвори вратата. Някъде по-
късно, когато отново я посетили, тя можела да се добере до входната врата с помощта 
на проходилка. Това скоро било заменено с бастун. 

Днес Анна се разхожда свободно, без никакви помощни средства. Минаха две 
години, но тя сега отново е на работа в офиса на служението ми. И всяка възможност, 
която получава, да се моли за колеги си, които не са добре, тя я сграбчва. Всъщност 
Господ я укрепи и удължи дните й.  

Що се отнася до рака, туморният й маркер все още беше над 150, след като завърши 
лъчетерапията си. Но оттогава той пада далеч под приемливото отчитане на <35.0. 
Господ използва медицинската технология в нейния процес на изцеление, но тъй като 
тя продължава „ежедневно в Словото и в участването в святото причастие“, Той я 
запази от негативните странични ефекти на облъчването и лекарствата, които много 
други хора са изпитвали. 

Алелуя! Цяла слава е за Исус! 
За вярващите е жизненоважно да разберат, че вярата в изцелителната сила на 

Господа не означава, че не търсите медицински съвет или прекъсвате лечението си. 
Вярата и медицината не трябва да бъдат взаимно изключващи се. Всъщност, аз вярвам, 
че Бог използва лекари и съм научил моята църква да се моли Господ да помазва 
ръцете на техните хирурзи, ако трябва да се подложат на операция и Господ да дава 
мъдростта си на лекарите им, за да поставят точни диагнози и да решават най-добрите 
лечения. 

Вярата не е в това да изхвърлите лекарствата си, да спрете предписаното лечение 
или да избягвате хирургични процедури. Слава на Господа за всички постижения в 
медицинската наука. Те са направили толкова много, за да подобрят качеството на 
нашия живот и да помогнат на хората да живеят по-дълго. Лекарите и медицинските 
специалисти водят същите битки срещу болестите и страданията, каквито водим и ние, 
и аз нямам нищо друго освен уважение и почит към тях. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ВЯРАТА И МЕДИЦИНАТА НЕ  
ТРЯБВА ДА БЪДАТ ВЗАИМНО  

ИЗКЛЮЧВАЩИ СЕ. 
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------------------------------------------------------- 

 
В случая на Анна, нейните лекари изпълнили правилно своите отговорности, като я 

информирали за възможните странични ефекти от лечението, на което те щели да я 
подложат. Но докато тя продължавала напред с леченията, увереността й за нейното 
пълно изцеление и пълно възстановяване било изцяло в нейния Спасител и Пастира на 
душата й, нашия Господ Исус Христос. Тя се доверявала изцяло на Господа и на 
святото причастие, вярвайки, че няма да изпита негативни странични ефекти. И слава 
на Господа, тя изпита минимални странични ефекти. Ако се борите с този конфликт на 
вяра срещу медицина, моля се, живото свидетелство на Анна да бъде чудесен източник 
на насърчение за вас и да ви помогне да изпитате свръхестествения Му мир. 
 

ВЯРАТА РАБОТИ В ПАРТНЬОРСТВО С ТЪРПЕНИЕТО 
 
Искам също така да видите, че изцелението на Анна се е случило за определен период 
от време. Понякога, когато проявата на нашето изцеление отнема повече време от това, 
на което се надяваме, врагът може да започне да си играе умствени игрички с нас. 

Може би сте участвали в святото причастие от известно време, но все още не 
виждате желаните резултати и започвате да храните мисли, че може би причастието е 
просто суеверна практика, един празен ритуал, който не прави нищо за вас. 

Мога ли да ви кажа, че има духовно воюване, за да ви накара да се откажете от самия 
канал, който Бог е определил, за да внесе в тялото ви свръхестествен живот и здраве? 

Както споменах в предишната глава, могат да се случват чудеса на моменталното 
изцеление. Но нашият Господ Исус също ни казва какво да очакваме, когато Му се 
доверяваме за пробив, който не се проявява мигновено. Забележете какво казва Той за 
това как семената на Божието Слово дават плод, когато паднат на добра земя: 
 

 „А това са посятите на добрата земя; онези, които чуват словото, приемат го 
и дават плод: някои тридесет, други шестдесет, а други стократно“ 
(Марк 4:20). 

 
Евангелието на Лука записва: 

 
 „А що се отнася до онова семе в добрата почва, това са онези, които са чули 
словото с добро и благородно сърце и се придържат здраво към него и 
дават плод с търпение“ (Лука 8:15 AMP). 

 
Забелязвате ли, че семената, които попадат на добрата земя, „дават плод с 

търпение“? „Търпение“ се отнася за постоянство и издръжливост. 
Знаете ли защо се включва търпението? 
Защото е необходимо време за семената, за да дадат плод. Не става за една нощ. 

Точно както земеделецът търпеливо чака скъпоценния плод на земята, вие също 
трябва да бъдете търпеливи (Яков 5:7). Вашата жътва ще дойде постепенно – първо 
тридесет, после шестдесет, а след това стократно. 

Когато започнете да участвате в причастието, можете да видите някои подобрения, 
но болката в повечето случаи е все още там. Това е тридесеткратната жътва. 

Не се отказвайте! 
Продължавайте да участвате в святото причастие чрез вяра, докато не получите 

шестдесеткратната си жътва. Това е, когато знаете, че е имало значително подобрение 
– можете дори да го почувствате – но може би някои симптоми все още са налице, 
задържайки се. 
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Това е моментът да продължавате упорито и да се доверявате и да продължавате да 
поставяте очите си на Неговото завършено дело, докато не видите стократната си 
жътва от благословения и не преживеете пълно изцеление за състоянието си. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ВАШАТА ЖЪТВА ЩЕ ДОЙДЕ  
ПОСТЕПЕННО – ПЪРВО  

ТРИДЕСЕТ, ПОСЛЕ  
ШЕСТДЕСЕТ, А СЛЕД  

ТОВА СТОКРАТНО. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ВАШАТА СТОКРАТНА ЖЪТВА ИДВА 
 
Когато сте изправени пред болка в тялото си или ви е омръзнало да чувате едно след 
друго отрицателни известия, знам, че последното нещо, което искате да направите, е да 
издържите още един момент от симптомите. Но дори и да не видите своето изцеление 
веднага, моля, не позволявайте на врага да ви продава лъжата, че просто трябва да се 
откажете, защото изцелението ви никога няма да се случи. 

Продължавайте да поливате семето на Божието Слово и изчакайте търпеливо, 
докато то се вкорени. В правилния сезон ще пожънете жътвата си (Галатяни 6:9). 

Библията ни казва как Авраам получи обещанието, след като „издържа търпеливо“ 
(Евреи 6:15). Въпреки че Бог се беше заклел да го благослови и да го направи велик 
народ (Битие 12:2), имаше включена битка на вярата. Благословението не се прояви на 
следващия ден. Не се прояви дори през следващата година. Всъщност минаха около 
двадесет и пет години, преди Авраам и Сара да имат Исаак (Битие 21:5). Не казвам, че 
трябва да чакате двадесет и пет години. Принципът, който искам да видите тук, е, че 
може да отнеме известно време, но вие ще наследите обещанието си. 

Вашето изцеление може да не е незабавно, но вярвайте, че е на път. Ако сте чакали 
известно време за изцелението си и се чувствате обезкуражени, нека обещанието на 
Бог да ви укрепи: 

 
„Защото като слизат дъждът и снегът от небето, 
И не се връщат там, 
Но поливат земята, 
И я правят да ражда и да разцъфтява, 
За да дава семена на сеяча 
И хляб на ядящия, 
Така ще бъде Моето слово, което излиза от устата Ми; 
То няма да се върне празно при Мен, 
Но ще извърши това, което Ми е угодно, 
И ще успее в онова, за което го изпращам“ 
(Исая 55:10-11). 

 
Божието Слово няма да се върне при Него празно. Може би сте участвали в 

причастието и сте се молили, но изглежда нищо не се случва. Може би дори е стигнало 
дотам, че се чувствате сякаш просто преминавате през експериментите, защото е 
настъпило обезсърчение. Какво правите? 
 

------------------------------------------------------- 
 

ПРОДЪЛЖАВАЙТЕ ДА ПОЛИВАТЕ  
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СЕМЕТО НА БОЖИЕТО СЛОВО.  
В ПРАВИЛНОТО ВРЕМЕ ЩЕ  
ПОЖЪНЕТЕ ЖЪТВАТА СИ. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Продължавайте да поливате семето на Божието Слово с дъжда на Неговото Слово! 
Когато едно семе е посято, не виждате нищо веднага, но знаете, че ще започнат да 

поникват листа и да расте. Не е нужно да продължавате да копаете почвата, за да 
проверите дали семето расте. По същия начин, когато семето на Божието Слово е 
посято, вашата част е да имате вяра в силата на Неговото Слово и да бъдете търпеливи, 
тъй като вярвате, че Неговите думи няма да се върнат при Него празни. И точно както 
земята дава посеви постепенно, „първо стръка, после класа, а след това пълното зърно 
в класа“ (Марк 4:28), аз заявявам, че вие ще пожънете пълната жътва от изцелението 
си! 
 

ЗЕМЯТА Е ГОТОВА ЗА ИЗЦЕЛЕНИЕТО ВИ 
 
Ще споделя с вас едно откровение, което Господ ми даде преди няколко години. 
Никога не съм чувал някой друг да поучава за това и знам, че ще ви благослови. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ИМАЙТЕ ВЯРА В  СИЛАТА НА  
НЕГОВОТО СЛОВО И БЪДЕТЕ  

ТЪРПЕЛИВИ. НЕГОВИТЕ ДУМИ  
НЯМА ДА СЕ ВЪРНАТ ПРИ НЕГО  

ПРАЗНИ. 
 

------------------------------------------------------- 
 

Въпреки че нашият Господ Исус използва аналогията на сеяча и семето, за да ни 
научи за Божието Слово, ние също така намираме графични земеделски изображения, 
които се използват, за да ни помогнат да разберем силното страдание, което Той 
претърпя за нашето изцеление. Прочетете този стих с мен: 
 

„Орачите ораха по гърба ми; те направиха дълги браздите си“ (Псалм 129:3). 
 
Псалм 129 е месиански псалм и това е картина на бичуването, през което нашия 

Господ Исус премина. Един ден четях този стих и почувствах как Господ ми казва: „Не 
бързай да четеш това. Размишлявай защо съм използвал думи, които са свързани със 
земеделието“. 

Защо Господ не каза: „Те ме биха по гърба“ или дори „Бичуваха гърба Ми“? Защо не 
използва думи като удряне или поразяване? 

Вместо това Той каза: „Орачите ораха по гърба Ми; те направиха дълги браздите си“. 
Орачите влачат остър плуг, който копае в почвата, за да разрохка почвата и да 

направи дълбоки бразди, като я подготвя за посяването на семената. Нека ви покажа 
една снимка как изглеждат браздите: 
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Браздите, направени в земята от плуг дават възможност за  
засаждане на семена и напояване. В псалм 129, браздите  

говорят за бичуването, което Исус получи за  
нашето изцеление. 

 
Вярвам, че това е, което се случи с гърба на нашия Господ Исус. Когато Той беше 

бичуван от римските войници, сякаш целият Му гръб беше изоран. 
Жертвите на римското бичуване са били бичувани с помощта на камшик, съставен 

от няколко дълги кожени ремъка, в които са вградени части от счупена кост, метал и 
куки. При всеки удар ремъкът се увива около тялото на жертвата и парчетата от 
счупена кост се забиват в плътта му. Когато издърпат бича, кожата на жертвата се 
разкъсва и плътта му се издълбава и става на парчета.30 

Всеки един от тези камшични удари разкъсваше плътта на нашия Господ, правейки 
дълбоки дълги бразди по гърба Му. Когато Неговите мъчители са свършили, вярвам, 
че на гърба Му не е останало нито едно влакно кожа. Псалм 22, месиански псалм, ни 
казва, че дори Неговите кости са били открити и са се взирали в Него, в гърба Му 
(Псалм 22:17). 

И това е, което ми показа Господ: неслучайно езикът на сеенето е използван, за да 
опише ужасяващото бичуване, през което е преминал нашия Господ Исус. 

Направени са браздите така, че да могат да се посеят семена. 
Когато чувствате, че нямате вяра да вярвате в изцелението, Божието Слово казва, че 

просто се нуждаете от вяра, малка колкото синапово семе (Лука 17:6). 
Така че не става въпрос за това колко силна е вашата вяра – просто посейте малките 

си семена на вярата в добрата земя на нашия Господ. Колкото повече виждате какво е 
направил Той за вас и как е позволил гърба Му да бъде разоран за вас, толкова повече 
ще расте вярата ви и толкова повече ще преживявате жътва на изцеление. 

Когато гърбът Му беше бичуван на бразди, Той позволяваше семето за вашето 
изцеление от високо кръвно налягане да бъде засято. Той позволяваше семето за 
заздравяване на този тумор да бъде засято. Той позволяваше семето за изцеление на 
астмата и екземата на вашето дете да се засява. Независимо от заболяването, от което 
вие или ваш любим човек може да страдате, страданието и жертвата на Исус – орането 
и дългите бразди, направени на гърба Му – говорят за това, как цената за изцелението 
ви е изплатена изцяло. Сега протегнете се чрез вяра и приемете своето изцеление. 

 
30 „Римският бич“, Онлайн библейска история, достъп 4 март, 2019 г., https://www.bible-
history.com/past/flagrum.html. 
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Вие сте толкова възлюбени. 
Толкова, толкова възлюбени. 
Всеки път, когато участвате в причастието, помнете Него. Нашият Господ Исус 

претърпя всяка болест заради вас, за да не се налага да преминавате през болката. Той 
понесе вашите болести и скърби в собственото Си тяло. Той носеше физическите ви 
болки и душевните ви скърби. Той беше ранен за вашите грехове и престъпления. Той 
беше смазан заради беззаконията ви. Наказанието за вашето здраве и благополучие 
падна върху Него. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ЦЕНАТА ЗА ИЗЦЕЛЕНИЕТО ВИ  
Е ИЗПЛАТЕНА ИЗЦЯЛО. 

 
------------------------------------------------------- 

 
И чрез Неговите камшични рани вие сте изцелени (Исая 53:4-5). 

Може би все още се доверявате на Бог за това симптомите да напуснат тялото ви, но аз 
вече знам резултата по този въпрос. Не е свършено, докато Неговата победа не се 
прояви славно. Бъдете съзнателни за Самия Господ, Който ви изгражда и укрепва със 
Своето Слово, противодействайки на всяка атака с Неговата истина и пазейки сърцето 
ви срещу всяка лъжа на врага. И дори докато чакате стократната си жътва, изпитайте 
Неговата любов към вас като никога преди! 
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11. БОГЪТ НА ВАШИТЕ ДОЛИНИ 
 

оля се очите ви да са отворени за невероятните истини свързани със святото 
причастие и да сте развълнувате от получените откровения. Ако сте изправени 
пред медицинско предизвикателство, моля се Господ да е използвал тази 

книга, за да ви предаде надежда, живот и сила. Може би дори сте хванали елементите 
на причастието и сте започнали да участвате в тях. Ако е така, слава на Господа! 
Продължавайте упорито, докато не получите своя пробив. 

А може би си мислите: Чел съм толкова много свидетелства и имам чувството, 
че всички останали са получили своите пробиви и преживяват своите върхове. Но 
къде е Бог в моята ситуация? Завинаги ли ще стоя ли в тази долина? 
 

------------------------------------------------------- 
 

ПОНЕЖЕ ТОЙ Е С ВАС ДОРИ ВЪВ  
ВАШАТА ДОЛИНА, ИМАЙТЕ  

УВЕРЕНОСТ, ЧЕ ЩЕ  
ПРЕМИНЕТЕ ПРЕЗ  

НЕЯ. 
 

------------------------------------------------------- 
 
Възлюбени, искам да знаете, че Той никога няма да ви остави, нито да ви забрави 

(Евреи 13:5). Той е близо до онези, които са със съкрушено сърце (Псалм 34:18) и точно 
сега Той се приближава към вас във вашата ситуация, докато викате към Него. Той е 
Бог на планините и Бог на долините (3 Царе 20:28). Той е с вас дори в долината и 
поради това можете да имате увереността, че ще преминете през нея (Псалм 23:4). 

Наистина вярвам, че познаването на истините за святото причастие може да 
означава разликата между живота и смъртта за вас и вашите близки. Това не е нещо, 
което казвам лековато. Всъщност аз изпитвах изцелителната сила на святото 
причастие за себе си, докато пишех тази книга. 
 

УСКОРЕНО ВЪЗСТАНОВЯВАНЕ ЧРЕЗ ПРИЧАСТИЕТО 
 
Синът ми Джъстин току-що беше влязъл в първи клас в ново училище и беше там само 
от около месец. По време на почивката си един ден той някак си паднал от една сграда 
в училищния двор и си наранил главата. Неговите учители ни се обадиха, за да ни 
уведомят, че Джъстин е в общия кабинет плачейки, защото е паднал на детската 
площадка. Съпругата ми Уенди се насочи към училището, тъй като случайно беше 
наблизо. Не е необичайно децата да падат, докато играят, така че Уенди не беше твърде 
загрижена. 

Вярваме, че именно Господ е подтикнал Уенди да поиска Джъстин да й покаже 
точно къде е паднал. Когато Джъстин показал на Уенди височината, от която е паднал, 
сърцето й се свило и тя знаела, че трябва да го заведе в болницата за щателен преглед. 

В болницата лекарите му направили скенер и установили, че е счупил черепа си. 
След като той започна да повръща, те решиха да направят по-подробно сканиране. 

Този път откриха друго счупване в черепа му, което не бяха открили по-рано. Откриха 
и някои кръвоизливи в черепа му, където се е случила фрактурата, както и кръв в 
средното му ухо. 

Сърцето ме болеше да гледам как моето малко шестгодишно момче плаче и стиска 
главата си, превива се и се върти в напразен опит да спре силната болка. Обикновено 
оживеният ми Джъстин изведнъж стана слаб и летаргичен и не само това, но и 
повръщаше и не можеше да яде. Освен това не ми беше лесно да гледам сканирането и 

M 
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да слушам как неговият лекар говори за възможния ефект от нараняването върху 
мозъка на Джъстин. Страхът проникна в сърцето ми и наистина беше борба да остана 
спокоен. 

Освен да му дават обезболяващи и да го наблюдават, лекарите не можеха да 
направят много за Джъстин. Но ние с Уенди знаехме, че Бог може, и решихме да 
участваме в причастието с Джъстин. През целия период на престоя му в болницата ние 
участвахме в причастието поне три или четири пъти всеки ден. Удивителното нещо 
беше, че буквално можехме да го видим да става все по-добре и по-добре всеки път, 
когато участвахме. Всеки път, когато имахме причастие с Джъстин, главоболието му 
ставаше по-малко болезнено, до момента, в който той ни каза, че по-скоро просто ще 
участва в причастието, отколкото да приема болкоуспокояващите, които лекарите са 
му дали. 

Знаем, че именно Господ ускори изцелението на Джъстин и му помогна да оздравее 
за рекордно кратко време. Лекарите очакваха на Джъстин да му отнеме поне шест 
седмици, за да се оправи, но той се подобри толкова бързо, че след по-малко от три 
седмици му дадоха позволение да се върне в училище. 

Цяла слава е за Исус! 
 

ГОСПОД ВЪРВИ ПРЕД ВАС И Е С ВАС ВЪВ ВАШЕТО 
ИЗПИТАНИЕ 

 
По време на това, което Джъстин преживя, преживях за себе си нещо, за което искам да 
сте наясно, ако сте изправени пред изпитание в момента: Бог не е далеч. Той е с вас. 
Той ви обича и Той  е вашата присъстваща помощ. 
 

------------------------------------------------------- 
 

БОГ НЕ Е ДАЛЕЧ. ТОЙ Е С ВАС.  
ТОЙ ВИ ОБИЧА И ТОЙ Е  

ВАШАТА ПРИСЪСТВАЩА  
ПОМОЩ. 

 
------------------------------------------------------- 

 
През цялото време докато Джъстин беше в болницата, аз и Уенди бяхме много 

съзнателни за защитаващата ръка на Господа върху нашето дете. Контузиите му 
можеха да са толкова по-лоши. Фрактурите за малко да прекъснат основните 
кръвоносни съдове в главата му, което би довело до кръвоизлив и би могло да увреди 
мозъка му. Имаше и парче кост, което по някакъв начин се изтласка от мозъка му, 
вместо да остане в него. 

Като негови родители няма начин да го държим в пашкул и да го защитаваме 
двадесет и четири часа на ден, но видяхме как Сам Господ пазеше Джъстин и го спаси 
от претърпяване на наранявания, които биха могли да бъдат много по-опустошителни. 

По същия начин искам да знаете, че Господ бди над вас и над вашите близки. 
Понеже Той нито спи, нито дреме (Псалм 121:4-5 NIV), можете да си почивате в 
увереността, че дори докато спите, Той работи нощна смяна. Той ще ви избави и ще ви 
предпази от падане (Псалм 56:13). Всички съвети на врага ще бъдат осуетени и дори 
ако срещу вас се надигне оръжие, то няма да успее! 
 

------------------------------------------------------- 
 

ГОСПОД БДИ НАД ВАС. ДОРИ  
ДОКАТО СПИТЕ, ТОЙ РАБОТИ  
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НОЩНА СМЯНА. 
 

------------------------------------------------------- 
 
Прочетохте историята на Анна в последната глава. Но всъщност има повече. 

Въпреки че Анна беше преживяла тежко преживяване, беше ясно, че Господ е с нея 
през всичко това. Тя написа: 
 

Поглеждайки назад, ако не бях ходила на това работно пътуване, нямаше да 
бъда в Далас. Ако не бях в Далас, нямаше да ме оперира християнски 
хирург, който лично ми каза, че не той, а Исус изцелява. И ако не бях 
оперирана по това време, вкочаняващата ме парализа скоро щеше да стане 
твърде напреднала и резултатът можеше да бъде толкова различен. Можех 
да стана инвалид от врата си надолу или ракът можеше да ме убие. Побиват 
ме тръпки дори, когато мисля за това! 

И ако не бях платила 17 долара за попълване на застраховката за 
пътуване, предвидена за това работно пътуване, огромната ми сметка в 
болницата, която достигна до над 200 000 американски долара нямаше да 
бъде поета изцяло от туристическата застрахователна компания! Всичко 
това може да бъде само от Господа и то е чудесно в моите очи (Псалм 
118:23). За Бог да бъде цялата хвала и слава! Слава на Исус! 

 
Не е ли удивително да видим как Господ божествено е подредил Анна да бъде в 

Далас, където „случайно“ е изпратена в определена болница, където според 
медицинската сестра, нейният хирург „се е случил“ да бъде сред първите десет 
гръбначни хирурзи в Америка, когото дори професионалните спортисти биха 
потърсили? 

Тя сподели с моя екип, че дори и да е разбрала за рака си по-рано, нямало начин, по 
който да може да си позволи медицинските такси, за да премине през операцията дори 
в Сингапур, камо ли да бъде извършена от топ хирург в Америка. Господ наистина е 
вървял пред нея и е направил всичко да работи за нейно добро (Римляни 8:28). 

Приятели, каквото и да преживявате, доверете се на Господа. Може да се чувствате 
безпомощни срещу тази болест или тази медицинска сметка, но не губете надежда. 
Точно както Той е работил зад кулисите, за да постави Анна на правилното място в 
точното време и да гарантира, че всичките й разходи за операцията и престоя й в 
болницата са платени, доверете се, че Той работи зад кулисите за вас. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ДОВЕРЕТЕ СЕ, ЧЕ ТОЙ РАБОТИ  
ЗАД КУЛИСИТЕ ЗА ВАС. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Доверете се, че Неговата благодат е достатъчна за вас, защото Неговата сила е 

съвършена във вашата слабост (2 Коринтяни 12:9). Гръцката коренна дума, използвана 
за сила е думата дунамис, която се отнася за чудотворната сила на Бог.31 

Не е нужно да се опитвате да бъдете силни в себе си сами по себе си. Неговата 
чудотворна сила е съвършена във вашето време на слабост. Ще преминете през това 
изпитание. Не само това, аз вярвам с вас, че ще излезете още по-силни от преди. 
 

 
31 НЗ: 1411, Джеймс Стронг, Библейския софтуер с новата изчерпателна номерация на Стронг и 
конкорданса с разширения гръцко-еврейски речник. Авторско право © 1994, 2003, 2006 Biblesoft, Inc. and 
International Bible Translators, Inc. 
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ИСУС ИДВА ПРИ ВАС ВЪВ ВАШАТА ДОЛИНА 
 
Не знам в каква долина се намирате в момента, но искам да споделя една много мощна 
картина в Библията, която се моля да ви насърчи. 

Всеки път, когато нещо се споменава в Библията за първи път, то винаги е значимо. 
Знаете ли къде намирате причастието – хлябът и виното – споменати заедно за първи 
път? Нека ви покажа: 
 

Тогава салимският цар Мелхиседек изнесе хляб и вино; той беше 
свещеникът на Всевишния Бог. И той го благослови и каза: „Благословен да 
бъде Аврам от Всевишния Бог, притежател на небето и земята; и да бъде 
благословен Бог Всевишният, Който предаде враговете ти в ръцете ти 
(Битие 14:18-20). 

 
Кой е Мелхиседек? Библията ни казва, че нашият Господ Исус е „свещеник завинаги 

според реда на Мелхиседек“ (Евреи 7:17). Много учени смятат, че той е пред-въплътено 
явяване на Христос. Но е ясно, че Мелхиседек е преобраз на Христос. 

Мелхиседек беше цар на Салим, което означава „мир“. Но Салим означава много 
повече от мир. Това също означава „завършен, безопасен, съвършен, цялостен и 
пълен“.32 

Мелхиседек се срещна с Аврам в Савинската долина или царската долина (Битие 
14:17). Проучих местоположението на царската долина и разбрах, че всъщност е в 
долината Хеврон. Хеврон на еврейски е от думата кадар, което означава „тъмнина“.33 

------------------------------------------------------- 
 

ПРИЧАСТИЕТО НЕ Е НЕЩО,  
КОЕТО ПРАВИТЕ; ТО Е  

НЕЩО, КОЕТО  
ПРИЕМАТЕ. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Мелхиседек не беше единственият човек, присъстващ с Аврам. Вера, царят на 

Содом, излезе да се посрещне Аврам, преди да пристигне Мелхиседек (Битие 14:2, 17). 
Името на Вера на еврейски означава „син на злото“.34 

Дадох ви цялата обстановка, защото искам да видите това: когато сте в място на 
тъмнина, вашият Господ Исус идва при вас, носейки хляб и вино. 

Може би се питате: „Няма ли причастието да стане нещо легалистично, което трябва 
да правя?“ Не, ако видите как получавате хляба и виното от Самия Господ Исус. 
Причастието не е нещо, което правите; вие приемате причастието точно както 
направи Аврам. 

В каквато и долина да се намирате в момента, с каквото и зло да се сблъскате, не сте 
сами. 

 
32 „Шалем“, Старозаветния еврейски лексикон на NAS, достъп 11 март, 2019 г., 
https://www.biblestudytools.com/lexicons/hebrew/nas/shalem.html. 
33 „Кадар“, Старозаветния еврейски лексикон на NAS. 
34 СтЗ: 1298, Джоузеф Хенри Тайер, Франсис Браун, Самуел Ролс Драйвер и Чарлз Аугустус Бригс, Онлайн 
версията на библейския гръцки лексикон на Тайер и Еврейския лексикон на Браун Драйвер и Бригс. 
Авторско право © 1993, Библейска общност Woodside, Онтарио, Канада. Лицензиран от института за 
изследвания на творението. 
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Нека се отворят очите ви, за да видите, че Царят на мира е с вас. Царят на 
пълнотата, безопасността и цялостта е с вас, и Той идва, носейки хляб и вино за вас. 
Той идва, за да ви освежи и да ви предаде Своя шалом. 

Във вашето време на тъмнина не забравяйте, че Господ ви е дал причастието като 
осезаем, практичен начин да си спомняте всичко, което Той е направил за вас. 

Не мислете, че сами трябва да се справите със ситуацията. Господ е с вас и Той иска 
да му донесете всеки страх и всяка тревога. Говорете с Него. Винаги, когато се 
страхувам, обичам да пея думите от псалмите на Давид, за да се укрепя в Господа. Нека 
бъдете изпълнени с Неговите сили, докато размишлявате и Му се покланяте с тези 
думи на псалмопевеца: 

 
Ти си моето скривалище; 
Ти ще ме пазиш от беда; 
Ще ме обграждаш с песни на избавление. 
Винаги, когато ме е страх, 
Ще се доверя на Теб (Псалм 32:7; 56:3). 

 

ВСИЧКИ НИЕ МИНАВАМЕ ПРЕЗ ДОЛИНИ 
 
Аврам беше в долина веднага след като си осигури страхотна победа. Може да сте 
освежени от победа – може би сте надхвърлили всичките си цели за продажби или 
просто сте преживели пробив – но много бързо можете да се озовете в долина. Ето 
защо не можем да вложим увереността си във временните неща. Всеки, независимо на 
какви успехи са се радвали, е податлив на времена на мрак в живота си. 

По същия начин, само защото съм пастор и поучавам за причастието, това не 
означава, че не се сблъсквам с предизвикателства. Знам, че същото важи и за други 
пастири, така че ако можете, моля, дръжте пасторите и водачите си в молитва – не 
знаете през какво може да преминат. 

Уенди и аз преминахме през труден период в живота ни. Няколко години след като 
се роди дъщеря ни Джесика, Уенди забременя с второто ни дете и с нетърпение 
очаквахме да се срещнем с нашето бебе. Девет седмици след като забременя лекарят ни 
каза, че бебето няма сърдечен пулс. Никога не съм виждал Уенди да плаче по начина, 
по който плачеше, и се моля никога повече да не я виждам. Сърцата ни бяха 
съкрушени. Всичко, което можехме да направим, беше да плачем. 
 

НИЕ НЯМАМЕ ВСИЧКИ ОТГОВОРИ, НО ЗНАЕМ, ЧЕ БОГ Е 
ДОБЪР 

 
Може би самите вие минавате през трудна долина. Може би сте разочаровани от Бог, 
защото сте загубили любим човек или защото сте се борили с това заболяване година 
след година. 

Искам да ви насърча да не задавате въпроса „Защо?“ Питайки защо само ще ви 
доведе по низходящата спирала в депресия. Не питайте: „Защо ми се случи това?“ Не 
питайте: „Защо детето ми не е изцелено, въпреки че съм Ти се доверявал години 
наред?“ или „Защо моят любим човек преживява трагедия след трагедия?“ 

Факт е, че в този паднал свят нямаме всички отговори. Един ден ние ще получим 
новите си тела, където тленното ще се облече в тление и смъртното ще се облече в 
безсмъртие (1 Коринтяни 15:53). Но дотогава признавам, че понякога се случват лоши 
неща и аз не знам защо. 

Но това, което знам, е това: Бог е добър Бог. Той ни обича и никога не е зад някоя 
болка, през която преминаваме. Вярата ни в Него не се основава на нашите 
преживявания; тя се основава на неизменното, вечно Божие Слово, което не може да 
лъже. 
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БОЖИЕТО ВЪЗСТАНОВЯВАНЕ ВИНАГИ Е ПО-ВЕЛИКО 
 
Когато Уенди и аз в началото загубихме нашето бебе, болката ни беше твърде сурова и 
честно казано, ни беше трудно да усещаме вяра в емоциите си. Но както казах, вярата 
не е свързана с емоциите. Въпреки че бяхме смазани, продължихме да Му се 
доверяваме. 
 

------------------------------------------------------- 
 

БОГ ВИ ОБИЧА И НИКОГА НЕ Е  
ЗАД НЯКОЯ БОЛКА, ПРЕЗ  

КОЯТО МИНАВАТЕ. 
 

------------------------------------------------------- 
 

С вяра казахме на Господа: „Не разбираме всичко, което се е случило, но знаем, че 
Ти Си добър Бог. Знаем, че Ти не стоиш зад това, и ние слагаме упованието си в Теб. 
Няма да се откажем от Твоите обещания. Ти ни обичаш и ние знаем, че имаш дете за 
нас и това дете ще бъде шампион“. Започнахме да участваме в причастието заедно, тъй 
като вярвахме в Бог за бебе и дори реших да моля Господ за момче. 

Днес искам да знаете, че ние с Уенди може да сме загубили бебето си, но също така 
получихме възстановяването си. Отне известно време, но Джъстин Дейвид Принс 
дойде и само какво възстановяване е той!  

Каквото и да сте загубили, ние вярваме с вас за възстановяването ви. 
 

ВАШИТЕ ЛЮБИМИ ХОРА В НЕБЕТО СА СЪВЪРШЕНО 
ЗДРАВИ И ЦЯЛОСТНИ 

 
Ако сте загубили дете, както и ние, искам да знаете, че вашето дете расте на небето. 
Когато детето на Давид умря, той каза: „Аз ще отида при него един ден, но то не може 
да се върне при мен“ (2 Царе 12:23 NLT). Ето защо, що се отнася до мен и Уенди, ние 
имаме три деца. Двете са тук на земята, а едното е на небето. 

И ако имате любими хора, които са починали, не се обезсърчавайте. Ако те са 
вярващи, ще ги видите отново. Те просто са се преместили на място, където няма 
болест, няма болка, неприятности и те са по-живи от всеки от нас. 
 

БОГ МОЖЕ ДА ВЪЗСТАНОВИ ДОРИ ОТКРАДНАТИТЕ 
ГОДИНИ 

 
Дори когато нещата не вървят по начина, по който вие искате, не оставайте в 
разочарованието си. Дяволът иска да се ядосате на Бог и да се откажете от Неговите 
обещания. Но продължавайте да вярвате, че Бог е откъм вас, а не срещу вас. Дори ако 
врагът е унищожил нещо в живота ви и дори да са изгубени години, докато сте чакали 
проявата на изцелението си или дните на младостта ви са били откраднати от вас, 
продължавайте да вярвате, че Бог може да ви възстанови това, което сте загубили 
(Йоил 2:25; Йов 33:25). 

Приятели, „нека да държим здраво изповедта на нашата надежда, без да се 
колебаем, защото Този, Който обеща, е верен“ (Евреи 10:23). Продължавайте да 
търсите Господа за вашия пробив. И ако откриете, че вече сте твърде уморени, за да 
вярвате повече, моля се това обещание да ви преведе: 
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Но онези, които чакат ГОСПОДА, ще подновят силата си; те ще се издигнат 
с крила като орли, ще бягат и няма да се изморяват, ще ходят и няма да 
отслабнат (Исая 40:31). 

 
------------------------------------------------------- 

 

БОГ Е ОТКЪМ ВАС, А НЕ  
СРЕЩУ ВАС. 

 
------------------------------------------------------- 

 

НАМЕРЕТЕ СИ ПРИЯТЕЛИ, КОИТО МОГАТ ДА ВИ НОСЯТ, 
КОГАТО ВЯРАТА ВИ ОТСЛАБНЕ 

 
Понякога ни е трудно да имаме вяра, когато сме сами. Когато нямате сила и вяра, вие 
се нуждаете от други, които да ви извадят. Искам да споделя с вас едно ценно 
свидетелство от Одри, водач в моята църква, която преживя това за себе си. Споделил 
съм само част от нейното свидетелство тук: 
 

През двадесет и деветата седмица от бременността ми околоплодния ми 
мехур се спука заради инфекция и бях приета в болницата за наблюдение. 

Тази седмица, ако мина един ден без никакви признаци на усилие, това 
беше чудо. Приятели, които знаеха за нашата ситуация, се молеха с нас, 
насърчаваха ни и вярваха с нас за раждането на здраво бебе. Съпругът ми и 
аз също участвахме в святото причастие толкова често, колкото можехме. 

В тридесетата седмица започнах да имам контракции и кървене и се роди 
бебето Джена, тежащо 1,5 кг (3,3 фунта). Благодарим на Бог, че тя не е 
имала големи усложнения. Тя беше в състояние да диша самостоятелно без 
допълнителен кислород. Всички нейни органи бяха непокътнати и 
функционираха правилно въпреки преждевременното й раждане. 

Тя остана в неонатологичното отделение за седем дни и в отделението за 
специални грижи докато стана на тридесет и шест седмици. През този 
период видяхме как постепенно преминава от малко бебе, поддържано от 
епруветки и игли, до хранене с епруветки и накрая до нормално хранене. 

Но истината е, че ежедневните пътувания до болницата бяха уморителни. 
Бях благодарна на приятели от царството, които ни държаха в молитва. 
Много от тях участваха в святото причастие самостоятелно, докато се молеха 
за нас. Първородната ни дъщеря също ни напомни да приемем причастието 
за малката й сестра. 

 
Слава на Господа, въпреки че се роди около два месеца преждевременно, бебето 

Джена не се сблъска с големи здравословни усложнения и след четиридесет дни в 
болницата най-накрая бе оставена да се прибере вкъщи. 

За съжаление радостта на Одри от възможността да върне бебето си у дома била 
краткотрайна. Тя сподели, че след като донесли бебето Джена у дома, забелязали, че е 
много сънлива и дори не плаче за мляко. Те решават да я откарат обратно в болницата, 
където няколко дни по-късно тя е настанена в отделението за интензивно лечение, тъй 
като сърдечната й честота става внезапно критична поради вирус, засегнал сърцето й.  

Одри написа: 
 

Бях опустошена. През колко повече трябваше да премине малкото й тяло 
с тегло 2 кг.? Извиках към Господа. Бях без молитва и без вяра, но съпругът 
ми продължаваше да ме насърчава да гледам към Исус, как Той вече е 
платил цената за изцелението на Джена. Изцелението е хляб за Божиите 
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деца, напомни ми той. Нашите водачи и близки приятели в църквата също 
никога не спряха да се молят за Джена. 

 
Благодаря на Бога за съпруга й, църковните приятели и водачите, които се събирали 

около нея, молели се с нея и участвали в святото причастие от името на бебето Джена, 
когато Одри била „без молитва и без вяра“. Всеки един от тези приятели имал роля за 
победата, която те са преживели, и Господ ги използвал, за да заобиколят Одри и 
съпруга й в среда на вяра, дори когато продължавали да се срещат с неуспехи. По 
същия начин се моля и вие да имате общност от приятели в царството, които да могат 
да ви доведат при Исус, когато нямате сили да продължите. 

През този период Одри сподели, че аз съм проповядвал ново послание за 
причастието в църква и след като го чула, тя и съпругът й решили, че няма да се 
откажат от участването в святото причастие и да искат възстановяване на Джена. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ПРИЯТЕЛИТЕ В ЦАРСТВОТО 
МОГАТ ДА ВИ ДОВЕДАТ ПРИ  

ИСУС, КОГАТО НЯМАТЕ  
СИЛИ ДА ПРОДЪЛЖИТЕ. 

 
------------------------------------------------------- 

 
В дните, които последвали втория престой на Джена в болницата, последвали още 

предизвикателства: от критично ниска сърдечната й честота станала твърде висока. Но 
Одри и съпругът й упорствали и продължили да участват в причастието за бебето 
Джена, докато накрая тя не излязла от опасност. Това било тежко пътуване за тях, но 
бебето им се прибрало здраво и силно. Алелуя! Одри сподели: 
 

Когато си мисля за това как Исус изцели паралитика въз основа на вярата 
на четиримата приятели, които го спуснаха през покрива, благодаря на 
Бога, че ние също имахме тези „четирима приятели“. Нашите приятели 
непрекъснато се молеха за Джена, насърчаваха ни да настояваме да 
изискваме Божието изцеление и да участваме в святото причастие. 

И като се сещам за двата месеца от зли дни, които прекарахме в 
болницата, сигурна съм, че Бог ще ни възстанови много, много добри дни 
напред. Той ще ни възстанови всичко, което беше откраднато от нас през 
онези мрачни дни! 

  
Амин и амин Слава на Господа! 
Ако сте се занимавали с продължително изчерпващо заболяване или сте изтощени 

от грижата за любим човек, който е болен от дълго време, депресията може да се 
промъкне, тъй като тежестта ще ви стане твърде тежка. Приятели, донесете вашите 
грижи, донесете това бреме на Него. Той се грижи за вас с най-дълбока обич и бди над 
вас толкова внимателно (1 Петрово 5:7 AMP). В същото време искам да знаете, че Бог 
никога не е имал за вас да функционирате във вакуум. Сърцето му е да бъдете засадени 
в местна църква. Библията ни насърчава да не забравяме „да се събираме заедно“, а да 
се увещаваме и насърчаваме един друг, особено когато наближава денят на Неговото 
завръщане (Евреи 10:25). 
 

------------------------------------------------------- 
 

ТОЙ СЕ ГРИЖИ ЗА ВАС С НАЙ-ДЪЛБОКА  
ОБИЧ И БДИ НАД ВАС ТОЛКОВА  
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ВНИМАТЕЛНО. 
 

------------------------------------------------------- 
 
Ако не сте засадени в местна църква, мога ли да ви насърча да помислите за 

намирането на такава? Една от тактиките на врага е да се опита да ви отдели от тялото 
на Христос и да ви изолира. Ето какво направи той с демонизирания в Гадаринската 
страна, който се оттегли от обществото, за да живее в гробищата (Марк 5:1-5). Не му 
позволявайте да ви го причини. 

Елате вкъщи в църквата. Църквата не е съвършена по никакъв начин. Но ние имаме 
съвършен Спасител, Който е извършил съвършена работа на кръста и има безопасност, 
изцеление и снабдяване в Божия дом. 
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12. ПРЕСЛЕДВАЙТЕ ИЗЦЕЛИТЕЛЯТ 
 

бичам факта, че от всички думи, които Бог можеше да избере да нарече това 
красиво ястие, Той избра думата причастие. Тя говори за взаимоотношението, 
което Бог иска да има с нас, за близостта и интимността, която желае да има с 

нас. Знам, че може да бъде лесно да се изгуби това и дори да се вижда причастието като 
средство за постигане на цел, особено когато се борите със симптоми в тялото си. Но 
докато продължавате да идвате на Господната трапеза, недейте просто да вървите след 
изцелението и да пропускате Този, Който е приготвил трапезата за вас. Преследвайте 
изцелителят, а не просто изцелението. Преследвайте благословителя, а не просто 
благословението. Когато имате Него, имате всичко. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ПРЕСЛЕДВАЙТЕ ИЗЦЕЛИТЕЛЯТ,  
А НЕ ПРОСТО ИЗЦЕЛЕНИЕТО. 
КОГАТО ИМАТЕ НЕГО, ИМАТЕ  

ВСИЧКО. 
 

------------------------------------------------------- 
 

Искам да ви насърча с една от любимите ми истории в Новия завет. Когато стигаме 
до края на тази книга, аз се моля да не си отидете просто с информация за това какво е 
святото причастие, но да сте преживели това, което двамата ученика преживяха по 
пътя към Емаус, когато „Самият Исус се приближи и отиде с тях“ (Лука 24:15). 

Това пътуване до Емаус се случи в деня, когато нашия Господ Исус възкръсна 
телесно от гроба. Какво беше толкова важно за Господа, че  да го направи в деня на 
възкресението Си? 

Възкресеният Христос направи това: 
 

И като започна от Мойсей и всички пророци, Той им обясни във всички 
Писания нещата, които се отнасят за Самия Него (Лука 24:27).  

 
По-късно двамата ученика си казаха един друг: „Не гореше ли сърцето ни вътре в 

нас, докато Той разговаряше с нас по пътя и докато ни отваряше Писанията?“ (Лука 
24:32). 

Като пастор това е, което се стремя да правя всяка неделя и това е, което се моля да 
съм постигнал през страниците на тази книга. Моля се чрез Божията благодат да съм 
успял да ви разясня в Писанията не списък от правила и разпоредби, не знание, което 
надува интелекта, а неща, които се отнасят за Самия Него.  

Моля се сърцето ви да гори вътре във вас, когато сте видя ли Исус в Писанието и сте 
изпитали дълбоката Му, лична любов към вас, както никога досега. Моля се да сте 
почувствали Самия Исус да се приближава към вас, обсипвайки ви с Неговата любов и 
да ви предава всичко, от което се нуждаете. И освен това, което Той може да направи за 
вас или вашия любим човек, освен изцелението за това заболяване, с което може би сте 
се борили, моля се да сте имали среща със Самия Господ Исус. 
 

ПРОКЛЯТИЕТО Е ОБЪРНАТО 
 
Имаше много важни хора, на които Господ можеше да се яви, но преди да се яви на 
Петър, Яков и Йоан, Той избра да се яви на тези двама ученика по пътя за Емаус. 
Защо? 

О 
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Вярвам, че Господ щеше да тръгне на пътешествие за възстановяване. Толкова съм 
развълнуван от това, че трудно мога да се сдържа. Не пропускайте това, защото вярвам, 
че това, което предстои да прочетете, ще взриви ума ви и ще излекува и тялото ви. 
Искам да гледате как се разгръща възстановяването. С мен ли сте? 

Погледнете с мен какво се случи в Едемската градина, където Господ ходеше с двама 
– Адам и Ева (Битие 3:8): 

 
И така, когато жената видя, че дървото е добро за храна, че е приятно за 
очите и дърво, желателно, за да направи човек мъдър, тя взе от плода му и 
яде. Даде също и на мъжа си с нея и той яде. Тогава очите на двамата се 
отвориха и те познаха, че са голи (Битие 3:6-7). 

 
Те ядоха от Дървото за познанието на доброто и злото. И очите им се отвориха – за 

голотата им. 
Чрез това действие на ядене от едно дърво, грехът и смъртта влязоха в света 

(Римляни 5:12). Човек никога не е бил предназначен да има болест, страдание или 
болка. Човекът никога не е бил предназначен да остарява и да умира. Бог мрази 
смъртта. Ето защо Той нарече смъртта враг (1 Коринтяни 15:26). Нашият Господ Исус 
дори плака при смъртта на Лазар (Йоан 11:35). 

Но вижте как Бог обърна всичко. 
 

ПОЗНАЙТЕ ГО ЧРЕЗ ПРИЧАСТИЕТО 
 
Повечето хора приемат, че двамата ученика, с които Исус ходи по пътя за Емаус, са 
били мъже, въпреки че само един човек – Клеопа е споменат. Имам много причини да 
вярвам, че другият ученик е жена, а двамата вероятно са били съпруг и съпруга. 
Например, те си казаха един на друг: „Не гореше ли сърцето ни в нас, докато Той 
разговаряше с нас по пътя и докато ни отваряше Писанията?“ (Лука 24:32). Не 
трябваше ли да бъде „нашите сърца“, а не „нашето сърце“, тъй като те бяха двама? 
Предлагам ви, че те бяха женени и се виждаха като едно (Битие 2:24). 
 

------------------------------------------------------- 
 

БОГ МРАЗИ СМЪРТТА. ЕТО ЗАЩО  
ТОЙ НАРИЧА СМЪРТТА ВРАГ. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Във всеки случай погледнете какво се случи с двамата ученици в края на пътуването 

към Емаус. Грехът и смъртта дойдоха чрез действия на ядене и на нас ни предстои да 
видим Исус да възстановява всичко, което беше изгубено в Едемската градина, чрез 
друго действия на ядене: 
 

А когато седеше на масата с тях, Той взе хляб, благослови го и го разчупи и 
им го даде. Тогава очите им се отвориха и те Го познаха (Лука 24:30-31). 

 
Докато двамата ученици вървяха към Емаус с Исус, очите им бяха удържани и 

Господ им попречи да Го познаят (Лука 24:16). Но в момента, в който взеха хляба от 
Исус, Библията ни казва, че „очите им бяха отворени“. Но този път, за разлика от Адам 
и Ева, очите им не бяха отворени за голотата им. Очите им се отвориха така, че „те Го 
познаха“. 

Думата, познаха тук, е гръцката дума епигиноско, която означава „пълно или 
интимно знание или откровение“. С други думи, когато взеха хляба и го изядоха, очите 
им бяха отворени да възприемат Кой всъщност е сред тях – Месията, Който те бяха 
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последвали, Който беше донесъл изцеление, възстановяване и живот на толкова много 
хора и Който беше победил смъртта! По-късно двамата ученика си говориха за нещата, 
които се случиха на пътя, по-специално „как Го познаха при разчупването на хляба“ 
(Лука 24:33-35). 

Какъв е този хляб, който може да накара двамата ученика да познаят Исус? 
 

УЧАСТВАЙТЕ В ДЪРВОТО НА ЖИВОТА  
  
Лука 24:30 записва, че „Той взе хляб, благослови го, разчупи го и им го даде“. 

Не ви ли напомня това за един друг път, когато Исус взе хляб, благослови го, 
разчупи го и го даде на учениците, казвайки: „Вземете, яжте; това е Моето тяло“ 
(Матей 26:26; Марк 14:22)? 

Възкръсналият Христос имаше святото причастие с двамата ученика! Каква чест е 
поставил Господа Исус на разчупването на хляба, на това прекрасно тайнство, което 
Той е дал на църквата. 

Пастори и водачи, вярвам, че Господ ни показва какво трябва да се случва в нашите 
църкви всяка неделя. Първо, Той ни показа как трябва да поучаваме от „всичките 
Писания“, включително Мойсей и всички пророци, нещата, които се отнасят за Самия 
Него (Лука 24:27). Вярвам, че очите на двамата ученици бяха въздържани да Го 
разпознаят физически (Лука 24:16), защото за Господа беше по-важно те да Го видят в 
Писанията, отколкото да Го видят в личност. 

Второ, Господ постави святото причастие на божествен пиедестал и го направи 
централно. Ето защо в моята църква ние приемаме причастието всяка седмица. Това е, 
което правеше и ранната църква. Книгата Деяния ни казва, че учениците „се събраха да 
разчупят хляб“ в „първия ден от седмицата“ (Деяния 20:7). Не трябва ли да наблягаме 
на това, на което нашият Господ Исус постави акцент? 

 
------------------------------------------------------- 

 

ГОСПОД ПОСТАВИ ПРИЧАСТИЕТО  
НА БОЖЕСТВЕН ПИЕДЕСТАЛ И  
ГО НАПРАВИ ЦЕНТРАЛНО.  НЕ  

ТРЯБВА ЛИ ДА НАБЛЯГАМЕ  
НА ТОВА, НА КОЕТО ТОЙ  

ПОСТАВИ АКЦЕНТ.  
 

------------------------------------------------------- 
 
Когато Бог направи Адам и Ева, Той ги направи завършени с изключение на едно 

нещо: духовните им очи не бяха отворени. Бог искаше техните духовни очи да бъдат 
отворени от Дървото на живота, но вместо това те участваха в Дървото за познаването 
на доброто и злото и очите им се отвориха, за да видят голотата си. Очите им се 
отвориха, за да видят своите неуспехи и недостатъци, тяхната липса и недостатъци, 
греха им и срама им. 

Но нашият Господ Исус възстановяваше всичко, което беше изгубено в тази 
градина. Вярвам, че когато Той разчупи хляба за двамата ученика, Той им позволи да 
ядат от Дървото на живота, от дървото, от което Бог искаше човека да яде. Нашият 
Господ Исус е Дървото на живота и когато участваме в Неговото разчупено тяло, ние 
ядем от Дървото на живота. Ето защо в момента, в който двамата ученика взеха хляба, 
очите им се отвориха и те познаха Господ Исус. Апостол Павел също се моли очите ни 
да се отворят, за да видим Исус, за да можем наистина да имаме откровение за 
Неговата любов (Ефесяни 1:17-18; 3:18-19). Години наред изследвах Писанията, за да 
разбера повече за Дървото на живота и бях толкова развълнуван, когато Господ ми 
показа това. 
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След като двамата ученика участваха в Дървото на живота, вярвам, че нещо се случи 
с телата им: те бяха изпълнени и заредени с възкресенския живот на Христос. Ето защо 
те можеха да станат в същия час, за да се върнат обратно до Ерусалим (Лука 24:33), 
като за един ден извървяха четиринадесет мили (Лука 24:13). Днес можем да се 
радваме, защото същият този възкресенски живот се влива в телата ни всеки път, 
когато участваме в Господната вечеря. 

 
------------------------------------------------------- 

 

НЕГОВИЯ ВЪЗКРЕСЕНСКИ ЖИВОТ  
СЕ ВЛИВА В ТЕЛАТА НИ ВСЕКИ  

ПЪТ, КОГАТО УЧАСТВАМЕ В  
ГОСПОДНАТА ВЕЧЕРЯ. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Адам и Ева ядоха по пътя си към проклятието, а с него – и към болестта, стреса, 

болестите, болката и смъртта. Вие и аз участваме в Дървото на живота всеки път, 
когато участваме в Господната вечеря и ядем по пътя си към здравето и живота! 

Между другото, след като Адам и Ева съгрешиха, сърцата им изстинаха от страх и те 
се скриха, когато чуха Божия глас в градината (Битие 3:10). Но докато възкръсналият 
Христос вървеше с двамата ученици по пътя за Емаус, сърцето им гореше с любов към 
Исус (Лука 24:32) и те искаха да останат по-дълго в Неговото присъствие (Лука 24:29). 
Нашият Господ Исус възстанови взаимоотношението с Бога, което беше разрушено и 
загубено, когато Адам и Ева паднаха, и днес ние никога не трябва да се страхуваме от 
Господа. Каквито и предизвикателства да се изправят на пътя ни, можем да имаме 
увереността, че Той е откъм нас (Римляни 8:31) и можем да дойдем смело пред Неговия 
престол на благодат (Евреи 4:16). 

Всеки път, когато разчупвате хляб, нека очите ви се отварят, за да видите Исус, и 
Той да ви бъде познат. Нека да ставате все по-задълбочено познаващи Него и да имате 
все по-дълбоко и по-задълбочено откровение за Неговата прелест и съвършенство. 
Причастието се състои в това да си спомняме за Него – не за Неговото изцеление, не за 
Неговите чудеса, само за Самия Исус. 
 

ВСИЧКО Е ЗА ИСУС  
 
Досега вероятно сте запознати с Исая 53:4, където се казва: 

 
Със сигурност Той понесе мъките ни и със скърбите ни се натовари. 
 
Когато авторът на Евангелието на Матей го цитира, той каза:  
 
„Самият Той взе нашите немощи и болестите ни понесе“ (Матей 8:17). 

 
Обичам думата Самият, защото тя е толкова лична и толкова интимна. 
Със сигурност Той взе нашите болести и нашите немощи. Това не беше ангел. 

Вашето здраве и цялост бяха толкова важни за Него, така че Самият Той понесе всяка 
ваша болест и страдание.  

Отделете малко време да размишлявате върху думата Самият. Отделете малко 
време, за да си спомните за Онзи, Който е страдал и умрял за вас, Онзи, Който е 
понесъл вашите немощи и е понесъл болестите ви, така че няма нужда да ги понасяте 
вие. Самият Исус го направи, защото вие сте толкова ценни за Него. 
 

------------------------------------------------------- 



Яжте по пътя си към живота и здравето 
 

119 

 

 

ПОМНЕТЕ ОНЗИ, КОЙТО Е ПОНЕСЪЛ  
НЕМОЩИТЕ ВИ И Е ПОНЕСЪЛ  
БОЛЕСТИТЕ ВИ, ТАКА ЧЕ ВИЕ  
НЯМА НУЖДА ДА ГИ НОСИТЕ. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Независимо от болестта, с която са ви диагностицирали лекарите, Самият Исус я е 

понесъл върху Собственото Си тяло. Не се фокусирайте върху търсенето на изцеление; 
фокусирайте се върху Самия Господ Исус. Съсредоточете се върху Онзи, „Който Сам 
понесе греховете ни в Своето тяло на дървото, за да можем ние, като сме умрели за 
грехове, да живеем за правдата – с чиито камшични рани сте изцелени“ (1 Петрово 
2:24). 

Много пъти, когато Го търсите и просто прекарвате време в Неговото присъствие, 
вашите страхове и притеснения просто се стопяват. Откривате, че в Неговото 
присъствие има мир шалом. Има изцеление. Има цялост. И когато търсите симптомите 
си, не ги откривате повече. 

Защо?   
Защото сте в присъствието на Изцелителят. 
Когато Бог каза на израилтяните: „Аз съм ГОСПОД, който ви изцелява“ (Изход 

15:26), Той се представяше като Йехова Рафа. Той не казваше: „Ще ви дам изцеление“ 
или „Ще ви осигуря здраве“. Той казваше АЗ СЪМ вашето изцеление и АЗ СЪМ вашето 
здраве. Когато докоснете Исус, вие докоснете изцелението. Той не дава изцеление, 
сякаш то е нещо. Той дава Себе Си. 

Има много изследвания, които твърдят, че са открили тайната на дълголетието и 
здравето и те ви казват всички неща, които трябва да ядете и да правите, ако искате да 
живеете дълго и да сте здрави. Нямам нищо против тези проучвания и съм напълно 
съгласен, че трябва да ядете здравословна храна и да имате здравословен начин на 
живот. Но когато вашето благополучие зависи от нещата, които трябва да правите, 
никога няма да бъдете сигурни. Нека изцелението и сигурността ви се основават вместо 
това на някой, който никога не се проваля, на някой, който е всемогъщ, всезнаещ и 
най-доброто от всичко, обичащ. Тогава можете да имате сигурност, която е 
непоклатима и мир неописуем. 
 

------------------------------------------------------- 
 

КОГАТО ДОКОСНЕТЕ ИСУС,  
ВИЕ ДОКОСВАТЕ  
ИЗЦЕЛЕНИЕТО. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Не е нужно да търсите изцеление, снабдяване и защита. Когато имате Исус, имате 

всичко необходимо. Ако в тялото ви има област на смърт, Господ ви казва: „Аз съм 
възкресението и животът“ (Йоан 11:25). Ако лекарите са ви казали, че ще умрете млади, 
Господ ви казва: „Аз Съм вашият живот и продължителността на дните ви“ 
(Второзаконие 30:20). Ако сте получили негативна диагноза и се страхувате, Господ ви 
казва: „Не се страхувай. Аз съм твоят щит“ (Битие 15:1). Ако сте се занимавали със 
заболяване след заболяване и обезсърчаването ви е завладяло, Господ ви заявява: „Аз 
съм вашата сила и вашата песен“ (Изход 15:2)! 
 

ЖИВЕЙТЕ ОБИЧАНИ ОТ ПАСТИРЪТ 
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С каквото и да се сблъсквате в живота си, не е нужно да бягате наоколо, опитвайки се 
да задоволите всичките си нужди. Просто трябва да потърсите Самия Исус. Когато 
имате личността на Исус, имате всички предимства, които идват с личността. 

Ето един конкретен аспект на Господ, към който искам да привлека вниманието ви. 
В цялата Библия виждаме картини на Бог. Ние Го виждаме олицетворен като нашия 

укрепен град, нашата крепост и нашата кула. Но от всички картини, използвани както 
в Стария, така и в Новия завет, една от най-често използваните е за Бог като наш 
Пастир. 
 

------------------------------------------------------- 
 

КОГАТО ИМАТЕ ИСУС, ИМАТЕ  
ВСИЧКО НЕОБХОДИМО. 

 
------------------------------------------------------- 

 
И много пъти виждаме изображението на овчаря и овцете, използвано в контекста 

на изцелението. 
Например, в Езекиил се казва: „Ще нахраня стадото Си и ще ги накарам да легнат“, 

казва Господ БОГ. 
 

„Ще потърся изгубеното и ще върна онова, което е прогонено, ще превържа 
счупеното и ще укрепя болното“ (Езекиил 34:15-16). 

 
Обичам Библиите с широка полета, защото мога да пиша свои коментари. В цялата 

ми Библия има записани бележки и до Исая 53:5-6 и 1 Петрово 2:24-25 съм записал: 
„Това изображение на Пастир и стадо насърчава изцелението“. 

Нека ви покажа нещо наистина мощно, когато сравнявате тези два пасажа от 
Писанието: 
 

Но Той беше наранен заради нашите престъпления, Той беше насилен 
заради нашите беззакония; наказанието за нашия мир беше върху Него и 
чрез Неговите камшични рани ние сме изцелени. Всички ние като овце се 
заблудихме; всички се обърнахме, всеки по своя път; и ГОСПОД възложи на 
Него беззаконието на всички нас (Исая 53:5-6). 
 
Който Сам понесе нашите грехове в Своето тяло на дървото, за да можем, 
като сме умрели за грехове, да живеем за правдата – с чиито камшични 
рани вие сте изцелени. Защото вие бяхте като овце, които се 
заблуждават, но сега се върнахте при Пастира и Надзирателя на 
душите ви. (1 Петрово 2:24-25) 

 
По време на моето изучаване усетих Господ да ми казва: „В деня, в който Моят народ 

Ме види като свой Пастир, и не просто го знаят в главите си, но наистина Ме 
преживяват като техен Пастир, дните им на болест свършват“. 

Ние бяхме като овце, които се заблуждават, и затова бяхме болни. Но сега вече не 
сме като овце, които са заблудени. Сега сме се върнали при Пастира и Надзирателя 
на нашите души. И поради това можем да имаме пълна увереност, че чрез Неговите 
камшични рани, сме изцелени. 

Между другото, думата за върнали в оригиналния гръцки текст е в пасивния залог.35 
Това означава, че вие не сте активният деятел тук. Святият Дух е Този, Който ви е довел 
обратно и ви е върнал. Спомняте ли си притчата, която нашия Господ Исус разказа за 

 
35 „1 Петрово 2:25“, BibleHub, достъп 18 март, 2019 г., https://biblehub.com/text/1_peter/2-25.htm. 



Яжте по пътя си към живота и здравето 
 

121 

 

пастира, оставил деветдесет и деветте овце, за да търси изгубената (Лука 15:1-7)? 
Пастирът е Този, който търси изгубената овца, намира я и я слага на раменете си, 
радвайки се. Нашата част като овце е просто да се съгласим да бъдем обичани от 
Него, нека да Му позволим да ни носи на раменете Си и да си почиваме в Неговата 
сила. 
 

------------------------------------------------------- 
 

НАШАТА ЧАС КАТО ОВЦЕ Е ПРОСТО  
ДА СЕ СЪГЛАСИМ ДА БЪДЕМ ОБИЧАНИ  

ОТ НЕГО, НЕКА ДА МУ ПОЗВОЛИМ ДА НИ  
НОСИ НА РАМЕНЕТЕ СИ И ДА СИ  
ПОЧИВАМЕ В НЕГОВАТА СИЛА. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Между другото, ако погледнете по-отблизо тази притча, нашият Господ Исус 

всъщност учеше за покаянието. В края на притчата Той каза: „Казвам ви, че по същия 
начин ще има повече радост на небето заради един грешник, който се покайва, 
отколкото за деветдесет и девет праведника, които не се нуждаят от покаяние“ (Лука 
15:7). Но нека ви попитам това: Какво точно направиха овцете, за да се „покаят“? Не е 
ли Пастирът, Който прави всичко? 

Точно. Много хора смятат, че покаянието е свързано с това да се бият и да осъждат 
себе си за своите действия. Има място за външен израз на угризение и Исус говори за 
такова покаяние, когато каза: „Горко ти, Хоразине! Горко ти, Витсаидо! Защото ако 
могъщите дела, извършени във вас, бяха извършени в Тир и Сидон, те биха се покаяли 
отдавна във вретище и пепел“ (Матей 11:21). 

Но гръцката дума, използвана за покаяние, е метаноя и всъщност означава 
„промяна на ума“.36 Това означава, че покаянието може да се извърши тихо, без 
никакво външно показване и вярвам, че покаянието се случва дори в момента, когато 
четете тази книга и чувате истини за това как Бог ви обича и е откъм вас. В притчата за 
изгубената овца, овцата не направи нищо, за да се „покае“. Тя просто позволи на 
овчаря да я намери и да я положи на раменете си. И това е начина, по който нашия 
Господ Исус определя покаянието в Новия завет. Покаянието е отклик на Неговата 
любов. Вие приемате да бъдете спасени. Съгласявате се да бъдете обичани. Съгласявате 
се да бъдете носени на Силните Му рамене и да бъдете прегърнати и от любящите Му 
ръце. Това е покаянието. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ПОКАЯНИЕТО Е ДА ОТКЛИКНЕТЕ НА  
НЕГОВАТА ЛЮБОВ И ДА СЕ  

СЪГЛАСИТЕ ДА БЪДЕТЕ  
СПАСЕНИ. 

------------------------------------------------------- 
 
Ако сте вярвали, че Бог използва болест, за да ви наказва, или да ви научи на някой 

урок, или ако сте мислили, че сте дисквалифицирани от получаване на изцеление, 
моля се да сте се покаяли от подобни погрешни вярвания и сега да знаете, че имате 
Пастир, Който иска да си почивате в Неговата любов и сила, Пастир, който ви 
преследва, когато се изгубите, Пастир, който се радва за вас, когато сте намерени! 
 

 
36 НЗ: 3341, Джоузеф Хенри Тайер, Гръцкия лексикон на Тайер. 
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ВАШИЯТ ЛЮБЯЩ ПАСТИР СНАБДЯВА ВСИЧКИТЕ ВИ 
НУЖДИ 

 
Друга добре известна картина на Бога като нашия Пастир е изложена в красивия 
Псалм 23. Написан е от Давид, пастир, който е видял Господа като своя Пастир: 
 

ГОСПОД е моят пастир; 
Няма да остана в нужда. 
Той ме води да лежа на зелени пасища; 
Води ме при тихите води. 
Той възстановява душата ми; 
Води ме по пътеките на правдата 
Заради име Си. 
Да, въпреки че минавам през долината на сянката на смъртта, 
Няма да се страхувам от зло; 
Защото Ти Си с мен; 
Твоят жезъл и Твоята тояга ме утешават. 
Приготвяш трапеза пред мен в присъствието на враговете ми; 
Помазваш главата ми с масло; 
Чашата ми прелива. 
Със сигурност доброта и милост ще ме следват 
През всички дни на живота ми; 
И аз ще живея в дома на ГОСПОДА завинаги. 

 
Когато видите Господ като свой Пастир, няма да имате липса, а това включва и 

липса на здраве. Каквито и нужди да имате, няма да имате липса, защото вашият 
добър Пастир снабдява. Не е нужно да бягате нерешително, опитвайки се да се грижите 
за всичко и да живеете, сякаш нямате Бог. Независимо от заболяването, с което се 
сблъсквате, независимо какво лошо известие сте получили, останете близо до Пастира 
и Му позволете да ви снабди. 
 

------------------------------------------------------- 
 

СТОЙТЕ БЛИЗО ДО ВАШИЯ ДОБЪР  
ПАСТИР И МУ ПОЗВОЛЕТЕ ДА  

СНАБДЯВА ЗА ВАС. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ПОЧИВАЙТЕ СИ В НЕГОВОТО ЗАВЪРШЕНО ДЕЛО 
 
А забелязахте ли първото нещо, което прави Пастирът? Псалмистът пише: „Той ме 
води да лежа на зелени пасища“ (Псалм 23:2). Когато Му позволите да бъде вашия 
Добър Пастир, Той ще ви заведе на зелени пасища и ще ви накара да легнете. Можете 
да си починете, защото Той ще снабдява за вас. Той ще ви води при тихи води, където 
можете да пиете и да се освежите. Еврейската дума за тихи е манука, което означава 
„почивка“.37 Той ви иска на място, където да почивате в това, което е направил, да 
почивате в победата, която вече е спечелил на кръста. 

 
37 СтЗ: 4496, Джоузеф Хенри Тайер, Франсис Браун, Самуел Ролс Драйвер и Чарлз Аугустус Бригс, Онлайн 
версията на библейския гръцки лексикон на Тайер и Еврейския лексикон на Браун Драйвер и Бригс. 
Авторско право © 1993, Библейска общност Woodside, Онтарио, Канада. Лицензиран от института за 
изследвания на творението. 
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Неслучайно много от изцелителните чудеса на Исус се случиха в събота. Той изцели 
един човек с изсъхнала ръка (Матей 12:10-13), една прегърбена жена в продължение на 
осемнадесет години (Лука 13:10-13), един мъж с воднянка (Лука 14:2-4) и друг мъж с 
тридесет и осемгодишна немощ в басейна на Витесда (Йоан 5:2-9), всички в събота. Бог 
каза на Своите хора да спазват съботата като ден за почивка (Изход 20:8-11). Когато си 
почиваме, Бог работи; когато работим, Бог Си почива. Не знам за вас, но аз не мога да 
си позволя Бог да не работи във всяка област в живота ми! 
 

------------------------------------------------------- 
 

ПОЧИВКАТА НЕ Е БЕЗДЕЙСТВИЕ;  
ТЯ Е НАСОЧЕНО ОТ ДУХА  

ДЕЙСТВИЕ. 
 

------------------------------------------------------- 
 
Може би вие или ваши близки сте си имали работа  с хронична болест. Позволете 

ми да обясня, че „почивката“ не означава да не правите нищо. Не означава да не 
правите това, което са ви посъветвали лекарите, вие не извършвате 
физиотерапевтичните упражнения, предписани за вас, и просто седите у дома в отказ. 
Почивката не е бездействие; тя е насочено от Духа действие, където вие позволявате на 
Святия Дух да ви води в това какво да правите, и вие го правите без да се притеснявате, 
защото знаете, че Той е в контрол. 

Искате ли да знаете резултата от това да позволим на Господ да ни даде почивка? 
Нека ви покажа какво каза цар Соломон: 
 

Но сега ГОСПОД, моят Бог, ми даде почивка от всяка страна; няма нито 
противник, нито зло (3 Царе 5:4). 

 
Не ви ли харесва ли това? Моля се да преживеете това в името на Исус – да стигнете 

до място, където в живота ви няма нито противник, нито зло. Амин! 
Възлюбени, днес се моля да видите това. Не е нужно да се опитвате да се справяте с 

всичко и да контролирате всичко в живота си. Бог никога не е имал за вас да бъдете 
спасител на себе си. Бог е нашият Добър Пастир и Той иска да живеете живот обичани 
от Него, като знаете, че Той бди над вас. Не е нужно да продължавате да се грижите за 
себе си и да живеете живот, сякаш нямате Бог. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ЖИВЕЙТЕ ЖИВОТ ОБИЧАНИ ОТ  
ВАШИЯ ДОБЪР ПАСТИР.  

КАТО ЗНАЕТЕ, ЧЕ ТОЙ  
БДИ НАД ВАС. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Дори и да се окажете, че вървите през долината на сянката на смъртта, можете да не 

се страхувате от зло, защото вашият Добър Пастир е с вас. Преди няколко години видях 
за себе си как Господ преведе някого през долината на сянката на смъртта и буквално я 
върна от смърт към живот чрез святото причастие. 
 

ВЪРНАТА ОБРАТНО КЪМ ЖИВОТ 
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Години наред организирахме пътувания до Израел за хората в нашата църква. Един 
ден бяхме информирани, че е имало нещастен случай. Една от дамите от нашата 
църква току-що беше кацнала в Тел Авив. Докато слизала от самолета, тя внезапно се 
сринала и устата й започнала да се пени. Веднага била изпратена линейка, но на път за 
медицински център „Асаф Харофе“ претърпяла сърдечен удар и сърцето й спряло. В 
болницата лекарите се опитали да я спасят, но нямало отклик и те почти се отказали. 
За щастие, те успели да я съживят. Те обаче успели да я поддържат жива само чрез 
живото поддържаща апаратура и състоянието й оставало критично. 

Лекарите й я диагностицирали с тромбоза дълбоко във вените – рядко заболяване, 
което се развива, когато дълбоко във вените в тялото се образува кръвен съсирек. По 
време на полета се образувал съсирек в крака й, придвижил се до сърцето й и накрая до 
един от дробовете й. Те предупредили, че тя няма да може да оцелее и дори да го 
направи, мозъкът й е бил лишен от кислород твърде дълго. Лекарите й я наблюдавали 
внимателно, опасявайки се, че състоянието й ще се влоши още повече. 

Съпругът на дамата и някои от членовете на нейното семейство, които били с нея, се 
молили за нея и участвали в причастието, заявявайки здраве и цялост над нея. 
Църковните водачи, отговарящи за нейната туристическа група, също се молили за 
нея. 

Междувременно моите пастори и аз бяхме другаде в Израел и до момента, в който 
стигнахме до болницата, лицето й беше цялото подуто и тя беше закачена за различни 
тръби и медицински инструменти. Един от пасторите ми сподели по-късно, че тя е в 
такова мрачно състояние, че той не може да я гледа. Трябваше да затвори очи, когато 
се молеше за нея. В естественото беше наистина трудно да се вярва, че ще се 
възстанови. Но с вяра ние участвахме в причастието в отделението за интензивни 
грижи заедно със семейството й и заявихме, че чрез разчупеното тяло на нашия Господ 
Исус живот е освободен в нея. 

Още на следващия ден тя възвърна съзнание. И лекарите й не можаха да намерят 
следа от нито един съсирек. 

Те не можеха да разберат къде е отишъл съсирекът. Нарекоха възстановяването й 
„чудо“ и настояваха да я оставят под наблюдение няколко дни. Но ние знаехме какво се 
беше случило. Нашият Господ Исус я беше изцелил и беше отстранил съсирека! 

И познайте какво направи дамата, когато беше изписана? Тя се присъедини към 
следващата туристическа група от нашата църква и първото място, което посети, беше 
градината на гробницата, мястото, където нашият Господ Исус беше възкресен от 
мъртвите. Алелуя! 
 

ПАДАЛИ ЛИ СТЕ В ЯМА?  
 
Нашият Господ Исус влезе в една синагога в събота и там имаше един човек с 
изсъхнала ръка. Фарисеите търсеха възможности да обвинят Исус в нарушение на 
закона и затова Го предизвикаха, като казаха: „Законно ли е да се изцелява в събота?“ 
Нашият Господ отговори: „Кой човек сред вас, ако има една овца, и ако тя падне в яма 
в събота, няма да я хване и да я издърпа? Колко повече стойност има човека от овцата? 
Следователно законно е да правиш добро в събота“. Тогава каза на човека: „Протегни 
ръката си“. И той я протегна и тя се възстанови като другата (Матей 12:9-13). 

Това е, което искам да знаете: когато някой е болен, Господ никога не критикува и 
не осъжда човека. Той вижда човека като овца, която е паднала в яма, овца, която се 
нуждае от спасяване. Ако се борите със заболяване, не позволявайте на обвинителя да 
ви дисквалифицира от получаване на вашето изцеление, като ви казва неща от рода на 
„Трябваше да спазваш диетата си“ или „Би трябвало да тренираш повече“. Дори и да 
сте виновни, Господ Исус може да ви изцели и Той има силно желание да го направи. 
 

------------------------------------------------------- 
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ИСУС НИКОГА НЕ ВИ ОСЪЖДА,  
КОГАТО СТЕ БОЛНИ; ТОЙ ВИ  

ВИЖДА В НУЖДА ОТ  
СПАСЯВАНЕ. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Това не означава, че пренебрегвате мъдростта да се грижите за здравето си. Ако Му 

позволите, Господ може да ви води дори по практични въпроси, като какво да ядете и 
как да спортувате. Ключът тук е да не обръщате внимание на гласа на срама, 
осъждането и обвинението. Вместо това слушайте гласа на вашия Пастир, Който идва 
да ви спаси! 
 

ДОБРИЯТ ПАСТИР ПОЛАГА ЖИВОТА СИ ЗА СВОИТЕ 
ОВЦЕ 

 
Библията ни казва, че Добрият Пастир дава живота си за овцете (Йоан 10:11). Но знаете 
ли контекста на този стих? Нека да ви го покажа: 
 

„Крадецът идва само да краде, да убива, и да унищожава. Аз дойдох, за да 
могат да имат живот и да го имат по-изобилно. Аз съм добрият пастир. 
Добрият пастир дава живота си за овцете“ (Йоан 10:10-11). 

 
Въпреки че Той е нашия Пастир, Той положи живота си като Божието Агне. 

Откровение 5:12 заявява: „Достойно е Агнето, което беше убито“. Защо Бог използва в 
жертвата картината на Агнето, а не на Пастира? Защото Бог иска да видите, че Исус е 
умрял на ваше място. Той, Добрият Пастир, стана Божието Агне за вас. Можете да 
имате живот по-изобилно не защото го заслужавате, а защото Той даде живота си за 
вашия. Той взе болестите ви и болките ви и ви даде Своята цялост и здравето Си. 
 

------------------------------------------------------- 
 

ВИЕ МОЖЕТЕ ДА ИМАТЕ ЖИВОТ  
ПО-ИЗОБИЛНО ЗАЩОТО ТОЙ  

ДАДЕ ЖИВОТА СИ  
ЗА ВАШИЯ. 

 
------------------------------------------------------- 

 
Затова, „не бой се, малко стадо, защото Баща ви благоволи да ви даде царството“ (Лука 
12:32). Не се страхувайте. С каквото и заболяване да се сблъсквате, можете да вярвате, 
че ще видите пълното проявление на изцелението си. Продължавайте да участвате в 
Дървото на живота и позволявайте на изобилния Му живот да залива тялото ви всеки 
път, когато участвате. Бог вече ви е дал най-доброто, което небето има – Самият Господ 
Исус. Как няма Той заедно с Исус също да ви даде безплатно всичко (Римляни 8:32)? С 
каквото и да се сблъсквате, не падайте духом. Ще видите „добротата на ГОСПОДА в 
земята на живите“ (Псалм 27:13)! 
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ЗАКЛЮЧИТЕЛНИ ДУМИ 
 

оля се тази книга да ви е укрепила и окуражила и сега да знаете отвъд сянката 
на съмнение, че Бог иска вас и вашите близки изцелени и да сте добре. 

Надявам се също да сте научили как можете да дойдете смело на Неговата 
трапеза и да ядете и да пиете от Божието свръхестествено изцеление, здраве, цялост и 
живот чрез святото причастие. 

Можете сами да участвате в святото причастие. Но искам да ви насърча да участвате 
в причастието заедно със семейството си или със еднакво мислещи вярващи, които 
могат да ви заобиколят с вяра, особено когато нямате сили да вярвате за себе си. Когато 
се съберете в Неговото име, Той обеща в Своето Слово, че Той ще бъде сред вас (Матей 
18:20). Не предприемайте това пътуване сами. 

Засега бихте ли ми дали привилегията да участвам в причастието заедно с вас? 
Моля ви, подгответе елементите на причастието и когато сте готови, прочетете нататък. 
 
Нека държим хляба в ръцете си и да говорим на нашия Изцелител, Който плати цената 
за нашето здраве и цялост на кръста на Голгота: 
 

Скъпи Господи Исусе, ние идваме при Теб и си спомняме всичко, което Ти 
направи за нас на кръста. Благодариме Ти, че ни обичаш толкова много, 
че остави небето заради нас. Благодариме Ти, че позволи тялото Ти да 
бъде разчупено, така че нашите да бъдат цели. Докато участваме, ние 
приемаме Твоят възкресение живот, здраве и сила. Чрез Твоята 
благодат ние ще бъдем напълно силни и здрави през всичките дни на 
живота си. Очите ни няма да помръкнат, нито силата ни ще намалее. 
Никаква болест не може да остане в телата ни, понеже същата сила, 
която Те е възкресила от гроба, тече през нас. Чрез Твоите камшични 
рани ние сме изцелени. 

 
Нека да вземем хляба. 
Сега дръжте чашата в ръцете си и Му кажете: 

 
Господи Исусе, благодарим Ти за скъпоценната ти кръв. Благодариме Ти, 
че ни измиваш от всичките ни грехове. Ние стоим пред Тебе напълно 
праведни и простени. Кръвта Ти ни е изкупила от всяко проклятие и днес 
можем свободно да приемем всички благословения, които увенчават 
главата на праведните! 

 
Нека да пием. 
В момента вярвам, че вече сте по-силни и по-здрави. Алелуя! 
Очаквам да чуя от вас, когато получите своя пробив. Когато това се случи, бихте ли 

ми писали на JosephPrince.com/eat, за да можем заедно да насърчаваме другите, които 
все още се доверяват на Бог за проявлението на тяхното изцеление? 

Приятели, вие сте толкова обичани. 
Моля се когато затворите тази книга, Господ вече да е оставил незаличим депозит в 

сърцето ви и вие да сте изпитали личната Му любов към вас по начин, който никога не 
сте смятали за възможен. Продължете да виждате в цялото Писание нещата, които се 
отнасят за Самия Него. И идвайте често на Неговата трапеза, използвайки всяка 
възможност да си спомните всичко, което Той е направил за вас и прокламирайте 
завършеното Му дело. Аз заявявам, че вашите най-здрави, най-силни и най-енергични 
дни са пред вас, в името на Исус! Амин.  
 
 
 

М 
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ЧЕСТО ЗАДАВАНИ ВЪПРОСИ ЗА СВЯТОТО 
ПРИЧАСТИЕ 

 
оля се това, което споделих в предходните глави да е пуснало котва в сърцето 
ви все повече и повече в любовта на Господ към вас. Моля се да сте дошли до 
мястото да видите колко Той иска да сте изцелени и да сте добре, колко е 

страдал Той, за да купи вашето изцеление и как приемането на святото причастие е 
Неговият прост, но мощен начин да ходите в Неговото изцеление, цялост и изобилен 
живот. 

Приятели, изцелението е дар на благодат. Това означава, че Бог е направил всичко. 
Вие трябва само да Му благодарите за това и да го приемете. И точно това е, за което се 
отнася причастието – приемане на това, което Той вече е направил за вас. 

Ако сте имали въпроси, които са ви пречили да участвате напълно в причастието, 
както правеха апостол Павел и ранната църква, надявам се да съм отговорил на тях. 
Ако не съм, надявам се да ги разгледам тук. Нека тези отговори успокоят сърцето ви, да 
ви накарат наистина да се хванете за този благодатен дар и да ви заведат на едно 
прекрасно пътешествие да видите Неговото изцеление, направено реално в живота ви 
и в живота на вашите близки. 
 

1. Колко често мога да участвам в святото причастие? 
 
Можете да участвате в святото причастие и да получавате пълната полза от 
завършеното дело на Христос толкова често, колкото искате. Нашият Господ Исус каза: 
„Това правете винаги, когато пиете, за Мое възпоменание“ (1 Коринтяни 11:25). 
Буквалния превод от английски на това изречение казва: „Това правете, толкова често, 
колкото пиете, за Мое възпоменание“. Забележете, че Той каза „толкова често“, а не 
„рядко“! 

Нашият Господ Исус не ограничава броя пъти, които можете да черпите от Него. 
Неговото снабдяване е неизчерпаемо и аз се моля Той да увеличи вашето откровение 
за любовта Му към вас и да разшири капацитета ви да получавате от Него. Когато Той 
умножи петте хляба и двете риби, за да нахрани пет хиляди души, Неговото снабдяване 
не спря, докато хората не взеха „толкова, колкото искаха“ (Йоан 6:11). Снабдяването не 
спря, защото Му свършиха хляба и рибата. Спря, защото хората бяха яли достатъчно. И 
все пак имаше „дванадесет големи кошници“ с остатъци (Йоан 6:13 AMP). 

Можете ли да видите колко екстравагантен е Господ към вас и как сърцето Му желае 
да ви благослови и изцели? Той не иска да вземате от Него с плаха ръка, когато сърцето 
Му е толкова изобилно към вас. Той иска да излее Своите благословения върху вас и 
Той иска да получите всяко благословение за здраве, цялост и дълъг живот, които Той 
умря, за да ви даде. 

Ако се атакувани от симптоми през целия ден, искам да ви насърча да участвате в 
причастието през целия ден. Ако врагът ви атакува ден и нощ, тогава вдигайте хляба и 
чашата ден и нощ и участвайте в завършеното Му дело ден и нощ. Ако са ви 
предписали лекарства, които са с определени странични ефекти, не приемайте само 
лекарствата. Приемайте причастието всеки път, когато приемате лекарствата си, и се 
доверете на Него, за да ви предпази от страничните ефекти на лекарството. 

Независимо дали лекарствата ви се приемат веднъж или три пъти на ден, участвайте 
и в елементите на причастието, и във вярата, и всеки път Му благодарете. Всеки път 
заявявайте, че чрез Неговите камшични рани вие сте изцелени (Исая 53:5). 
Заявявайте, че с дълъг живот Той ще ви насити и ще ви покаже Своето спасение 
(Псалм 91:16). Кажете смело: „Господ прощава всичките ми беззакония и изцелява 
всичките ми болести. Аз няма да умра, но ще живея и ще изявя Неговата доброта към 
мен!“ (Псалм 103:3; 118:17). 
 

М 
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2. Трябва ли да се използва само безквасен хляб маца и гроздов сок? 
Мога ли да използвам обикновен хляб и дори вода? Какво ще кажете 

за използването вино? 
 
Участието в святото причастие не е свързано с това да сложите определен вид хляб в 
устата си или да преглътнете определена смес. Силата на причастието не се крие във 
физическите съставки на хляба или напитката. Няма специална рецепта, към която да 
се придържате. Елементите нямат нищо общо с използвания вид брашно или течност, 
броя калории, които съдържат, или хранителната стойност, която предлагат. 

Ако успеете да се сдобиете с еврейския хляб маца, за който говорих в глава 2, тогава 
можете да използвате него. Но това със сигурност не означава, че не можете да 
участвате в причастието, ако нямате хляб маца. Можете да използвате всеки хляб или 
крекер, който имате у дома. Има дори крекери, които са пробити, раирани и изгорени 
като хляба маца. Те ще ви помогнат да ви напомнят за това какво е направил Господ 
Исус за вас. 

Що се отнася до чашата, ако можете, вземете нещо като гроздов сок, който е „плодът 
на лозата“ (Лука 22:18), за да ви напомня за ценната кръв на вашия Спасител, която 
беше проляна за вас. 

Някои хора са писали, за да питат за използването на вино. В нашата църква и групи 
за грижа ние не използваме вино, защото може да има някои хора, които имат слабост 
към алкохола. Както сме учени от апостол Павел, ние не искаме да накараме някой да 
се спъне (1 Коринтяни 8:13). И знаейки, че хората имат различни прагове за алкохол, 
искаме да избегнем възможността някой да се напие. 

Бог е категорично против пиянството (Римляни 13:13; Ефесяни 5:18) и това беше 
една от причините Павел да поправи коринтските християни, които се напиваха с вино 
по време на Господната вечеря (1 Коринтяни 11:21). Така че, ако имате слабост към 
алкохола или се възстановявате от алкохолна зависимост, тогава като въпрос на 
мъдрост, бих ви предложил да използвате безалкохолна напитка като гроздов сок, 
която е лесно достъпна. 

Ако планирате да участвате в причастието редовно, например ежедневно, тогава 
помислете за събирането на елементите, които искате да използвате, и да ги 
подготвите и да сте готови. Ако нямате препоръчителните елементи със себе си, но се 
чувствате водени да участват в Господната вечеря, можете да използвате хляб или 
бисквити и обикновена вода. Не става въпрос за това какъв вид хляб или напитка да 
използвате; става въпрос за спомнянето на завършеното дело на нашия Господ и 
Спасител, Исус Христос. 

Получавали сме много свидетелства от хора, които са преживели изцеление, докато 
са участвали в причастието с вяра, въпреки че са използвали само бисквити и 
обикновена вода. Много от тези скъпоценни хора са се чувствали водени да участват в 
причастието, докато са били в болницата. Някои току-що са откарали децата си в 
болницата; някои, изпратени от техните лекари-специалисти, са чакали да отидат за 
допълнително изследване. Въоръжени с откровение за причастието, те са използвали 
какъвто и да е вид хляб или крекери, които са можели да хванат в ръцете си. По същия 
начин, ако не са можели да намерят гроздов сок, те са използвали обикновена вода. 

Само с тези прости елементи те си спомняли за завършеното дело на Господа на 
кръста и са приемали причастието. По-късно са писали до моето служение, за да 
разкажат как са видели, че Господ избавя тях или техните близки от силна треска и 
дори тумори, или как са видели Господ да ускори тяхното възстановяване от инсулти 
или други заболявания. 

Не е ли толкова добър Господ? Приятели, причастието е свързано изцяло с Него и с 
Неговото завършено дело. Това означава, че няма нищо, което можете да направите 
със собствените си усилия, което да направи причастието по-свято или ефективно. 
Всичко, което трябва да направите, е да дойдете и да участвате. И дори ако успеете да 
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се доберете само до обикновен хляб и вода, все пак можете да участвате с вяра и да 
получите Господното изцеление. 
 

3. Добре ли е да участвам в святото причастие сам у дома, а не в 
църква където  ръкоположен пастор или църковният водач да ми го 

отслужва? 
 
Много хора се страхуват да участват в святото причастие сами вкъщи, защото са били 
учени или предполагат, след като са участвали в причастието в църква, че само 
квалифициран пастор може да служи с елементите и това трябва да се прави в църква. 
Може дори да са били учени, че да го правят сами, е да поканят наказание от Бога. 

Никъде в Писанието не намирате тези условия и забрани.  
Това, което откривате, е, че в нощта, когато Исус постанови святото причастие, Той 

каза директно на любимите си ученици: „Правете това често за Мое възпоменание“ (1 
Коринтяни 11:24-25). И не добави: „Но не забравяйте да имате квалифициран пастор, 
който да го направи за вас и да го направи в църква“. Ако Исус не даде тези условия, 
защо бихме искали да добавяме към думите Му? 

Ако все още се притеснявате, че не сте „квалифицирани“, тогава позволете ми да ви 
покажа колко съвършено сте квалифицирани, не чрез нещо, което вие сте направили, а 
чрез това, което Господ Исус е направил за вас. 

Библията казва, че Исус „ни е възлюбил и ни е измил от греховете ни в Собствената 
Си кръв и ни е направил царе и свещеници на Неговия Бог и Баща“ (Откровение 1:5-6; 
5:10). Христос ви е направил не само цар, но и свещеник. 

Възлюбени, вие сте свещеници на Бога, напълно квалифицирани от Господ Исус, 
Който е измил от вас всичките ви грехове със Собствената Си кръв. Ако самият Исус ви 
е квалифицирал да бъдете свещеници на Бога, със сигурност имате изкупеното с кръв 
право да участвате в причастието сами. 

Вие също сте свещеник на семейството си, на децата си. Имате дадено от Бога 
помазание и власт да се молите за тях, да ги възпитавате в Божиите пътища (Притчи 
22:6), а също и да им служите със святото причастие. Исус плати за вас висока цена, за 
да имате тази позиция на власт и влияние, така че никога не се извинявайте за това и 
не го приемайте лековато. 

Какво да кажем за участване в яденето в уюта на собствения ви дом? 
Писанието ни казва, че ранната църква „се събираше в домове за Господната 

вечеря и е споделяха храната си с голяма радост и щедрост“ (Деяния 2:46 NLT). Те 
участваха в причастието в собствените си домове. Ако мислите за това, как иначе щяха 
да участват често според инструкциите на Господ? 

Днес много църкви имат причастие само веднъж или два пъти месечно или по 
специални поводи като Разпети петък. Но как можете да участвате често, ако трябва да 
участвате само в тези моменти и в църква? Разбира се, можете да поканите пастора си 
да ви служи с причастието, особено ако сте твърде болен, за да пътувате до църква. Ако 
обаче искате да участвате в причастието, да кажем два или три пъти на ден, когато 
приемате лекарствата си, можете ли да видите колко непрактично би било, ако вашият 
пастор или църковен водач трябваше да е там всеки път, за да ви служи с него? 

Приятели, нашият Бог е любящ и практичен Бог, и ако Той ви кани на трапезата Си, 
Той не поставя препятствия по пътя ви. Неговата трапеза на благодат не е обременена с 
ограничения. Христос ви е квалифицирал да участвате сами и не става въпрос толкова 
за мястото, където участвате в причастието, колкото до това, с когото участвате. 

Господната вечеря е специално ядене, в което вие имате интимно общение със своя 
Спасител, като си спомняте с благодарност всичко, което Той е направил за вас. И със 
сигурност можете да правите това не само в църква в неделя, но също и у дома, в 
хотелската си стая или дори в болничната си стая, по всяко време на деня и през всеки 
ден от седмицата. 
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4. Ще „работи“ ли святото причастие, ако този, който участва в него 
не е вярващ в Исус? 

 
Това, което трябва да разберем, е, че простото поглъщане на елементите на святото 
причастие няма да даде резултати. Само по себе си няма нищо особено или магическо в 
елементите на святото причастие. 

Причастието е време на интимност с Господа, време, когато си спомняте Неговата 
любов към вас. Когато участвате в елементите с откровение – виждайки Неговото тяло 
разчупено за вас, докато разчупвате хляба в ръцете си и виждайки Неговата кръв, 
която се проля за вас, докато пиете от чашата – тогава Неговата сила се освобождава да 
ви изцели и да ви избави от болест и страдание. Ето защо в нашата църква ние каним 
само вярващи да участват в причастието по време на нашите служби. Без откровение и 
взаимоотношение, причастието би било просто един празен ритуал за невярващите. 

Аз споделих подробно за това в глава 7 и искам да ви насърча да прочетете главата 
отново, за да разберете напълно защо силата на причастието се основава на лично 
откровение за Неговата любов и вяра в завършеното Му дело. 

Но ако имате невярващи роднини, приятели, колеги или съседи, които може да са 
изправени пред медицински предизвикателства, моля, продължете напред и се 
помолете за тях, и ги уведомете, че говорите с Господа за тях. Във вашето време с 
Господ можете да участвате в причастието от тяхно име и да вярвате с тях за техния 
пробив. Вие сте Божията правда в Христос и Бог чува молитвите ви (2 Коринтяни 5:21; 
Притчи 15:29). Библията дори казва, че молитвата на праведния „има голяма сила и 
дава прекрасни резултати“ (Яков 5:16 NLT). 

Със всички средства споделяйте евангелието с тях, ако Господ отвори вратата за вас, 
но не се притеснявайте дали в този момент са вярващи или не. Просто се уверете, че те 
знаят, че се молите за тях, така че когато оздравеят, те ще знаят, че Господ ги е 
изцелил! 

Споделете с тях свидетелствата, които сте прочели в тази книга, и им кажете, че има 
Бог на чудесата, Който може да ги изцели и много желае да го направи. Кажете им, че 
не трябва сами да се справят с предизвикателствата си, защото Бог ги обича и иска да 
им помогне в техните времена на нужда. 

Те не трябва да приемат Христос като техен Господ и Спасител, за да ги изцели Бог. 
Разбрахте ли, че никой от хората, които Исус изцели по време на земното си служение, 
не бяха „християни“, тъй като Той още не беше отишъл на кръста? И интересното е, че 
в първото споменаване на изцелението в Библията праведният Авраам се молеше за 
езическия цар Авимелех, „и Бог изцели Авимелех“, и то не само него, но и „жена му и 
неговите слугини“ (Битие 20:17). 

По същия начин, само защото приятелите ви не са вярващи, това не ги лишава от 
изцелението на Господа. Божията благост и доброта е, която размеква сърцата ни и ни 
води към покаяние (Римляни 2:4). Не е нашето покаяние, което ни води към Божията 
доброта. Когато изпитат Неговата доброта и Неговата изцелителна сила за себе си, 
вярвам, че ще искат да Го познаят повече. 

В Деяния 16:31 има обещание, което заявява: „Повярвай в Господ Исус Христос и ще 
се спасиш ти и целият ти дом“. Какво означава това? 

Бог също обича вашите невярващи членове на семейството и Той иска всеки един от 
тях да бъде спасен. Дори под Стария завет Бог каза на израилтяните да вземат агне за 
цялото домакинство (Изход 12:3). Това не означава, че след като повярвате в Исус, 
членовете на вашето семейство автоматично се спасяват. Но когато сте приели Исус, 
Божието Агне, за ваш Господ и Спасител, вие сте отворили голяма врата за Него да 
влезе и да докосне живота на членовете на вашето семейство. 

Думата спасен е преведена от гръцката дума содзо, което означава „да спася, да 
изцеля, да запазя и да избавя“.38 Най-голямото благословение за членовете на вашето 

 
38 НЗ: 4982, Библия със сини букви, достъп 27 март, 2019 г., 
https://www.blueletterbible.org/lang/lexicon/lexicon.cfm?Strongs=G4982&t=NKJV. 
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семейство е да поканят Исус в живота си за техен Господ и Спасител и да знаят веднъж 
и завинаги, че греховете им са измити и небето е техният дом. 

Но на кръста Исус не само понесе греховете им; Той  понесе също и болестите им. 
Ако имате членове на семейството, които са в болница или се борят с някоя болест в 
момента, аз се моля Господ да ви създаде възможности да се молите за тях и да 
споделяте с тях всичко, което Исус е направил за тях. Пригответе се да бъдат спасени, 
изцелени, запазени и избавени! 
 

5. Може ли моето дете да участва в святото причастие, ако той или тя 
не разбира напълно за какво се отнася то? 

 
Като родител, аз се радвам да знам, че нашите деца имат специално място в сърцето на 
Господа. Когато Той ни спаси, Той имаше предвид и децата ни (Деяния 16:31). 

Какво искам да кажа с това? Господните благословения върху даден човек винаги 
включват благословения за децата и семейния живот на този човек (Второзаконие 
11:21; 28:4 NLT; Исая 54:13; Псалм 127:1-5; 128:3-5). В глава 3 видяхме как кръвта на 
пасхалното агне, която израилтяните нанасяха върху вратата и преддверието, 
покриваше цялото семейство (децата и всички) вътре в къщата. Приятели, Бог иска да 
сте спокойни, като знаете без съмнение, че завършеното Му дело и обещанията за 
изцеление и защита обхващат и вашите деца (Псалм 91:10). 

Мога ли да ви покажа още нещо? Искам да видите сърцето на Бог по отношение на 
децата. В Евангелието на Лука, когато някои родители „донесоха бебета при Него, за да 
може да ги докосне“, Неговите ученици видяха какво правят родителите и незабавно 
ги смъмриха (Лука 18:15). Нашият Господ Исус спря Своите ученици, след това „повика 
[децата] при Него“ и каза: „Оставете малките деца да дойдат при Мене и не им 
забранявайте; защото на такива е Божието царство“ (Лука 18:16). Не е ли красиво? 

Един прекрасен начин да доведете малките си деца при Исус е да ги водите на 
Господната трапеза – винаги, когато участвате в причастието. Не е нужно да са болни, 
за да се присъединят към вас, за да участват в причастието. Ако са, би било страхотно, 
ако можеха да участват в причастието и с вас. 

Можете да го направите просто и лично и да им кажете: „Знаеш ли колко те обича 
татко (или мама)? Исус те обича също толкова много. Ще Му кажем ли „благодаря“? 

След това можете да вземете хляба, да им го дадете и да кажете: „Нека да поговорим 
с Исус. Благодаря Ти, Исусе, че обичаш [споменавай всеки член на семейството си, 
който участва]. Благодаря Ти, че ни поддържаш здрави и в добро състояние. Когато сме 
болни, Ти Си нашият изцелител. Ти ни обичаш и винаги ни искаш щастливи. 
Благодаря Ти, че оправяш това, което боли в телата ни. Благодаря Ти, че ни 
поддържаш в добро състояние. Амин“. 

След това ги водете да ядат хляба. След това вземете чашата и се молете: „Господи 
Исусе, благодаря Ти, че винаги ни обичаш и се грижиш за нас. Благодаря Ти, че Си 
най-добрият ни приятел. Благодаря Ти, че Си ни простил. С Теб никога не трябва да се 
страхуваме. От каквото и да имаме нужда, Ти го разбираш. Понеже Ти отиде на кръста 
и умря за нас, имаме всичко необходимо, за да сме щастливи, здрави и в добро 
състояние. Благодаря ти Исусе. Амин“. След това ги водете да пият сока. 

Наистина е толкова просто. Вярвам, че докато активно въвеждате децата си в 
присъствието на Господа чрез причастието по този начин, вие и те ще виждате Господ 
верен на тези думи, с които сте се молили. Ще виждате Самият Господ да пази телата, 
духовете, умовете и емоциите им с Неговия всеобхватен мир шалом (Исая 54:13). 

Като родител вие сте духовният авторитет в живота на децата си и на вас 
принадлежи привилегията да ги доведете до Господа и да ги насочите към Неговата 
любов към тях. Във Второзаконие 11:19, Господ ни увещава като родители да учим 
децата си на Неговото Слово, „като им говорите [писанията], когато седите в дома си, 
когато ходите по пътя, когато лягате и когато ставате“. Защо? 
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Защото че чрез Словото те ще видят съвършената Му любов към тях и вие и вашите 
деца ще можете да живеете добър, дълъг живот и да преживеете дните на небето на 
земята (Второзаконие 11:21). Когато участвате в причастието с тях, не ги ли учите за 
Господа и не ги ли насочвате към Неговата любов? Тогава, както обещава Неговото 
Слово във Второзаконие 11:21, вие и вашите деца ще преживеете тук на земята 
небесните дни (където няма болест) и дълъг живот. 
Скъпи читатели, тъй като виждате колко лесно е направил Господ за вас и вашите 
близки да получите Неговото божествено изцеление, сила и живот, аз се моля да се 
възползвате от всяка възможност да дойдете на Господната трапеза и да участвате в 
елементите. Вярвам с вас, че когато участвате, ще ставате по-силни и по-здрави. Аз 
заявявам, че според Неговото Слово няма да останете болни или да умрете, но ще 
живеете и ще видите добротата на Господа в земята на живите (Псалм 27:13). Вие и 
вашите близки ще преживеете продължителност на дните и изобилния живот, който е 
ваш и техен в Христос! 
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ПРИЛОЖЕНИЕ 
 

Ключови гръцки думи и техните значения, използвани в 1 Коринтяни  11:28-32 
 
 

акто обещах в глава 1, позволете ми да дам подробно обяснение на ключовите 
гръцки думи, използвани в 1 Коринтяни 11:28-32. Вярвам, че разбирането на 
тези думи ще изчисти съмненията и страховете, които може да имате относно 

Бог, Който наказва вярващите с болест и смърт, ако участват в причастието по 
„неправилен“ начин. 

Как ни помага разбирането на гръцките думи? Гръцкият е толкова богат език, че 
една дума може да има многобройни значения. Например английските думи 
отсъждане и осъждение, използвани много пъти в този пасаж (и които предизвикват 
много страх у вярващите), всъщност са превод на различни гръцки думи, всяка със 
собствено значение. Всъщност гръцката дума за отсъждане, крино, има седем 
различни значения, подобно на думата любов на английски, която може да включва 
значенията на обич, привличане, възхищение, преданост, лоялност (и дори нулев 
резултат в тениса!), и може да се прилага върху хора, както и върху физически обекти. 
По този начин знанието коя оригинална гръцка дума е била използвана и кое значение 
на тази дума е възнамерявано от автора, е от решаващо значение за постигането на 
точно разбиране на пасажа като цяло. 

Така че нека ви покажа значенията на ключовите гръцки думи, използвани в 1 
Коринтяни 11:29-32, как ни разкриват, че Бог не наказва, не съди и не дисциплинира 
децата Си с болест и смърт и как всъщност се отнасят към вас, вярващите. 

Да започнем със стих 28: „Нека човек да изпитва себе си“. Думата изпитва е 
гръцката дума докимазо (Стронг # 1381), която речника за обяснение на библейски 
думи на Вайн определя като „да се докаже с оглед на одобрение“ или „да се одобри, 
като се счете за достойно“. Да се изпитвате означава да знаете, че Бог одобрява 
участието ви и получаването на това, което Исус пострада, за да ви даде. Когато 
участвате в причастието, вие се изпитвате правилно, когато казвате: „Знам целта на 
Господната вечеря. Знам, че Неговото тяло беше разчупено заради болестите ми, и аз 
участвам като приемам Неговото здраве. Одобрявам това, което Той вече е одобрил“. 

Можете ли да видите? Да изпитвате себе си не означава да проверявате себе си за 
извършени грехове. Забележете, че стих 28 казва: „Нека човек да изпитва себе си и 
така нека яде от хляба и да пие чашата“. Не се казва: „Нека човек да се изпитва за грях 
и да се въздържа от хляба и чашата“. Всъщност да участваме със съзнанието за грях, 
след всичко, което Господ е направил, за да осигури нашата прошка и изцеление, е да 
участваме „по недостоен начин“ и според стих 29 такъв вярващ „яде и пие осъждение 
на себе си“. 

Осъждение на гръцки е крима (Стронг # 2917), което означава „осъждане на 
грешното“. Възвратното местоимение себе си показва, че този вярващ (а не Бог) 
извършва осъждението върху себе си. Той осъжда себе си, когато участва със 
самоосъждение и съзнание за грях. Да участвате по този начин означава да участвате 
недостойно, защото чашата е доказателство, че кръвта на Христос е отменила греховете 
на вярващия, но той все още ги вижда върху себе си. 

Участването със съзнание за грях също е „не разпознаване на Господното тяло“ (ст. 
29). Думата, разпознава, е диакрино (Стронг # 1252), която гръцкият лексикон на 
Тайер определя като „да разделя, да направя разлика“. Тук апостол Павел говори за 
вярващия, който не успява да направи разликата, че Христовото тяло е понесло 
греховете и болестите му, така че той да може да бъде отделен от света и да не страда от 
това, което страда света (невярващите) – осъждане, слабост, болест и преждевременна 
смърт. 

Много вярващи не правят разлика между хляба и чашата. Те смесват двете заедно, 
когато участват в причастието, много вероятно, защото не са били научени, че тялото 

К 
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на Господа беше разчупено, за да бъдат техните тела цели и как да различават 
Неговото тяло, когато участват. Както споделих в глава 1, неуспехът да разберем това за 
Господното тяло е единствената причина, дадена от апостол Павел защо мнозина в 
църквата са слаби, болни и умират преждевременно (ст. 30). 

Павел добавя, че ако ние сами „разпознаваме [диакрино] себе си“ – като 
различаващи се от хората в света и отделени, за да получим ползите от разчупеното 
тяло на Господа за нас – тогава няма да „бъдем съдени“ от Бог (ст. 31). Много вярващи 
веднага разбират това да означава проклятие от Бог, но тук е полезно да знаем, че 
гръцката дума за съдени е крино (Стронг # 2919) и че има седем различни значения 
според речника за обяснение на библейските думи на Вайн. 

Въпреки че крино със сигурност може да означава вечно осъждане от небесните 
съдилища, това не може да бъде смисълът, възнамеряван тук, защото Писанието ясно 
казва, че „който вярва в Него, не е осъден [крино]“ (Йоан 3:18). По-скоро, 
възнамеряваното значение на крино в стих 31 всъщност е „да подлежи на 
неодобрение“. С други думи, ако имахме правилното мнение за себе си като простени, 
праведни и изцелени въз основа на завършеното дело на нашия Господ Исус, ние не 
бихме попаднали под Божието неодобрение. Нямаше да бъдем поправяни, смъмряни 
или наказвани от нашия небесен Баща. 

Това е в съответствие с това, което Павел заявява в следващия стих: „Но когато сме 
съдени [крино], ние сме наказани от Господа“ (ст. 32). Наказвани тук е гръцката дума 
паидео (Стронг # 3811) и означава „да обучаваме деца“. Как Бог, нашият небесен Баща, 
ни наказва или обучава нас, Неговите деца? Прави ли Той това, като ни разболява или 
ни причинява злополуки? Абсолютно не. Бог ни наказва чрез Своя Дух и Своето Слово 
(Евреи 12:9-10). 

Павел ни казва във 2 Тимотей 3:16, че Божието Слово е полезно „за изобличение, за 
поправление, за наставление в правдата“. Има полза от Неговото неодобрение и 
поправяне, за да можем да живеем и да бъдем участници в Неговата святост (Евреи 
12:9-10). За да живеем, не би било възможно, ако Неговото наказание е болест или 
злополуки, които водят до смърт. Забележете, че начинът, по който коринтските 
вярващи са били неодобрени заради своето нередно поведение, когато се събирали, за 
да участват в причастието, е чрез Павел, давайки им ново слово за причастието. 

Бог ни наказва, защото сме Негови деца и Той ни обича (Евреи 12:6). Той не иска да 
бъдем „осъдени със света“ (ст. 32), а да разберем истински разликата, която кръстът на 
Исус е направил в нашия живот, така че да има „ясно разграничение“ между Неговите 
хора и хората в света, както беше в случая, когато Той направи разлика между 
израилтяните и египтяните (Изход 8:23; 11:7 NLT). 

Следователно святото причастие е Неговото снабдяване за децата Му, за да се 
разграничават от света и да не бъдат „осъждани със света“. Дума осъдени е катакрино 
(Стронг # 2632), което означава „да произнеса присъда“. В този контекст катакрино се 
отнася до божествена присъда за слабост, болест и смърт, произнесена върху света, 
когато Адам съгреши. 

Настоящият свят, в който живеем, е паднал, където всички са обект на слабости, 
болести и страдания на тялото и ума. Но като Божии деца не е необходимо да бъдем 
осъждани със света. Можем да се различаваме от невярващите в света и да живеем 
силни, здрави и дълго, ако разпознаваме Господното тяло и да разпознаваме как сме в 
Него. В Него сме простени, направени праведни и напълно квалифицирани да 
участваме в причастието и в изцелението и цялостта, които Той е закупил за нас на 
кръста. 

Моля се, това, което прочетохте тук да е помогнало да се изяснят всички съмнения, 
които може да сте имали по отношение на святото причастие. Но независимо дали 
разбирате всички гръцки думи или не, понеже сте вярващ в Христос Исус, можете да 
участвате в святото причастие без съзнание за грях и страх. Можете да участвате в 
причастието с вяра и увереност. Поради Неговото завършено дело, вие можете 
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свободно да получите чрез причастието всяко благословение, за което Господ Исус 
умря, за да ви даде, включително изцеление, здраве и цялост. 

(Значенията на различни гръцки думи са взети от Biblesoft’s New Exhaustive Strong’s 
Numbers and Concordance with Expanded Greek-Hebrew Dictionary, The Online Bible  
Thayer’s Greek Lexicon, and Vine’s Expository Dictionary of Biblical Words – Библейския 
софтуер с новата изчерпателна номерация на Стронг и конкорданса с разширения 
гръцко-еврейски речник, Онлайн версията на библейския гръцки лексикон на Тайер и 
Обяснителния речник на библейските думи на Вайн). 
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СПЕЦИАЛНИ БЛАГОДАРНОСТИ 
 

пециални благодарности и признателност на всички, които са ни изпратили 
своите свидетелства и хвалебствени съобщения. Моля, обърнете внимание, че 
всички свидетелства са получени добросъвестно и са споделени само със 

съгласието на писателите на свидетелствата. Всяко свидетелство е редактирано само за 
да бъде кратко и лесно за четене. Имената са променени, за да се защити 
поверителността на писателите. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

С 
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МЕДИЦИНСКО ОПРОВЕРЖЕНИЕ 
 

ази книга не е предназначена да заеме мястото на професионални медицински 
съвети. Ако вие или ваш любим имате здравословни проблеми или 
съществуващо заболяване, моля, консултирайте се с квалифициран медицински 

лекар или някой, който предоставя здравни грижи. Също така бихме ви посъветвали да 
търсите Господа винаги за Неговата мъдрост и водителство по отношение на вашия 
конкретен здравословен или медицински проблем и да упражнявате благочестива 
мъдрост в управлението на собственото си физическо, психическо и емоционално 
благополучие. Не пренебрегвайте по свое желание никакви професионални 
медицински съвети или диагнози. Моля ви, също не приемайте това, което е споделено 
в тази книга, като разрешение или поощрение да спрете приема на лекарства или да 
отидете на медицинско лечение. Въпреки че не даваме никакви гаранции и 
признаваме, че различните хора имат различни резултати, ние продължаваме да стоим 
във вяра да вярваме и да потвърждаваме Божието Слово и обещанията за изцеление с 
всички, които вярват. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Т 
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ДОПЪЛНИТЕЛНИ РЕСУРСИ 
 

а да чуете Джоузеф Принс да проповядва за библейските принципи и истини, 
споделени във всяка глава на тази книга, моля, проверете следните аудио 
послания на JosephPrince.com/eat. 

 

ГЛАВА 1: ЕЛАТЕ НА ТРАПЕЗАТА 
 

1. Keys to Divine Health #3 (Ключове за божествено здраве) — Health and Wholeness 
Through the Holy Communion (Здраве и цялостност чрез святото причастие) 

2. Eat Your Way to Divine Health (Яжте по пътя си към божествено здраве) 
3. Nothing Shall by Any Means Hurt You (Нищо по никакъв начин няма да ви 

нарани) 
 

ГЛАВА 2: ТОВА НЕ Е ДРУГ ДИЕТИЧЕН ПЛАН 
 

1. The Health-Giving Power of the Holy Communion (Здравословната сила на святото 
причастие) 

2. The Holy Communion Brings Life in Your Darkest Hour (Святото причастие носи 
живот в най-мрачния ви час) 

3. Have a Throne Attitude—Rest Until God Makes Your Enemies Your Footstool 
(Имайте отношението на престола – почивайте докато Бог не направи враговете 
ви стъпало за краката ви) 

4. Increasing Your Faith to Receive from the Lord (Увеличаване на вярата си, за да 
получите от Господа) 

 

ГЛАВА 3: НИКАКВИ СЛАБИ, НИКАКВИ БОЛНИ 
 

1. Supernatural Health Through the Roasted Lamb (Свръхестествено здраве чрез 
печеното агне) 

2. Just a Groan Will Reach the Throne (Просто стон ще достигне престола) 
3. Seeing Christ in the Passover (Виждане на Христос в Пасхата) 

 

ГЛАВА 4: ОТКЪМ ВАС, НЕ ПРОТИВ ВАС 
 

1. Rest and Wholeness Through Your Perfect High Priest (Почивка и цялостност чрез 
вашия съвършен Първосвещеник) 

2. Live Life Loved by the Shepherd (Живейте живот, обичани от Пастира) 
3. Experience the Grace Revolution (Преживейте революцията на благодатта) 

 

ГЛАВА 5: НИКАКВО МЯСТО ЗА СТРАХ 
 

1. Live Life Loved by the Shepherd (Живейте живот, обичани от Пастира) 
2. Experience the Grace Revolution (Преживейте революцията на благодатта) 
3. Experiencing Love That Casts Out Fear (Преживяване на любов, която изпъжда 

страха) 
4. As Christ Is, So Are We in This World (Както е Христос, така сме и ние в този свят)  
5. Walk in Constant Victory over Fear (Ходете в постоянна победа над страха) 
6. Experience God’s Sure Kindness Toward You (Преживейте сигурната доброта на 

Бог към вас) 
7. Find Protection Under His Wings (Намерете защита под крилете Му) 
8. Believe in a God Who Freely Gives (Вярвайте в Бог, Който дава безплатно) 

З 
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9. “Daddy, God!”—The Heart of the Father Revealed („Тате, Боже!“ – Сърцето на 
Бащата разкрито) 

 

ГЛАВА 6: ТОЙ ПЛАТИ СМЕТКАТА 
 

1. Come As You Are and Receive Your Miracle (Елате такива, каквито сте и получете 
вашето чудо) 

2. Being Christ-Occupied and Not Self-Occupied (Бъдете завладяни от Христос, а не 
завладяни от себе си) 

3. The Ministry of the Holy Spirit Under the New Covenant (Служението на Святия 
Дух под Новия завет) 

 

ГЛАВА 7: ОТКРОВЕНИЕТО НОСИ РЕЗУЛТАТИ 
 

1. Supernatural Health Through the Roasted Lamb (Свръхестествено здраве чрез 
печеното агне) 

2. Eat Your Way to Divine Health—Part 2 (Яжте по пътя си към божествено здраве – 
част 2) 

3. Live Undefeated in Christ (Живейте непобедени в Христос) 
 

ГЛАВА 8: НАПЪЛНО ПОКРИТИ, БЕЗ ИЗКЛЮЧЕНИЯ 
 

1. The Power of Right Believing (Силата на правилното вярване) 
2. As Jesus Is, So Are You (Както е Исус, така сте и вие) 
3. Keys to Divine Health (Ключове за божествено здраве) 
4. Redeemed from the Curse of Sickness (Изкупени от проклятието на болестта) 
5. Live the Let-Go Life (Живейте живота на пускането) 
6. No More Mind Games—Win over Discouragement and Depression (book) (Повече 

никакви умствени игри – Победа над обезсърчението и депресията (книга)) 
 

ГЛАВА 9: НЕ СЕ ПРЕДАВАЙТЕ! 
 

1. Rest in Jesus’ Faith for Miracles (Почивайте във вярата на Исус за чудеса) 
2. Eat Your Way to Divine Health (Яжте по пътя си към божественото здраве) 
3. Pursue the Healer and Be Healed (Преследвайте Изцелителят и бъдете изцелени) 
4. Judge God Faithful and Receive Your Miracle (Счетете Бог за верен и приемете 

вашето чудо) 
5. Receiving Healing with Faith and Patience (Получаване на изцеление с вяра и 

търпение) 
 

ГЛАВА 10: БИТКАТА ЗА ПОЧИВКА 
 

1. Change How You See and Change Your Life (Променете начина, по който виждате 
и променете живота си) 

2. Spiritual Warfare (book) (Духовно воюване (книга)) 
3. Under Attack? Put on the Armor of God! (Под атака? Облечете Божието 

всеоръжие!) 
4. Receiving Healing with Faith and Patience (Получаване на изцеление с вяра и 

търпение) 
5. A Fresh Revelation of the Communion Brings Healing (Прясното откровение за 

причастието носи изцеление) 
 

ГЛАВА 11: БОГЪТ НА ВАШИТЕ ДОЛИНИ 
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1. Grace—The Key to Spiritual Warfare (Благодат – ключът към духовното воюване) 
2. Spiritual Warfare Myths and Truths #1 (Митове и истини за духовното воюване #1) 
3. Eat Your Way to Divine Health—Part 2 (Яжте по пътя си към божественото здраве 

– част 2) 
4. The Holy Communion Brings Life in Your Darkest Hour (Святото причастие носи 

живот в най-мрачния ви час) 
5. God Is a Gracious Rewarder (Бог е милостив възнаграждаващ) 
6. The Year of His Restoration (Годината на Неговото възстановяване) 
7. Restoration for Your Losses (Възстановяване за вашите загуби) 

 

ГЛАВА 12: ПРЕСЛЕДВАЙТЕ ИЗЦЕЛИТЕЛЯТ 
 

1. Reversing the Curse Through the Holy Communion (Обръщане на проклятието 
чрез святото причастие) 

2. Receive Restoration as You Walk with Jesus (Получете възстановяване, докато 
ходите с Исус) 

3. Your Every Blessing Is Found in the Person of Jesus (Всяко ваше благословение се 
намира в личността на Исус) 

4. Pursue the Healer and Be Healed (Преследвайте Изцелителят и бъдете изцелени) 
5. Live Life Loved by the Shepherd (Живейте живот, обичани от Пастира) 
6. Shepherd and Sheep—the Secret to the Abundant Life (Пастир и овце – тайната на 

изобилния живот) 
7. His Healing Is for the Undeserving (Неговото изцеление е за незаслужаващите) 
8. Discerning the Lord’s Body Makes a Difference to Your Health (Разпознаването на 

Господното тяло прави разлика за вашето здраве) 
9. The Holy Communion Brings Life in Your Darkest Hour (Святото причастие носи 

живот в най-мрачния ви час) 
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МОЛИТВА ЗА СПАСЕНИЕ 
 

ко искате да получите всичко, което Исус е направил за вас и да Го направите 
ваш Господ и Спасител, моля ви, молете се с тази молитва: 
 

Господи Исусе, благодаря Ти, че ме обичаш и умиря за мен на кръста. 
Твоята скъпоценна кръв ме измива от всеки грях. Ти си мой Господ и мой 
Спасител, сега и завинаги. Аз вярвам, че Ти възкръсна от мъртвите и че 
днес Си жив. Поради твоето завършено дело, аз сега съм възлюбено Божие 
дете и небето е моят дом. Благодаря Ти, че ми даде вечен живот и 
изпълни сърцето ми с Твоя мир и радост. Амин. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

А 
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БИХМЕ СЕ РАДВАЛИ ДА ЧУЕМ ОТ ВАС 
 

ко сте се помолили с молитвата за спасение или ако имате свидетелство, което да 
споделите след като сте прочетели тази книга, моля ви, изпратете ни го чрез 
JosephPrince.com/testimony. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

А 



Яжте по пътя си към живота и здравето 
 

143 

 

ОСТАНЕТЕ СВЪРЗАНИ С ДЖОУЗЕФ 
 
 
 
 
 
Свържете се с Джоузеф чрез тези канали в социалните медии и получавайте ежедневни 
вдъхновяващи поучения: 
 

Facebook.com/JosephPrince  
Twitter.com/JosephPrince  

Youtube.com/JosephPrinceOnline  
Instagram: @JosephPrince  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

БЕЗПЛАТНИ ЕЖЕДНЕВНИ ИМЕЙЛИ  
 

Абонирайте се за безплатните ежедневни имейли на Джоузеф на  
JosephPrince.com/meditate 

и получавайте частици вдъхновения, които ще ви помогнат да растете в благодат. 
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ЗА АВТОРЪТ 
 

ЖОУЗЕФ ПРИНС е водещ глас в известяването на евангелието на благодатта на 
едно цяло ново поколение от вярващи и водачи. Той е главният пастор на 
църквата Ново създание в Сингапур, жизнена и динамична църква със събрание 

от повече от тридесет и три хиляди посетители. Той отделно оглавява Служенията на 
Джоузеф Принс, служението на телевизията и медиите, което достига до света с 
добрите новини за завършеното дело на Исус. Джоузеф също е автор и на бестселърите 
Силата на правилното вярване и Предопределени да царуваме и е изключително 
търсен говорител на конференции. За повече информация относно другите му 
вдъхновяващи ресурси и най-новите му аудио и видео послания, посетете 
JosephPrince.com. 
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